
Slobodná tržná ekonomika je KATASTROFA

Totalitná ekonomika za socializmu – výnimočné skúsenosti

Plán rozvoja Slovenska na 20 rokov
Budovanie novej Slovienskej Veľkomoravskej ríše.... Nového Uhorska

Motto:
Inteligentný človek sa musí občas opiť, aby prežil s bláznami naokolo.
E. Hemingway
Hemingway to myslel doslovne. Musíte ale vy normálni počítať s tým, že všetko to duševne choré okolie si myslí, že
ste duševne chorí vy a nie oni.....!! Myslenie Hemingwaya v jeho knihách je Slovanské... Ja si myslím, že Hemingway
bol geneticky haploskupina R1a..... teda Slovan!
P.P.Kysucký

Netreba navštíviť blázinec, ak chcete vidieť vyšinutých jedincov; celá naša planéta je blázincom 
vesmíru. 
Johann Wolfgang von Goethe

Ak už absolútne nevládzete.... vtedy pridajte!
Ak všetka vaša aktivita sa ukazuje ako ničotný a zbytočný boj s „veternými mlynmi“ a     viete 
to...., ste blízko cieľa...... A tak píšem moju ďalšiu knihu.
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ÚVOD :

Nevydržal som tento „Západom organizovaný“ koronavírusový demokratický chaos a rozhodol 
som sa navrhnúť dopredu moju „protiZápadnú“ stratégiu rozvoja Slovenska, podľa 
„duchovných“
 princípov uvedených asi najlepšie v mojej štvrtej knihe „Obroda Slovanov“ (ďalej aj len OS)... 
Navrhujem v tejto knihe plán na 20 rokov. Teda plánujem budúcnosť! ..... nepredstaviteľné pre 
tržných ekonómov a demokratických fantastov, pre ktorých je slobodný trh „nirvána“ 
a nekonečné šťastie ....
Odbočím k súčasnému dianiu, ktoré zásadne ovplyvňuje ekonomiku na veľa rokov. Chápem, 
k dátumu 20.6.2021, ak Putin podporuje vakcináciu proti koronavírusu s ich „štátnou“ vakcínou 
Sputnik V. Ale vakcinácia so Západnými „súkromnými experimentálnymi“ mRNA vakcínami je 
asi len čistý „zločinecký“ obchod nadnárodných firiem a možno aj zásadné zdravotné poškodenie
Slovákov a na internete sa píše, že je to aj úmyselné vyvraždenie Slovákov!!!! Neviem, uvidíme. 
Teda to uvidíme za 5 rokov, aký bude za 5 rokov rozdiel v počte obyvateľov pred vakcináciou 
mRNA vakcínami a o 5 rokov neskôr!!!   
My Slovania sa máme spojiť... to je základná idea mojej knihy Obroda Slovanov... Teda 
„konečné“ spojenie Slovanov bude možné až vtedy, keď dôjde k duchovnej obrode Slovanov.......
Opakujem. Je to zásadne dôležité... najskôr duchovná obroda Slovanov... každých skupín 
Slovanov samostatne – s duchovnou a „vojenskou“ podporou najväčšieho Slovanského národa 
Rusov.... a až potom bude možné zjednotenie....... Cieľom je aj duchovná obroda a aj 
zjednotenie..... Ale súčasne upozorňujem na to, že Putin asi nie je Slovanský človek... Putin je 
pravdepodobne žid a obhajuje záujmy židov, aj proti Slovanom, teda Rusom!! Okolnosti okolo 
Ukrajiny od r. 2014 sú silné argumenty pre to, že Putin asi nie je Slovan a neobhajuje záujmy 
Slovanov Rusov!!!!! Preto počítajte s tým, že Putinoví ľudia „neSlovania“ budú využívať tento 
židovský-sionistický demokratický systém a budú falšovať voľby rovnako, ako falšujú voľby 
sionisti aj na Západe!! Od pádu Mečiara boli na Slovensku všetky voľby sfalšované USA 
ambasádou a ESET-om.....  A tak sa to robí všade v demokratickom Svete, ktorí ovládajú židia 
a hlavne sionisti!! Aj preto treba demokraciu zničiť a nastoliť „Slovanskú duchovnú“ totalitu. 
Doporučujem si zobrať vzor z totality v Číne a potom štúdia „duchovnej totality“ v mojej knihe 
OS.

Mám pocit, že práve teraz, ako sa rozbieha konečná fáza krachu Západnej demokracie 
a jej Západnej civilizácie a teda ekonomiky „slobodného trhu“ – teda komplexný krach Západu - 
že práve teraz je vhodná doba na zverejnenie nejakého konkrétneho „Slovanského“ plánu. 
Vidíme, že títo demokratickí politici - skompromitované prostitútky cudzích mocností, pretože 
do významných mocenských pozícií v demokratických štátoch sa dostanú len tí, na ktorých majú 
sionisti kompromitujúce dôkazy, teda títo „demokratickí“ politici slúžia ako vazali tým, ktorí ich 
vydierajú.... - to je táto „úžasná“ Západná demokracia – zločinecká a mafiánska žumpa a stoka! 
Súčasné všetky demokratické strany, demokratické štátne inštitúcie ....., nie sú schopní sa pozrieť
na problémy reálne – nemôžu, nedokážu - tak poviem zdravým sedliackym rozumom – pretože 
sú ovládaní sionistickým Západom a satanským sionistickým Vatikánom!!!!  Pochopte slovenskí 
Ťapákovci „nevzdelaní“..., že demokratické myslenie a chápanie je totálne pokrivené 
a pomotané.... Dokázal som to jasne hlavne v mojej poslednej knihe „Obroda Slovanov“.....   
Teda „demokratické“ politické strany sú na základe základných zákonov tohto vesmíru skoro 
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výhradne len zločinecké strany a aj ich ľudia sú skoro výhradne len zločinci! Až na výnimky... 
ale proti týmto „duchovným osobnostiam“ všetci „demokrati“ a všetky „demokratické“ strany 
bojujú o dušu..... však čo, ak by sa prevalilo, aké svine zločinci sú tí demokrati??..... Ale 
opakujem, to všetko.... som analyticky dokázal v mojich predchádzajúcich knihách a tým sa 
nebudem tu ďalej zaoberať.
Už pred asi 13 rokmi som na zadnej obálke mojej prvej knihy napísal : 
„Za  dobu  fungovania  demokratického  systému  sa  začína  hromadiť  množstvo  veľmi
vážnych problémov, ktoré produkuje práve uvedený systém. A tento systém nevie riešiť
svoje principiálne problémy zo samotnej svojej podstaty. Problémy, ktoré produkuje nie je
schopný riešiť, pretože ich vyprodukovali práve zásadné, hlavné, fundamentálne princípy
demokracie.  Aby sa tieto  hromadiace problémy dali  riešiť,  musí sa k ním pristúpiť na
základe iných princípov.“
Trochu odbočím. 
V r. 1997 – vtedy som žil v Prahe – som si robil zbrojný preukaz ... a na záver som bol u psychológa. (Vtedy boli
v Prahe údajne len traja psychológovia, ktorý mali oprávnenie robiť psychologické posudky pre políciu, či dotyčný
nie je psychicky labilný a či môže mať zbraň.)
Najskôr som odpovedal asi na 250-500 otázok, pričom sa mala začiarknuť zo 4 možností jedna odpoveď – počet
otázok si už nepamätám, ale možno ich bolo skutočne až 500. Ten psychológ predpokladal, že mi to bude trvať asi
1,5 hodiny, ale ja som to mal hotové asi za 40 minút... Bol samozrejme prekvapený, že som to urobil tak skoro...
Potom predo mnou klikol na nejakú klávesnicu na počítači a tam sa objavil graf – Gausová krivka – kde bol úzky
vrchol a po stranách skoro nič – teda masa vrcholu predstavovala asi 95 % obsahu grafu... to pre matematikov...
Pamätám si, čo ten psychológ pražský povedal : „No jo, tak to jsme tu ještě neměli“.... Poviem tak, pre mňa, ktorý
som v tom čase  už  mal  dávno  dôkladne  naštudovanú  Jungovú  teóriu  o ľudskej  psyché,  bolo  odpovedať  veľmi
ľahké... Boli tam také všelijaké zdvojené otázky, ako napríklad : Že ak na mňa niekto namieri zbraň, čo urobím – 1.
Budem dotyčného presviedčať, aby uvažoval, čo robí? 2. Budem sa tváriť, že som jeho kamarát, a že to je jeho
omyl. 3. Otočím sa a budem sa snažiť ujsť. 4. Ak mám po ruke zbraň a mám možnosť, tak ho zastrelím skôr ako on
mňa. Samozrejme, som bez problémov okamžite odpovedal, že ho zabijem skôr!!!! Tak som okamžite dostal kladný
posudok na zbrojný pas, ale nakoniec som si aj tak ten zbrojný pas nikdy nevyzdvihol... pochopil som, že pre mňa to
nie je... Prečo to píšem? Vatikánski kresťania katolíci, teda aj Slováci sú zmagorení Vatikánskou masochistickou
ideológiou : „Kto do teba kameňom, ty do neho chlebom“.....  Avšak ste skutočne Slováci  masochisti??!! To sa
necháte vraždiť vyznávačmi Koránu, ako v stredoveku v Indii Budhisti? Budhisti išli ako na porážku... a islamisti
ich „rezali“ ako prasatá... Bol to koniec „nereálneho“ náboženstva v Indii. Samozrejme, že Sionisti robia maximálnu
propagandu Budhizmu, aby boli ľudia zasa takí tupí, ako tí pôvodní Budhisti..... chcú vás, aby ste boli odovzdané
ovce na porážku... Nesmiete sa brániť!!!!! Musíte byť tupci.......  Ak do mňa niekto kameňom, tak ja mu rozbijem
hlavu.....  ja takého zabijem na mieste a nikdy nebudem mať žiadne výčitky svedomia, ako píše ten „duševne chorý
kresťan“  v ruskej  knihe  od Dostojevského  „Zločin  a trest“.  Čítali  ste  tú  duševne  chorú  psychotickú  vatikánsku
„kresťanskú“ filozofiu?? Aj Rusi už vtedy boli balamutení týmito satanskými nezmyslami Vatikánskymi!! Mor ho!

Zhodou  okolností  som sa  v r.  2004 znova  dostal  k tomuto  psychológovi  a vtedy  sme
preberali, čo znamenajú rôzne sny. Podľa Jungovej teórie sa človeku občas snívajú sny, ktoré
riešia jeho závažné problémy a predpovedajú aj jeho budúcnosť. Ja viem, že pre „neveriacich
v existenciu  ducha“  je  teória  génia  Západu,  Švajčiarskeho  psychiatra  C.G.  Junga,  totálne
šokujúca.....  Ste  nevzdelaní!  Mnohí Západní  intelektuáli  hovoria,  že C.G. Jung s jeho teóriou
ľudskej psyché bol väčší génius Západu ako Albert  Einstein  s jeho teóriou relativity. Čítali ste
Junga? Nie? Tak ste totálne nevzdelaní? Nemôžete rozumieť ani sebe? Len ten Európan, ktorý
rozumie Jungovej teórii o ľudskej psyché, len ten sa môže považovať za vzdelaného!! Nikto iný!
Táto teória musí byť povinná pre štúdium na všetkých vysokých školách. 
Ako sa dá vedieť budúcnosť?! Vtedy som tomu pražskému psychológovi analyzoval asi 7-8 snov
– skoro určite snov jeho pacientov. Na konci mi povedal, že sa vyznám v teórii C.G. Junga lepšie
ako jeho vyštudovaní  profesionáli  kolegovia.  A že  som si  zmýlil  povolanie....  Stretli  sa  nám
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pohľady a on okamžite sklopil zrak....... Nedokázal sa ponížiť pred mnou, že rozumiem Jungovej
teórii oveľa lepšie, aj ako on sám........

V r. 2000, (alebo 2001?), som mal súdny spor na Okresnom súde v Prešove. Žil som vtedy v Prahe
a nepoznal som právnikov na Slovensku. Tak som zašiel v Trenčíne (mal som sídlo firmy na Slovensku

v okrese Trenčín) za dvoma notármi a spýtal som sa ich, či mi nevedia poradiť nejakého schopného
advokáta, ale aby nebol príliš drahý. Obidvaja mi povedali toho istého. Tak som potom neváhal a
som ho navštívil  a podrobne som mu rozobral môj súdny spor. Asi po hodinovej diskusii,  mi
tento právnik povedal, že ten spor sa nedá vyhrať a on mi nechce klamať a brať odo mňa peniaze,
ak vie, že to prehrá....  Asi mal aj veľa práce? Na jednej strane som bol spokojný, že je taký
seriózny, ale na druhej strane som mu povedal : „Ale však ja mám pravdu........! Ako môžem
nevyhrať?!“ Advokát bol zjavne vyvedený z rovnováhy... Ale zareagoval a navrhol mi, že však ja
sa môžem ísť obhajovať sám....... A tak som aj išiel. A ten spor so vyhral....? Potom som doniesol
tomuto  advokátovi  rozsudok,  ktorý  bol  na viac  ako 5-7 stranách A4.  Keď si  to  prečítal,  tak
povedal: „ Pán ... Kysucký, vy ste si zmýlil povolanie“.... Spomenul som si, že som to už počul
pred pár rokmi v Prahe.

No a tak som sa nakoniec rozhodol „fušovať“ aj do práce ekonómov, ako „fušujem“ do súčasnej
Západnej filozofie a psychológie.... 
Ako  čítam  tie  teórie  a  názory  všetkých  tých  súčasných  ekonómov,  tak  len  krútim  hlavou!
Nevedia?, alebo majú strach?, alebo čo?...... Ja sa mýlim? Ja nerozumiem?... Čítajte túto moju
knihu a urobte si sami zdravý sedliacky úsudok!
A tak  ma  napadla  myšlienka,  kto  iný  na  malom  Slovensku  –  bez  strachu  a s komplexným
vzdelaním a „atypickým“ myslením, duchom aj veriaci a aj ateista – napíše niečo iné? ...možno
desivé až bláznivé....? ak to nenapíšem ja??!! Určite sa nechcem vyťahovať ako štrumpadlo...
Keď ma zavolajú na prednášku, aby som prednášal o mojich knihách, tak je situácia taká, že tí
moji poslucháči hovoria a mňa skoro ani nepustia k slovu....... tak chce každý povedať to svoje.
Vždy je  to  veľká  sranda,  ako na  mojich  prednáškach  70-80 % času  hovoria  poslucháči  a ja
v skutočnosti  prednášam len  vo  zvyšnom čase....  aby  som si  ich  vypočul  a neprerušil  ich...
Pretože  nakoniec  mnohí  títo  poslucháči  aj  skutočne  na  týchto  mojich  prednáškach  mávajú
vynikajúce myšlienky....... Bola by škoda si ich nevypočuť....
Berte túto knihu ako základný výskum v ekonomike.... a možno omyl. Ja neviem iste. Aj keď
som si istý!! Ale nemýlim sa? 
Ale aj súčasní fyzici, matematici a ostatní vedci základného výskumu o vesmíre a hmote hovoria,
že ak ich teória nie je dostatočne fantastická, tak nie je dôveryhodná..... Také sú už teraz časy...? 

Takže som sa rozhodol zahanbiť súčasných ekonómov, aké majú prízemné názory,  že
nemajú absolútne žiadnu predstavu a tušenie, aká môže byť ekonomika za 20 až 200 rokov!.........
To ja amatér napísaním, čo si myslím, neriskujem nič... nejde mi o zamestnanie a ani o žiadne
„dotácie“ a iné peniaze.....A ani nemám strach...!! ha, ha.........
Napísal  som túto  knihu asi  za  4  mesiace.  Ale  potom opäť  (štandardné  u mňa),  som ju  čítal
a opravoval asi 5 krát ... Až sa mi v tom už nechcelo pokračovať.... och bože, aká to nuda ....
a tak som takto „rozpracovanú“ knihu dal do tlače..... Však aj tak nikdy nenapíšem „dokonalú“
knihu....  Je  isté,  že  v mnohých  veciach  sa  mýlim!  Nie  som Boh!  Možno  je  celá  táto  kniha
omyl?........  Neviem,  ale  píšem  dušou.  Neverte  mi,  ako  neverte  ani  žiadnej  z mojich  kníh.
Overujte a premýšľajte. Tých schopných myslenia je stále menej a menej..... A tak som sa zasa
rozhodol vydať síce nedokonalú knihu – možno pochybnú? - ale ktorá bude mať silu ducha a môj
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duch  „slovenského“  myslenia,  pretože  dokonalosť  aj  tak  nie  je  moja  silná  stránka...  ha,  ha.
Nechcel  som písať nejakú zložitú  vedeckú štúdiu.  A načo? Však zložitú  vedeckú analýzu by
skoro nikto nečítal. Mohol som sa napísať len jednoduchú knihu, aby uvádzaným myšlienkam
boli  schopní  rozumieť  aj  priemerní  ľudia  –  ak  si  dajú  tú  námahu  a budú  ju  čítať,  pretože
priemerní ľudia sú väčšinou totálne hlúpi! Ale však aj špecializovaní ekonómovia – vyštudované
„hlavy pomazené“ - sú väčšinou tak paralyzovaní ich „klapkami na očiach“, ako kone... Tak kto
je tu jednooký kráľ?
Trochu „pritvrdím“....  Myslím si,  že 98 % súčasných Západných aj  Slovenských  ekonómov,
zaoberajúcich  sa  štátnou  ekonomikou,  sú  magori...  Teda  na  Slovensku  pri  takejto
pravdepodobnosti neexistuje normálny ekonóm, skoro len samý magor!!!!

Ešte sa čitateľom mojej hlavnej knihy „Obroda Slovanov“ tak trochu ospravedlňujem, že asi až
30-40 % tejto knihy je len detailnejšie špecifikovanie základných téz a teórií uvedených v tejto
mojej knihe. Ale ináč sa to nedá, ak chcem neustále nadväzovať na svoju filozofiu existencie
tohto  vesmíru  a chcem to  vysvetliť  na  primitívnej  úrovni  tejto  planéty  aj  pre  nevzdelaných
slovenských dedinských Ťapákovcov a „pripečených Západných Bratislavčanov“. V tejto mojej
knihe  OS  sú  však  pre  ekonomiku  absolútne  zásadné  „Kapitoly“  o princípoch  zločineckej
demokratickej  „slobodnej  tržnej  ekonomike“  a dôkazy,  prečo  je  demokratická  slobodná tržná
ekonomika zločinecká a kriminálna ekonomika!! Sú to hlavne tieto kapitoly:
- Kapitola 20 - Ekonomika Západu – jednoduchá analýza
- Kapitola 21 - Výber z ekonomickej literatúry „sklamania z neviditeľnej ruky trhu“ a moje 
komentáre
Ale aj ďalšie kapitoly sú doslova „ekonomické“ ako napr. Kapitola 17 – Cena človeka, Kapitola 
30 – Genetika a myslenie.... V skutočnosti ako tak rozmýšľam, tak celá táto kniha je súčasne aj 
o ekonomike...? Preto pre čitateľa, ktorý chce chápať šokujúce ekonomické dôsledky 
„externalít“... tak tomu hovoria Nobeloví ekonómovia...... no čo, „vedci“?, tak okrem tejto knihy 
si musí prečítať určite aj knihu OS.
Tieto význačnejšie ekonomické kapitoly z knihy OS sú takého rozsahu, že by zabrali min. 1/4 až 
1/3  tejto knihy. A aj keď sú analyticky teoreticky a argumentačne veľmi dôležité, nemôžem ich 
tu opakovať, pretože chcem, aby táto knižka bola krátka a bola až skoro ľudová.... Ten, kto chce 
chápať viac a je ochotný študovať? ... teda je schopný takýchto zložitých duševných činností...?? 
– takých už v degenerovaných demokraciách je stále menej a menej..... tak si prečítajte túto moju 
hlavnú knihu OS. Pretože kniha OS odhaľuje „duchovný“ primitivizmus „demokratickej 
slobodnej tržnej ekonomiky“ – teda sionistickej Vatikánskej ekonomiky a ich Talmudu a 
„neodvolateľne“ sa dokazuje, že táto súčasná ekonomika je totálny omyl.... Sionisti ovládajúci 
Vatikán sú zločinci a Vatikán je len ich obchodná organizácia a Biblia je totálne sfalšovaná 
ideologická zbraň proti Slovanom! Prvotné kresťanstvo bolo Slovanské, pravdepodobne doslova 
Slovenské a vzniklo asi 1000 rokov pred n.l..... Podrobne píšem v samostatnej kapitole. Vatikán 
je satanistické kresťanstvo, ktorí vyvraždili „Ariánistov – pôvodných duchovných Slovanov“ 
nielen v Severnej Afrike, potom na území súčasného Francúzska a Španielska, ale aj v starom 
Uhorsku a Veľkomoravskej ríši. Preto aj Západná Vatikánska sionistická ekonomika je 
podriadená duchu tohto satanizmu.... Teda nechcel som to tak otvorene povedať?, ale je to tak...., 
táto Západná slobodná tržná ekonomika je satanistická ekonomika... Asi to nie je vedecké?? 
Smejem sa....   Však vy nevzdelanci demokratickí a slobodne tržne mysliaci... pozrite sa na 
totalitnú Čínu??, ktorá už asi 40 rokov totálne ekonomicky válcuje celý demokratický Západný 
Svet.......!! Viete, prečo „nedemokratická“ totalitná Čína zlikviduje túto (od začiatku) duchovne 
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aj geneticky zdegenerovanú Západnú civilizáciu? Neviete? A neverte jednoduchým 
argumentáciám ruského analytika pána Pjakina. Jeho žena už nežije... Aj Zaznobin zomrel.......?? 
Viete, kto bol ruský mysliteľ Zaznobin? ... Podľa mňa ho jednoducho sionisti zabili... A preto 
„Slovenská kresťanská“ reakcia na  týmto zločincom.....  „Kto do teba kameňom,.... tak ho 
zabi“..... Mor ho!! Možno bude stačiť len odseknutie hlavy... ha, ha. Dúfam, že už chápete, že 
Vatikánske kresťanstvo – úhlavný nepriateľ Slovanov - a ich Biblia je totálne sfalšovaná!  
Preto, aj keď ste nevzdelaní, predstavujem Vám „Plán“ na ekonomický a spoločenský rozvoj 
Slovenska a predpoklad budúceho spojenia v Novom Uhorsku, „Novej Veľkomoravskej ríši“, 
kde Slovensko ako jediný duchovný aj jazykový nástupca slávnych Uhrov a dávnych Slovenov, 
ktorí zničili Rímsku ríšu..... bude nástupcom našich spoločných dávnych predkov.... Viac inde aj 
v tejto knihe. 
Ale krátko teraz.... Najslávnejší Slovák asi nie je Štefánik, ale geniálny klavirista a hudobný 
skladateľ František List, ktorý celý život hovoril stále „o stratenej rase“ ... Uhrov a Slovenov.... 
mimochodom za celý život nepovedal ani slovo po Maďarsky. Pretože Slovensko je jediný 
duchovný aj jazykový nástupca starého Uhorska a aj Veľkomoravskej ríše. Viete, že rieka 
Morava tečie aj v Srbsku a aj v Rumunsku?  Okolité štáty budú duchovne vťahované do 
spoločného budúceho Veľkomoravského štátu, Nového Uhorska.... jedno, ako si to nazvete... ale 
pod duchovným a morálnym vedením jediného duchovného aj jazykové nástupcu Západných 
Slovanov – Slovákov – Slovenov – Slovienov!! My Slováci-Sloveni, potomkovia dávnych 8000 
rokov starých našich predkov Slovenov, my najstarší obyvatelia Európy (v postPotopnej dobe), 
budeme základom pre znovu povstanie z popola dávno zabudnutých a zničených Slovenov, ako 
hovoril Slovák, geniálny klavirista František Liszt – že sme Uhri-Slováci, stratená rasa. My 
Slováci musíme postaviť pomník a „modliť“ sa a myslieť na nášho slávneho Slováka F. 
Lista, ktorý sa tak zásadne zasadil o záchranu nášho „rodu“ – teda genetiky aj myslenia 
(pretože v knihe OS som jasne dokázal, že myslenie je závislé od genetiky, nízka genetika - tak aj
nízke a zločinecké myslenie!)!! 
A ešte dôležité o tých našich súčasných „demokratických“ Slovenských podnikateľoch..... Mnohí
sú skutočne nevzdelaní... a možno aj zločinci... mnohí aj „demokratickí mafiáni“... ako sa hovorí 
o Ficovej mafii a ešte mafiánskejšej Matovičovej mafii........ Väčšina našich súčasných 
„duchovne nestabilných“ podnikateľov sa zaoberajú len zarábaním peňazí a absolútne nechápu, 
že tak úzkoprsým pohľadom na život a ich totálnym sebectvom  a lakomstvom..., nakoniec určite 
a neodvolateľne zabijú „duchovne“ aj svoje deti a celú svoju rodinu!! Ten, kto sa zaoberá len 
sám sebou a svojou rodinou, tak „duchovne“ určite skape aj s celou jeho rodinou – do 1-4 
generácií..... 
Duchovný Sloven – aj podnikateľ – bude po celý život podporovať kolektivizmus Slovenský  
a duch Slovienov, našich predkov – teda bude aj   platiť peniaze pre tých, ktorí pracujú 
v prospech všetkých! Tí Sloveni, ktorí sú „lakomí“ ako židia, tak asi nie sú Sloveni, alebo sú 
zdegenerovaní Vatikánski sionistickí mutanti? Neviem. Ale všeobecná duchovná a telesná 
degenerácia je zjavná už všeobecne aj na Slovensku... Pozrite sa aj na tých tučných mladých, 
nových ...okolo seba... Hoci chápem, že niektorí sú geneticky poškodení....... Ale oni tí „mladí 
a noví“ nemajú žiadnu vôľu mysle. 
Máte vážne zdravotné problémy? Tak len duch a myslenie a sila vôle zmení vašu poškodenú 
genetiku.... Dokole som to dokázal v knihe OS, Kapitola 31!!!!!!

Kapitola 1 
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Základné zákony

V mojich predchádzajúcich knihách som podrobne analyzoval a dokazoval, prečo je demokracia
hlúposť a prečo je slobodná tržná ekonomika KATASTROFA. Teda pre toho, kto nebude chápať
základné  princípy,  na  ktoré  sa  odvolávam  v tejto  knihe,  musí  si  problematiku  naštudovať
v mojich týchto predchádzajúcich knihách :

- „Demokracia je principiálny omyl“ (ďalej aj DjePO)
- „Kresťanská civilizácia je omyl“
- „Zásadné omyly Západu a Vatikánu“
- „Obroda Slovanov“ (ďalej aj OS)
- určite  aj  posledná  „aktuálna  angažovaná“  brožúrka  „Zbytočná vakcinácia“  a potom 2.

vydanie, výrazne rozšírené „Nebezpečná vakcinácia“.
Z hľadiska témy tejto knihy sú určite najlepšie analýzy v knihe „Obroda Slovanov“.

Všetky moje návrhy uvádzané v tejto knihe sa riadia „Základnými zákonmi existencie
tohto vesmíru“. Preto si najskôr vysvetlíme o aké zákony sa jedná a ako fungujú.
Základné zákony v tomto vesmíre
Základné zákony v tomto vesmíre sú dualita a hierarchia. 
Prvý Základný zákon je dualita. V západnej civilizácii sú všeobecne známe 3 Heglové zákony 
dialektiky vysvetľujúce, ako funguje dualita v našom vesmíre : „Jednota a boj protikladov - 
Zmena kvantity na kvalitu - Negácia negácie“.
V mojej knihe DjePO objavujem a doplňujem 4. zákon duality : „Hmota ovplyvňuje dušu a duša 
definitívne a konečne mení hmotu bez možnosti návratu k pôvodnému stavu“.
Dualita je, že všetko vo vesmíre má svoj protiklad, alebo svoju protikladnú kompenzáciu. 
Heglové 3 zákony sú zákony protikladu. Môj 4. zákon je zákon kompenzácie – vzájomná 
kompenzácia hmoty a ducha. Lepšie vysvetlím kompenzáciu tak, ak si predstavíte, že máte dve 
nohy, pravú a ľavú. Ak vás bolí koleno v pravej nohe, tak pri chôdzi prenesiete váhu na ľavú 
nohu a ľavá pomáha pravej, kompenzuje jej nedostatok, dopĺňa jej funkciu.  Dobrý príklad 
o dualite v kvalite kompenzácie je aj Jungová teória o psyché. C.G. Jung hovorí, že psyché je 
zložená zo 4 funkcií. Dve hlavné a dve vedľajšie. Hlavné sú myslenie a protiklad cítenie. 
Vedľajšie sú vnímanie a protiklad intuícia. Každá dvojica je vzájomne protikladná, ale psyché 
podľa Junga sa chce „zaokrúhliť“ a chce mať rovnomerne vyvinutú každú z funkcií. Znížená 
schopnosť psyché v niektorej z týchto funkcií znamená „chybu“. Teda úlohou myslenia vývoja 
psyché človeka je kompenzačná duálna vyrovnanosť. 
Ešte dôležitá poznámka pre Kapitolu 8 - Demokratická emancipácia žien je omyl – kniha OS. 
Vzťah muža a ženy je duálne nevyhnutný a povinný.... Ale tento vzťah môže byť duálny boj 
protikladov alebo kompenzácia protikladov. Samozrejme, že boj protikladov, teda boj muža 
a ženy medzi sebou musí byť nerovné a poškodzujúce obidvoch a je potrebné, aby skončilo 
rozchodom a rozvodom.... Ale naopak kompenzačný duálny vzťah muža a ženy je taký, že sa 
navzájom doplňujú a pomáhajú si.... šťastie obidvoch.

Z dôvodu duality, ak existuje hmota, tak protikladom hmoty je nehmota, teda duch. Takže 
existencia hmoty je vlastne dôkaz o existencii ducha. Niektorí mi namietajú, že nemám pravdu, 
že protikladom hmoty je antihmota... Nesúhlasím. Antihmota v tomto vesmíre neexistuje. Je tu 
len hmota. Píšem o tomto vesmíre a základných zákonoch platných v tomto vesmíre a nie o iných
dimenziách! Preto ak má platiť zákon duality v tomto vesmíre, tak existujúci protiklad hmoty je 
jedine nehmota, teda duch a nie neexistujúca antihmota!  Preto je zbytočná hádka západných 
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kresťanských filozofov čo bolo skôr, či hmota, alebo duch v našom vesmíre. Odpoveď je 
jednoduchá, od začiatku existencie nášho vesmíru tu bola aj hmota a aj duch. Preto všetko, čo 
človek robí vo svojom živote, musí brať do úvahy, že okrem hmoty tu je aj duch. A realistický 
štátny systém musí toto zohľadňovať!! 
Druhý základný zákon existencie nášho vesmíru je hierarchia. Nie je myslená len hierarchia 
materiálna, teda rozdiel medzi ľuďmi v tom, koľko má kto peňazí a majetku. Alebo aký je kto 
fyzicky pekný. Niekto je silnejší, iný slabší, niekto je vyšší, iný nižší ....... atď. Všade je 
materiálna hierarchia. Alebo kto sa krajšie a modernejšie oblieka – a iné hierarchické rozdelenia 
podľa hmoty. Dôležitejšia hierarchia pre ľudí je hierarchia duchovná. Základná duchovná 
hierarchia od najnižšieho po najvyšší stupeň je asi takáto :
- kameň
- rastlina
- zviera (postupne ryba, vták, cicavec, opica)
- človek
- mimozemšťan (na podstatne vyššej duchovnej úrovni ako človek)

Mohlo by sa to podrobnejšie rozpísať, že medzi rastlinou a človekom je baktéria, vírus, 
bezobratlovce, hmyz, ryby, plazy, vtáky, cicavce........) Tu je duchovná hierarchia jasná každému.
Preto ale zo zákona logiky plynie, že duchovná hierarchia musí byť aj medzi ľuďmi!! A dokonca 
aj medzi národmi. Preto ľudia a ani národy nie sú si rovní a ani rovnocenní. Preto je demokracia 
duchovný aj materialistický nezmysel, pretože odporuje zákonu o hierarchii. Nie je možné, aby 
človek s nízkymi schopnosťami a vedomosťami pri voľbách v demokracii mal rovnaký počet 
hlasov, ako človek s veľkými životnými skúsenosťami a schopnosťami. 
Opakujem inými slovami vyššie napísané. Žena je duálny protiklad muža. Teda ich vzťah je buď 
zničujúci boj medzi nimi, alebo ich vzťah je ich vzájomná duálna kompenzácia! Ak sú obidvaja 
vzdelaní a múdri, (v tejto dobe zdegenerovaného duchovného temna je múdrych ľudí málo) je 
problém hlavne so ženami. Ak žena chápe svoju rolu, tak je to kompenzácia, teda si pomáhajú, 
v opačnom prípade je to žiaľ boj. Žena aj muž nemôžu byť bez druhého, pretože zákon duality 
požaduje, aby boli spolu. Avšak súčasne zákon o hierarchii hovorí, že nemôžu byť rovnoprávni. 
Niekto z nich musí byť duchovne vyšší a druhý nižší. V knihe DjePO podrobne vysvetľujem 
a dokazujem, že vyšší duchovne je muž. Hlavne v kapitole „Žena slúži a muž vládne“. Vzhľadom
na to, že vládnutie je určené len mužovi, tak ženám treba čo najskôr úplne zakázať volebné 
právo. Žena si má vybrať za partnera takého muža, ktorý bude voliť tak, aby so svojim mužom 
súhlasila aj sama. A ak nesúhlasí s názormi svojho muža, tak má dosť času, hoci aj celý život 
pred sebou, aby ho presvedčila o svojich názoroch a omyloch svojho muža. Hierarchia znamená 
aj to, že duch a hmota nie sú rovnocenní, ale že duch je nadradený nad hmotou v tomto vesmíre. 
Ešte dôležitá vec. Ak tu vládne dualita, tak musí byť aj opak hierarchie. Opak hierarchie je 
„nehierarchia“. Čo je nehierarchia? Je to chaos. V prípade, že je nedostatok energie na udržanie 
hierarchie, nastáva chaos. V prípade dostatku energie vládne vždy hierarchia. Pretože vo vesmíre 
neustále klesá množstvo využiteľnej energie, tak nakoniec sa vesmír zmení na chaos. 
Čitateľ pochopí do hĺbky zásadnú fundamentálnu dôležitosť tejto kapitoly až po prečítaní celej 
tejto knihy, aké navrhujem riešenia, radikálne odlišné od súčasného chaosu!

Mimochodom ruské teórie „Dostatočne všeobecná teória riadenia“ a „Koncepcia sociálnej 
bezpečnosti“ tiež zodpovedajú týmto dvom Základným zákonom, aj keď je to v ich princípoch 
trochu zložitejšie a je to tam skryté. Tieto ruské teórie vychádzajú z trojitého princípu 
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Informácia-Matéria-Miera. V knihe OS som nepochopil dobre princíp „Miera“. Ale po prečítaní 
ďalšej knihy som to pochopil, ako to autori myslia, tak opravujem svoj názor. V stručnosti takto :
- Informácia je v mojej teórii Duch
- Matéria je v mojej teórii Hmota
- Miera je v mojej teórii Hierarchia. V ruských teóriách sa má všetko zmerať a merať a tým

sa určí, čo je vyššie, širšie, ťažšie,.... kvalitnejšia. Teda je to „meraná“ Hierarchia... OK.

Človek je chybná konštrukcia
Nebudem sa zaoberať dokazovaním, čo som už dávno vysvetlil a teda sa budem zaoberať len tým, čo chcem teraz 
zvýrazniť.
Ľudský druh nevznikol Darvinistickou evolúciou! Tomuto nezmyslu veria už len ženy a nevzdelaní muži......
Dokonalé dôkazy o nezmyselnosti celej tejto židovskej teórii pre „gójov“ Slovanov sú hlavne v mojej poslednej 
knihe „Obroda Slovanov“ – je tam samostatná kapitola!
Človek bol určite naklonovaný a vytvorený ako druh umelo. 
Je síce aj teória, že biela rasa – Slovania – prišli cez vesmírny „portál“ z inej slnečnej sústavy... Toto sa mi zdá tiež 
veľmi reálne, pretože genetika bielej rasy začína halposkupinou R1a, teda Slovanskou... a postupne sa genetika 
bielej rasy rozvetvuje...na R1b... atď.  Teda môžeme povedať aj to, že genetika bielej rasy degeneruje! 

Ale k teórii o klonovaní, ak je to pravda? Pri tomto klonovaní najlepšie vyšla biela rasa a najhoršie čierna 
rasa. Tým myslím potenciálne schopnosti myslenia a aj teda možnosti „ducha“! Je možné aj to, že toto klonovanie 
nerobila jedna mimozemská civilizácia, ale na tomto „projekte“ sa zúčastnili viaceré mimozemské civilizácie. 
(Pestujú si nás tu na tejto „planéte bláznov“, ako králikov v klietke a pozerajú sa, čo z toho vznikne?)
Týmto jasným faktom sa ale nechcem zaoberať! V tejto kapitole chcem asi prvýkrát načrtnúť, aké obrovské chyby 
urobili títo mimozemšťania v prípade nášho genetického klonovania..........
Toto je to len môj prvotný jednoduchý pohľad na tento problém.. Je jasné, že rôzni odborníci v rôznych oblastiach 
budú schopní veľmi dobre doplniť ďalšie veľké genetické chyby na hmote človeka ... a teda nezvratne a nevyhnutne 
aj na „duchu“ človeka........! Kto dopredu naplánoval zničenie človeka a     aj jeho DUCHA?! 
Najväčšie chyby ja vidím u čiernej rasy a tiež aj u Indickej kasty „nedotknuteľných“ (a našich Cigánov) a najmenšie 
„vedomé“ chyby u bielej rasy. Tie chyby, ktoré ja teraz okamžite vidím, sú :

1. Ľudský mozog  nie je schopný exponenciálneho myslenia. Ľudský mozog je to najprimitívnejšie zariadenie,
ktoré je ešte schopné abstraktného myslenia, ale len lineárneho.....!!!! Pritom však všetko v prírode a vo 
vesmíre prebieha matematicky po exponenciálnej krivke! Podľa mňa je to úmysel mimozemskej civilizácie,
aby si nás vytvorili ako svojich otrokov!

2. Ľudské telo nie je schopné vyrábať pre seba vitamín C. Pritom zvieratá, ako psy, mačky........... ich telo 
automaticky produkuje vitamín C a nemusí sa snažiť získať tento vitamín zo stravy! Pre predstavu pes 
o hmotnosti 40 kg – jeho pečeň denne vyprodukuje 1000 až 5000 mg vitamínu C! Takže potom 
„mäsožravý“ človek o hmotnosti 100 kg by mal denne potrebovať cca 5000 mg vitamínu C? A čo nám tu tí 
pomätení „demokratickí“ zločinci lekári a farmaceuti hovoria, že nám stačí 200 mg za deň.... To stačí tak na
vaše zuby.....

3. Genetika človeka je naprogramovaná na samo deštrukciu, degeneráciu a nevyhnutný zánik – nie je teda 
jasné, prečo tu tento ľudský druh existuje. Nie je jasný zmysel tohto mimozemského experimentu s týmto 
geneticky zjavne poškodeným druhom.... podrobne o samo deštrukcii v mojej knihe Obroda Slovanov! Je 
jasné, že mimozemšťania nás vytvorili len preto, aby sme im slúžili ako otroci.

4. Organizmus človeka – jeho genetika – nie je schopná si poradiť s bežnými chorobami...... Súčasný človek 
sa dožije max. cca 100 rokov, ale pritom aj tá „veľmi jednoduchá“ a sfalšovaná Biblia píše, že 
predchádzajúce civilizácie – teda nie súčasný človek – sa dožívali 800 až 900 rokov! Myslím si, že 
v skutočnosti „tí Bohovia“, ktorí vytvorili človeka ako otroka, sa dožívajú tisíce a desaťtisíce rokov... Ja 
„projektovaný otrok“ som pochopil a vyzývam na vzburu!!!! Mor ho!

Kapitola 2

Stratégia
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Základné je určiť si, aké chce Slovensko sledovať strategické ciele na najbližších 20 rokov. 
A potom sa tieto strategické ciele dajú konkretizovať a detailnejšie opísať. Navrhujem stratégiu 
rozdeliť do týchto kapitol :

a. Vzdelávanie
b. Štátne úrady
c. Ekonomika
d. Zdravotníctvo
e. Komunálna sféra
f. Súdnictvo
g. Armáda a polícia
h. Média a politika
i. Náboženstvo

Zoradil som tieto strategické ciele podľa mňa od najvýznamnejšieho až po najmenej významný.
Hoci niekto iný by to mohol vidieť úplne ináč?

Tento „20 ročný plán“ navrhujem rozdeliť na štyri 5-ročné obdobia, ktorý bude dodržiavať každá
nová vláda. Na začiatku volebného obdobia si vláda určí konkrétne strategické ciele podľa tohto
plánu a na konci obdobia sa urobí vyhodnotenie, analýza skutočnosti a návrh pre budúcu vládu.
Strategický plán však sú schopní chápať a aj realizovať len múdri a teda aj vysoko morálni ľudia.

Čo je to múdrosť
V mojich knihách som sa zaoberal myslením a úvahami........ čo ako, aký to má význam, je niečo inak?..... Všetko, 
čo som „krvou“ svojou dušou vyryl do mojich kníh, vzniklo bojom a utrpením duše......... Nechápal som, ako je 
možné, že také zlo a nenávisť zožiera túto planétu.  
Ja som nikdy nikoho vedome neoklamal. Nikdy som nepovedal žiadne klamstvo ani žiadnej z mojich žien..... Ako je 
možné, že toto nie je normálne? Že normálne je klamať a nehovoriť pravdu?? Ženy majú radi, keď im muži klamú a 
vyznávajú im lásku, aj keď klamú.......? Ako sa stalo, že ľudstvo je také totálne zdegenerované?! Možno som 
mimozemšťan??
Asi pred 20 rokmi som niekde čítal, že keď ešte na začiatku 19. storočia označili nejakého 
Ruského kupca za klamára a podvodníka, tak ... ak on nebol schopný dokázať svoju nevinu.... tak 
radšej spáchal samovraždu, aby očistil svoju rodinu....... To bola morálka ....! a sila ducha!! 
Chápete?, že títo ľudia, národy ... okolo Vás sú stále viac a viac už totálne zdegenerovaní?!  
Okolo nás duchovných je tu taká „čvarga“ tupá..... skoro ako zvieratá... Rus Pjakin doslova píše,
že duchovne najnižšia vrstva obyvateľstva sú „zvieratá“(len zvieracie inštinkty), nad nimi sú 
zombí/bioroboti (to sú vyznávači svetových náboženstiev), nad nimi sú „démoni“, to sú 
„slobodní tržní podnikatelia“, ktorí kradnú a klamú bez zábran...... a až najvyššia duchovná 
úroveň sú „ľudská psychika“..... Teda týchto ľudí je tu asi  skutočne veľmi málo.....
Chápete, aké svinstvo Satanské je tá Západná civilizácia?? Ktorí majú klamstvo a podvod ako ich
svet myslenia aj života?! Západ je HOVNO a stoka duchovná!! Ale chápete Slováci, ako ste za 
„dobu demokracie“ totálne duchovne zdegenerovali?? A ak ste zdegenerovali duchovne, tak 
určite aj telesne, fyzicky.... Základný zákon o vzťahu ducha a hmoty sa nedá zmeniť...... a Duch 
je nadradený!! Už Slováci nie ste slávni Sloveni, ktorí zničili Rímsku ríšu (podrobne v knihe 
OS), už ste hovná! ... Máte strach... ste vystrašené myši.... ľutujem, ale taká je teraz pravda. Máte 
strach aj z koronavírusu!! Máte strach zo všetkého......
Stále som rozmýšľal, čo je to múdrosť. Však sú ľudia, ktorí majú encyklopedické vedomosti. 
Toľko kníh prečítali...... a aj tak ničomu nerozumejú?! Ako je to možné? Kto je teda múdry? 
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Už asi 10 rokov to viem, ale tak drasticky a surovo som to nikdy doteraz verejne nenapísal. 
Múdry je len ten, kto sa zbavil strachu!! A to je len prvý stupeň múdrosti.... ale hlavný! 
Ale cez tento prvý stupeň sa nedá pokračovať ďalej!..........

Vy, ktorí ste študovaní a máte prečítane a naštudované Budhizmus, Korán, Bibliu .... 
teórie posledných 10 nositeľov Nobelových cien za ekonomiku ......... ale máte strach?, tak ste 
nedosiahli ani potrebnú minimálnu múdrosť muža........!! Upozorňujem, hovorím múdrosť muža 
a     nie ženy!! 
Všimnite si, že tu nič nehovorím o vzdelaní v oblasti matematiky, fyziky, chémie, astronómie, 
biológie....... to sú všetko úzke odborné vzdelania – to ešte nie je múdrosť – teda komplexné 
všeobecné vzdelanie a vedenie!
Múdry muž je tak silný duchovne, že nemá strach, že stratí svoju ženu, že stratí zamestnanie, že 
stratí svoje deti a stratí celú svoju rodinu.......... 
Múdry muž je duchovný vládca a je mu jedno, že stratí duchovne nízkych, ak sa tak oni rozhodli,
pretože oni mu mali duchovne slúžiť a oni sa vedome a zámerne odcudzili riadiacemu 
vládnucemu duchu?...... tohto vesmíru!! (Teda žiadne rovnostárstvo a ani demokracia  a ani 
žiadne ľudské práva...)

Múdry nepozná strach...... Múdrosť je aj sila, ktorú slaboch nikdy nepozná......... Múdrosť 
je odhodlanosť viesť boj, ktorej slaboch nechápe.... prečo bojovať?..... Však otrok skloní 
hlavu......... všetci otroci sa teraz (r. 2021) okamžite poznajú, nosia rúška..... Len silný muž 
prehlási, že on rúško nebude mať ani na úrade, ani nikde!!!! Múdrosť je súčasne aj 
všeobecná vzdelanosť a chápanie súvislostí, ktorú jednostranní univerzitne duchovne 
„deformovaní“ nedokážu chápať, ak ich „modla“ je len vzdelanie na súčasných demokratických 
univerzitách (ak sa nestanú duchovne nezávislí od ľudí na ich katedrách a univerzitách – teda 
nevzdelancov a slabochov). Súčasní štandardní vyučujúci na demokratických univerzitách 
v oblasti filozofia, náboženstvo, psychológia, sociológia, ekonomika .... sú väčšinou len 
„papagáje, ktoré opakujú, čo sa naučili“ bez schopnosti to chápať....... a hlavne majú strach!! Ak 
náhodou medzi nimi niekto niečo pochopí??, tak mu zalepia hubu EU grantmi a peniazmi........ 
aby držal basu ........ A tak títo univerzitní intelektuáli, ktorí dostávajú peniaze zo zahraničia, 
alebo od zahraničím ovládaného demokratického zločineckého režimu na Slovensku, sú skoro 
z 99 % nepriatelia vlastného národa...... Sú aj otroci peňazí... sú závislí od peňazí... teda 
absolútne nie sú slobodní.... smejem sa, akí sú to všetci neslobodní slabosi duševní, že hlásajú 
o     slobode a pritom sú všetci otroci peňazí a duchovní najnižší!!
Tí, ktorí prečítali aspoň moju hlavnú knihu OS, pochopia, že už dávno nemám zľutovanie...... 
Pretože múdry je vždy súčasne duchovný bojovník!! A opačne, ten kto nie je „duchovný“ 
bojovník, nie je múdry!.... je to určite slaboch!! Takto môžete poznať svojich kamarátov, 
susedov, obchodných partnerov.... rodinných príslušníkov - a to bude váš hlavný problém, vaši 
rodinní príslušníci... Čo s nimi, ak sú aj hlúpi a aj majú strach?! .... Nechajte ich tak a nezasahujte
do ich života, ale dajte im šancu a nech sa vzdelávajú, hovorte im, píšte im ... netlačte na nich.... a
dajte im knihy Kysuckého, ha, ha....... 

 
Kapitola 3

Vzdelávanie
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Vzdelávanie  dávam  na  prvé  miesto  z pohľadu  dlhodobejšej  budúcnosti  ekonomiky  štátu.
Komplexné  vzdelanie  vidím  ako  najvyššiu  ekonomickú  prioritu.  Hierarchicky  sa  treba
pozrieť  na kvalitu  vzdelávania  z pohľadu nadradenosti  Ducha.  Teda aké má byť  vzdelávanie
a aká kvalita sa má zabezpečiť? A potom čo sa má vzdelávať.
Súčasný vzdelávací systém je zmiešaný. Teda spolu v triedach sa učia aj chlapci a aj dievčatá. To
je zásadne chybný systém vzdelávania. Opakujem a citujem z mojej knihy OS :
Citujem z videa od ruského vedca a pedagóga V.F. Bazarnyjho „O oddelenom vzdelávaní“: 
„Prečítal som deťom v zmiešanej triede rozprávku, kde boli chlapci aj dievčatá spolu. Ale 
chlapci si zapamätali jedno a dievčatá úplne iné. Dievčatá oslovuje jedno a chlapcov úplne iné. 
A začal som sa zamýšľať nad tým, ako pracovať s triedou, ako zaujať deti. To čo zaujíma 
dievčatá, nezaujíma chlapcov. To čo zaujíma chlapcov, nezaujíma dievčatá. Za týchto podmienok
sa učiteľ nachádza v móde výuky orientovanej na vzbudenie záujmu, v móde nátlaku, nútenia .... 
dračej hlavy. Poslušnosť, disciplína a trestanie. A to je všetko. A to sú základy tejto školy. Učiteľ 
nemôže zaujať v zmiešanej triede, kde sú chlapci aj dievčatá. To je zákon. Nemusí sa vám to 
páčiť. Mnohým sufražetkám – feministkám sa to nepáči. Mnohým ľuďom a mamičkám sa to 
nepáči. Ale to je zákon. Dievčatá zaujímajú určité obrazy, významy, city. Chlapcov úplne iné. 
Takzvané archetypy. A teraz dám otázku všetkým riaditeľom základných škôl, ktorí 1. septembra 
posudzujú školskú zrelosť a dávajú chlapcov a dievčatá do jednej triedy podľa veku, keď 
dievčatá sú o 2 roky vývojovo dopredu. Duchovne aj geneticky. Taká je príroda. Chlapci 
zaostávajú o 2 roky. .... Žena učiteľka zameriava emócie, témy, informácie na dievčatá. Dostáva 
od dievčat spätnú reakciu a chlapci zostávajú mimo. A chlapcov nezaujíma to, čo zaujíma 
dievčatá. Hlavný dnešný problém v pedagogike – na prvom mieste sú to chlapci. A ďalšia 
otázka : Chlapci potrebujú 4x až 6x viac pohybu ako dievčatá. A opäť na základe čoho? Chlapci 
a dievčatá sú psychologicky nekompatibilní. Pred týmito jednoduchými vecami sa zatvárajú oči 
a uši a samoľúbo sa to ignoruje. Urobili sme experiment v jednej základnej škole. Zašli sme do 
triedy a poslali všetkých chlapcov preč a pýtali sme sa ako sa cítia v triede bez chlapcov. Potom 
sme to isté urobili naopak a pýtali sme sa chlapcov, ako sa teraz cítia bez dievčat v triede. Tak 
toto je treba zapísať. Ako chlapci hovoria, ako ich dievčatá potláčajú. Tak 15 bodov sme 
zaznamenali, to je snáď lepšie nepublikovať. Proste urážky dievčat. Proste chlapci to vnímajú 
ako na nich páchané násilie. Potlačená vôľa, sloboda. Po chlapcoch sa chce, aby boli ako 
dievčatá – prispôsobiví, poslušní, chce sa po nich, aby boli ako dievčatá. Tu dochádza k zlomu 
v začiatku muža. Som proti oddelenej výučbe, keď niekde na západe sa v jednej škole učia 
chlapci a v druhej dievčatá. Na Západe je oddelené vzdelávanie pre elitu, aby boli vychované 
osobnosti, ktoré potom môžu pásť ostatné ľudské stádo.... Všetky prestížne univerzity majú 
oddelené vzdelávanie. Osobnosť vychováte len pri oddelenej výučbe. My sme to ale urobili 
jednoduchšie, máme paralelné triedy. A ako náhle sme triedy rozdelili, uvideli sme zázrak. Deti 
prestali byť tak nemocné, chlapci aj dievčatá. Chlapci začali rozkvitať, začali sa otvárať, neboli 
potlačení, zovretí, nikto sa im nesmeje pri tabuli. Pretože chlapci dievčatám nestačia, pretože 
dievčatá sú viac vyspelé, zrelé. Mám už 10 alebo 12 absolventských ročníkov – nevyskytujú sa 
rozvody. Pred rozdelením výučby, bolo chlapcov s vynikajúcim prospechom okolo 3 % - a po 
rozdelení tried sa počet premiantov zvýšil 8x až 10x. V oddelených triedach môže učiť muž aj 
žena, ideálne je to 50 na 50. Žiadna segregácia. Chlapcom len muži a dievčatám len ženy, to by 
nebolo správne. Overovali sme to, sledovali sme to. V Rusku je teraz asi 700 škôl, kde je 
oddelené vyučovanie. Je to málo. Väčšinou nie sú odporcovia učitelia, ale rodičia, ktorí majú 
dievčatá. To je nejaký nevedomý hlbinný pocit – oni si myslia, že dievča vládne. Svet je naopak. 
A to je už od narodenia. Dievča prichádza na svet s 2 ženskými chromozómami a chlapec 
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s jedným mužským a druhým ženským – napol chlapec a napol dievča. X a Y. A tak chlapcom je 
predurčené prekonať v sebe ženský začiatok. Neistotu, strach, nekľud atď. Prekonať to v sebe. Ak
sa to chlapcovi nepodarí v sebe prekonať, tak na celý život zostane žene podobným mužom.

Súčasné „západné“ školstvo ničí mužov, produkuje duševne choré feministky a títo 
zničení systémom sa potom nenávidia a bojujú proti sebe. Muž a žena vyprodukovaná Západným
školstvo sú bez psychických defektov len výnimočne. Ja si myslím tiež, že zmiešané vzdelávanie 
chlapcov a dievčat v jednej triede stimuluje homosexuálny vývoj psychiky dieťaťa. Treba urobiť 
seriózny výskum na Slovensku, pretože na Západe to už nie je možné. Na Západe chcú islam 
a súčasne podporujú aj homosexualitu, LGBT agendu, pritom sa však tieto dve veci zásadne 
vylučujú – islam je podstatne nenávistnejší k homosexuálom a lesbičkám, ako kresťanstvo .....
V prvom 4-ročnom pláne navrhujem, aby na oddelené vyučovanie prešlo 20 % detí základných 
škôl a stredných škôl a tam sa získali prvé skúsenosti. V druhom 4-ročnom pláne zvýšiť oddelené
vyučovanie na pomer 40 % základných aj stredných a aj vysokých škôl – všetkých škôl. Na konci
druhého 4-ročného obdobia sa podrobne vyhodnotia výsledky žiakov a študentov zmiešaných 
tried a oddelených tried. Bude jasne vidieť aj pre skeptikov pedagógov a aj pre rodičov, aký je 
výrazný výkonový – vzdelanostný - rozdiel medzi zmiešaným vyučovaním a oddeleným 
vzdelávaním!
Na základe tohto vyhodnotenia vypracovať ďalšie plány celoštátneho vzdelávacieho systému.

A teraz sa pozrime na „hmotný“ obsah a kvalitu vzdelávania. 
Ďalej to bude detailné a nudné, nie podľa koncepčných princípov tejto knihy, ale práve 
detailnosťou vysvetlím, ako navrhujem  regulovať toto nezmyselné demokratické školstvo. Takže
ak Vás to bude nudiť, tak to preskočte. Navrhujem......
V prvom roku sa štatisticky vyhodnotia stredné a vysoké školy, čo sa ich študenti na tých školách
naučia a aké majú potom praktické uplatnenie. Pre každú školu sa vypracuje „Dotazník o kvalita 
štúdia“, ktorý všetky školy vyplnia. 
Dotazníky navrhujem :

1. Pre základné školy, pre ukončený 5. ročník pre predmety matematika, slovenčina, cudzí 
jazyk a pre 8. ročník a pre predmety matematika, fyzika, chémia, biológia, slovenčina, 
literatúra, cudzí jazyk.

2. Pre učňovské školy bez maturity špecificky podľa odborného zamerania, ale aby sa 
hodnotilo aspoň 5 predmetov a vždy v hodnotení musí byť matematika.

3. Pre odborné stredné školy alebo učňovské školy s maturitou špecificky podľa zamerania, 
ale aby sa hodnotilo min. 6 predmetov. Ale vždy v hodnotení musí byť matematika, 
fyzika, chémia. 

4. Pre gymnázia – ukončené štúdium – sa bude hodnotiť matematika, fyzika, chémia, 
ovládanie programovania a práca s počítačom, biológia, slovenčina a literatúra, cudzí 
jazyk.

5. Pre univerzity (vysoké školy) pri získaní diplomu ukončením štúdia sa budú hodnotiť 
špecifických 5-7 predmetov, ale vždy matematika. Univerzity, kde nemajú matematiku 
aspoň 2 semestre ako povinný predmet, budú v hodnotení znížené o 25 % ako ostatné 
s matematikou!

Dotazník budú vyplňovať školy a vyplnené údaje budú kontrolovať štátni kontrolóri. Dotazníky 
budú formulované tak, aby sa zistilo kvantum a kvalita informácii, ktoré sa deti a študenti 
v škole, univerzite naučili. V prípravnej fázy navrhujem, aby si aktívne školy samy vypracovali 
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návrh takéhoto Dotazníka pre každý predmet a návrh zaslali na Ministerstvo školstva. Tak sa 
získa viac verzií a námetov na to, aby pracovníci Ministerstva samé dopracovalo konečnú 
variantu Dotazníkov pre každý učebný obor. Pokiaľ škola nedokáže vypracovať žiadny návrh 
takéhoto Dotazníka, tak to bude určitý znak zníženej kvality vzdelávacích pracovníkov v tejto 
škole. A tiež kvalita Dotazníka určí aj možnosť potenciálnej externej spolupráce s konkrétnou 
fyzickou osobou, ktorá daný kvalitný Dotazník vypracoval! Vieme, že na Ministerstve je plno 
neschopných ľudí! Tento Dotazník bude príležitosť pre realizáciu „kádrového výťahu“ z nižších 
pozícií až na Ministerstvo.

Ďalej súčasne v prvom roku sa urobí štatistické vyhodnotenie úspešnosti študentov jednotlivých 
škôl. Tieto „Dotazníky o uplatnení sa študenta“  sa pošlú listom doporučene na adresy študentom,
ktorí ukončili štúdium minimálne pred 12 mesiacmi. Tento Dotazník môže za študenta vyplniť aj 
niektorý z rodičov! V tomto „Dotazníku o uplatnení študenta“ navrhujem zistiť tieto údaje :

1. Meno a priezvisko študenta, dátum ukončenia štúdia, podpis študenta, alebo rodiča (v tom
prípade sa uvedie meno rodiča.)

2. Od ukončenia štúdia, si študent našiel prácu do :
a. 2 mesiacov
b. 6 mesiacov
c. 12 mesiacov
d. Aj po 12 mesiacoch je študent nezamestnaný

3. Aké percento študentov nepracuje v obore, ktoré vyštudovalo. Teda otázka, či pracuje vo 
vyštudovanom obore alebo nie.

4. Ak po 12 mesiacoch od ukončenia štúdia pracuje v zahraničí kvôli tomu, že nenašiel 
prácu na Slovensku, alebo kvôli tomu, že v zahraničí má podstatne vyšší plat.

5. Aký je hrubý plat študenta po 12 mesiacoch, ako ukončil štúdium.
6. Ako je spokojný študent so svojim vzdelaním po 12 mesiacoch, ako ukončil štúdium. 

Bude možné zvoliť zo 6 stupňov od vynikajúce až po nevyhovujúce.
7. Ako sú spokojní rodičia študenta so vzdelaním ich dieťaťa, po 12 mesiacoch od 

ukončenia štúdia. Bude možné zvoliť zo 6 stupňov od vynikajúce až po nevyhovujúce.

Doporučené lístky sa archivujú. Doručené obálky sa nesmú otvárať! Hromadné otvorenie obálok 
sa zrealizuje až za prítomnosti pracovníka školy, obecného úrady, pracovníka Ministerstva 
školstva a pracovníka inej školy, ktorá sa javí ako konkurenčná škola. Po „Verejnom otvorení“ 
obálok sa Dotazníky sumárne vyhodnotia. Toto sumárne Vyhodnotenie sa zašle na Ministerstvo 
a druhé Vyhodnotenie aj s celou dokumentáciou, teda všetkými doručeným Dotazníkmi aj 
zaslaným doporučenými lístkami sa archivuje v danej škole po dobu 10 rokov.
Je potrebné, aby bolo doručených Dotazníkov min. od 50 % počtu končiacich študentov. Ak sa to
nepodarí, treba kontaktovať doporučenými listami starší ročník ukončených študentov. 
V prípade, že ani po kontaktovaní staršieho ročníka ukončených študentov sa nepodarí dosiahnuť
50 % odozvu, bude sa to hodnotiť ako nezáujem, pretože študenti a ani rodičia nie sú spokojní 
s kvalitou školy.

Na Ministerstve sa vyhodnotia jednotlivé školy tak, že „Kvalita štúdia“ získa 50 % hodnotiacich 
bodov a „Úspešnosť uplatnenia“ získa 50 % hodnotiacich bodov.
Ministerstvo školstva na základe tohto hodnotenia škôl vypracuje Plán v rozpätí od :
- ktoré školy zrušiť
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- až po ktoré treba významne finančne a organizačne podporiť
Ministerstvo musí vypracovať Plán, aké študijne predmety a obory treba doplniť, pretože reálna 
ekonomika si to vyžaduje a aké študijne obory minimalizovať alebo zrušiť, pretože na trhu sú 
nevyužiteľné.

Vrchol praktického vzdelávania (nie vedecký výskum) je ukončenie univerzity - vysokej školy. 
Vysoké školy sa musia kvalitatívne nastaviť tak, aby štúdium bolo schopné ukončiť max. 6 - 8 % 
populácie. Teda náročnosť štúdia tak nastaviť, že menej kvalitní študenti vysoké školy neskončia.
To bude tiež určitý vonkajší znak kvality SK vysokých škôl. Je všeobecne známe, že ukončení 
študenti univerzít humanitných oborov majú až o 15-20 % nižšie IQ (teda intelekt), ako študenti 
náročných technických oborov. Preto je aj logické, že títo menej kvalitní študenti len ťažko 
získavajú dobre platené zamestnanie, ak ich škola „nedonúti“ v dobrom, pre náročné vzdelávanie 
– teda konečné kvalitné praktické vzdelanie!!
Súčasné školské vzdelanie je asi tak z 50 % v praxi nepoužiteľné..... Teda študenti sa učia 
naspamäť nejaké školské poučky, čo vôbec nevyužijú v reálnom živote. Preto treba urobiť sito 
medzi týmito strednými aj vysokými školami a tie, ktoré sú zbytočné, tie treba zrušiť!! 
Tento proces hodnotenia a rušenia škôl nesme byť dlhší ako 1 rok.... Študentom vysokých škôl, 
ktoré sa zrušia, bude ponúknuté pokračovať na iných vysokých školách príbuzných ich oboru, 
alebo študentom zrušených humanitných vysokých škôl, ktoré nemajú adekvátnu podobnú 
náhradu, im bude ponúknuté začať iné univerzity od začiatku. V prípade likvidácie univerzity, 
dokončí sa daný školský rok a každému študentovi sa vyhotoví doklad, čo študoval a v akom 
ročníku skončil.
Mnohí rodiča ohlúpnutí „falošným leskom“ Západu si myslia, že posielať naše deti študovať a 
pracovať na Západ a akceptovať ich Západné myslenie bude pre ne prospešné? Ja v tom vidím 
veľa rizík. Uvedomte si, že je to veľké psychické vypätie pre Vaše deti! Viem, že ich nechcete 
trápiť.....Chcete pre ne to najlepšie.... Ale v ťažkých podmienkach sa presadia len tí duševne silní 
a výrazne nadpriemerne schopní...... Musia mať „hrošiu kožu“! Chápete?.... Nepreceňujte svoje 
deti! Čím mysliteľsky talentovanejší, tým „geneticky ušľachtilejší“ a tým je aj zraniteľnejší....! 
Chápete túto zákonitosť duchovno-hmotnú? Je to citlivá téma a nechcem o tom veľa hovoriť. 
Množstvo Slovenských rodičov už stratilo svoje deti... Stratili sa im na Západe.... Duchovne. Už 
sa im ani nevrátili!!.... Slabé deti, teda duchovne slabý človek, pod vplyvom masmédií, internetu,
okolia priemerných ľudí ..... sú dezorientovaní.... Slabí nie sú schopní sa brániť! Vy rodičia ich 
musíte chrániť, ak nie ste si istí, že sú „tak silní“, že vydržia aj tú všeobecnú „dekadenciu“ ktorá 
prebieha na Západe. Brániť, teda ich nepustiť na Západ!! Však ak chcú študovať, tak môžu od 
rána do večera študovať 3 vysoké školy na Slovensku a ešte 5 seminárov.... Literatúry – voľne 
dostupnej - je stohy.... Žiaľ, ale duševne „neodolní“ sa Vám rodičom už asi na 90 % nevrátia. A 
ak sa vrátia zo Západu, tak s názormi, že ich nebudete poznávať. Vrátia sa s mylnými životnými 
návykmi a s chybným myslením. Nebudete im rozumieť. A Vaše deti „kozmopolitne nahuckané“
budú presvedčené, že Vy rodičia už nerozumiete.... Oni 25-roční budú Vám 50-ročným tvrdiť, že 
vedia viac o živote ako vy rodičia!.....Chápete? (Asi lepšie, ak sa vám už nikdy nevrátia – aby 
Vás potom duševne netyranizovali.) A v takýchto prípadoch Vy rodičia budete už pre svoje deti 
zo Západu definitívne nemoderní.......! Stratení...... Šťastie nie je v množstve peňazí ..... Len 
návrat ku koreňom Slovanskej/Slovenskej civilizácie je naše „existenčné“ riešenie.
A ako chcete svoje deti – aj keď majú 22 rokov, duševne nezrelé – ovplyvňovať a kontrolovať 
ich duchovný rozvoj, ak sú v zahraničí??!! Ako chcete dostáť starej Slovenskej múdrosti, že 
mladí majú počúvať starších a starých?
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Kapitola 4

Štátne úrady
Nezávislý štátny úrad (teda demokratický úrad), organizácia – sa vždy spontánne stáva 
ekonomická mafiánska štruktúra

Toto je veľmi dôležitá skutočnosť, aby ste pochopili, prečo je demokracia zločinecký systém 
štátneho zriadenia! (Teda u tejto súčasnej“ zmutovanej“ zdegenerovanej ľudskej rasy.) A prečo 
nás demokracia (a jej princípy riadenia štátu) určite ekonomicky zruinuje? (Detailná analýza 
demokracie a celá teória, prečo je demokracia degeneratívny a zločinecký systém štátneho zriadenia, je najlepšie 
popísaná v mojej knihe Obroda Slovanov.)
Rozdelím túto kapitolu na dve časti :

- Prvá časť bude jednoduchá argumentácia, pochopiteľná aj priemerným ľuďom
- Druhá časť budú teoretické analýzy a teoretické úvahy

Jednoduchá argumentácia :
Ak sa dajú dokopy ľudia, ktorí sú priemerní, vytvoria nejakú organizáciu, ktorá bude mať štátne kompetencie, tak sa
každý snaží zarobiť peniaze z tohto úradu individualisticky pre seba. To je prirodzená vlastnosť živočíchov na 
úrovni materiálnej existencie. Je taká slovenská ľudová múdrosť : „Každá sliepka hrabe pre seba“. Teda jednoduchý 
materialisticky založený človek „hrabe“ pre seba. A kto je jednoduchý človek? Všetci materialisti .... a aj asi až 95 %
ľudí kresťanských Vatikánskych, postihnutých týmto Biblickým omylom. Upozorňujem na to, že práve veriaci vo 
Vatikánsku katolícku vieru sú práve duševne najviac postihnutí a zdegenerovaní! To nie je žiadna náhoda. Prečítajte 
si moju analýzu Biblie – hlavne Starého zákona - v knihe „Kresťanská civilizácia je omyl“.... Starý zákon je čistý 
Satanizmus a ich Jehova je čistý Satan!  Títo  veriaci ľudia a ich Vatikánskeho pápeža sú jednoduchí!! Neverte 
ľuďom, ktorí chodia 2-5 krát za týždeň do kostola, že sú lepší než Vy. S veľkou pravdepodobnosťou asi 80-99 %, že
„Oni“ sa snažia kradnúť ešte viac, ako Vy! Opakujem, prečítajte si moju knihu „Kresťanská civilizácia je omyl“..... 
a pochopíte.
Skutočných osobností ducha a Boha je len veľmi málo... Oni nie sú fyzicky schopní byť vo všetkých tých štátnych 
úradoch a organizáciách.... museli by sa namnožiť 1000 krát?.... smejem sa.
Preto akákoľvek štátna demokratická organizácia získa štatút a možnosť byť skutočne do určitej miery 
nezávislá, tak okamžite tí priemerní ľudia, ktorí ju obsadia, sa začnú chovať podľa princípu „Každá sliepka hrabe 
pre seba.“ Tak okamžite spontánne vzniká mafiánska štruktúra a medzi nimi je samozrejme aj mafiánske myslenie
a rozdeľovanie „ziskov“...... „Tebe toľko a mne toľko....“

Teoretické analýzy :
Základné zákony tohto vesmíru sú Dualita a Hierarchia. Podrobne sa týmito zákonmi zaoberám v mojich všetkých 
knihách, ale najintenzívnejšie v poslednej „Obroda Slovanov“. 
Na Slovensku aj v Česku sú dosť propagované ruské petrohradské teórie „Dostatočne všeobecná teória riadenia“ a 
„Koncepcia sociálnej bezpečnosti“. Ľutujem, ale tieto teórie, akokoľvek sú masovo propagované  a pochopil som, že
aj ich teoretické predpoklady zodpovedajú mojich 2 základným zákonom tohto vesmíru, aj tak zásadným spôsobom 
nepochopili Zákon o hierarchii. Až do februára 2021 som bol presvedčený, že tieto teórie sú principiálne chybné na 
50 %. Ale po prečítaní ďalších kníh som zistil, že som sa zmýlil. Základné teoretické princípy, sú totožné s mojimi 
princípmi. Ale pretože ich princíp „Miera“ je dosť zastretý môjmu princípu Hierarchia, tak oni nepochopili, že 
demokracia je zločinecký a degeneratívny systém štátneho zriadenia!! 
 
Napr. tieto nepochopenia Zákona Hierarchie ústia do toho, že JA navrhujem zrušiť a zlikvidovať Srbsko, pretože je 
to zločinecký štát, ale Pjakin naopak tvrdí, že Srbsko je historický štát  a preto pretrvá stáročia......... Tak, čo je 
pravda, to že ja tvrdím, že Srbsko je štát zločincov, alebo má pravdu Pjakin, ktorý hovorí, že Srbsko je vynikajúci 
štát, ktorý vydrží ešte ďalších 1000 rokov? 
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Choďte do Srbska, žite tam 3 mesiace a okamžite pochopíte............. Srbsko treba určite ako štát zrušiť a musí sa 
postupovať pri rozvoji Slovanstva len podľa mojej teórie Kysuckého a určite nie podľa nepochopenia ich Ruského 
parametru „Miera“ , ale podľa môjho druhého Zákona o Hierarchii!! Pjakin a ich optimisti teoretici nech si rýchle 
naštudujú Slováka Kysuckého.

A ešte naspäť k nezávislým úradom a organizáciám. 
V mojej poslednej knihe OS dokazujem v Kapitole – Hranica smrti, že tí ľudia, ktorí neprekročia túto hranicu, sú 
duchovne menejcenní.... Teda sú len na mierne vyššej duchovnej úrovni ako zvieratá...... Nezávisí, či sú to 
Vatikánski kresťania, alebo vyznávači Koránu, alebo Hinduisti a Budhisti....

(Odbočím zasa - robím to často - ale Budhisti sa preslávili medzi duchovne schopnými ako totálne zdegenerované 
náboženstvo! Však keď islamisti z Afganistanu a Perzie napadli vtedajšiu budhistickú Indiu, tak max. za 100 rokov 
vyvraždili údajne min. 70 % populácie Indie a tí Budhisti išli ako ovce na porážku. Bez odporu !!!! A nechali sa 
vraždiť... ako ovce. Toto náboženstvo je totálny omyl!! Však, len silný a bojovník, božský duchovný, pozná pravdu 
a odhalí Satana a démonov z druhých dimenzií...... a zabije ich bez problémov a bez akýchkoľvek výčitiek 
svedomia! .........Keď som čítal Dostojevského knihu „Zločin a trest“, tak som stále nechápal, ako môže mať ten 
„vrah“ duševné problémy?? Však ak sa ja rozhodnem zabiť 100 000 zločincov, obrazne „neznabohov-satanistov-
démonov“, tak ich bez problému zabijem, a nebudem mať absolútne žiadne výčitky svedomia?.... Len psychotická 
ideológia kresťanská masochistická sionistická Vatikánska, vytvorila takúto „ochranu“ pre zločincov: „Kto do 
teba kameňom, ty do neho chlebom!“ ..... Však to je duševná choroba..... bláznov! Viete, vy kresťania Vatikánski, že 
ste duševne chorí.... a že mocní vládnuci nad Vatikánom vás aj tak vyvraždia, ak sa nebudete brániť?! Teda chcete 
„dávať chlieb tomu, kto vás chce zabiť?“...... Ste určite duševne chorí blázni!!!!! 
Treba zločincov bez milosti „zabiť“ a nemajte s nimi žiadne zľutovanie, ..... pretože, keď sa „oklepú“ zo situácie, 
tak oni zabijú Vás .....! 

Teda títo duchovne závislí od hmoty, duchovne menejcenní, majú ich myslenie orientované len 
na osobný individualistický prospech a teda materiálnu spotrebu..... Pretože chápanie ducha 
a ovládanie žiadostivosti hmotného mozgu pre nich nie je im prístupné kvôli absolútnemu 
nedostatku vzdelania (hlavne v demokratických zločineckých režimoch), tak nemajú žiadne duchovné 
zásady a sú to existenciálne vyslovene „paraziti“. 
Opakujem, ak týmto umožníte dostať sa na takéto pozície moci, tak sa zmenia na neúprosných 
„psychopatických“ parazitov! Čím horšia ekonomická situácia v danom štáte, alebo regióne, tým 
zločineckejší „parazitizmus“ tu beží na štátnych úradoch a iných nezávislých demokratických 
štátnych organizáciách. Pretože týchto „parazitov“ sa nedá zastaviť, ak im umožníte, že sú 
„nezávislý úrad“ – a dokonca nezávislý štátny úrad...... no nirvána pre „parazitov“ a mafiánov!

Preto ak vytvoríte „nezávislý úrad, nezávislú organizáciu......“ ktorá je nezávislá od štátnej 
kontroly a dozoru, tak takáto inštitúcia sa okamžite stáva mafiánska štruktúra, pretože drvivá 
väčšina ľudí na súčasnej úrovni rozvoja ducha sú duchovne menejcenní. Sú to potenciálni 
paraziti. Oni nedokážu ovládať svoje pudy hmotnej zvieracej závislosti a tak sa okamžite 
a spontánne stávajú zločinci – kradnú, kde sa dá! Táto duchovná parazitickosť je priamo závislá 
od genetiky.... Čím nižšia genetika, tým horšie.... Pozrite sa napr. na súčasnú Afriku..... ha, ha.

Ktoré štátne úrady a organizácie sú v súčasnosti na „demokratickom?“ Slovensku nezávislé a teda mafiánske 
štruktúry? Minimálne tieto :

- Mestské a obecné úrady

- Vodárne a kanalizácie

- Rôzne inštitucionalizované záväzné profesné komory ...., ako napr. Komora stavebných inžinierov, komora 
advokátov a všetky ďalšie komory....

- Súdy

- Prokuratúra
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- Politické strany

- Iné nezávislé organizácie
Slováci majú strach, boja sa........ A čoho sa boja? .......Vieme!! Spýtajte sa ich na dejiny Slovenov a Slovenska, 
psychológiu, alebo filozofiu....... Priemerní Slováci nemajú vedomosti, sú nevzdelaní, teda sú duchovne menejcenní!
Priemerní ľudia sa musia zmieriť s tým, že nemajú vedomosti, ktoré by im umožnili stať sa duchovne 
nadpriemernými. (Trochu odbočím a napíšem strašnú pravdu pre priemerných ľudí....Len celoživotné a „strašné“ 
vzdelávanie umožní niektorým z osobností z más priemerných dostať sa cez „Hranicu smrti“ (uvedené v knihe OS) 
a stať sa duchovne vládnucim!)

Všetky súčasné demokratické štátne nezávislé organizácie... a úrady... sú mafiánske štruktúry..... 
Toto dokážem kedykoľvek.......... Výnimkou je nie je ani Rusko, kde sa po zrade Gorbačova a rozvrate Jelcinom sa 
vytvorila v súčasnosti Hierarchická vláda......... teda nedemokratická... teda nezločinecká....... Ale ako dlho im to 
vydrží?... Ak nepoznajú základné princípy a zákony? Dúfam, že oni to poznajú, len to nevyhlasujú do Sveta!..... 
Alebo aspoň tušia hlavné princípy, pretože tak sa chovajú!
Z princípu existencie demokracie, ako zločineckého systému štátneho zriadenia, vysvetlené v mojich knihách, je 
demokracia Mafia a celkovo mafiánska celospoločenská štruktúra. Však pozrite sa na Taliansko! Ak by mali hoci 
len 20-30 rokov totalistického socializmu, tak by mafiu vyvraždili do tretieho pokolenia a už by tam nikdy nič 
mafiánske nebolo!!  Ha, ha........
Stále nechápete a teda neveríte? Však ak si prečítate moje knihy – dokonca stačí len tú poslednú „Obroda Slovanov“
-  teda ak dokážete ešte niečo čítať - v demokracii na vrcholových mocenských postoch sú už skoro všetko samé 
Západné prostitútky a duchovní zločinci.... tak budete okamžite vedieť, že v demokratickom systéme štátneho 
zriadenia vás obklopuje zo všetkých strán „MAFIA“......
Nič iné, len „ekonomická“ mafia...... Pretože ich nič iné ako zisk a peniaze nezaujímajú!  Preto je to „ekonomická 
mafia“,  teda demokratická a     slobodne tržne podnikajúca mafia...... teda zločinci, z princípov existencie týchto 
zvrátených primitívnych ideológii Západu a Vatikánu! Smejem sa, ale Vatikán je tiež sionistická mafia. V mojej 
knihe „Kresťanská civilizácia je omyl“ som jasne dokázal, že Vatikán totálne sfalšoval Bibliu a Vatikán je 
v skutočnosti len sionistická obchodná organizácia!

Myslím si, že masívny krach Západnej civilizácie s ich „zločineckou“ demokraciou sa zaháji už v r. 2022. V r. 2022 
na jeseň ja predpokladám znefunkčnenie EU...... Následne okolo r. 2025-27 predpokladám aj rozpad Nemecka na 3 
štáty, bývalé  NDR, Bavorsko a zvyšok Nemecka....  Pretože „genetické Slovanské“  Bavorsko aj NDR a všetko od 
nich na východ spadne pod vplyv Ruska........!! Však uvidíme, či som správne pochopil „lineárnu chybu“ môjho 
myslenia a snahou o exponenciálne chápanie rýchlosti zmien a som to neprehnal..... teda som sa v čase nezmýlil? 
Ale prípadný omyl bude len v čase, kedy tak bude! Ale teraz – 5.10.2021 – som si istý na 95 %.

Kapitola 5

Praktická a reálna ekonomika

Túto rozsiahlu tému som rozdelil na tieto časti :
A) Duálne duchovné strategické rozčlenenie ekonomiky
B) Materiálna špecifikácia 

1. Priemyselná a stavebná výroba a informatika a automatizácia
2. Vedecký výskum
3. Poľnohospodárstvo a lesníctvo a rybárstvo
4. Financovanie
5. Reklamné demokratické podvody

A) Duálne duchovné strategické rozčlenenie ekonomiky
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Časovo budú prebiehať dva fázy rozčlenenia ekonomiky :
a) Prechodné obdobie
b) Konečný stav

Prechodné obdobie 
Prechodné obdobie musí asi začať žiaľ asi najskôr len u nás Slovanov. Slovanské štáty – 
Slovania - musia vyvíjať maximálne snahy súčasne o duchovnú obrodu a poznanie myslenia 
našich slovanských predkov a následne podporovať vzájomnú ekonomickú aj všestrannú 
Slovanskú spoluprácu. Je potrebné psychologicky, filozoficky aj ekonomicky presviedčať 
Maďarov a Rumunov, aby sa intenzívne začali učiť slovenský jazyk, aby sa v budúcnosti mohli 
Slovensko, Maďarsko a Rumunsko spojiť do spoločného štátu Nové Uhorsko, ako nástupca starej
Veľkomoravskej ríše. O tejto téme je ale samostatná kapitola. Uhorsko a Uhri boli naši spoloční 
Slovanskí predkovia!!  Ekonomika je absolútne závislá od myslenia a teda od duchovných 
hodnôt! Ekonomika je taká, akí sú ľudia – ako som dokázal v knihe OS.
Konečný stav
Na základe princípu duality musí byť vytvorená aj nová ekonomika. Tržná ekonomika tvorí len 
jeden pól. K tržnej ekonomike treba vytvoriť protipól, opak tržnej ekonomiky. Musí sa vytvoriť 
rovnováha medzi tržnými princípmi a netržnými princípy. Táto rovnováha sa musí citlivo 
udržiavať a neustále korigovať. To však nie je ako keď v demokratickom štáte sa hádajú politici 
ľavica proti pravici. Alebo ekonómovia tvrdia, že pravicová ekonomická koncepcia je lepšia než 
ľavicová? To je absolútne o inej úrovni. 
V súčasnosti ak vyhrá pravicová ekonomická koncepcia, tak všetci sa naháňajú za ziskom a ľudia
sú uštvaní prácou a .......... nikto sa nezaoberá tými, ktorí jednoducho nestačia ostatným 
a postupne sa stávajú bezdomovcami alebo aspoň opustení svojimi kamarátmi aj rodinnými 
príslušníkmi. Pravica hlása, kto je schopný, nech má svoje peniaze. Rovnaké dane pre každého 
a pod. Však to všetci poznáme.
Ak naopak sa presadí ľavicová ekonomická koncepcia, tak je to možno ešte horšie, pretože sa 
berú peniaze tým subjektom a v tých oblastiach, kde sa vyrobia a rozdávajú sa zadarmo iným, 
ktorí tým, že dostanú niečo zadarmo, následne nevyhnutne degenerujú. Tiež úplný nezmysel. To 
sa po nejakom čase zistí, že všetko prežrali a rozhajdákali a už nemajú z čoho brať a preto sa 
v degenerujúcej demokracii preskočí zasa na pravicovú koncepciu?! Ha, ha. Z jedného extrému 
do druhého. Nie, ja mám na mysli trvale vyvážený duálny systém ekonomický. Ekonomika je tiež
absolútne podriadená základným zákonom existencie tohto vesmíru : Dualite a Hierarchii. 
Vyváženosť duálna v ekonomike musí byť vo všetkých jej ekonomických atribútoch ako :

- tržná ekonomika – netržná ekonomika
- globálna ekonomika – regionálna ekonomika
- súkromná firma – štátna firma
- nadnárodná veľká firma – malá domáca firma
- ekonomika orientovaná na vývoz – ekonomika orientovaná na domácu spotrebu
- zisk – nezisk (žiadny zisk)
- strata – nestrata (žiadna strata)
- zisk - strata

Určite ste si všimli, že nepíšem rovno protiklad zisku – stratu. Ale som to „odľahčil“. Navrhujem 
ekonomiku rozdeliť na 2 ekonomiky – duálne protikladné :

- ekonomika, ktorá bude orientovaná na zisk 
- ekonomika, ktorá bude orientovaná na nezisk
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Celá ekonomika bude riadená cez peniaze, ako doteraz. Avšak centrálna štátna banka (nikdy nie 
súkromná banka) bude zásadne rozdeľovať celú ekonomiku a všetko ekonomické dianie do 2 
navzájom sa vyvažujúcich protipólov :

1) Zisková časť ekonomiky :
Bude do určitej miery slobodná. Môže tvoriť zisk aj stratu. Subjekty môžu výrazne rásť, ale aj sa 
výrazne zmenšovať až skrachovať. Bude sa správať podľa tržných princípov, princípov 
konkurencie či už tržnej, alebo netržnej (regulácie rôznych štátov a regiónov) – tajné služby budú 
dohliadať nad morálkou „tržne sa chovajúcich“! Tých veľkých majiteľov, ktorých „Cena“ 
(Kapitola 17 v knihe OS) sa dostane do „nekorigovateľných“ záporných hodnôt, bude potrebné 
zabiť!... Nevidím iné riešenie, ako odstrániť „parazitov“ z tejto planéty. Tí nízki neuveria duchovnej 
moci a jej sily, dokiaľ ich táto duchovná štátna moc nezačne zabíjať! Zločinca nepresvedčíte argumentmi 
a presviedčaním a ..... zločinci okamžite pochopia, keď niektorých z tých „sluhov Satana“ zabijete. ... ha, ha. Oni 
inému nerozumejú??!! Pochopte vy pomýlení „milujúci aj svojich nepriateľov“. 

2) Nezisková časť ekonomiky :
Bude úplne neslobodná a nebude mať žiadne práva samostatnosti. Nebude tvoriť ani stratu a ani 
zisk. Subjekt nemôže skrachovať, len sa bude meniť jeho miera majetku a finančný príjem podľa 
nastavených kritérií, ktoré sa budú upravovať podľa vznikajúcej okolitej reality. Bude to štátna 
ekonomika. V tejto ekonomike budú pracovať všetci tí, ktorí :

- nedokážu sa v konkurencii uplatniť v ziskovej časti ekonomiky
- schopní ľudia budú štátom motivovaní, aby manažovali, riadili túto časť ekonomiky

Majetok fyzických osôb bude rozdelený do neziskovej časti a ziskovej časti. O neziskovú časť 
nemôžu nikdy prísť. Ak však stratia svoju časť majetku ziskovú, už nemôžu pracovať pre zisk. 
Nezisková časť majetku nebude podliehať tlakom tržných princípov. Neziskový majetok, o ktorý 
žiadny človek nebude môcť prísť bude napr. pre Slovensko :

- bývanie – určité metre štvorcové bytu, rodinného domu na 1 osobu (navrhujem 15 m2 
u bytu a 20 m2 u domu na 1 osobu) a základný nábytok

- oblečenie, obutie – základné, nutné
- minimálne dodávky el. energie, tepla pre zimné obdobie, pitnej vody 
- základné predmety pre život človeka, ako pračka, televízor, rádio, bicykel, ... (nie napr. 

auto)
Dané štandardy sa budú meniť podľa toho, ako sa bude meniť bohatstvo na Slovensku. Teda 
môže rásť, ale môže sa okamžite aj výrazne znížiť napríklad v prípade nejakej prírodnej 
katastrofy. Alebo sa môže postupne znižovať v prípade ekonomickej krízy, nepriaznivých 
klimatických zmien a pod.

Podrobnejšie jednotlivé zásadne rozdielne segmenty ekonomiky.

1) Zisková časť ekonomiky :
Vlastníci ziskových subjektov budú fyzické osoby, ziskové podnikateľské subjekty a štát.
Činnosť súkromných vlastníkov bude kontrolovaná samostatným úradom – špionáž, detektívne 
metódy – či dodržujú zásady poctivej tržnej súťaže a nepodvádzajú podplácaním a inými 
zločineckými spôsobmi, čo sa v súčasnosti bežne deje vo všetkých veľkých tržných firmách 
Západu a Vatikánu!! Ten, kto sa chová kriminálne, aj je kriminálnik a treba sa k nemu takto aj 
chovať. Musíme si uvedomiť, že v súčasnosti prakticky všetky väčšie firmy sú kriminálne 
organizácie, ktoré používajú všetky metódy banditizmu, ktoré obyčajných priemerných ľudí 
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doslova vydesia, ak by ich poznali! Tak toto nebude tržná ekonomika budúcnosti. Ak sa 
v súčasnosti tomuto hovorí slobodná tržná ekonomika, tak na to v budúcnosti definitívne na 
Slovensku zabudnite!!!! Budúca tržná ekonomika Slovenska sa musí očistiť a „trvale čistiť“ od 
zločincov. 
Zisková časť ekonomiky bude mať za úlohu maximalizovať zisk a nárast bohatstva. Ten, kto 
bude schopný pracovať v tomto segmente ekonomiky, bude zarábať významne viac než 
v neziskovom segmente ekonomiky, ale súčasne bude vedieť, že sa po ňom bude požadovať 
podstatne viac! Ale aj v tomto segmente budú mať všetci čisté svedomie a budú môcť dobre 
spať.... Nebude totiž problém, ak sa firma a jej zamestnanci dostanú do straty a následne do 
krachu. Firmy nebudú musieť úplne zaniknúť takzvane úplným krachom – zatvorením a 
zrušením firmy, že sa výrobné stroje a prostriedky odstránia a budovy sa rozoberú. Bude určená 
základná časť majetku aj ziskových firiem, ktorá nebude podliehať krachu a likvidácii. Štát po 
vyhlásení krachu ziskovej firmy sa rozhodne, či bude zvyšok majetku ďalej prevádzkovať ako 
svoju štátnu firmu v neziskovej oblasti a teda veritelia nedostanú NIČ,........(alebo sa tento majetok 

rozpredá a firma zlikviduje podľa bežných súčasných primitívnych tržných zákonov).  So zvyškom majetku 
bude môcť firma  a už aj štát pokračovať v segmente neziskovej ekonomiky aj manažment 
a vlastníci tejto firmy, ak o ňu nebude mať nikto väčší záujem, ako štát a pre štát bude výhodné 
túto firmu prevádzkovať. V prípade  manažovanie firmy v neziskovej oblasti pôvodnými 
manažérmi sa vypracujú všeobecné podmienky, za akých by sa takáto firma po zotavení mohla 
zasa presunúť do ziskovej ekonomiky a zasa teda produkovať zisk pre svojich majiteľov – o tom 
však, či sa ponechá manažovanie tejto firmy skrachovaným ľuďom, rozhodne špecializovaná 
komisia, či títo ľudia sú schopní a bola to len súhra nepriaznivých okolností.... či sa poučili 
a budú schopní na základe svojho poučenia pracovať podstatne lepšie. 

Ak na Slovensku sa postavila súkromná fabrika, financovaná z globálnych zdrojov - ktorá 

potlačí domácu konkurenciu, zavedie novú technológiu - bude automaticky prechádzať určitá časť jej 
majetku do neziskovej štátnej spoluúčasti. O tom sa schváli špeciálny zákon na ochranu 
Slovenska pred organizovaným krachom. Takže ak potom by táto „zahraničná“ firma chcela 
odísť zo Slovenska a previesť výrobu niekde inde, bude môcť demontovať a odniesť len časť 
svojho majetku nielen hmotného, ale aj nehmotného tak, aby daná výroba v obmedzenom 
rozsahu mohla ďalej pokračovať na Slovensku aspoň v takom rozsahu, aby sa mohla ďalej 
samostatne rozvíjať. Navrhujem na kapacitnej úrovni aspoň 40 % stavu pred krachom – 
v poslednom roku zisku.  Musí sa „globálnym lúpežníkom“ obmedziť ich drancovanie 
Slovenska. Je potrebné, aby sa rozvíjala technika, technológia a aj vedomosti v čo najširšom 
spektre činností. (Čím viac komplexne vzdelaných ľudí na Slovensku, tým väčšia pravdepodobnosť, že viac ľudí 
sa duchovne dostane do poľa B – to odkazujem na moju knihu OS.)
Zisk a tržná ekonomika spôsobuje :

- individualizmus a rozpad dobrých medziľudských vzťahov
- dôraz na majetok a majetkovú racionálnosť riešení – jednoduchosť riešení orientovaných 

len na majetok a zisk
- zvyšovanie výkonu, pracovného nasadenia, agresivity až vysoko nad hranicu „vesmírnej 

vyváženosti“ - to ak chcete podľa Budhu – teda pracovný výkon „otroka“ je výrazne 
kvantitatívne vyšší, ... ale žiaľ pre sionistov... pri výrazne nižšej pridanej hodnote.... Ha, 
ha.

- orientáciu len na krátku dobu – ak sa nevidí zisk do 5 - 10 rokov (no max. 15 rokov), je 
taký projekt pre ziskovú ekonomiku nezaujímavý – hlavne v malých štátoch a regiónoch 
ako je aj Slovensko
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2) Nezisková časť ekonomiky :
Nezisková ekonomika je presný opak a teda duálne vyváženie nedostatkov ziskovej ekonomiky. 
Nezisková ekonomika je :

- výrazne kolektivistická a podporuje rozvoj dobrých a priateľských medziľudských 
vzťahov

- kladie sa dôraz na ľudskú prácu, manuálnu prácu,  je proti automatizácii (aj keď manuálna 
práca niekde prináša súčasné vyššie náklady - budúcnosť môže byť opačná – dokazujem o vzťahu medzi 
hardvérom a programom v ľudskom mozgu)

- pracovný výkon je určený tarifami a môže sa znížiť alebo upraviť podľa osobných 
dispozícií daného pracovníka – tomu sa upraví aj jeho plat

- platy pracovníkov v neziskovej ekonomike budú významne nižšie, ako u ziskovej 
ekonomiky, aby sa tým odlíšili tieto ekonomiky 

- je orientovaná hlavne na poľnohospodárstvo, lesníctvo, stavebníctvo, vodné 
hospodárstvo, turizmus, maloobchod a veľkoobchod, ochranu prírody, základnú štátnu 
administratívu, masový šport a masovú kultúru, komunálne hospodárstvo, iné jednoduché
a regionálne a miestne činnosti.

- vedecký výskum
- školstvo 
- zdravotníctvo

Vo všetkých oblastiach ekonomiky sa vytvorí vyvážený duálny stav, stav duálnej kompenzácie. 
A tento stav vo všetkých oblastiach ekonomiky sú schopní „strategicky“ nastoľovať len ľudia 
z poľa B (Kapitola 6 - Kastové rozdelenie ľudí na 2 základné skupiny, z mojej knihy OS). 
Orientačne uvádzam niektoré ekonomické elementy, ktoré sa musia takto duálne vyvažovať :

- bankovníctvo – súkromné, štátne
- vlastníctvo – súkromné, štátne
- školstvo a vzdelanie, poľnohospodárstvo a lesníctvo a rybárstvo, priemysel, výroba 

a distribúcia energie, vodné hospodárstvo a odpadové hospodárstvo, ťažba surovín, ďalej 
napr. služby, obchod, kultúra a umenie – všetko súkromné aj štátne

- globálna ekonomika - regionálna ekonomika
- kolektivizmus – individualizmus, sloboda – nesloboda, manuálna práca – duševná práca, 

ženská práca – mužská práca ......
Všetky obory musia byť duálne vyvážené zvieracími inštinktmi aj duchovným vedením. Všetky 
obory musia byť kompenzačne duálne neustále vyvažované podľa meniacich sa podmienok 
racionálnych aj iracionálnych. Riadenie tohto vyvažovania dokážu len ľudia z poľa B. Nikto iný 
to nedokáže a nikto iný nesmie byť pripustený na takúto mocenskú pozíciu!! Preto nad 
ekonomikou a nad všetkou ľudskou činnosťou musia vládnuť títo ľudia, ktorí budú chápať – 
budú v poli B. Navrhujem tento duálny stav v rôznych oblastiach.
Bankovníctvo :
Centrálna banka môže byť len štátna a teda nezisková! Budú nielen súkromné, ale aj štátne 
banky. Súkromné banky budú financovať len ziskový sektor a štátne banky hlavne neziskový 
sektor. Všetky vklady klientov súkromných bánk budú automaticky prevádzané v pomere napr. 
50 % (možno viac) na štátnu banku. Výška sa môže meniť podľa toho, aký bude pomer výkonov 
medzi ziskovým a neziskovým sektorom. Takže štátna banka bude mať zaistenú mieru vkladov. 
Tiež, ak skrachujú súkromné (západné) banky, tak dotyčnému subjektu na Slovensku zostane 50 
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% jeho peňažných úspor v štátnej banke! Pre neziskovú ekonomiku budú poskytovať úvery len 
štátne banky a to za podmienok, že sa nebude účtovať žiadny úrok.
Klienti súkromnej banky tak môžu prísť v prípade krachu banky max. o 50 % svojho vkladu. 
Súkromné banky nemôžu presúvať svoje financie zo Slovenska do zahraničia bez povolenia 
centrálnej banky. Čím bude Slovenský štát chudobnejší (optimisti stále nechápu, že všetko sa môže 
okamžite zlomiť a zmeniť doslova zo dňa na deň.... Však pred 30 rokmi bola Juhoslávia 2 krát bohatšia ako 
Slovensko a čo sa stalo len za 2 roky s Juhosláviou...?.), tým viac musí blokovať odliv ich majetku (bol 

vyprodukovaný na Slovensku našimi občanmi) do zahraničia. To nie je len „regulácia“ súkromného 
kapitálu, ale aj ochrana štátu pred rozkrádaním zločincami a prevencia proti ekonomickej kríze 
na Slovensku. 
Stavebníctvo, poľnohospodárstvo, lesníctvo, rybné hospodárstvo, komunálna sféra .... :
Na všetkých stavbách, financovaných zo štátnych peňazí, musí byť zastúpená určeným podielom 
vo výkonoch vždy nezisková ekonomika. Podiel bude určovaný podľa aktuálnej výkonovej 
kapacity neziskovej ekonomiky na Slovensku. Nesmie byť nikto bez práce a musí každý 
pracovať tak intenzívne, aby stačil, ale súčasne, aby ho práca motivovala, dostať sa pracovať do 
ziskovej ekonomiky. Teda všetci práce schopní musia byť donútení pracovať. Vo všeobecnosti 
platí pre celú oblasť neziskovej ekonomiky, kto nebude chcieť pracovať – a pritom je zdravý, nie 
je v nemocnici - pôjde do väzenia „na prevýchovu“!! 
Obchod :
Obchodný rabat v slobodnej tržnej ekonomike je výrazne prehnaný tým, že na trhu pôsobí 
zbytočne veľké množstvo obchodných subjektov, ktoré predávajú to isté. Preto, aby sa všetci 
uživili, boli donútení výrazne zvýšiť svoje obchodné rabaty. Takže je bežné, že rabaty sú aj viac 
ako 100 %. Pre chudobného človeka je to nehoráznosť, ak on si kúpi chlieb za 1 EUR 
a obchodník má z toho rabat 0,6 EUR?! Preto v obchodnej činnosti s bežným tovarom bude 
zaujímavé sledovať, ako sa tržná zisková ekonomika nebude schopná vysporiadať s neziskovými 
obchodmi, ktoré nebudú produkovať zisk a tak dokážu predávať to isté ako ziskové obchody, ale 
len s rabatom napr. 20 %?! Som si istý, že do „neziskových“ obchodov budú chodiť nakupovať 
základné kvalitné štátne produkty aj väčšina ľudí zo „ziskovej“ populácie....
Cieľom sa musí stať duálne vyvážený systém, ktorý sa nedá vyvažovať spontánne, živelne, 
samovoľne...... slobodne! Toto musia vyvažovať hlavne ľudia z poľa B – na Slovensku je ich 
dosť.... Nijak ináč sa to nedá dosiahnuť. 
Ostatné priemyselné obory :
Regulovať cenu práce v neziskovej ekonomike tak, aby sa zaistila trvalá 100 % zamestnanosť 
a každý musel pracovať, kto nie je chorý fyzicky, alebo duševne. Pracovať musia aj všetci väzni. 
Väzňov treba využívať tak, ako sa to robilo za socializmu – na veľkých stavbách, v lesných prácach, vo veľkých 
priemyselných závodoch.....
Avšak pre obidve vetvy ekonomiky bude platiť základná zásada : „To, čo je kvalitnejšie, je 
drahšie a to čo je menej kvalitné je lacnejšie.“ Teda žiadna súčasná tržná ekonomika klamstva
a podvodu. Poviem jednoduchý príklad. Pijem víno biele aj červené. Myslím si, že sa v kvalite vína dobre 
vyznám. Predajné ceny v hypermarketoch vlastnených zahraničným kapitálom na Slovensku sú absolútne 
nezodpovedajúce kvalite. Slovenské kvalitné vína sa predávajú asi za 50 % a možno aj lacnejšie ako francúzske, 
alebo talianske, čílske, a iné ..... To podľa mňa nie je nič iné ako podvod. A to platí vo všetkých oblastiach ľudskej 
činnosti spojenej s ekonomikou, výrobou a obchodom. Je to skrátka „slobodná tržná ekonomika“. V novej 
ekonomike musia byť konkrétni ľudia – odborníci – hodnotitelia, najlepšie skupina 2, alebo 4 osôb (v žiadnom 
prípade nie nepárny počet) na masovo predávané druhy tovarov. Oni určia poradie kvality konkrétnej produkcie 
a len v určenom hierarchickom rebríčku kvality môžu byť stanovené aj ceny. Nikto nebude môcť predávať nižšiu 
kvalitu napr. vína, za cenu priemerného vína!! Hodnotiace skupiny ľudí na jednotlivé výrobky budú zodpovedné za 
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svoje rozhodnutia. Ak sa preukáže, že boli ovplyvnení korupciou, musí nasledovať adekvátny trest podľa spôsobenej
škody kupujúcim, možno aj trest smrti (určí sa podľa Kap. 17 knihy OS).
Je jasné, že okamžite sa ceny v hypermarketoch na Slovensku tak dramaticky zmenia, že ľudia len potom pochopia, 
ako boli klamaní „demokratickými slobodnými tržnými princípmi“. Ale aj bohatí ľudia boli klamaní a nevedeli, že 
prispôsobením sa napr. „tržným hodnotám kvality potravín“ si výrazne skrátili svoj fyzický život! A samozrejme, ak
kŕmili aj svoje deti tým svinstvom (píšem v knihe OS), tak nevedome zabíjali aj svoje deti, nielen seba.

Ako sa začne vytvárať duálna ekonomika, musia sa zistiť majetky bohatých rodín. Tieto rodiny a skupiny 
a ich majetky budú zverejnené a budú teda pod kontrolou, čo títo ľudia robia. Hranicu zverejnenia navrhujem pre 
Slovensko50 miliónov EUR. A tých zahraničných subjektov, ktorí pôsobia na Slovensku, tak ich sledovať  a 
zverejniť, ktorých majetok je vyšší ako 100 miliónov EUR. To platí aj pre domácich „agentov“ zahraničného 
kapitálu!  Kto – akýkoľvek subjekt, aj kolektívny (hoci zložený z 10 000 a viac osôb) dosiahne takýto majetok, musí
sa verejne priznať k jeho vlastníctvu a toto aj zverejniť. Ak sa neprizná a dotyčnému „subjektu“ sa dokáže, že 
klamal.......... tak musí byť súdený podľa jeho Ceny (Kapitola 17, OS)! Preto sa tieto subjekty budú priznávať už 
podstatne skôr, ako daný majetok dosiahnu, aby si boli istí, že nebudú zabití.... ha, ha. Tento postup je nevyhnutný, 
aby sa jasne vedelo, kto má aký finančný vplyv. Keď sa povraždí prvých 50 kriminálnikov, veľmi rýchlo ostatní 
zareagujú..... Nie som absolútne proti majetku, majetok je dobrý, ak sa využíva kladne v prospech aj majiteľa a aj 
tých, ktorí mu zvyšujú jeho majetok. Majetok však tiež, ako všetko na Zemi a v našom vesmíre sa chová duálne. 
Môže vytvárať a môže ničiť. Môže mať kladný vplyv a môže mať záporný vplyv. Alebo vytvára nové a staré ničí. 
Ide však o to, aby nové bolo lepšie (teda duchovne vyššie) ako to staré. Pretože materiálne hodnoty sú jeden pól 
základu duality (hmota – duch), musíme byť všetci veľmi opatrní, aby sme neustále dokázali balancovať 
a vyrovnávať energiu duality práve u majetku. Toto prinesie veľké šťastie práve aj týmto veľmi bohatým ľuďom. 
Však na nich platí zákon duality rovnako ako na všetkých. 
Súčasnú bankovo – finančnú – politickú mafiu na Slovensku ja nechcem rovno zlikvidovať – 
vyvraždením a znárodnením ich majetkov, ako sa píše v mnohých článkoch, ktoré kolujú po 
internete. NIE, v žiadnom prípade. Sú to všetko schopní ľudia, aj keď sú skoro všetci „zlodeji“, 
ha, ha. Ale k zlodejstvu boli donútení existujúcimi okolnosťami a ak by nekradli oni, tak by ich 
okradli iní! To je tento Satanský vesmír: kresťanská demokracia a slobodná tržná globálna 
ekonomika, náboženstvá, poškodená genetika ... Tak je to nastavené! Ale aj oni to tak nastavili! 
Sú za to zodpovední!
Dualita hovorí, silní – slabí. Všetci silní nemôžu byť, musia byť aj slabí. Všetci bohatí nemôžu 
byť, musia byť aj chudobní. Systém musí byť vyvážený a bez bohatých a veľmi bohatých je 
duálny systém tiež nevyvážený. Nezáviďme tým veľmi bohatým, oni sa starajú a budú starať 
o prosperitu nielen svoju, ale aj tých chudobných. Však hlavne oni vytvárajú nové pracovné 
príležitosti, pretože sú schopní, talentovaní, majú vzdelanie a pracujú podstatne viac než 
priemerní ľudia. Všetci musia mať príležitosti sa realizovať. Všetci sú súčasťou systému!

Preto títo boháči v danom štáte musia otvorene preberať na seba svoj podiel nielen skrytej
moci v danom štáte, ale aj svoju verejnú zodpovednosť. A to je duálne správne. Preto volení 
štátni úradníci a ich vláda aj na Slovensku budú len štátni manažéri. Skutočne vládnuť budú len 
duchovní vodcovia z     poľa B, ktorí si budú vyberať svojich vodcov sami medzi sebou a musia sa 
ale vždy a významne radiť aj s tými najbohatšími – hoci aj keď oni sú „bezbožní materialisti“. 
Najhoršia je nevyváženosť a zaslepenosť. Treba mať obavu, aby pri prechode zo slobodnej tržnej
ekonomiky na vyváženú ekonomiku sa nekriticky nepreletelo do druhého extrému a teda 
netržného – orientovaného na duchovné hodnoty!!
Prirodzene správna motivácia a život ľudí je aj zvyšovanie majetku a peňazí, ale aj zvyšovanie 
úrovne svojej duše tu na Zemi. Geniálny švajčiarsky psychiater 20. storočia C.G. Jung tomu 
hovorí zaokrúhľovanie psyché človeka. Preto bohatým ľuďom (ktorí sú pod tlakom 
jednostrannosti) treba pomôcť a kontrolovať ich majetok a teda sledovať ich život, ako nakladajú 
so svojim majetkom, či žijú v súlade s vesmírnymi zákonmi.  Pretože nie je nič istejšie ako to, že 
ak človek s dušou z poľa A ľahko a rýchlo zarába veľa peňazí, môže ľahko skĺznuť do 
degenerácie a jednostrannosti – stáva sa napr. workholik alebo jednoducho lakomec...... Ale 
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samozrejme, že vysoké duchovné reinkarnácie tieto problémy nemajú... Týmto „duchovným 
vodcom“ neškodí ani obrovský majetok....... Duchovne priemerní ľudia, ak majú veľký majetok, 
sú nebezpeční nielen pre svoje okolie a svoju rodinu, ale aj pre seba. Preto ľudí s veľkým 
majetkom treba kontrolovať, nech sa ukážu, aby bol na nich duchovný tlak. Je potrebné, aby 
práve ľudia s veľkým majetkom sa dostali do poľa B!!!! To je dobré pre ich duševné zdravie 
(podľa C.G.Junga). Je to stále to isté, človek nie je len hmota, ale aj duša ....... a duševne chorý 
náboženský fanatik, alebo ináč materiálne a duchovne a duševne nedostatočný, nevyvinutý 
človek s nedokonale zaokrúhlenou psyché podľa C.G.Junga (podľa mňa vždy len človek z poľa A), 
musí byť donútený, aby rástol nielen materiálne, ale hlavne duchovne..... Správne je len vyvážené
– správne napnutá struna – to podľa Budhu.
Ako bude vyzerať napríklad zadávanie verejných zákaziek, ktoré sú financované zo štátnych 
zdrojov s použitím vyššie uvedených zásad – 50 % tržná ekonomika a 50 % netržná ekonomika? 
Jednoducho, každá verejná súťaž sa vyhodnotí po stránke ekonomickej, kto dosiahne najnižšiu 
cenu pri splnení všetkých požadovaných kritérií a potom na základe netržných kritérií, ktoré 
vyhodnotí skupina vládnucej vrstvy ľudí z poľa B. Čím dôležitejší tender, tým duchovne vyšší 
štátni úradníci vládnuci z poľa B budú daný tender vyhodnocovať. A štátnu zákazku pridelia 
tomu, komu sa rozhodnú!! A rozhodovať budú nezávisle od akýchkoľvek dopredu určených 
kritérií, pretože morálka je „nekonečne“ dôležitejšia ako ekonomika. Ak sa má určiť z pohľadu 
hierarchie, čo je z týchto dvoch protikladov hierarchicky na vyššej úrovni, tak to je morálka, 
pretože tá je duchovnej povahy a duch je na vyššej hierarchickej úrovni než hmota. Je preto 
jasné, že „múdry štát“ – nemajúci strach - bude prideľovať zákazky tak, aby všetci pracovali, aby
každý žil a nikto nemohol neodôvodnene príliš hromadiť svoj majetok a zdroje, ak nie je 
skutočne podstatne schopnejší a prípadne toto nie je potrebné pre daný štát a národ. Výnimočne 
schopných podnikateľov je potrebné nasmerovať na Slovenské (nielen ekonomické) záujmy. 
Najlepšia kombinácia aj v ekonomike je vždy taká, ktorá zahrňuje všetky atribúty. Nevidím 
žiadny problém, prečo by vládnuci ľudia z poľa B (tí duchovne najschopnejší) nevedeli správne 
vyhodnotiť, ktoré odvetvia a ktoré firmy a za akých podmienok majú podporovať a ktoré nie. 
Určite to títo ľudia dokážu „skoro nekonečne“ lepšie ako slobodná (kriminálna) tržná ekonomika 
a ich nemorálni, zločinecky sa chovajúci demokratickí politici!!!!

Veľký problém je vlastníctvo zbrojárskeho priemyslu. V prípade, že firmu, ktorá vyrába zbrane a strelivo, 
vlastní súkromný subjekt, tak je samozrejme tento subjekt motivovaný, aby sa bojovalo čo najviac a aby teda 
zvyšoval svoj odbyt a zisk. Súkromní majitelia zbrojoviek, doslova sú spoločne motivovaní vyvolávať vojny, aby 
vyrábali a predávali čo najviac a tak maximalizovali svoje zisky. Táto vrstva vlastníkov sa účinne medzi sebou spája,
aby spoločne zarábali. Toto je najnemorálnejšia vrstva ľudí demokracie a Západu!!, podnikateľov, na tejto planéte – 
samozrejme psychopati! Preto zbrojovky v každom štáte musí vlastniť štát. Tam, kde zbrojovky nebude vlastniť 
štát, tak tento štát je nepriateľský voči všetkým ostatným štátom na tejto planéte bláznov a takto sa na tento štát 
ostatní musia pozerať. Preto všetky zbrojovky sa musia znárodniť!

Dedenie veľkých majetkov je duchovný omyl. Môže sa ľahko stať, že deti „duchovne 
vysokých“ rodičov, budú naopak duchovne len priemerní. Dokonca viem dokázať, že toto je 
vysoko pravdepodobné!! Preto dediči majetkov – následní potomkovia – s pôvodne duchovne 
spravodlivými a vysoko morálnymi rodičmi už nemajú nič spoločné. Potomkovia sa tak stanú 
postupne presný opak svojich predkov,....  ak rodičia nepochopili silu Satana. 
Preto sa musí najskôr u Slovanov a teda na Slovensku zaviesť systém, že ak bude hodnota 
dedených majetkov vyššia ako napr. 50 miliónov EUR, tak zvyšný majetok sa zoštátni. (Ak 
niekto bude falšovať svoj majetok tak, aby bol nižší, tak im bude zoštátnený všetok majetok 
a organizátori tohto podvodu budú zabití! (Takýto falšovateľ majetku, ktorý podľahne moci 
Satana, musí byť zabitý). Ale statoční ľudia a ich rodiny, ktorí priniesli štátu tento súkromný 
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majetok do vlastníctva Slovenska, budú verejne chválení a Slovensko sa bude zaoberať verejne 
„mediálne“ tým, ako sa týmto schopným ľuďom toto podarilo a tým sa bude učiť nová generácia!
Nemá duchovný význam pre priemerného človeka, aby vlastnil neadekvátne veľký majetok. Je to
pre neho veľký „balvan na duši“. U väčšiny boháčov je to doslova utrpenie .... A aj CIA a iné 
Západné zločinecké skupiny ho môžu zabiť, ako sa to stalo aj Čechovi Petrovi Kellnerovy 
v marci r. 2021.... (Samozrejme, že havária jeho vrtuľníka na Aljaške nebola žiadna nehoda.... bola to úmyselná 
organizovaná vražda..! V tejto knihe nemám priestor sa zaoberať dôkazmi, že to bola vražda.) Ale je jasné, že 
dedička, vraj nejaká žena,  je teda určite vystrašený slepačí ženský mozog!!! Teda „krava“....
Takto sa zásadne duchovne pomôže týmto „nešťastným“ ľuďom, ktorí zdedia „príliš veľký“ 
majetok. Majetok je hmotného charakteru. Čím viac máte majetku, tým viac na Vás pôsobí 
energia hmoty, teda energia Satana. Len výnimočne duchovne silní ľudia dokážu trvale odolávať 
tejto energii Satana a byť od nej nezávislí. .............. práve preto je Totalitný systém tak schopní 
odolávať sile Satana!!!!!!! Ale to si prečítajte moju základnú filozofickú analýzu o demokracii 
a totalite – Obroda Slovanov! Kto sa stotožní s myslením Satana, teda tak nakoniec aj skončí.... 
ako aj Čech Keller, zabili ho na Aljaške, diaľkovo prevzali velenie nad jeho vrtuľníkom a ho 
napálili do toho kopca, .... čo tam robil? (To isté urobili pred pár rokmi s nemeckým dopravným lietadlom, 

ktoré tiež napálilo rovno do kopca  a vymysleli si báchorku, že pilot bol duševne chorý...??)  – bol obetovaný!! 
Podrobne vysvetľujem, ako funguje staré slovenské porekadlo : „Vrana k vrane sadá, rovný rovného si hľadá“ 
v mojich knihách, hlavne k knihe OS.
Mnohí bohatí ľudia na Slovensku sú schopní urobiť čokoľvek, akékoľvek nemorálne veci, len 
aby si udržali, alebo zvýšili svoje majetky. Títo ľudia sú žiaľ priamymi služobníkmi Satana. 
Preto my noví „predkresťanskí“ Slovania – potomkovia našich tisíce rokov starých predkov – 
zavedieme násilné vzdelávanie sa všetkých. Navrhujem dobu pre toto „násilné“ vzdelávanie 20 
rokov. Potom sa to už zákonite stane zvykom .... Ak to my Slováci neurobíme, ak aký iný 
„duchovný“ národ to urobí? Toho sú schopné už len ostatné Slovanské národy a štáty – geneticky
aj myslením!! (Teda napr. Srbsko, za ktorých všetci „plačete“, je to mafiánsky Balkánsky štát. Všetky Balkánske 
štáty, ako Bulharsko, Srbsko, Kosovo, Albánsko, Chorvátsko.... sú mafiánske štáty a so Slovanskou duchovnosťou 
a myslením majú tieto Balkánske štáty už málo spoločné!!!! Ich genetika je Slovanská menej ako z 30 % a teda ani 
myslenie nie je Slovanské!!)

Citujem z knihy „A jde se na to“, nemecký autor Michael Morris : Jedným z alternatívnych 
príkladov, je zabezpečený obeh peňazí. Podstatou tejto myšlienky je skutočnosť, že tovar sa časom opotrebováva 
a stráca na hodnote, zatiaľ čo peniaze majú rovnakú hodnotu (nie sú znehodnotené infláciou). No áno, pri výmene 
peňazí za tovar je tu nerovnosť – tí, ktorí hromadia množstvo peňazí, nemajú žiadne straty, zatiaľ čo tí, ktorí 
investujú, na tom tratia. To zvádza k hromadeniu peňazí a ku stagnácii. Peniaze plnia najefektívnejšie svoju funkciu,
keď kolujú a neustále striedajú svojich majiteľov. Nie tým, že sa hromadia.
Plynulého obehu peňazí sa dá dosiahnuť tak, že im vymedzíme dobu používania. V rokoch 1150 až 1450 nášho 
letopočtu, niektoré európske kniežatstvá vydávali mince, ktoré mali na jednej strane vyrazenú hodnotu a na druhej 
letopočet. Mince platili len v danom roku a ďalší sa museli vymeniť. Za 100 starých ste napríklad dostali 80 nových.
Táto takzvaná demuráž (=mínusový úrok, alebo zrážka) bola jediným príjmom štátu. Nemalo teda zmysel peniaze 
hromadiť, pretože boli pravidelne znehodnocované, a ľudia tak boli nútení investovať. Vďaka tomu mohli vzniknúť 
všetky tie úžasné stredoveké chrámy a mestá. Nikto nešetril a kto mal postavený dom, daroval svoje prebytočné  
peniaze inštitúciám, ako je cirkev. Pretože ani cirkev skoro nevedela, čo s finančnými prostriedkami urobiť, začala 
za ne stavať veľké dómy. Príkladom je katedrála v Kolíne nad Rýnom, alebo Chrám svätého Štefana vo Viedni. Bez 
zabezpečeného obehu peňazí by všetka tá nádhera a luxus stredoveku nikdy nevznikla. 
Obežné peniaze tak podliehajú inflácii. Inflácia (=zníženie kúpnej sily peňazí) tu však nie je vytváraná – ako je tomu
v prípade súčasného peňažného systému – tajne a nekontrolovateľne súkromnými bankami, ale nariaďuje ju štát 
a každý si ju môže dopredu vypočítať.

Táto informácia musí byť pre každý tvorivý duch okamžite impulzom pre tvorbu nových 
ekonomických koncepcií. Ten, kto je prízemný a nemá fantáziu, toho ani keď tresnete kyjom po 
hlave, aj tak z neho nevypadne nič, aj keď má všetky akademické tituly.
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Daň zo zisku vymysleli na Západe, aby nás ostatné ich kolónie okrádali. Pretože ako 
dokážete komu jeho zisk, keď si všetci zisk znižujú „oprávnenými“ nákladmi na Západe (a v ich 
daňových rajoch)??!! Preto navrhujem daň z obratu. Teda štát sa nebude zaujímať, aké má kto 
náklady – dramaticky sa zjednoduší účtovníctvo – ale len, koľko peňazí daný subjekt dostal na 
svoj účet, plus koľko mu jeho zákazníci zaplatili v hotovosti. A z toho zaplatí daň z obratu vo 
výške.... x %. Daň sa bude platiť len zo skutočne prijatých financií a nie z faktúr, ktoré neboli 
uhradené. Aké jednoduché a geniálne....?? Smejem sa, prečo na to tí sionisti neprišli?, tak 
jednoduché dane?!.. Samozrejme, že obchodné reťazce ako TESCO, BILLA .... a iné západné 
firmy „svine“ budú nešťastné.... ha, ha. Pretože ak teraz na Slovensku neplatia skoro žiadne dane,
tak toto už nebude. Napr. tá USA televízia Markíza (čítal som asi pred rokom na Zem a Vek) za celú existenciu 

vykazuje stále straty a neplatí žiadne dane na Slovensku..... Chápete nevzdelaní Ťapákovskí? Je jasné, že štát 
bude mať okamžite pravdepodobne asi 2 až 3-krát vyššie výnosy z daní z obratu, ako teraz pri 
dani zo zisku. Takto Slovensko skutočne dostane do rúk možnosť regulovať ekonomiku podľa 
potreby Slovenska!!  
Ak chce štát podporiť napr. automobilku, alebo inú zahraničnú firmu, tak jej štát dá napríklad na 
5 rokov daň z obratu 0,5 %, alebo len 0,1 %..... Skrátka jasné a vypočítateľné a teda plánovateľné
pre všetky strany.
Tu je hlavné to, že akákoľvek firma bude riešiť nejakú dodávku, vždy bude jasne dopredu vedieť,
aká je daň z obratu z tejto činnosti. Nemusí sa na nič registrovať a každý jasne vie, čo podľa 
zmluvy a faktúry realizoval daný subjekt a teda aká je daň z obratu za danú činnosť. Nikto 
neunikne do žiadnych „sionistických“ daňových rajov a teda všetky činnosti budú spravodlivo 
zdanené na území Slovenska! Princíp dane zo zisku je len zločinecký spôsob, ako niekto 
nezaplatí nič a iný je likvidovaný daňovým úradom, pretože nie je súčasťou „zločineckých 
spojení“. Vy chumaji demokratickí........

Iný nápad. V štáte sa zavedú dve meny. Jedná bude konvertibilná (dá sa vymeniť za akékoľvek 
medzinárodné meny podľa aktuálneho kurzu – ako teraz) a druhá bude nekonvertibilná a bude platná len pre 
vnútroštátny obeh. Nekonvertibilná mena sa nebude môcť zameniť za konvertibilnú menu. Všetky štátne zákazky sa 
budú platiť napr. nominálne 50 % konvertibilná a 50 % nekonvertibilná. Taktiež všetky platy štátnych zamestnancov
v danom štáte budú sa deliť na 50 % a 50 % medzi konvertibilnú a nekonvertibilnú menu. Takže na začiatku po 
tomto západnom globálnom drancovaní nášho štátu bude prebytok domácej meny a nedostatok domáceho tovaru, 
služieb. Takto sa dramaticky rozprúdi domáca výroba u subjektov, ktorí nie sú schopní konkurencie na 
medzinárodnom trhu. Však ale my potrebujeme, aby pracovali a vzdelávali sa aj Cigáni a súčasní „demokratickí“ 
bezdomovci. 
Mám v hlave množstvo nápadov, ale rozsah tejto knihy mi neumožňuje ich uvádzať. Súčasní zadubení, Západom 
ovplyvnení, akademici a intelektuáli, to už prakticky skoro vôbec nedokážu!! 

B)  Materiálna špecifikácia
Keď si prečítate časť A), tak pochopíte, prečo som začal takto. Ale Čert sa skrýva 
v detailoch....... Štát musí konkrétne a detailne vyhodnocovať podľa mňa aspoň raz za 4-5 rokov,
aká bude ďalšia štátna stratégia rozvoja ekonomiky. Teda čo bude podporovať a čo nebude 
podporovať a čo bude potláčať!! Zákon Hierarchie aj v ekonomike je nekompromisný!!
Zákon Duality – o ktorom v ekonomike podrobne píšem vyššie – hovorí zjednodušene, že okrem 
individuálneho, teda súkromného vlastníctva, musí byť aj kolektívne, teda štátne vlastníctvo... 
Teda Zákon Duality hovorí, že vedľa seba musia existovať duálne opačné ekonomiky – sebecká 
aj kolektívna!! Nie je možné neakceptovať duchovné sily, ktoré utvárajú tento Satanov vesmír! 
(Ak nechápete, prečo hovorím tomuto vesmíru ako Satanovmu vesmíru, tak si prečítajte minimálne moju knihu OS.)
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5.1 Priemyselná a stavebná výroba a informatika a automatizácia
Štát musí mať reálne regulačné možnosti, akú súčasnú aj budúcu výrobu chce novo vytvoriť!! - 
akú súčasnú výrobu chce podporovať - akú výrobu dokáže akceptovať – a akú výrobu chce 
redukovať až zastaviť! Opakujem, sú to 4 možnosti! (Dokázal som u v knihe DjePO, že číslo 4 je 
základné číslo tohto vesmíru a všetky dôležité veci sú zložené zo 4 atribútov.)
Prvý predpoklad, ako štátne ovládať aj výrobu, je zrušenie dane zo zisku a jej nahradenie daňou z
obratu! Daň z pridanej hodnoty (DPH) je totálny nezmysel! DPH nepriamo ľahko umožňuje 
právnickým subjektom kradnúť a prevádzať zisky do zahraničia! A preto DPH navrhujem 
nahradiť „daňou zo spotreby“. Teda konečný predajca bude platiť túto „daň zo spotreby“ štátu 
a už nebudú možné žiadne sionistické DPH zahraničné podvody na Slovensku!! 

Súčasné daňové zákony dusia technický rozvoj Slovenska a potenciál ich obyvateľov. Treba 
podporiť domácu výrobu, technickú a technologickú schopnosť, konkrétny vedecký výskum, 
efektívne inovácie, poľnohospodárstvo a výrobu potravín..... (Malé štáty sa musia zamerať na konkrétny 
vedecký výskum a nie základný, ale v prípade „vzniku okolnosti“, výnimočná osobnosť.... treba reagovať 
s prihliadnutím na národnú príležitosť! My Slováci máme veľké množstvo géniov, o ktorých ani nevieme... Tu sa 
zasa len smejem, pretože jasne genetika nepustí! – prečítajte si moju poslednú knihu OS. Napríklad geniálny 
klavirista František Liszt bol Slovák ako repa. Tento hudobný génius a aj génius chápania politiky a dejín bol 
Slovák! Celý svoj život hovoril, že je Uhor – Slovák. Nikdy napovedal po maďarsky ani slovo. Celý život sa 
vyjadroval o jeho „stratenej rase“, ktorej on je syn a jeho milovanej Bratislave...... Bol asi väčší politik v Európe 
v prospech Slovenska, ako Štefánik! A my Slováci sme takí zbabelci, že sa neprihlásime k nášmu géniovi Slovenovi 
– Uhrovi Františkovi Listovi? Dúfam, že viete, že Uhor nie je Maďar a že Maďarský národ bol umelo vytvorený 
v 18.storočí a maďarský jazyk bol umelo vytvorený z Turečtiny. Ale to je podrobne analyzované v samostatnej 
kapitole a aj v mojej knihe OS.) 
Významne treba podporiť vývoz, pretože sme veľmi malá ekonomika. V súčasnosti je na všetko 
skoro rovnaká sadzba DPH. Ale ani nejaká zmena sadzby DPH skoro vôbec nedokáže ovplyvniť 
štátny zámer nejakú ekonomickú aktivitu podporovať a     inú utlmovať!! Pre mnou určený malý 
rozsah tejto knihy nemôžem podrobne analyzovať podvody zahraničných firiem a štátov s DPH! 
Ale schopní – aj „demokratickí“ ekonómovia – to vedia! Preto dole len stručne pre predstavu 
uvádzam môj návrh dani z obratu. Pochopíte, že ak napr. KIA a.s, má ročný obrat 2 miliardy 
EUR, ale pri daňovom priznaní uvádza, že má zisk len asi 0,2 % .... a to už dlhé roky – však tá 
firma musí byť na krach......?! – nie,... KIA v Kórey má obrovské zisky... ale na Slovensku 
nezdaňujú skoro NIČ!!!! .....a všetky zisky si odvádzajú do Kórey. Tak načo túto zahraničnú 
„parazitickú“ firmu tu podporujeme???!  A takto nám tu „šafária“ všetky zahraničné firmy – teda 
slobodne tržne nás okrádajú!!!! Najdesivejší príklad toho masívneho okrádania nás sú všetky 
Západné hypermarkety ako TESCO, BILLA, Kaufland, LIDL.... iné! Neplatia žiadne dane na 
Slovensku a ešte nám tu vozia toxické potraviny,  to “hovno“, zo Západu! A tak systémovo 
likvidujú naše poľnohospodárstvo. Pretože ani Fico a ani Pellegríni a ani Matovič  s týmto 
okrádaním Slovenska nič nerobia..... a „demokrati“ (prostitútky Západu) ani nikdy nič 
neurobia!!!!
Uvedomte si, že obrat – príjem – sa skoro nedá zatajiť. Aj pre veľké nadnárodné firmy to bude 
veľmi ťažké – ak nebudú chcieť riskovať úmyselný podvod a teda právne konzekvencie zo strany
Slovenska na ich majetky na území Slovenska - a pre stredné a malé firmy je to možno ešte väčší 
problém......... Teda podvodné daňové konanie sa zníži asi o 99 %!!!! Chápete?
Alebo skutočne ste totálne hlúpi? A neviete, že tento systém s DPH je len kvôli tomu, aby nás 
Západ okrádal??!! 
Je jasné, že len výroba zabezpečí prosperitu Slovenska. Preto treba obmedzovať ekonomické 
aktivity, ktoré majú podstatne menší príspevok k prospechu našich občanov ako priemyselná 
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výroba, ostatná materiálna produkcia, vedecký výskum a technologické služby (zasa 4 

komponenty...). Pre laikov vysvetlím – ak má bežná dobre prosperujúca firma obchodný rabat, teda 
rozdiel medzi výnosmi a priamymi nákladmi na realizáciu danej dodávky cca 30 %, tak zisk pred
zdanením po odčítaní ostatných nákladov, ako odpisy, réžie.... je max. 10 %, skôr len 5 %. Takže
daň z 10 % na Slovensku je potom len cca 2 %. A upozorňujem, že to je dobrý firemný 
hospodársky výsledok..... Preto ak chcem navrhnúť pre takúto firmu rovnaké daňové zaťaženie, 
tak navrhnem Daň z obratu, teda z príjmov, vo výške 2 %.... Jasné? 
Navrhujem takéto Dane z     obratu pre firmy (namiesto dane zo zisku) a vysvetľujem prečo :

1. Vzdelávanie, vydávanie vzdelávacích kníh (nie detektívky a romány....) – daň z obratu len
0,1 %. Vzdelávanie sa musí podporovať. Na knihy, ktoré nebudú pre vzdelávanie, 
navrhujem daň 2 %.

2. Zábava, hudba, profesionálny šport, televízia ... Slovenský pôvod...... – daň z obratu 0,5 
%. (Treba podporovať duchovnosť a genetiku nás Slovenov a teda aj vzdelávanie.)

3. Zábava, hudba, profesionálny šport, televízia ... zahraničný pôvod...... – daň z obratu 4 %.
(Západná civilizácia je v rozklade a dokázal som hlavne v knihe OS, že už asi 200 rokov intenzívne 
degeneruje geneticky aj duchovne!)

4. Masový šport detí aj dospelých  .............. – žiadna daň. (Základ Slovanskej civilizácie – ako som
vysvetlil hlavne v mojej knihe OS – je kolektivizmus a morálka – a v zdravom tele, zdravý duch – to bolo 
za čias šťastného, ale vraj „totalitného socializmu“.)

5. Obchodná činnosť.... sprostredkovanie medzi slovenskými subjektmi - daň 1 %. (Treba 

podporovať spoluprácu Slovákov.)
6. Obchodná činnosť - kúpa zariadení, potravín, služieb, diel... v zahraničí – daň 5 %. 

(Dodávka zariadení a služieb zo zahraničia výrazne znižuje podporu rozvoja domácich kapacít 
a špecializovaných technikov. Dovoz potravín zo zahraničia je aj zdravotný problém, pretože tieto 
zahraničné potraviny – hlavne z USA, ale aj z EU, Afriky, Ázie ... – sú skoro vždy plné E-čiek, teda samá 
chémia a teda odpad!, ktoré nám tu predávajú EU hypermarkety ako napr. TESCO, BILLA, Kaufland, 
LIDL....Pamätáte sa na to, ako asi okolo r. 2017 nám tu Poliaci predávali posypovú soľ ako jedlú soľ?? )

7. Obchodná činnosť – predaj zariadení, služby ... dodávky do zahraničia – daň 0,2 % (Treba 
dlhodobo podporovať vývoz a teda získanie devíz.)

8. Služby slovenských subjektov pre slovenských spotrebiteľov - daň 0,5 % (Služby, to je 
myslenie a know-how, teda vzdelanie. To treba podporovať.)

9. Výroba strojárskych výrobkov - daň 0,2 % (Strojárska výroba je technologicky aj organizačne 
náročná a preto má táto výroba vyššiu pridanú hodnotu. Preto treba podporovať takúto výrobu a to je jedno,
či je kupujúci slovenskí zákazník, alebo zahraničný zákazník.)

10. Dodávka technologických celkov aj s montážou.... – daň 0,1 % (Dodávky komplexných 
technologických celkov sú veľmi zložité aj na financovanie, aj na organizáciu, aj na kvalitu pracovníkov 
technológov a inžinierov a špecializovaných odborných pracovníkov. Preto je absolútne základné 
podporovať takéto komplexné firmy, ktoré dokážu takéto realizácie. Napr. hneď vidím SEZ Tlmače!!)

11. Masová výroba elektrických a elektronických výrobkov – daň 2 % (Toto je výroba vysoko 
kvalitných zariadení. Ale väčšinou je to automatizovaná výroba a nie je potrebná vysoká špecializácia 
pracovnej sily. Asi až 95 % pracovníkov u takýchto výrov sú administratívni pracovníci a organizácia 
výroby a výrobní pracovníci.... skoro žiadni vývojoví pracovníci!!)

12. Výroba špecializovaných elektrických a elektronických výrobkov, malé špecializované 
série.... – daň 0,1 %. (U takejto špecializovanej výroby je zamestnaných bežne viac ako 10 % 
inžinierov a ďalších až 20 % špecializovaných vysoko kvalifikovaných pracovníkov... A my na Slovensku 
potrebujem vzdelávať našich občanov, nie aby boli ako tupé ovce!)

13. Chemická produkcia – daň 0,5 %.  (Chemická produkcia je ekologicky veľmi zložitá. Súčasne 
vynikajúca kvalita chemickej výroby za socializmu v Československu bola úmyselne Západom 
zlikvidovaná... Západ robí všetko preto, aby sa chemická výroba v bývalom Československu znižovala 
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a rušila...... Prečo asi? Myslím si, že preto, pretože naši chemickí inžinieri boli a aj stále ešte sú podstatne 
schopnejší, ako ich Západní chemickí inžinieri. Je jasné, že aj tu je dosť dobrá konkurenčná schopnosť 
našej genetiky.....)

14. Farmaceutická produkcia – daň 5 %. (Farmaceutické firmy na Slovensku sú totálne obsadené 
západným kapitálom a teda všetky zisky sa vyvážajú do zahraničia... jasné?!)

15. Stavebná výroba, rozdeľujem takto :
 Stavba pre novú výrobu, novú inú produkciu, výskum a vývoj .... takáto postavená 

stavba zaistí zamestnanie ľudí a nie je to komerčná nehnuteľnosť pre bývanie, 
reštaurácie, hotely, bývanie... – daň 0,1 % 

 Stavba pre obchod, obchodné kancelárie, právne kancelárie... byty a domy pre 
bývanie – daň 1 %. (Na Slovensku už treba minimalizovať stavbu nových objektov, pretože je už 
prebytok týchto obytných priestorov. Treba zaviesť také daňové opatrenia, ktoré donútia týchto 
„nových Slovenských kapitalistov“ – vlastníkov - tieto priestory predať – aj keď so splácaním napr. 15 
rokov – ale nesmú mať príjmy na základe takýchto „primitívnych kapitalistických metód“, ktoré sú 
nám duchom Slovanom absolútne cudzie.... USA, ktorí vyvraždili indiánov, myslia ináč, ale my 
Slováci nemáme duchovne s tými masovými vrahmi nič spoločné!) Je množstvo prázdnych 
neobývaných bytov aj domov!!

 Stavba skladov a takýchto iných nevýrobných priestorov, ako hlavná podnikateľská 
činnosť – daň 5 %. (Myslím na AMAZON a iné Západné firmy, ktoré si na Slovensku robia 
distribučné skladiská!.....Tieto firmy zaberajú tú najúrodnejšiu rovinatú úrodnú pôdu na južnom 
Slovensku, kde sa majú pestovať potraviny pre Slovensko!! Kto nám to nahradí? – ak vznikne globálny
nedostatok potravín? Tak ako nám na jar. 2020 Nemci nepustili cez ich územie rúška z Číny, teda sa 
„vysrali“ na nejaké EU zákony........ tak sa na nás Slovákov vyserú, aj keď budeme potrebovať dovážať
potraviny cez tieto zločinecké Západné EU štáty!!! Teda musíte chápať, že ja som “smrteľný“ nepriateľ
Západnej slobodnej tržnej ekonomiky.)

16. Vývoj a výskum slovenských subjektov, teda majetková účasť je min. 67 % slovenská (je 

predpoklad, že budú snahy to falšovať...) - daň zo zisku z predaja výsledkov výskumu a vývoja 
v zahraničí – 0,01 %. (Treba zásadne podporiť výskum realizovaný Slovákmi a slovenskými mozgami.)

17. IT firmy a produkcia. Ak bude predaj produkcie konečnému zákazníkovi na Slovensku, 
tak daň 0,1 %. Ale ak bude predaj konečnému zákazníkovi do zahraničia, tak daň 0,5 %. 
Ale v prípade, že vlastník firmy je z viac ako 34 % zahraničný subjekt, tak daň 2 %. (To 
preto, pretože Západ klame a klame..... to je Západná karma!)

18. Ostatné .......... daň 2 %. 

Ďalej navrhujem tieto dane :
1. Zaviesť daň z luxusu. Ten, kto si kúpi čokoľvek luxusné, bude platiť výrazne vyššiu daň 

za takýto luxus – navrhujem daň 80 % z ceny tovaru. (Urobí sa podrobný zoznam vecí a služieb 
a ich cien – čo je luxus. Navrhujem, že bežná neluxusná cena daného tovaru bude určená ako priemerná 
cena 95 % reálnej spotreby  objemu daného tovaru. Všetky ceny nad túto priemernú cenu budú luxus. Ceny
sa samozrejme budú meniť každý rok. Navrhujem vytipovať asi len cca 500 položiek takýchto potenciálne 
luxusných tovarov. Súčasne ten občan SR, ktorý si takýto luxusný tovar kúpi v zahraničí a nezaplatí 
adekvátnu daň z luxusu na Slovensku, tak bude povinný uhradiť pokutu vo výške 1000 % ceny daného 
tovaru... To, aby sa kriminálne mysliaci Bratislavčania „ukľudnili“, a ak nechcú žiť na Slovensku, nech sa 
odsťahujú do Rakúska alebo Maďarska.)

2. Zaviesť daň z extrémneho luxusu – navrhujem daň 200 % z ceny tovaru. (Teda bežnej 
neluxusnej ceny daného tovaru, ak bude cena extrémneho  luxusu priemernej ceny daného typu tovaru 
vyššia ako 90 % ceny štatistického štátneho priemeru. Teda Štatistický úrad SR bude sledovať aj ceny 
luxusných komodít.)

3. Zaviesť daň z „očividného“ poškodzovania životného prostredia. 
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A ďalšia vec je spotrebná daň na tabak, alkohol a pohonné hmoty (benzín, nafta). Ale naviac 
navrhujem ďalšie komodity pre túto daň zo spotreby, záber tejto dane navrhujem podstatne širší. 
Táto dať sa dá ľahko meniť a regulovať... Navrhujem takúto  „Daň zo spotreby“ pre všetky 
fyzické aj právnické osoby, ktoré predávajú tovary, potraviny, hnuteľnosti :

- Základné potraviny, ktoré sú ekologické a nie sú dovážané zo Západu, sú vypestované na 
Slovensku, tak daň 0,1 %.

- Všetky potraviny, ktoré obsahujú konzervačné látky a farbivá a iné chemické látky, daň 
10 %. (Takto chcem diskriminovať tých zločincov Západných!!)

- Sladkosti, ako cukríky, čokolády, sladené nápoje, ako Coca-Cola, Kofola, sladené džúsy, 
koláče, ..... daň 50 %!! Neuveriteľné, ako tá naša mládež degeneruje a sú tuční z cukru 
ako prasatá.........

- V prípade, že sa namiesto cukru používa vo výrobku aj umelé sladidlo, ako napr. 
Astratam, tak daň zo spotreby200 %

- Zelenina a ovocie vypestované na Slovensku a nepodrobené „chemickej manipulácii“, tak
daň 0,5 %.

- Naopak zelenina a ovocie dovážané zo zahraničia a podrobené „chemickej manipulácii, 
tak daň 50 %.

- Oblečenie a topánky – daň 20 %.
- Strojárske výrobky so zabezpečeným servisom, ktorý funguje dlhšia ako 10 rokov na 

Slovensku, daň 1 %.
- Strojárske výrobky so servisom, ktorý funguje kratšia ako 10 rokov na Slovensku, daň 30 

%.
- Chemické výrobky s SK certifikátom a kupované od predajcov na Slovensku, daň 5 %.
- Chemické výrobky dodávané na Slovensko zo zahraničia, daň 50 %.
- Elektrotechnické výrobky dodávané s SK certifikátom od predajcu so sídlom na 

Slovensku, daň 5 %.
- Elektrotechnické výrobky dodávané od predajcu zo zahraničia, daň 50 %.
- Softvér a poradenské služby v oblasti IT techniky od domácich dodávateľov, daň 5 %.
- Softvér a poradenské služby v oblasti IT techniky od zahraničných dodávateľov, daň 30 

%.
- Právne a ekonomické služby od slovenských subjektov, daň 10 %.
- Právne a ekonomické služby od zahraničných subjektov, daň 50 %.
- Služby ako kaderník, kominár, drobné stavebné práce a dodávky, daň 0 %.
- Predaj nehnuteľností a pozemkov slovenskému subjektu, daň 0 %.
- Predaj nehnuteľností a pozemkov zahraničnému subjektu, daň 100 %.
- Predaj alkoholu, tabaku, pohonných hmôt, plynu.... individuálne
- Z dodávky pitnej vody a odvádzania odpadových vôd a produkcie komunálneho alebo 

priemyselného odpadu .... individuálne 
Súčasnú spotrebnú daň na tabak, alkohol, benzín a naftu vo výške ako je v súčasnosti navrhujem 
len označiť ako „špeciálnu daň“ a na začiatku účtovať ako „zvýšenú Daň zo spotreby“ tak, ako je
aj teraz.
A na základe vývoja ekonomiky sa bude rozhodovať, čo podporovať a kde znížiť „Daň zo 
spotreby“ a kde ju zvýšiť. 

Ďalej Daň z nehnuteľností navrhujem tak, aby sa daň zásadne rozdelila medzi dane z  
nehnuteľnosti, ktoré :
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- Zabezpečujú bývanie
- Zabezpečujú výrobu a inú firemnú produkciu a služby
- Zabezpečujú výrobu potravín z poľnohospodárskych pozemkov
- Ostatné objekty

Preto navrhujem „Daň z nehnuteľností“ takto :

A) Nehnuteľnosti určené na bývanie :
1.Kto si postavil nehnuteľnosť ešte za socializmu, tak daň 0 – pretože títo Slováci, predkovia ich 
súčasných detí, dreli, ak chceli postaviť ešte dom, okrem toho, že chodili do práce... A kradli 
minimálne... len vrecká cementu... Zatiaľ čo za demokracie ukradnú rovno celú fabriku......!!
2. Ten, kto vlastní byt postavený - skolaudovaný - po r. 1991 o ploche menšej ako 25 m2 na 
jedného trvale bývajúceho, tak daň 0. Plocha bytu nad túto hodnotu bude zdanený vo výške 1/100
ceny bytu, pretože životnosť bytov je cca 100 rokov. Ak sa preukáže, že životnosť konkrétnych 
bytov je vyššia, tak adekvátne tomu sa zníži aj daň z bytov, teda z toho, čo si niekto postavil, 
zaplatil a tento úžernícky štát z toho chce ešte vymáhať mafiánske „demokratické“ poplatky.....
3. Ten, kto vlastní rodinný dom postavený – skolaudovaný - po r. 1991 o ploche menšej ako 50 
m2 na jedného trvale bývajúceho, tak daň 0. Plocha domu nad túto hodnotu bude zdanený vo 
výške 1/150 ceny domu, pretože životnosť domov na Slovensku je cca 150 rokov. Ak sa 
preukáže, že životnosť konkrétnych domov je vyššia, tak adekvátne tomu sa zníži aj daň 
z domov, teda z toho, čo si niekto postavil, zaplatil a tento úžernícky štát z toho chce ešte 
vymáhať mafiánske „demokratické“ poplatky.....
Poznámka :
Tento zločinecký demokratický režim nemá absolútne žiadne morálne právo zdaňovať
ľudí a rodiny, ktorí si postavili a zaplatili bývanie ešte za socializmu!!

B) Nehnuteľnosti určené na podnikanie (aj nájomné byty a     rodinné domy)
1. Postavené pred r. 1991 a v majetku pôvodných majiteľov, daň 0,02 % zo súčasnej tržnej ceny.
2. Postavené po r. 1991, daň vo výške 0,5 % zo súčasnej tržnej ceny, ktorá bude doložená 
znaleckým posudkom nie starším ako 15 rokov k dátumu zdanenia. (Taká dlhá doba preto, aby 
nemuseli vlastníci nehnuteľností neustále platiť za znalecké posudky.)

A ešte je dôležitá daň z pozemkov. Pretože takáto daň musí byť taká, aby donútila vlastníkov 
k ekonomickému využitiu týchto pozemkov. Navrhujem teda novú daň z pozemkov takto :

1. Pozemky pod bytmi a rodinnými domami a prislúchajúce pozemky, kde plocha pozemku 
bude menšia ako 300 m2 na jedného trvale bývajúceho, daň 0.

2. Pozemky prislúchajúce bytovým jednotkám a rodinným domom, kde je plocha pozemku 
vyššia ako 300 m2 na jedného trvale bývajúceho, daň 0,05 % zo znaleckého posudku 
hodnoty tohto pozemku.

3. Poľnohospodárske pozemky, navrhujem rozdeliť medzi južné nížinné Slovensko a 
„vrchovaté“ Slovensko. Pre južné Slovensko navrhujem daň, ako bola platná v r. 2019.

4. Poľnohospodárske pozemky - „vrchovité“ Slovensko - navrhujem mínusovú daň a teda 
dotáciu vo výške asi 10-30 % dane z južného Slovenska, podľa zemepisnej a klimatickej 
polohy daného poľnohospodárskeho regiónu, ale hlavne aj poľnohospodárskej výnosnosti
daného pozemku.... Za socializmu to mali podstatne lepšie zmapované, ako navrhujem ja 
amatér...
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5.2 Vedecký výskum
Úroveň vzdelania populácie určuje, aký je potenciál priemyselnej výroby, poľnohospodárskej 
a lesníckej výroby, služieb a aj vedeckého výskumu (zasa 4... elementy). A vedecký výskum je 
budúci „ťahúň“ budúcej ekonomickej prosperity štátu, teda ak nám výsledky nášho štátneho 
vedeckého výskumu nejaká sviňa Západná neukradne... To je ale bežné, že tie svine Západné.... 
sa neudržia, ako vidia, že ich populácia už totálne degeneruje a tak musia vysávať „mozgy“ 
a informácie od nás Slovanov!! Viete, že v Bavorsku a bývalej NDR je podiel Slovanskej 
genetiky viac ako 50 %??!!  My Slováci (všetci geneticky Slovania) máme najlepšie genetické 
predpoklady pre myslenie  a teda aj pre vedecký výskum. Ja viem, že asi až 95 % súčasných 
Slovákov sú totálni nevzdelanci a majú strach už len z toho, ako sa okolo nich mihne nejaký 
„pripečený demokratický“ policajt... Pozrite sa na tých vystrašených Slovákov – historických 
otrokov – gójov - ako behajú po uliciach v tých rúškach........ No, čo.... stále len otroci (gójovia) 
duchom aj myslením??....  Ste taktní?, ... teda  dokonca ste „zodpovední voči ostatným... ? 
Ľutujem, ste koronavírusoví somári s rúškami na papuliach“?.... totálni nevzdelanci Ťapákovskí...
teda v súčasnosti aj kresťania a aj demokrati a humanisti..... Označenie gój je pre vás otrokov 
Slovenov asi príjemnejšie než debil?..... Samozrejme na Slovensku je veľké množstvo 
nevzdelaných  a postihnutých strachom! .... gójov. Títo sú vystrašení celý ich život, ako myši 
a zajace....... Týmito ľuďmi sa absolútne nezaoberajte... Nechajte ich v ich strachu, pretože sú to 
len Vatikánski bioroboti/zombí. (Viac píšem o biorobotoch/zombí inde v tejto knihe.) Oni nie sú 
schopní samostatného myslenia!!!! 
Ale aj tak genetika Slovákov je na podstatne vyššej úrovni ako genetika  Západu... Slovenskí 
Ťapákovci sú síce stále nevzdelaní a veriaci v klamstvá demokratické a katolícke Vatikánske.... 
Ale aj tak ich potenciál myslenia je na vyššej genetickej úrovni....!! Hovoril nejaký americký 
Slovák, že Slováci sa odlišujú od všetkých národov a rás tým, že Slovák sa rozčúli skoro každý 
deň, ale už za hodinu zabudne, prečo sa rozčúlil.... a sa tým ani nezaoberá. Je to geniálne 
duchovné nastavenie v tomto zločineckom Západnom systéme, na tejto planéte bláznov, ako 
hovorím ja. 
Preto vedecký výskum na Slovensku za slovenské peniaze musia robiť len „slovenskí vlastenci“ 
a žiadni zahraniční „poturčenci“.... Pamätáme si, ako za Tureckej moci v strednej Európe 
slovenskí „poturčenci“ vraždili vlastný národ a dokonca aj vlastných rodičov?! Zapamätajme si 
to, aby sa história nemusela opakovať!!!!
„Západní“ slovenskí „poturčenci“ nás určite zradia a podvedú a oklamú!! Ako to vždy aj 
urobili! Teda len tí z poľa A! (Tu odkazujem, pre pochopenie poľa A a B, na moju hlavnú knihu Obroda 
Slovanov.)

Preto načo sa má orientovať vedecký výskum na Slovensku? Odpoveď je jednoduchá. Na 
tie najzložitejšie vedecké oblasti, pretože tam sa ukáže kvalita genetiky Slovákov. Aké sú 
najzložitejšie vedecké oblasti výskumu? Ako amatér si myslím : Matematika, fyzika, biológia, 
chémia .... Na tento vedecký výskum sa sústreďme na Slovensku.

5.3 Poľnohospodárstvo a lesníctvo
Toto je základná oblasť pre štátnu reguláciu a organizácia na prežitie národa v prípade globálnej 
ekonomickej alebo vojenskej krízy. Spomínam si na to, ako bol v r. 2015 Fico v Rusku na 
rokovaní s predsedom vlády Medvedevom o plyne a rope. A neočakávane sa na rokovaní objavil 
Putin. V STV bol záber asi 30 sekúnd, ako na ľavej strane sedí Fico s asi 10-timi slovenskými 
zástupcami a na pravej strane oproti Ficovi Putin s asi 20-timi ruskými zástupcami. Putin niečo 
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hovoril Ficovi a Fico vystresovaný počúval....Videl som mu to na očiach... Pozeral som STV tiež,
keď na druhý deň Fico pristál na letisku v Bratislave a prvé, čo povedal, bolo : „Slovensko do r. 
2020 musí byť na 80 % potravinovo sebestačné“....... Čo preboha to Fico povedal? Však tam išiel
jednať o plyne a rope.......? A prišiel s vyhlásením, že Slovensko má veľký problém 
s potravinami????
Fico toto síce vyhlásil, ale potom nikdy nič v tomto smere nesplnil...! V súčasnosti v r. 2021 sa 
na Slovensku vypestuje len asi 50 % potravín, ktoré Slovensko spotrebuje. Samozrejme, že 
v prípade nejakej väčšej krízy, Nemci zatvoria hranice (a asi aj ostatné štáty okolo Slovenska, ak nebudú 

mať potraviny pre svojich občanov.....!!), ako to už Nemci v r. 2020 urobili s rúškami pre Slovensko....! 
Rúška si Slovensko kúpilo v Číne, ale pri doprave cez Nemecko Nemci zhabali tieto rúška a 
Nemci si rúška použili pre seba...... typický Západný hyenizmus a koloniálne myslenie 
a sebectvo!! Máme Nemci problém? Nech skape ten Slovák a Slovan! (Pritom rozdiel medzi Nemcami
a Slovanskými štátmi je v genetike len veľmi malý a rozdiel je hlavne len v jazyku – teda v myslení – ako som 
dokázal v mojich knihách, hlavne v knihe OS, že jazyk významne určuje aj potenciál myslenia a teda ducha....!! 
Preto v mojich knihách píšem, že aký je jazyk dôležitý a ako jazyk ovplyvňuje myslenie!!)

Poľnohospodárstvo a lesníctvo sa musí postupne komplexne z asi 70-80 % znárodniť. Súkromné 
subjekty môžu kedykoľvek skrachovať...... teda po krachu žiadne potraviny..... Ste blázni? Pôda 
sa nebude obrábať... však firma skrachovala  a súdy na Slovensku budú trvať 5-10 rokov, ako sa 
rozhodne, či sa na danej pôde budú zasa pestovať potraviny? Ste blázni Slováci?
Poľnohospodárstvo aj lesníctvo musí byť min. zo 60-80 % vlastnené štátom!! Však len štát 
realizuje také podnikateľské dlhodobé aktivity, ktoré súkromník s nedostatkom financií nikdy 
neurobí.
Pri výrobe potravín sa nejedná o nejakú „primitívnu tržnú ekonomiku“, pretože ak nebudú 
potraviny, tak skapú od hladu aj tí tupci Slovenskí Západní s ich slobodnou tržnou ekonomikou!! 
Pozerám, ako jazdím autom po Slovensku, ale hlavne na Východnom Slovensku, že je veľká časť
pôdy neobhospodárená na výrobu potravín!! Ak by sme mali zmluvu s Ruskom (pretože ja verím už 

len Rusku), že v prípade vážneho nedostatku potravín nám Slovákom Rusko tieto potraviny dodá, 
tak by som nemal obavy z možného hladomoru.... Ale viem, že súčasná slovenská „demokratická“ 
Západná „vlastizradná“ vláda – vždy dosadzovaná sfalšovaním volieb - nemá žiadne „neprestrieľne“ zmluvy so 
zahraničnými subjektmi... Však už máme historickú skúsenosť s Mníchovskou zradou Československa Anglickom a 
Francúzskom....... Západ nás mal za „hovno“....... Teda v prípade nedostatku potravín... sa na nás Západ a celá EU 
opäť vysere........ Opakujem pre „slabochov a vystrašené myši“ Slovenské – teda nízka katolícka Vatikánska 
„karma“, vieme, ako tie Západné svine Anglicko aj Francúzsko nás zradili v Mníchovskej zmluve s Hitlerov... Len 
totálny nevzdelanec a slaboch aj po tejto Mníchovskej zrade Západu a ďalších zradách Západu ešte verí? Ja Západu 
neverím absolútne NIČ!!  Západ  je zdegenerovaný mutant .... Teda 90 % populácie Západu sú 
degeneráti.... Percentuálny pomer zdegenerovaných mutantov poznáte podľa pomeru, aké 
percento populácie sa nechalo vakcínovať „experimentálnymi“ mRNA vakcínami a aké percento 
odmietlo spáchať „riadenú eutanáziu“... Smejem sa, ale k dátumu 5.10.2021, na Islande je 
vakcínovaných skoro 100 %, v Izraeli a Anglicku cca 90 % populácie?.... Chápete?

Dňa 4.11.2018 som si v Kauflande v Žiline kúpil dve čierne pivá. Jedno GUINNESS za 1,7 EUR 
a druhé Steiger za 0,75 EUR. Čakal som, že to slovenské bude podstatne horšie.... Opak bola 
pravda, Steiger bolo podľa mojej chuti lepšie než pivo GUINNESS bez chuti.... Takto Západ 
podvádza aj v cenách. Ale možno sa mýlim a Steiger bolo „chemické toxické“ pivo a naopak 
GUINNES bolo prírodné a zdravé pivo.... Neviem? Neexistuje hodnotenie kvality pív!
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Navrhujem všetky masovo užívané tovary hodnotiť a len najlepšie vyhodnotené – napr.  
pivo (iný tovar) určí svoju „Základnú“ cenu a všetky ostatné ceny tovarov musia byť 
„hierarchicky“ nižšie od ceny najlepšieho. Ak niektorý výrobca nebude schopný dosiahnuť cenu 
adekvátne ich kvalite, tak bude povinný znížiť ceny ich produkcie.... Tiež bude potrebné stanoviť
aj kvalitatívne úrovne pod najlepším, tak zvane nižšie kvality : navrhujem ku Kvalite 1, aj 
technické parametre a úroveň Kvality 2 a Kvality 3  a nižšej „nehodnotenej“ kvality!!! Toto 
hodnotenie kvality navrhujem raz za rok, alebo raz za 2 roky... Hodnotiteľská komisia bude 
pozostávať z 50 % zástupcov štátu a 50 % zástupcov najväčších 5 výrobcov. Ak obrat predaja 
daného typu výrobku bude viac ako 5 miliónov EUR za rok, už bude musieť mať hodnotenie. 
Hodnotenie všetkých tovarov spadajúcich pod „hodnotenie“ sa bude robiť raz za 2 roky až za 
rok, podľa celkovej sumy predajov. Počet členov komisie bude  min. 4  a max. 10. Slovensko 
zriadi samostatné oddelenie pri ministerstve obchodu, ktoré sa bude špecializovať na hodnotenie 
tovarov. A výrobcovia si môžu založiť komory, ktoré ich budú zastupovať. Ale dokázal som 
jasne, že akýkoľvek nezávislý štátny úrad (aj nejaká komora) sa spontánne stáva demokratická 
mafiánska zločinecká ekonomická štruktúra. Preto sú všetky odborné komory v demokratických 
režimoch mafiánske zločinecké štruktúry! Navrhujem dočasnú výnimku pri uzákonení Zákona 
vypracovaného podľa týchto princípov na 12 mesiacov.... Ak niekto – zahraničný subjekt - bude 
predávať svoj výrobok za vyššiu cenu, ako bude určená „Hierarchická“ cena podľa najlepšej 
kvality, bude platiť špeciálnu daň z obratu vo výške 50 % z ceny takéhoto „predraženého“ 
výrobku. Teda chcem zlikvidovať dodávku potravín zo Západu!
Vypestovanie dostatku potravín je základ pre prežitie národa a štátu. Ak vznikne akákoľvek 
vojna, tak „sa počítajú“ len tie potraviny, ktoré sa vypestujú na území daného štátu!! V prípade 
nedostatku potravín, teda v prípade vojny, nedovezieme na Slovensko cez tieto „demokratické“ 
EU štáty absolútne žiadne potraviny, ak tieto Západné „demokratické“ štáty nebudú mať dosť 
potravín pre seba..... Videli sme to, ako Nemecko zhabalo rúška určené pre Slovensko, keď nastal chaos okolo 
koronavírusu........a nedostatok rúšok v Nemecku. Pritom to bola taká primitívna záležitosť....... Tak, ako Nemecko 
zhabalo rúška, kúpené, zaplatené a dopravované pre Slovensko, ale cez Nemecké územie.........., tak nám Slovákom 
v prípade potravinovej krízy zhabú všetky potraviny – dopravované cez Západ a my tu na Slovensku môžeme aj 
skapať od hladu!!!! 
Fico to vie...... Fico je síce inteligentný, alebo žiaľ slaboch. Preto ja mu neverím!! On má strach!!
Ten, kto má strach – akýkoľvek je to intelektuálny génius...., nikdy nesmie byť vo vrcholných 
mocenských pozíciách štátu!! V súčasnosti – dátum 5.10.2021 -  idú „Satanisti“ Ficovi po krku. Pretože nebol 
ani ryba, ani rak. Neslúžil dobre ani Západu a ani Rusku..... A tak sa ho ani Rusko nezastane. Bojuje o svoje prežitie 
a tak, ako „topiaci sa aj slamky chytá“, tak aj Fico prekonáva svoj strach a bojuje o svoj život... Preto by som mu dal
ešte jednu príležitosť, nech sa stane znova predseda vlády a uvidíme .... Však si pozrite tých všetkých 
„demokratických západných zurvalcov“...... čo od nich očakávate? Ekonomika a politika je jedno a to isté.
Potraviny
Absolútny základ zdravia sú kvalitné potraviny. Preto navrhujem, že ak sa preukáže, že na Slovensku sa budú ďalej 
predávať toxické alebo geneticky modifikované potraviny, ktoré spôsobia dokázateľné zdravotné problémy občanom
– hlavne našim deťom – tak títo štátni úradníci budú popravení. Teda zabití. Ak niekto hromadne zabíja naše deti, 
chemickým svinstvom zo Západu, tak podľa Biblického „oko za oko“ musí byť zabitý tiež!! Alebo vy  rodičia 
súhlasíte s tým, že síce máte lepšie a drahšie auto, novú chladničku, novú kuchyňu ..., ale vaše deti vám za 15 rokov 
zomrú na rakovinu, nebudú schopné mať svoje deti, alebo sa vám narodia „defektné a celkovo nemocné“ vnúčatá, 
pretože ste svoje deti otrávili chemickým svinstvom zo Západu?? Ak pravidelne konzumujete lacné občerstvenie, 
ako imitácie hamburgerov, kebaby, alebo sa stravujete v lacnej reštaurácii, tak musíte vedieť, že sú lacné preto, 
pretože nakupované suroviny sú tiež lacné... ha, ha. Naivní „demokrati“ a vyznávači slobodnej tržnej ekonomiky.... 
Takže bežne sú po záruke, alebo sú to chemické kurčatá z USA a pod. Tí, ktorí sa takto stravujete, tak si po 10 
rokoch takéhoto stravovania si urobte pečeňové testy. Ak ich máte zvýšené, tak viete, čo „žeriete“. Bežne títo 
„západní“ ľudia konzumujú toto svinstvo, jedia rôzne konzervované jedlá, kupujú polotovary a pod. Už som to písal 
inde, ale zopakujem to. Tak, čo je to konzervačná látka? To je látka, ktorá zabije baktérie a iné mikroorganizmy, 
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ktoré by ináč spôsobili pokazenie jedla. Teda konzervačná látka je toxická na tieto baktérie! Je jasné, že musí byť 
preto toxická aj pre človeka! Dávate vašim deťom veľa konzervovaných jedál a jedál vyrobených z polotovarov? 
Jedia vaše deti v školách lacné jedlá vyrobené z lacných konzervovaných surovín? .... dokonca „soľ“ z Poľska? Tak 
sa nečudujte, keď vaše deti budú mať rôzne, aj vážnejšie, zdravotné problémy – je to logické! Chápete rodičia, akí 
ste nevzdelaní a vrahovia vlastných detí?

5.4 Financovanie
To sa dopredu smejem........... Kto bude financovať svoju konkurenciu a svojich 
nepriateľov?? Viete, že tento sionistický kresťanský Vatikánsky systém je zločinecký od 
princípu a základu existencie? Tak ako chcete očakávať od tohto zločineckého systému, že budú 
financovať ich oponentov a konkurentov??!! 
Preto sa musí od začiatku vytvoriť „národný finančný systém“ nezávislý od medzinárodných 
sionistických Vatikánskych svíň!!  Národná banka Slovenska, musí emitovať – vydávať – 
nezávislú Slovenskú korunu. Financovanie stavieb a aktivít Slovenska bude z 50 % financované 
touto Slovenskou korunou, ktorá bude závisieť len od reálnych podmienok.... nie od politiky! To 
bude základ stratégie „Oslobodenia Slovenska od ekonomického nevoľníctva“ na Západe..... 
Štátna banka Slovenska spolu s ostatnými štátnymi inštitúciami budú dohliadať na to, aby sa tieto
„národné“ úvery v SK korunách vrátili a teda Slovenské národné investície sa Slovensku vrátili. 
Navrhujem návratnosť u bežných projektov 3 až 5 rokov. Ale u dôležitých štátnych Slovenských 
investícii, navrhujem  návratnosť až 15-20 rokov.
Vieme, že všetky zahraničné úvery pre Slovensko a Slovenských veriteľov od pádu socializmu 
boli „sfalšované“!!!!!!!! Opakujem, viem to ľahko dokázať, ale pre rozsah tejto knihy, aby bola 
jednoduchá, to tu nebudem analyzovať. Priemerní ľudkovia – teda hlupáci - ani len netušia, ako 
kolosálne sme boli Slovensko podvedení a oklamaní?? Ak je tak?!, tak prečo by sme mali splácať
„podvodné“ úvery?  Totálny strach z odhalenia tejto sionistickej bandy....Ale to sa bude riešiť až 
potom, keď ..........

Založiť Slovenskú štátnu banku
Táto banka bude slúžiť len ako úložisko peňazí pre Slovenských aj zahraničných subjektov (firmy aj osoby). 
Nebude realizovať žiadnu podnikateľskú činnosť. Bude skladovať financie v hotovosti a prípadne neskôr aj drahé 
kovy a cennosti vo svojich trezoroch. Za to budú vkladatelia platiť poplatky. Teda táto štátna banka nebude platiť 
žiadne úroky, ale bude ako „ochrana a pokladnička“ pre vkladateľov. Banka musí zaistiť maximálnu bezpečnosť 
týchto vkladov. Personál banky bude zodpovedný svojimi životmi za ochranu týchto vkladov!! Založením tejto 
štátnej banky sa zruší záväzok štátu za vklady v súkromných bankách. Ak skrachuje akákoľvek súkromná 
„Západná“ banka, je to problém týchto vlastníkov účtov a štát nezodpovedá za nič. Bude to asi jediná slovenská 
banka, medzi všetkými ostatnými cudzími bankami. V blízkej budúcnosti je veľmi pravdepodobné, že mnohé 
Západné banky skrachujú a vaše peniaze sa Vám stratia.

Súčasný zločinecký Západný bankový systém je neudržateľný.
Schopní chápu, že súčasný bankový systém je ďalej neudržateľný, ak teda nemá byť rozpútaná 
3.svetová vojna. Ale to nie je už možné! Rusko je schopné zničiť celú planétu, ak Západ ... alebo 
niekto iný??, napadne Rusko atómovými zbraňami!...... už to tu bolo okolo r. 1800 n.l., ako 
Tartáriu na Sibíri – veľký národ na východ od Uralu až po Tichý oceán – zničili. A potom nastala
súčasná zmena klímy – atómová zima – Napoleonova armáda zamrzla -  a celá klíma na Zemi sa 
výrazne ochladila.... To, čo urobili „neznámi“ ... Tartárii v tom čase, to sa im teraz všetko 
vracia...... a skapú... ako povedal Putin. Putin určite vie, čo sa stalo so Slovanskou Árijskou 
Sibírskou ríšou okolo r. 1800 n.l.............  Ako teda riešiť túto situáciu, keď už Západ a ich 
Vatikán nesmú ďalej bezbreho kradnúť a zbíjať?.... asi bude lepšie ich zabiť, ako naznačil Putin...
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Nie je možné, aby banky nemali žiadnu zodpovednosť za investované peniaze, ale 
súčasne mali maximálne možnosti vymáhať peniaze zo zlých investícií banky po celej planéte!  

Za socializmu štátne banky investovali do projektov a boli súčasne spoluzodpovedné 
za kladný výsledok spoločnej aktivity……….!!!!
Ale teraz? V tejto skurvenej slobodnej tržnej demokratickej ekonomike? Banky investujú a 
ich vôbec nezajíma výsledok – teda absolútne sa neangažujú do podnikov, ktoré financujú. Však 
majú zaistené, že ak výsledok nebude?, tak banka vždy bude…… Doslova bankári - tie svine 
„skurvené“ - sa smejú, že ľudia za nimi chodia pre úvery…… ale oni nezodpovedajú za nič!! 
Ale uvedomte si, že majitelia bánk, len oni, systémovo vytvárajú celoplanetárne ekonomické 
krízy. Chápte toto logicky ….. Požičiate si peniaze na čokoľvek. Ale za 5-10 rokov vypukne 
nejaká ekonomická kríza a tak mnohí nebudete schopní splácať. A vtedy Vám banka všetko 
zhrabne a predá hlboko pod cenu svojich „kumpánom“ bankovníckym…. Hovorí sa, že za 
všetkým hľadaj ženu. Ja vám hovorím, že za všetkými zlodejstvami bankovníckymi a inými 
finančnými hľadajte zločincov…….!! Predsa je jasné, že títo bankári dopredu vedia, kedy si 
nejakú krízu vytvoria! Nechápete? Požičiate si, ale nepočítate s tým, že príde „dopredu“ 
organizovaná kríza, pri ktorej viacerí z vás nebudú schopní splácať úver. A vtedy prídete mnohí 
naivní o veľa! 
To je dopredu premyslený plán týchto zločineckých bánk a ich majiteľov!
Hovoria všetci na internete, že majitelia bánk sú len židia. Ja to neviem. Ale viem, že slobodná 
tržná ekonomika je totálna hlúposť! Prečítajte si moju knihu Obroda Slovanov. Preto navrhujem 
urobiť výskum, či skutočne všetky banky vlastnia židia, alebo je to nezmysel! Tento výskum 
treba samozrejme zverejniť, aby bola „demokratická“ kontrola….. smejem sa, pretože 
demokracii ja neverím ani nos medzi očami..... Demokracia je naopak dokonalý zločinecký 
systém štátneho zriadenia! A ja sa hlásim, ako rozhodca, kto je žid a kto nie je žid....... ha, ha. Ja 
žida poznám za 50 sekúnd??.... Ich genetika je veľmi jednoduchá!
Mňa napr. holokaust židov ani Cigánov nezaujíma, ak sa rovnocenne nehovorí o holokauste 
Slovanov! Ja sa nezaoberám „holokaustom“ žiadnych národností a vierovyznaní. Treba riešiť 
zločinnosť tých, ktorí organizovali 2. svetovú vojnu! Teda tých, tie banky, ktorí finančne aj 
technologicky podporovali Hitlera. Údajne sú to všetko židia, ktorí podporovali Hitlera (z USA, 
Švajčiarska…). Potom títo zločinci musia prísť min. o svoje majetky a ja navrhujem podľa mojej 
kapitoly „Cena človeka“, ak právne a logicky nepreukážu, že nie sú zločinci, tak vyvraždiť celé 
tieto zločinecké rodiny!! 

Však oni vlastnia banky a oni systematicky vytvárajú krízy…. Chápete chumaji  Slovania 
„gójovia Bratislavskí“ a Ťapákovci dedinskí - nevzdelanci? Všetko je to len primitívny  podvod!!
Najskôr Vám požičajú peniaze – ktoré si mimochodom „vymyslia“ - a potom keď vytvoria krízu,
ekonomika krachuje, ceny letia dolu …..  tak vás „oholia“ a kúpia vás hlboko pod cenu…..  
Nevzdelaní ste Slováci – Sloveni - „gójovia“… a slabosi. Na Slovensku nevzdelaným slabochom
hovoríme Ťapákovci.

Avšak tento Západný zločinecký systém sa stáva už neudržateľný. Už nemajú od koho kradnúť a 
ešte strašnejšie……. čo Čína a jej myslenie a ich životné hodnoty? V USA je viac ako 50 % 
obyvateľov už totálne zbedačených…. V USA to speje k novej „demokratickej“ občianskej 
vojne. A táto občianska vojna bude len kvôli neznalosti základných zákonov tohto vesmíru. 
Aj mňa takto „moja Západná banka“ okradla. Spojila sa so zločincom, zločincovi zaplatili moje 
peniaze a odo mňa to vymáhajú! Neuveriteľné!? Ale ich bankové zákony Západu a slobodnej 
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tržnej ekonomiky, im to umožňujú!! Zaplatiť zločincovi, nemať žiadnu zodpovednosť a potom v 
kľude vymáhať peniaze po „spravodlivom“. Teda banka zaplatí zločincovi, ale ju to vôbec 
nezaujíma, nemá žiadnu zodpovednosť!!, komu platí a následne vymáha peniaze po tom, kto bol 
okradnutý!!!!!!!!! Geniálne! … zločinecké, Západné. Tá moja banka – teda jej pracovníci – sa 
dohodli so zločincom zo Srbska na podiele na zisku a tak to aj urobili!!!! Až teraz si viem 
predstaviť, koľko naivných a hlúpych Slovákov tieto Západné banky okradli a zničili....  Skrátka 
súčasné Západné banky sa musia znárodniť. Znárodnenie bude treba zorganizovať okamžite, aby 
tie svine Západné nevyviedli financie zo Slovenska a nového ZSSR na Západ a hlavne do Číny.

Ak sa zásadne nevyrieši globálna situácia vo Svete a v Európe podľa mojej predpovede v 
Kapitole 43, knihy Obroda Slovanov, tak atómová vojna vypukne okolo r. 2025! 

5.5 Reklamné demokratické podvody
Demokratický politický systém ohlupovania je zo svojej podstaty zločinecký systém štátneho 
zriadenia. O tom podrobne analyzujem v mojich všetkých knihách a asi najlepšie v knihe OS.
Reklama. To je základný problém tejto primitívnej kapitalistickej otrokárskej spoločnosti. 
Predstavte si, že min. 95 % populácie sú priemerní ľudia, ktorí nemajú dostatočné „všeobecné 
komplexné“ vzdelanie. Týchto ľudí sa dá veľmi ľahko oklamať. Podrobne toto analyzujem 
v mojich všetkých predchádzajúcich knihách... Priemerný človek, aj priemerný Slovák, má len 
priemerné vzdelanie, teda je doslova totálne nevzdelaný a doslova hlúpy...... Aby ste to jasne 
pochopili..... Vidíte tí, ktorí prečítajú aj túto moju knihu, aké nízke „reinkarnácie“ sa 
masovo namnožili okolo Vás!! Deti našich socialistických Slovenských rodičov?!... ........Za 30 
rokov demokracie na Slovensku sa väčšina populácie stala „duševne nepríčetná“..... Len rodičia 
z doby socializmu ešte ako tak odolávajú tej masovej duševnej chorobe „emancipácie žien“ 
a zoženšteniu mužov... Viete matky, ktoré máte synov, o čom tu teraz píšem! Ale podrobne 
hlavne v mojej knihe OS!!
Preto reklamy sa musia okamžite zrušiť v tej forme, ako sa doteraz realizujú. Nesmie byť 
reklama, ktorá útočí na city a emócie (v knihe OS som dokázal, že emócie sú energia pre Satana!). 
Reklama sa musí totálne regulovať. Obsahom reklamy môžu byť len technické parametre 
výrobku a pritom sa musia uviesť všetky parametre daného výrobku, aby nevznikla situácia 
nepodaním všetkých informácii, že bol zákazník oklamaný!! Kto raz uvedie klamlivú reklamu 
v týchto intenciách a neuvedie všetky dôležité parametre ich výrobku, tak tomu subjektu bude na 
10 rokov zakázaná akákoľvek reklama a aj všetkým ich právnym nasledovníkom s predajom ich 
tovarov, aj keď sa mu zmení obchodné meno! 
Len ešte pre predstavu o totálnej stupídnosti demokratickej Vatikánskej reklamy. Už asi 2 roky 
vidím periodicky sa opakujúce bilboardy, kde sa píše : „Nikto nedáva viac, ako ten kto dáva 
nádej.“.... To je určite len pre duševne chorých katolíckych Vatikánskych duševných 
„zombí/biorobotov“... Však len duševne nedostatočný môže nad niečím takým čo i len uvažovať!

Dôchodkový systém
Som si istý, že slovenský dôchodkový liberálny, kapitalistický, systém bude rozkradnutý a súčasní „naivne-detskí
slovenskí“ dôchodcovia budú okradnutí! Navrhujem schváliť zákon, že ak sa tak stane (som si istý na 100%, že to v
EU tak bude), tak budú všetci vrcholoví manažéri popravení (teda zabití) a bude znárodnený majetok ich rodín, ktorí
boli „pracovne-postavením“ zodpovední za škodu viac ako 1 milión EUR. Ja predpokladám, že bude vyvraždených
1000 vrcholových manažérov a ďalších 10 000 rodinným príslušníkom bude znárodnený ich majetok.... ha, ha. Ináč
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vy „naivné  deti  slovenské  dospelé“  –  pozeráte  všetci  detské  rozprávky  o dobru  a zlu?...  ha,ha  -  budete  určite
okradnutí. Ale ak sa táto kniha viac rozšíri, tak Vás nič nechápajúcich toto možno ochráni....

Zabezpečenie Slovenska proti Západu
Nič z vyššie uvedeného sa nebude dať zrealizovať, ak sa zásadne neposilní slovenská armáda, nevytvorí sa 
organizovaná vojenská domobrana na úrovni každej obce (každej rieky a hory) a nevznikne silná ruská vojenská 
základňa na Slovensku. Ja navrhujem, že všetky prevádzkové náklady (aj mzdy vojakov) na fungovanie tejto ruskej 
vojenskej základne bude platiť Slovensko. Ale Rusko dodá na túto základňu dostatočne silné obranné zbraňové 
systémy. Domobrana je nevyhnutná aj vzhľadom na exponenciálne urýchľujúce sa riziká kolapsu Západu. 
Navrhujem takto. Obec, ktorá má 2000 obyvateľov, musí mať minimálne 80 občanov obce vycvičených 
a ozbrojených samopalmi a inými silnými zbraňami. Teda, ak má obec 20 000 obyvateľov, tak vycvičených 
a vyzbrojených domobrancov bude min. 800! Pripravujme sa na vojnu a tak sa možno ochránime pred vojnou!!

Od augusta 2017 som neustále na „konšpiračných“ weboch čítal o umelej inteligencii a jej
budúcej vláde na tejto planéte...... Samé hlúposti. Vždy v tomto duálnom vesmíre sa jedná 
o ducha a hmotu – aj ak je to len počítačová hra. A u hmoty sú dôležité len prevádzkové náklady 
a cena. Cena „úžasného“ robota bude závratne vyššia ako cena „bezduchého“ človeka – teda 
z poľa A. Prevádzkové náklady na „život“ robota budú tiež závratne vyššie ako za biologického  
otroka - človeka. Anorganická štruktúra sa svojou zložitosťou a komplexnosťou nemôže rovnať 
biologickej štruktúre. Teda anorganický mozog robota nikdy nebude schopný výkonov 
organického mozgu!  Samozrejme, že ak vytvoria biologický počítač – teda robota s biologickým
počítačom - mozgom, tak sa stane zasa len človekom – skôr myslím „nadčlovekom“ alebo iným 
„mimozemšťanom“, ktorý bude mať väčšie množstvo „Tači svetiel“, teda vedomia a zasa začne 
prirodzene odporovať Satanovi. Princíp sa bude opakovať. Satan – Matrix (je jedno, ako si to 
nazveme) - v princípe nemá žiadnu šancu presadiť svoj plán. Toto bude trvať len dočasne, 
pretože som jasne dokázal, že princípy degenerácie vložené do existencie tohto vesmíru 
neumožňujú materiálne uniknúť. Únik je možný len duchovný a teda myslením a duchom zmeniť
aj hmotu a existenciu. To je však opak myslenia Satana..... To je zásadný paradox. Satan chce 
existovať, ale jeho existenciu musí trvalo podporovať „vedomie“ alebo božia „živá a večná 
energia“ (moja kniha OS). A načo by Boh trvalo podporoval Satana, ak ho už nebude 
potrebovať? 

Samozrejme, že je tu otázka, že všetci vieme, že Darwinova evolučná teória je totálny 
nezmysel... Viete, že súčasnú ľudskú genetiku tu na Zemi vytvorili mimozemšťania, aby nás 
využívali ako svojich otrokov?? ... Neviete, že všetky súčasné vedecké genetické výskumy 
dokazujú, že súčasná geneticky poškodená genetika človeka bola vytvorená umelo??......

Je jasné, že duchovne a geneticky poškodená rasa a civilizácia musí mať aj duševne chorú
filozofiu, psychológiu aj politiku....... ako píšem v mojich knihách!

Ďalšia nebotyčná hlúposť sú autá na elektrický pohon. Hovoria, že všetky autá budú na elektro motor a teda
už nebudú „neekologické“ spaľovacie motory. Sionistická tuposť........ Predstavme si, že na Slovensku budú všetky 
osobné autá a dodávky do 3,5 t na elektrický pohon a s batériami..... Európa, ktorá nechce atómovú energiu ....? tak 
čo, budú im voziť drevo zo Sibíri?
Len stručná logická sedliacka analýza ich elektrických áut...  Chápete tú totálnu degeneráciu Západu? :
1. Úplná výmena naftových a benzínových osobných áut za čisto elektrické autá sú totálna somarina. Kysucký na 
konci vyššie uvedenej knihy OS píše, aká je to hlúposť o elektrických autách! Ak by všetky osobné autá na 
Slovensku boli čisto elektrické, tak : Ak predpokladáme, že priemerný počet najazdeným kilometrov je 15000 km, 
priemerná spotreba energie na 1 km je 15 kW, tak potom je potreba trvalého nového elektrického výkonu elektrárni 
cca 900 MW. Ale pretože všetky autá sa začnú dobíjať večer, tak treba okamžitý výkon elektrárni asi 2000 MW. Ak 
jeden blok v Mochovciach má výkon 440 MW, tak treba postaviť asi 5 nových blokov, teda 2 nové atómové 
elektrárne Mochovce .........?? Pritom jedny Mochovce sa projektujú a realizujú asi15-20 rokov“!?....... s Talianmi?? 
Ale kde zoženiete potom palivo? Toho je už teraz nedostatok.
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2. Pretože všetci zapnú autá do elektriky večer, tak asi skolabuje súčasná rozvodná sieť – trafostanice, elektrické 
vedenia......
3. Na benzínových staniciach natankujete asi za 10 minút. Ale tie elektrické batérie sa musia dobíjať min. 4 
hodiny?? A kde teda postavíte 6.4 = 24 krát viac dobíjacích staníc, ako je súčasných čerpacích benzínových 
staníc??!! Však nie sú pozemky!
4. Batéria ale vydrží asi len 200 000 km...! Potom treba batériu vymeniť, ktorej cena je asi 30-40 % ceny auta. Kto 
bude mať na Slovensku peniaze na také drahé autá? (Ani na Západe na to nebudú mať peniaze!!) Ale ak budete 
používať rýchlo nabíjačky, tak batéria nevydrží ani 100 000 km.
5. V zime vraj musí byť batéria v teple. A teda musia všetci mať autá vo vykurovaných garážach, alebo batériu treba 
temperovať. Ak nebudete mať batériu v teple, tak sa údajne zníži kapacita batérie po prvej zime až o50 %? Takže 
budete ťahať káble cez okná a balkóny panelákov do svojich áut na parkoviskách, aby ste zachránili svoju batériu? 
Toto ale neviem iste .... overte si!
6. Ak sa do ekologických nákladov započíta všetko, teda aj výroba a likvidácia batérií.... tak som presvedčený, že 
elektrické autá sú podstatne ekologicky škodlivejšie, ako naftové motory, ktoré najefektívnejšie využívajú palivo pri 
súčasných technologicky primitívnych možnostiach ľudstva.

Skala - názor
Na www.hlavnespravy.sk som si prečítal dole uvedený komentár k článku „Takmer polovica ľudí neverí, že vláda 
Igora Matoviča vydrží celé funkčné obdobie“, ktorý bol zverejnený 10.5.2020, od komentujúceho menom 
Orwelsonn. Komentár sa mi celkom páči, aj keď k niektorým veciam mám výhrady a preto ho zverejňujem, dávam 
článku podstatne dlhší život, ako má len ako komentár pre jeden deň… Dúfame, že autor sa nebude sťažovať, že ho 
propagujem.
Slovensko ovláda päť ľudí. Ak bude zle, elity vyvolajú nové voľby a nahradia Matoviča Pellegrinim, tvrdí ekonóm 
Vitkovič 10.05.2020 | 14:14. Svet podľa Mariána Vitkoviča riadi niekoľko tisíc najbohatších ľudí, štáty niekoľko 
stočlenné tradičné alebo menej tradičné oligarchicko-mafistické skupiny. Asi málokto na Slovensku dokáže 
pomenúvať veci otvorene, bez servítok, ako ekonóm Marián Vítkovič. Už v roku 2013 v rozhovore pre Zem&Vek 
povedal: „Ešte stále nejakou zotrvačnosťou fungujeme, ale ako som povedal, ten zlom už nastal. Rómovia a ľudia 
bez kvalifikácie, pre tých už práca nie je. A o prácu sa už boja bankoví úradníci, novinári, vzdelaní ľudia. Okrem tej 
maličkej skupinky oligarchov a ich politických pajácov všetci na tom môžeme byť zajtra omnoho horšie ako dnes a 
skončiť úplne na dne. Jasné, že je výhodné pre mocných ukazovať, že to tá rómska spodina ťahá spoločnosť dole, ale
veď my sme tu už pomaly všetci spodina. A 90 percent ľudí, čo sú pod úrovňou priemernej mzdy, živí túto 
oligarchiu. A vôbec si to neuvedomuje. Ak tomu aj uveria, tak s tým nič nespravia, lebo nevidia nádej. Tu sa popreli 
všetky princípy ľavicovej a pravicovej politiky. To čo nám vládne, nie je ľavica ani pravica, to je chaos.“Aj prijatie 
eura podľa jeho slov slúžilo predovšetkým slovenskej oligarchii: „Prijatie eura nemalo žiadnu ekonomickú logiku. 
U nás v zrýchlenom konaní prebehli veci, ktoré mali trvať roky. V Čechách alebo povedzme Poľsku sa o eure 
diskutuje, píšu sa štúdie, robia sa modely. Tu sa malo argumentovať konkrétnymi číslami, prečo by pre nás euro 
malo byť výhodné. A nie prijímať ho preto, že to povedali politici.   

Lenže euro z pohľadu slovenskej oligarchie zavŕšilo jej zlodejské snahy. Oni všetko to, čo za tie roky nahrabali, mali
v slovenských korunách. A vo vhodnom momente zorganizovali „odrb“ nazvaný prijatie eura a v ešte výhodnejšom 
kurze, aký si kedy kto vedel predstaviť, zamenili všetko za eurá. Proti takému výmennému kurzu hovorí elementárna 
ekonomická logika, ten vôbec nezohľadňoval vtedajšiu konkurencieschopnosť slovenskej ekonomiky.“Svoje názory 
nezmenil ani po rokoch a ďalší vývoj mu dáva za pravdu. V nedávnom rozhovore pre Extra Plus ekonóm poukázal 
na moc skupiny J&T, ktorá má podľa neho v porovnaní so skupinou Penta desaťnásobne väčší vplyv. „Jeden Peter 
Korbačka (finančník zo skupiny J&T – poznámka redakcie) zožerie celú Pentu na raňajky. Penta môže byť 
podhodená na obetovanie, keď by bola situácia mimoriadne zlá, tak možno obetujú Haščáka. A tomu to môže byť 
úplne jedno, pretože už dnes nik nevie, kde je. Poznám tých chlapcov, nemám ich rád, ale toto nie je najväčší 
problém Slovenska. Ak by bolo fakt strašne zle, že by museli obetovať Pentu a Haščáka, tak môže prísť aj iný 
moment. Elity z pozadia vyvolajú nové voľby, ktoré si zasa pripravia podľa toho, ako im to bude vyhovovať. Penta 
zamestnáva približne 50-tisíc ľudí, a to už nie je málo, to by bolo veľké sústo. Trúfať by si na to mohli, ale elity 
radšej zvolia dať dole Matoviča a opäť dať na trh upokojujúceho Pellegriniho,“ povedal. Vitkovič taktiež vyjadril 
presvedčenie, že „voľby neriešia nič“, nakoľko sú „vždy zmanipulované a sfalšované“. Podľa neho: „Svet riadi 
niekoľko tisíc najbohatších ľudí, štáty niekoľko stočlenné tradičné alebo menej tradičné oligarchicko-mafistické 
skupiny“, pričom práve tie tvoria politickú ponuku. Voľby preto podľa uznávaného odborníka na ekonómiu „…nie 

41

http://www.hlavnespravy.sk/


sú o výbere, sú o tom, ako nakombinovať ponuku, aby to dopadlo tak, ako potrebujete.“Za nešťastie nášho 
volebného systému považuje Vitkovič aj päťpercentnú hranicu vstupu do parlamentu, kvôli ktorej miznú protestné 
hlasy. Zároveň uviedol, že hlasy, ktoré dali voliči Matovičovi „nie sú protestné, to sú hlasy naivnej, nasrdenej, 
zdeklasovanej pseudostrednej vrstvy Západu.“ Matovičovi a jeho strane Vitkovič nedôveruje aj preto, lebo premiéra
považuje za „ľudového rozprávača“, ktorý „zavádza národ rôznymi populistickými vyhláseniami“.„Nemôžem veriť 
človeku, ktorý je v NR SR od roku 2010 ako bývalý vydavateľ regionálnych novín a zavádza národ rôznymi 
populistickými vyhláseniami typu, že Fico má na Belize uložené milióny eur, ktoré Matovič nevie nijako odložiť. 
Nemôžem dôverovať človeku, ktorý má ako líderku strany neznámu pani Šofranko, ktorej priezvisko nám evokuje 
niekdajšieho tunelára z čias Mečiarovej éry z VSŽ, ktorý pomáhal tunelovať českú Komerční banku a dnes si ho 
nikto nevšíma. Nemôžem veriť človeku, ktorý má na kandidátke strany kreatúry, ktoré patria do väzenia a nie do 
parlamentu, aj keď, našťastie, nie všetci sa do NR SR dostali. Táto vláda, tak ako všetky ostatné vlády v novodobej 
histórii SR, je ovládaná piatimi ľuďmi, ktorí tu 30 rokov majú nad politickým dianím dohľad a vždy si vyrobia 
koalíciu a opozíciu, ako potrebujú,“ komentoval Matoviča a jeho populistické hnutie OĽaNO.„Dnes pochytajú malé
ryby typu Kajetána Kičuru alebo nejakého Martina Kvietika zo Slavie Capital. Máte tu nejakých ministrov, štátnych 
tajomníkov, ktorých nikto nevezme na zodpovednosť. Pozatvárajú podpisovačov zmlúv, ale nikdy nezavrú tých, ktorí 
to tu skutočne riadia. Bývalí ministri Janušek a Štefanov zo SNS boli veľkými výnimkami, len preto, aby sa ukázalo, 
že aj ministri môžu ísť do basy, ale, medzi nami, boli to slaboduchí jedinci, ktorí niekomu poslúžili. Dnes za vlády 
Matoviča sa opätovne dostávajú do podpisovačských funkcií tí istí ľudia, ktorí boli za Mečiara, za Fica. Musíte si 
povedať, že ľudia sú padnutí na hlavu, keď toto nevidia. A tak žiadna zmena neprišla, všetko ide po starom. Keď 
boli všetky ostatné strany pred volebným finišom v defenzíve, tak Matovič vyhlásil, že navrhuje nahlasovateľom 
korupcie, 
protispoločenskej činnosti odmenu 50 percent z nahlásenej korupcie a beztrestnosť. Pán Matovič, v tomto štáte sa za
obdobie rokov 1990 až 2019, až doteraz ukradlo 11 biliónov korún – v aktívach, privatizáciách, verejných 
zákazkách a eurofondoch. Najlepší môj odhad, ako viem  praviť po prepočítaní, tak sú to štyri ročné HDP 
Slovenskej republiky. Pán premiér, otvorte účty a ja vám tieto prípady nahlásim. A som zvedavý, ako tú odmenu 
preplatíte, nie mne ako nahlasovateľovi korupcie, ale Slovenskej republike a keď to dokážete, tak národ minimálne 
tri roky nemusí nič robiť,“ uviedol na margo vyhlásení Igora Matoviča, že jeho vláda nastolí poriadok a potrestajú 
tých, čo kradli. Vitkovič sa v rozhovore vyslovil za zníženie hranice vstupu do parlamentu na 3 percentá a potrebou 
zabezpečiť iný systém sčítavania hlasov pomocou zástupcov jednotlivých strán, ktorí by zabránili potenciálnemu 
falšovaniu hlasov. Na inom mieste vyjadruje pochybnosti ohľadom budúcnosti vládnej koalície, ktorá podľa neho 
nevydrží pri moci celé volebné obdobie a navrhuje prestavať ekonomiku, hospodárstvo, sociálnu sféru a spoločnosť 
ako takú na iný model. Pesimisticky vníma aj súčasnú situáciu vo vzťahu ku koronavírusu. „Vírus však už z 
globálneho hľadiska nezmizne, bude to dlhodobý proces, ktorý zásadne zmení celý svet. Chápe dnes vôbec niekto, že
celý cestovný ruch môžete odpísať? Chápe niekto, že môžete odpísať klasické reštaurácie, pohostinstvá, kultúrne 
akcie? To sa už nevráti v pôvodnej podobe. Aj Nemci si myslia, že pôjdu v starom móde, ale to tak nebude. Nebudú 
tam cestovať naši ľudia zbierať sezónne ovocie, zeleninu a utierať zadky nemeckému obyvateľstvu. Vnútorné 
štruktúry každého štátu sa dramaticky zmenia. Mnoho ľudí sa vrátilo späť do pôvodných krajín, budú tam musieť 
ostať, budú si hľadať prácu, ktorej nebude dostatok,“ uviedol na margo pandémie. Kriticky sa vyjadril aj o 
nesplnených očakávaniach vo vzťahu k raste platov po vstupe Slovenska do EÚ a vyslovil presvedčenie, že svet sa 
kvôli kombinácii globálnej krízy a koronavírusu, ktorá spôsobí dlhodobé problémy, bude musieť zmeniť. Vo vzťahu k
EÚ taktiež prezentoval túto znepokojujúcu prognózu: „Krajiny z pôvodnej EÚ budú vystavené vnútropolitickým 
tlakom vlastných občanov, podobným, ako zažila Merkelová pri migračnej vlne. Tento tlak nastane vo Francúzsku, 
Nemecku, Holandsku alebo Belgicku, v oporách EÚ, ktoré najviac ťažia z rozšírenia EÚ. Ich vlastní obyvatelia ich 
dotlačia k selekcii a k nepriateľstvu voči ostatným krajinám EÚ, pretože nebudú mať dostatok miest pre vlastné 
obyvateľstvo. A toto bude impulzom na rozpad únie cez národný egoizmus pôvodných krajín EÚ, pretože inak 
neprežijú korporátni politici, pretože v tej chvíli vystrelia iné politické strany ako AfD alebo Die Linke. Rovnako 
kriticky sa vyjadril i k zrušeniu štátnej meny a prechodu na euro, ktorý podľa neho slúžil na pranie peňazí a tiež na 
to, aby na ňom zbohatlo „desať ľudí“. Kritické slová uštedril aj novinárom – konkrétne redaktorom denníka SME, 
ktorí podľa neho „píšu vždy podľa toho, kam fúka“. Napokon poukazuje na potrebu nastolenia „reálneho 
socializmu“, v ktorom nachádza jedinú záchranu pred ekonomickou a spoločenskou krízou, ktorá nastala v 
súvislosti s pandémiou koronavírusu a v budúcnosti sa môže ešte viac prehĺbiť.

Cena človeka (a cena národov?)
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Aj  túto  kapitolu  bez  zmeny  preberám z mojej  knihy  OS.  Pretože  táto  kapitola  je  vyslovene
ekonomická. Na ekonomickej úrovni porovnáva duchovný a materiálny výkon človeka.... A teda,
či ten človek je prospešný, alebo je to cudzopasník, príťaž. A tak to je aj na úrovni národov.

Kresťanskodemokratická spoločnosť sa pokrytecky tvári, že smrť akéhokoľvek človeka je
„nenahraditeľná strata“. To tiež dokazuje schizofrénnosť a duševnú narušenosť nielen celej bielej
rasy  aj  s ich  pochybnými  hodnotami,  ale  hlavne  kresťanskej  filozofie.  V súčasnom  období
„duchovného  temna“  je  skoro  zakázané  premýšľať  nad  cenou  človeka.   Takej  hovädine,  že
človek je pre ľudskú spoločnosť nenahraditeľný, môže skutočne veriť len duševne chorý blázon.
Myslím si, že každý človek má určitú hodnotu. Každý človek má potom inú hodnotu – cenu,
niekto nízku, iný priemernú a ďalší vysokú. Pokúsim sa v jednej kapitole uvažovať o tom, ako by
sa dala určiť cena človeka. Dopredu hovorím, že táto kapitola nemá nič spoločné s rasizmom, ani
etnickou, národnostnou, alebo náboženskou nenávisťou. Ja neprejavujem žiadnu nenávisť. Ja len
rozmýšľam a analyzujem rozdiely. Cena človeka sa dá hodnotiť z pohľadu materiálnej hodnoty
a z pohľadu duchovnej hodnoty. Teda cena za materialistické statky a cena za idealistické statky
– to z pohľadu materialistického a idealistického svetonázoru. Materializmus hovorí, že všetko sa
dá odvodiť z prvotnej hmoty a idealizmus tvrdí, že všetko sa odvodzuje z existencie Boha. Kvôli
tomuto dualistickému stavu sveta si myslím, že cena človeka sa skladá z 2 častí. Cena za to čo
materiálneho vykoná,  vyrobí,  aké praktické služby poskytne  a pod. A cena za jeho duchovnú
energiu, ktorou disponuje a aké duchovné statky svojmu okoliu poskytuje. Áno tak, cena človeka
sa musí odvodzovať na Zemi z toho, aké statky poskytuje svojmu okoliu ľudí. Teda toto bude
relatívna cena vzhľadom na to, ako si daného človeka ocení jeho ľudské okolie. Je samozrejmé,
že pre divé zvieratá nebude mať človek asi žiadnu cenu. Pre domáce zvieratá bude mať človek
materiálnu  cenu,  ale  oni  si  to  vedome  neuvedomujú  a nás  ľudí  hodnotenie  našich  zvierat
domácich určite nezaujíma. Je pravdepodobné, že pre vyspelejších mimozemšťanov bude mať
daný človek podstatne nižšiu cenu než pre ľudí. A je veľmi možné, že pre reálneho Boha bude
mať človek už len veľmi malú cenu a cena duchovne vysokého mimozemšťana bude pre Boha
podstatne vyššia, ako cena duchovne nízkeho človeka. Teda logicky vzácnejší a kvalitnejší musí
byť vyššie hodnotený. Preto rozoberieme cenu človeka z pohľadu týchto 2 atribútov.
1. Materiálna cena človeka.
Cena človeka pre jeho okolie je závislá od toho, koľko daný človek vyrobí statkov, ktoré sám
nespotrebuje, ale spotrebuje prebytok jeho statkov – jeho materiálnej produkcie – jeho okolie,
teda iní ľudia. Teda cena človeka pre ostatných je, koľko od neho dostanú akože prebytky, ktoré
si ostatní privlastnia. Je to teda cena prebytku, ktorý zostane pre ostatných. Teda ostatní ľudia
cudzopasia na tomto človeku, ktorý vytvára prebytky a bez prebytkov je cena daného človeka
nulová,  alebo  záporná.  V tom prípade  bude  samozrejme  cena  určitých  ľudí  aj  záporná.  Oni
neprodukujú  prebytky  materiálnej  povahy,  ale  len  spotrebovávajú  a kradnú  od  ostatných.
Jednoducho sa to dá povedať, že vykorisťujú tých, ktorí sú plusoví. Takto určená cena človeka by
bola určená určitým spôsobom idealisticky na základe kritéria, ktoré by stanovil jeden ideálny
subjekt a hodnotil by podľa určitých ideálnych kritérií. Je však veľmi zložité takto stanoviť cenu
človeka.  Neexistuje  k tomu  vhodná  technológia.  V budúcnosti  sa  to  však  určite  zmení!!  Pre
súčasnú ľudskú spoločnosť  (obdobie  ľudí  pred  nadčlovekom podľa  Nietzschieho knihy „Tak
hovoril  Zarathustra“)  je  preto  asi  možná  len  jednoduchá  -  primitívna  tržná,  materiálna  cena
človeka. 

Súčasná materiálna tržná cena človeka sa môže vypočítať tak,  že sa určí,  koľko daný
človek za jednotku času (napr.  za 1 rok)  zarobí  peňazí  a koľko minie  a rozdiel  toho je  jeho
plusová cena. Urobíme si príklad. Ak daný človek má čistý plat 1000 EUR za mesiac, k tomu
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zaplatí dane vo výške ďalších 500 EUR, potom jeho čistý výnos je 1500 . 12 = 18 000 EUR za
rok.  Ďalej  za  rok  daný  človek  zo  svojho  platu  ušetrí,  alebo  dá  zadarmo  niekomu  darčeky
v celkovej sume 2000 EUR. K tomu za rok opraví svoju chatu, ktorú užívajú aj iní a vypestuje
zeleninu na záhradke, ktorú zjedia iní, opraví svoje pokazené auto svojpomocne, ktoré používajú
aj  iní,  (pravidelne  pomáha  svojim  starým  rodičom  ....)  v tržnej  hodnote  danej  lokality
a priemerných cien práce (ktoré spotrebujú iní) v celkovej cene 3500 EUR. Potom jeho cena pre
jeho okolie, jeho plusový zostatok je 2000 + 3500 = 5500 EUR za rok. Za 10 rokov by to pri
nezmenených  podmienkach  bolo  55 000 EUR. Tak sa  dá  vypočítať  aj  cena  ženy,  ktorá  síce
nepracuje  v zamestnaní,  ale  je  v domácnosti  a stará  sa  o domácnosť  a o deti.  Je  jasné,  že
podstatne vyššia je cena ženy, ktorá sa stará o viac detí, než cena ženy, ktorá sa stará len o 1
dieťa!  Cena človeka  sa  neustále  mení,  podľa  toho,  koľko vyprodukuje.  Asi  mladý  25 ročný
človek má ešte malú materiálnu cenu. Asi najvyššiu cenu bude mať priemerne schopný človek
v strednom veku.  Ak je  už  človek  na  dôchodku,  tak  potom už  asi  musí  mať  zápornú  cenu.
Nemusí to tak byť, ak sa rodičia na dôchodku starajú a kopu vnúčat a tým výrazne pomáhajú
svojim deťom!!
Schopní  podnikatelia  samozrejme  budú  mať  najvyššiu  cenu  vo  vyššom  veku,  kedy  budú
dosahovať najvyššie zisky. A títo ľudia dokážu byť vysoko plusoví aj vo vysokom veku, aj na
dôchodku.
Cena dieťaťa sa nedá dobre určiť, dá sa len nejasne predpokladať, aký bude z daného človeka
osoh pre jeho okolie, teda ostatných ľudí, keď bude v pracovnom veku. Cena detí sa dá odhadnúť
podľa jeho prospechu v škole, podľa jeho telesného zdravia, podľa jeho duševného rozpoloženia,
podľa zistenia, akí sú rodičia a prarodičia, teda aké bude asi aj dieťa v produktívnom veku. To je
samozrejme veľmi neisté hodnotenie. Cena človeka sa musí určiť sumárne za celý jeho život.
V detstve spotrebováva, v dospelosti produkuje, v starobe opäť spotrebováva. Cena väčšiny ľudí
je  plusová.  Cena schopných podnikateľov (ktorí  nekradnú a neklamú)  je výnimočne plusová.
Cena slabých, chorých so zlým zdravím a nezamestnaných je mínusová - ostatní na nich musia
pracovať. 
Na základe vyššie uvedených úvah si myslím, že materiálna cena ľudí v Európe je asi takáto:
Cena človeka, ktorý získa stredoškolské vzdelania a manuálne pracuje je plusová a je pre svoje
okolie  potrebný,  pretože  z neho  ostatní  žijú.  Cena  človeka,  ktorý  má  vysokú  pracovnú
kvalifikáciu a pracuje tak, že pri práci výrazne využíva aj hlavu a aj svoje ruky, má veľkú cenu
pre svoje okolie, je silne plusový. Cena priemerne kvalifikovaných úradníkov štátnej správy je
záporná a oni sú cudzopasníci na ostatných zo svojho okolia. Cena dlhodobo nezamestnaných je
totálne záporná. Cena dlhodobo chorých je tiež záporná. Cena strednej „humanitnej“ vrstvy je
nízka.  (Cena kresťanských Vatikánskych  kňazov je totálne  záporná.)  Vysoká cena je vysoko
kvalifikovaných inžinierov, pracujúcich vo výrobe. Bez nich by sa nedalo robiť nič. Najvyššia je
cena schopných podnikateľov, manažérov, úspešných vedcov a múdrych a morálnych politických
vodcov. Aká je cena nevzdelaných domorodcov v Afrike, alebo Latinskej Amerike? Aj tam to
bude záporná cena.  Je preto jasné,  že ak takýto ľudia prídu do Európy,  bude ich cena určite
dlhodobo záporná, až kým nezískajú potrebnú kvalifikáciu a hlavne nebudú trvale pracovať. Ak
sa ale stanú permanentne nezamestnanými, odmietajúcimi pracovať, tak budú cudzopasníci na
svojom okolí, teda ich cena bude tak zásadne záporná, že bude lepšie pre ostatných, aby „nežili“,
ha, ha. To je len ekonomické hodnotenie, nie je to žiadny rasizmus.
Cena  nadpriemerne  schopných  lekárov,  inžinierov  a pod.  je  podstatne  vyššia  ako  cena  málo
kvalifikovaných ľudí. Ak teda z nejakého štátu odíde do zahraničia nejaký vzdelaný človek, tak
jeho materský štát utrpí presne vyčísliteľnú finančnú stratu a ten druhý štát  naopak bude mať
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z takéhoto človeka zisk. Nechápem preto,  prečo štáty povoľujú vycestovanie svojich „cenovo
plusových  občanov“  bez  uhradenia  adekvátnej  ceny zo  strany druhého štátu  alebo  zo  strany
daného občana. Ak hlavne naviac štát zaplatil výchovu, zdravotnícku starostlivosť aj vzdelávanie
tohto človeka? Človek nie je slobodný a ani nikdy nebude. To podrobne vysvetľujem vo všetkých
mojich knihách.
Je teda aj jasné, že určití ľudia majú nízku cenu, alebo sú bezcenní. Preto ak zomrie bezcenný
človek, nie je to žiadna škoda pre ostatných ľudí. Ak zomrie človek veľmi cenný, všetci, ktorých
postihla strata života tohto človeka, sú doslovne finančne ochudobnení. A je samozrejme aj jasné,
že ak zomrie človek s negatívnou cenou – teda so zápornou cenou – je cudzopasník na ostatných
– je to pre všetkých ostatných zisk. Z tohto jednoduchého „ekonomického“ výpočtu by bolo teda
výhodné zabíjať  ľudí  s negatívnou  cenou!?  Ale  za  podmienky,  že  sa  musí  započítať  aj  jeho
duchovná cena!!!!  A to už je iná (podstatne zložitejšia) pesnička.  Ale asi bude lepšie donútiť
tých,  ktorí  majú  zápornú  materiálnu  cenu,  aby  pracovali  a teda  ich  cena  „materiálna“  bola
plusová.
2. Duchovná cena človeka :
Určiť duchovnú cenu človeka je podstatne ťažšie.  Prečo musí mať každý človek aj duchovnú hodnotu,
teda duchovnú cenu? Pretože človek poskytuje pre svoje okolie ostatných ľudí aj duchovné statky a hodnoty. Ak má
rodina len jedného syna, tak pre mnohých obyčajných rodičov je cena ich jediného dieťaťa nesmierne vysoká. To je
však cena subjektívna a nie je cena objektívna pre všetkých ľudí. Podstatne vyššia je cena tohto dieťaťa ešte pre
rodičov, ktorí už nemôžu mať ďalšie dieťa, než pre rodičov, ktorí sú ešte mladí a žena môže porodiť ďalších 5 detí,
ak bude chcieť. Objektívna duchovná cena je však inej kategórie. Je priamo závislá od toho, koľko daný človek má
„živej a večnej energie“ alebo ináč „Tači svetiel“. Človek, ktorý má veľa tejto energie, pomáha svojmu okoliu už len
svojou prítomnosťou!! Ten, kto jej má ako papagáj, je cudzopasník a vysáva energiu zo svojho okolia. Podľa toho,
v akom „energetickom stave“  je  celý národ,  podľa  toho  je  národ  šťastný,  alebo  nešťastný.  Slabí  ľudia čerpajú
životnú energiu zo svojho okolia. Celá planéta je závislá od toho, koľko je tejto energie. Ak jej bude málo, vznikne
tretia svetová vojna. Potom materiálna cena ľudí sa samozrejme výrazne zníži. Myslím si, že najviac tejto energie
majú kritickí a nezávislí intelektuáli (nikto ich nemá rád) - duchovne aj pracovne vzdelaní ľudia - starí múdri muži -
pracovité a slúžiace manželky a matky - staré múdre ženy - starší muži pracujúci manuálne, ktorí držia slovo a nikdy
nesľubujú to, čím nie sú si istí, že by dodržali – starešinovia - náčelníci a šamani a liečitelia v domorodých kmeňoch
indiánov, obyvateľov Afriky, Ázie, Austrálie, mysliaci v pravom zmysle slova, duchovne múdri ľudia
Veľa  tejto  energie  majú  takí  bezdomovci,  ktorí  necítia  žiadnu  nenávisť  a sú  mierumilovní,  aj  keď  ich  okradli
príslušníci vlastného národa, ktorí sa ich ešte stránia, že sú alkoholici a ... „smrdia“...
Veľa tejto energie majú podnikatelia, ktorí podnikajú, pretože ich to baví a nekupujú si drahé auto preto, aby sa
ukázali ostatným, ale preto, že to auto sa im len jednoducho „páči“. Poznajú sa aj podľa toho, že sú v podstate veľmi
šetrní,  často krát  až skoro „lakomí“.  Veľmi málo tejto energie má stredná vrstva.  Myslím si,  že oni duchovne
cudzopasia na svojom okolí. Najmenej tejto energie majú demokratickí politici, mnohí sudcovia, mnohí právnici,
mnohí lekári.... určite policajti. Len veľmi málo tejto energie majú úradníci v štátnej správe demokratického štátu –
teda zločineckého štátu. Oni to vedia a tlačia sa do štátnej správy, aby mohli cudzopasiť. Ak takto hodnotím, tak
celkovo – kumulatívne, ale je jasné, že aj medzi týmito profesiami sú horší a lepší!
Veľa tejto energie majú ľudia, ktorí pracujú v spojitosti s prírodou a pôdou. Napríklad si myslím, že Cigán pracujúci
v lese, ktorý nekradne, má rád svoju ženu a stará sa o svoje deti má tejto energie viac ako rovnako sa správajúci
biely, pretože Cigán je viac emocionálne spätý s cítením, bez logického myslenia a ............ je toho viac.
Myslím si, že pre „reálneho“ Boha je cena duchovná podstatne zaujímavejšia, než cena materiálna. Ale ak človek
poctivo pracuje a nekradne, tak ako narastá jeho cena materiálna, tak zvyčajne narastá aj jeho cena duchovná. Je
preto jasné, že čím schopnejší podnikateľ, ktorý nekradne, čím má viac peňazí, tak tým je asi aj vyššia jeho cena
duchovná. Zabudnite na hlúposti z Biblie, kde o Ježišovi sa píše, že povedal, „skôr prejde ťava cez ucho ihly, ako
bohatý  do  neba“.  To  nie  je  pravda.  To platí  len  o zlodejoch  a banditoch,  ktorí  kradnú  a získali  svoje  majetky
právnickými fintami a klamaním a politickým a mafiánskym spolčovaním sa.
Cena človeka (súčet materiálnej aj duchovnej ceny) sa teda dá odhadnúť, či je plusová alebo záporná podľa jeho
množstva „živej a večnej energie“, jeho množstva „Tači svetiel“. Ak má človek veľa tejto energie, musí byť zákonite
a nevyhnutne plusový a teda cennejší než tí s veľmi malým množstvom tejto energie. Teda, ak sa raz vymyslí tento

45



prístroj,  ktorým sa  kvantitatívne  zmeria  množstvo  tejto  energie,  bude  sa  dať  ľahko  kontrolovať,  kto  je  zlodej,
nakradol majetky a kto je poctivý. To budete, vy nábožensky založení, ale strašne prekvapení!!

Je jasné,  že je  radikálne  rozdielna  nielen „celková“  cena  rôznych  ľudí,  ale aj  cena  celých  národov.  Je
rozdielna ich materiálna cena  a aj  duchovná cena.  Laik a neznalec  by povedal,  že ak je  vyššia  materiálna  cena
daného národa, tak je nižšia jeho duchovná cena. Ale to nie je vôbec pravda. Sú národy,  ktoré majú vysokú aj
materiálnu cenu a aj  duchovnú cenu.  A naopak sú národy a etniká,  ktorých  je veľmi nízka cena  materiálna a aj
duchovná.
Preto je aj nezmysel, ak sa trestajú ľudia len tak, že idú do väzenia, keď niekomu urobia škodu, alebo spôsobia
poškodenie zdravia, alebo dokonca smrť. Na základe tohto princípu - ceny človeka – by mal byť trest kombinácia
zaplatenia  vzniknutej  škody,  straty  tým,  ktorí  stratili  a väzenia,  kde  by  sa  mal  škodca  učiť  lepším  životným
návykom. Ak niekto zabije človeka, tak hlavne by mal zaplatiť jeho cenu nielen pozostalým a ostatným, ale aj jeho
duchovnú cenu danému národu, alebo štátu. A tento štát by z uvedených prostriedkov mal financovať učenie ľudí
duchovnému  vzdelávaniu  sa.  Je  teda  jasné,  že  musí  vzniknúť  oficiálne  štátne  „náboženstvo“,  ktoré  bude  učiť
objektívnym filozofickým aj psychologickým a prípadne aj iným „nepriamym vedeckým“ znalostiam o existencii
reálneho Boha a Satana.  Teda,  kto náhodne spôsobí  smrť človeka,  zaplatí  tým,  ktorým spôsobil  „materiálnu  aj
duchovnú“ škodu podľa ceny usmrteného človeka. Je samozrejme jasné, že za bezcenného človeka, alebo podľa
našich tu uvádzaných kritérií,  človeka so zápornou cenou, nezaplatí nič a dokonca by nemal ísť ani do väzenia.
Samozrejme do väzenia nepôjde len v prípade, že to bola nešťastná náhoda, nezavinená úmyselne alebo vážnou
nedbalosťou,  lenivosťou....   Bohatí  ľudia sa ľahko vykúpia pri  „náhodnom“ zabití menej cenných ľudí. Ale pre
pozostalých bude podstatne lepšie, keď dostanú peniaze, ako keď vinník len pôjde do väzenia a  im už nikto nikdy
nenahradí nič z toho, čo mali za života z usmrteného človeka. Zabiť úradníka alebo kňaza teda bude asi najmenej
stratové? ha, ha...... Ak nešťastnou náhodou, ale zabije chudobný človek človeka s vysokou cenou, tak je jasné, že
pôjde do väzenia na podstatne dlhšiu dobu, než ako by mal peniaze a vykúpil sa za svoj omyl. Je jasné, že bude
ťažké určiť presnú cenu človeka. Ale hranice a jednoduché cenové oblasti nebude také zložité určiť. Ja by som to
ľahko kategorizoval a principiálne určil. 
Všetko  toto  však  nebude  platiť,  ak  niekto  zámerne,  plánovite  zabije  niekoho.  Individuálne  dopredu  plánované
vraždy, prípadne masovo organizované vraždenia, sa musia podrobiť zvýšeným trestom, pretože náš spoločný reálny
Boh má iné úmysly. V tejto knihe nie je priestor, aby som dôkladne analyzoval, aký je reálny Boh a čo chce. 
Avšak v prípade „akútnej“ ochrany, obrany jednotlivca aj národa, vyvraždenie cenovo záporného subjektu, aj národa
– príslušníka duševne chorej a cenovo stratovej náboženskej aj duchovnej skupiny, národa (komplexná cena bude
záporná), nemôže byť „vrah“ právne postihovaný. Musí sa zo zákona chrániť komplexne (materiálne aj duchovne)
cenovo vyšší subjekt, aj národ a aj civilizácia pred zničením zo strany cenovo nižšieho alebo dokonca záporného! 
Tak sa dá vyhodnotiť aj jednanie a poškodenie zo strán firiem, spolkov, náboženských organizácii ... vo vzťahu ku
konkrétnemu človeku, alebo komunite, obci, mestu .... Ak takýto spolok svojim vedomým jednaním spôsobil škodu
človeku (obci...), s ktorým nemal daný spolok dopredu uzatvorenú zmluvu, že obidve strany súhlasia s podmienkami
spolupráce, tak daný spolok, firma, náboženská organizácia ... sú zodpovední za tieto škody. Teda jedná sa vždy
o sumu – súčet materiálnej škody a duchovnej škody.
Ak sa potom zistí, že škodca nemá dostatok majetku, aby odškodnil všetkých poškodených, tak sa táto organizácia
znárodní a zruší a z výťažku sa odškodnia poškodení.
Je jasné, že celé súčasné právo (aj medzinárodné) je mylné a tvrdím, že zámerne falošné.
Páčilo sa mi v knihe „Bystvor“,  autor  Svetozár,  na str.  169 :  „Rusi a Árijci sa zbavovali  fyzických,  mentálnych
a duchovných mrzákov. Vyháňali ich z rodov a zvlášť nenapraviteľných likvidovali. Napríklad, potomkovia Rusov
a Árijov Borejci – Sparťania zhadzovali fyzických a mentálnych mrzákov do priepasti. Zhovievavý vzťah súčasného
spoločenstva k zločincom iba zvýrazňuje jeho degradáciu, vedúcu k záhube.“

Kapitola 6

Zdravotníctvo 
Prečo sú lekári magori? Ale myslím tým samozrejme skoro výhradne len demokratických lekárov.

No viem, že si teraz aj „skalní“ moji čitatelia myslia, že už som to skutočne prehnal......... Nie, neprehnal som to. 
Skutočne som hlboko presvedčený, že min. 90-95 % (hlavne je problém so ženami lekárkami...) súčasných 
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demokratických lekárov sú  magori.......!!! ..... teda s klapkami na očiach a nevidia nič iné, len to, čo ich učili v škole
.... a učia „oficiálne“ autority! Vysvetlím ďalej! Ale pôjdeme od začiatku. .....

Za socializmu boli lekári na približne rovnakej duchovnej hierarchickej úrovni ako aj poľnohospodári-družstevníci, 
teda roľníci pre súčasný demokratický režim ....... výrobcovia strojov, chemici, vedci, hutníci, baníci.... a aj stavbári. 
U stavbároch sa zastavím.... pretože stavbári mali dokonca svoj „Deň stavbárov“....  Pamätáte sa? Takže bolo jasne 
určené postavenie lekárov ako „slúžka“ spoločnosti....... Dokonca stavbári boli viac cenení ako lekári! A prečo to tak
bolo? Pretože jednoducho stavebný pracovník musel drieť ako kôň – v zime, v daždi..., aby sa uživil..... Ale 
intelektuál, ako lekár, si sedel v teple a nemusel sa starať, že zajtra bude na inej stavbe o 50 km ďalej.......

Takže pozrime sa na to od začiatku v tejto doby „demokratickej“......... Študenti, ktorí idú na medicínu za lekárov, sú
vyberaní podľa ich schopnosti si pamätať....... Žiadna matematická logika! A tak potom aj celý vzdelávací systém 
funguje, že potom od študentoch medicíny sa požaduje si zapamätať....a opakovať... papagájovať.... a žiadne 
matematické logické myslenie......... Matematika a logické myslenie je pre študentov medicíny a pre lekárov ako 
nekonečný nezmysel...?? Takže nám zo škôl od pádu socializmu vychádzajú medici-lekári, ktorí sú „nabifľovaní“, 
ale v skutočnosti sú totálne neschopní samostatného myslenia!!!! Oni skutočne nedokážu vôbec myslieť! Sú to 
magori.... teda okrem výnimiek, ktorých je však v súčasnosti na Slovensku – v tejto demokratickej duchovnej 
degenerácii - určite menej ako 5 %!!!!!!

Však si predstavte...... ako je možné, že ja amatér viem (stále aj ku dňu 17.7.2021) o liečení vírusových ochorení 100
krát viac ako celý súčasný demokratický zdravotnícky systém Slovenskej republiky? Však si prečítajte moju knihu 
„Nebezpečná vakcinácia“. 

A čo sa stalo za demokracie? Lekári získali nadradené postavenie v spoločnosti. Prečo? Však sú to magori! Prečo sú 
lekári z 95 % magori? Pretože Západné farmaceutické spoločnosti sú najväčšie zločinecké spoločnosti na tejto 
planéte. A títo zločinci si podplatili našich lekárov a naši lekári sa stali „podnikatelia“......... Zisk! To je cieľ našich 
demokratických lekárov.... Zisk. Týchto demokratických lekárov a súkromné nemocnice nezaujíma nič iné, ako 
ZISK!!!!!!!!!!! Chápete? 

Zdravotníctvo sa nesmie riadiť princípmi tržnej ekonomiky. Však v mojej knihe Obroda Slovanov som to jasne 
dokázala a aj som dokázal, že slobodná tržná ekonomika je tá najprimitívnejšia ekonomika a hotová 
KATASTROFA.... A v zdravotníctve tú katastrofu môžu vidieť už aj priemerní ľudia....

Absolútne nesúhlasím so súčasnými, ani starými, opatreniami proti koronavírusu. Všetky tie opatrenia sú úplné 
nezmysly.... Podrobne o tom píšem v publikácii „Nebezpečná vakcinácia“, ktorá sa predáva už od konca júla 2021. 
V knižke sú popísané OVERENÉ metódy liečby. Ľahké prípady sa vyliečili do 24 hodín a ťažké prípady (už vážne 
problémy s dýchaním, šokujúca hnačka a dehydratácia...), teploty min.39°C, sa vyliečili do 3 dní!

Naše občianske združenie po vydaní prvého vydania tejto knihy, ktorá sa volá „Zbytočná vakcinácia“, 
zaslalo maily lekárom vo februári 2021, aby začali liečiť podľa týchto overených metód do týchto nemocníc : 
Zvolen, Považská Bystrica, Trstená, Topoľčany, Dunajská Streda, Banská Štiavnica, Galanta, Humenné, 
Michalovce, Partizánske, Rimavská Sobota, Rožňava, Spišská Nová Ves, Košice, Žilina, Čadca, Banská Bystrica, 
Nitra, Trenčín, Prešov. V takejto časovej postupnosti a nakoniec sme ten mail poslali aj na Lekársku komoru...... 
Presný zoznam lekárov a mailov, ktorých bolo zaslaných asi 800, samozrejme máme. Doručených bolo okolo 90 
% .... A čo sa stalo? Odpovedali len dvaja lekári ... že ich názory amatéra Kysuckého nezaujímajú.....?? Teda im je 
úplne jedno, koľko ľudí zbytočne zomrie v ich nemocniciach?! V Dunajskej Streda sa dokonca na internete 
„chválili“(koncom februára), že u nich prežije na koronavírus len asi 10 % pacientov?) Neuveriteľné...?
Pritom som ponúkol Ministerstvu zdravotníctva SR moje skoro 100% účinné liečebné metódy už v apríli roku 2020 
a potom druhý krát.... aj v októbri, dôkazy sú uvedené na konci mojich knižiek „Zbytočná vakcinácia“ a aj 
„Nebezpečná vakcinácia“.
Ak sa použijú masovo preventívne opatrenia podľa týchto mojich kníh, tak do týždňa klesne chorých o 90 %. A za 
ďalší týždeň o 99 %. A ak sa začnú liečiť vážne chorí v nemocniciach týmito metóda (hlavne podrobne popísané 
v knihe „Nebezpečná vakcinácia“),  tak do týždňa klesne počet mŕtvych min. o 95 %!!!! Opakujem, sú to overené 
metódy v praxi!!!!

Toto je očividný hyenizmus lekárov a celého súčasného zdravotníckeho systému SR! Preto si myslím, 
že asi až 95 % súčasných lekárov pri ich práci zaujíma skutočne len ich zisk!..... Chápete „nemocní“? Celý 
zdravotnícky “demokratický“  systém SR vydiera občanov a priživuje sa ako cudzopasník na tejto pandémii. Oni 
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úmyselne udržujú pandémiu – však zisky!! Neverte súčasným lekárom a ich politickým stranám a  farmaceutickým 
spoločnostiam nič!! Obchodujú s Vašim zdravím a životom!
Požadujem, že u liekov sa stanoví hodnotenie podľa účinnosti na danú chorobu, alebo súbor 
chorôb. Platnosť hodnotenia u liekov bude na 2 roky a počet členov komisie bude 15, kde štát 
bude mať 10 členov a výrobcovia 5.

Skala - názor
Na www.hlavnespravy.sk som si prečítal dole uvedený komentár k článku „Bývalá redaktorka RTVS Tomečková ku
karanténe: „Vláda sa správa k vlastným občanom ako novodobí fašisti. Zlomilo mi to srdce. Voliť už nepôjdem“, 
ktorý bol zverejnený 6.5.2020, od komentujúceho menom SKALA. Komentár sa my celkom páči, aj keď k 
niektorým veciam mám výhrady a preto ho zverejňujeme, dávam článku podstatne dlhší život, ako má len ako 
komentár pre jeden deň… Dúfam, že autor sa nebude sťažovať, že ho propagujem.
Spoločnosť sa nám veľmi výrazne vyhranila na dva protikladné brehy. A na každom brehu sú aj umiernení, radikáli 
aj neustáli prebehlíci či prezliekači kabátov, pendleri. A práve na tom „pravom brehu“ v súčasnosti nielen u nás 
nastúpili a nastupujú radikáli. V novodobej histórii Slovenska sa takýto stav opakuje už možno po tretíkrát. Tieto 
nástupy radikálov boli vždy spojené s pohybmi v európskych spoločnostiach v danej dobe. Či už meruôsme roky 19. 
storočia alebo júl 39. minulého storočia či v súčasnosti nástup radikálnych liberálnych jakobínov. Áno nastúpila 
diktatúra tej najreakčnejšej finančnej vrstvy, či finančnej oligarchie a začala používať mocenské diktátorské metódy 
uplatňovania vlády. Aj v minulom storočí to boli fašisti z dominantného prúdu klerikov a aj teraz ide o fašistov z 
prúdu radikálnych liberálnych jakobínov. Nesprávajú sa „ako“, oni sú neofašisti alebo novodobí fašisti. Oni 
nepošliapali naše základné ľudské práva. Jednoducho tým, že sa dostali k zákonodarnej a výkonnej moci nám 
ostatným ich mocensky vzali a berú. Využili na to novodobú šľachtu, ktorú si sami odkojili a vypeľhali. Len tak na 
okraj koľkože tých novodobých hygienikov, genetikov, lekárov či rôznych lekárskych špecialistov sa ozvalo s ich 
vysokou kvalifikáciou a medicínskym vzdelaním? Koľko z nich sa vyjadrilo, že opatrenia prijaté sú zamerané proti 
zdraviu zdravých občanov a nie na ich ochranu? Len pár jedincov z tohto prostredia lekárov a zdravotníkov 
vyjadrilo svoj osobný názor. Žiaľ nedočkali sa zodpovedajúceho ohlasu a odozvy. Ako Slovenská lekárska komora 
tak aj Lekársky odborový zväz len pochlebovačne vydali vyhlásenia podporujúce opatrenia zavádzania vládnej 
liberálnej diktatúry. „Zaliezli ako voš pod chrastu a sedia si na konári a je im dobre“. Svoje pašalíky si už vydobyli,
tak čo by sa starali, keď sa vyšší nestarajú a presadzujú si len svoje. Dva mesiace sa venujú len okrajovo alebo 
vôbec ťažko chorým s ostatnými chorobami, ktoré spôsobujú viac ako polovicu úmrtí na Slovensku. Spreneverili sa 
Hippokratovej prísahe. 
Žiaľ do tejto novodobej šľachty sa zaradili aj právnici, prokurátori, či ústavní právnici a viacerí ďalší informačne, 
finančne, farmaceuticky, obchodne či inak orientovaní novodobí odborníci. Tam sa odozvy ani pomoci nedočkáte. 
Novodobá šľachta si bude strážiť svoje dobre platené pašalíky a nebude čúrať proti vetru, aby sa sama nepošpinila 
pred novodobou liberálnou jakobínskou mocou. Novodobej šľachte ide práve o to, aby vás zlomili, aby ste prestali 
vyjadrovať svoj pohľad, názor, fakty, argumenty, ktoré nie sú v súlade s ich jednonázorove presadzovaným 
pohľadom a ich pravdou. Slovensko Vás sklamať nemôže. Lebo k Slovensku patria aj tí, ktorí ako hovoríte, pre 
fatálne pochybenia štátu v DSS zomierajú. To sú aj tí, ktorí prežívajú takzvane z ruky do úst. To sú aj tí, ktorí svojou 
kvalifikovanou a kvalitnou prácou zabezpečujú chod tejto spoločnosti a pravidelne odvádzajú dane, poplatky a živia
práve z týchto daní tých štátnych úradníkov, ktorí fatálne pochybili. Netreba pri prvej porážke kapitulovať. Na to oni
čakajú a určite im to prináša obrovskú radosť, lebo „zlikvidovali“ jedného, ktorý ich svojim umom, zručnosťami, 
múdrosťou obťažuje ako otravný hmyz a spochybňuje ich jakobínske liberálno diktátorské zámery. Pritom ste 
urobili pravdivú analýzu tohto „vírusového projektu“, na ktorú som sa v jednom mojom diskusnom príspevku sám 
odvolával. Oni však majú pod dohľadom masmédiá a preto v masmédiách budú prezentovať len svoj 
„jednonázorový pohľad“ a pravdivý či skutočný obraz sa možno objaví len v diskusiách či na sociálnych sieťach. 
Sklamanie pominie, negatívne pocity časom ustúpia, ako ustúpi aj prvotný vzdor a rozhorčenosť a nastúpi zrelý 
pohľad na spoločnosť. Poctivý, lopotný, odborný, premyslený múdry pohľad je potrebný ako v tomto náročnom 
období a bude potrebný aj pri náprave fatálnych pochybení a zlyhaní súčasne nastupujúcej jakobínskej liberálnej 
diktatúry. 

Kapitola 7 
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Komunálna sféra – demokratický chaos a nehospodárnosť

Typickým príkladom chaosu, nehospodárnosti, neexistencie dlhodobej koncepcie, neexistencie programov a plánov 
pre krízové obdobia………. Neexistencia myslenia na budúcnosť – to je demokratická Slovenská komunálna sféra.

Chodím po obecných úradoch ...a teraz v čase „nezmyselnej“ koronakrízy sa ešte vypuklejšie, než predtým,  
prejavujú všetky chyby a hlúposti tejto „demokratickej“ koncepcie komunálnej sféry.
Len stručne hlavné omyly riadenia komunálnej sféry demokratickým štátnym systémom :
* Pri každých voľbách je neistota, kto bude starosta a teda aké bude riadenie obce. Takže obce riešia len okamžitý 
stav (najbližších max. 3 rokov) a žiadna obec absolútne nemyslí na to, čo bude za 20-30 rokov.
* Na Slovensku je veľa obcí menších ako 5000 obyvateľov. Starostovia takýchto malých obcí absolútne nemajú 
šancu vybudovať dostatočne odborne kompetentný kolektív pracovníkov, ktorí budú schopní reagovať na meniace 
sa legislatívne zmeny a aj reálne okolnosti. Predstavte si, že tá „Demokratická“ mašinéria v parlamente a vo vláde 
produkuje každý rok desiatky a stovky nových zákonov, smerníc, nariadení……. Ako sa má ten chudák starosta 
v obci, ktorá má 1000 obyvateľov, má okrem starostu 2 zamestnancov …. v tej záplave štátnych „hlúpostí“ - 
určujúcich, obmedzujúcich - vyznať?
* Jednotlivé ministerstvá vypisujú rôzne dotačné programy pre komunálnu sféru. Avšak podmienky týchto 
programov majú bežne aj 200 strán a viac!? Ako to môžu zvládnuť malé obce, kde nemajú „géniov“?? Ešte 
zopakujem, pretože sa mi to páčilo, 19.4.2020 p. Sulík z SAS v TV debate povedal, že EU fondy sú zložitejšie ako 
atómová fyzika…??
* V súčasnosti sú napr. údajne aj nejaké programy – vraj z EU fondov – ktoré sa zaoberajú riešením klimatických 
zmien. Je to vraj EU program…. Smejem sa ako blázon. Však určite žiadne obce na Slovensku sa nebudú zaoberať, 
čo bude za 20 rokov a že by mali teraz riešiť koncepčne dlhodobé plány…. Ktorý „neandertálec“  v Bratislave vôbec
vymyslel takýto plán, že obce by sa tým mali zaoberať?? Je možné, že je to plán, aby Slovensko nič nerobilo, teda je
to zámer EU – a Bratislavčania sú ich poskokovia, aby ukázali : „Pozrite, však my sme Slovensku ponúkli peniaze 
na riešenie klimatických zmien, ale Slováci to nechcú!“
* K tým bratislavským úradníkom a úradom. Bratislavskí úradníci na všetkých ministerstvách robia všetko preto, 
aby všetko komplikovali a sťažovali a tak prišli k svojim odmenám – sionistickým úplatkom - za poskytnuté údaje, 
informácie …. pomoc… Keď napriek heroickému výkonu niektorých obcí oni nakoniec dostanú dotácie, tak nastáva
okamih pravdy :
- Stavebné firmy robia všetko preto, aby pri realizácii stavby našli naviac práce, ktoré neboli v projektovej 
dokumentácii – bežný stav je aj 15 % naviac prác, na ktoré obce nedostali peniaze
- Po ukončení stavby, však prídu „výpalníci z Bratislavy“. Títo ľudia z ministerstiev, ktoré poskytli dotácie, robia 
všetko preto, aby našli čokoľvek a obce museli časť dotácii vrátiť danému ministerstvu… To je nariadenie z EU!!!! 
Oni tie EU svine majú Slovensko ako kolóniu.... Ste skutočne tak primitívni Vatikánski Slovenskí nevzdelanci, že 
nechápete, ako to je so Západnou civilizáciou?
Toto je už zjavne.... zámerné a dopredu koncepčne plánované a teda je to určite kriminálne chovanie sa štátu – teda 
„bratislavských ministerstiev“ a ich úradníkov! 
* A čo obce, kde žijú Cigáni? No to je hrôza a strach…. Inteligencia, vzdelanie, pracovné vedomosti, ochota 
pracovať… u Cigánov po 30 rokoch od konca socializmu je toto už fantasmagória pre toto etnikum. Ale počet 
Cigánov v týchto obciach v súčasnom policajnom proti Slovenskom „demokratickom režime“ sa systematicky 
zvyšuje, pretože Cigáni majú bežne aj 8 detí, ale Slováci len cca 2 deti. Takže sa im v týchto obciach závratne 
množia neprispôsobiví Cigáni. Odhadujem, že teraz za tohto „demokratického režimu“ sa stalo až 80 % Cigánov 
neprispôsobivých, teda nepracuje, kradne a pod…. Všetci vieme, že za socializmu Cigáni pracovali a 
neprispôsobivých – teda ktorí nepracovali - bolo menej ako 5-10 %!!
Tak takéto obce už vôbec nič neriešia…….. čakajú len čo príde…….
* Keď si prečítate vyššie uvedené fakty, tak ako som napísal, v demokracii :
- neexistuje dlhodobá koncepcia
- obce sú maximálne okrádané a preto nakoniec ani nedokážu riešiť dlhodobú koncepciu – nedokážu sa účinne 
právne brániť, nemajú dostatočné „ľudské“ zdroje na takúto obranu – proti „zlodejom z Bratislavy“.... a Západu.
- po 30 rokoch tejto „zločineckej demokracie“ už obce nemajú záujem o nič perspektívne, len aby prežili
- pre Bratislavčanov je už 30 km za Bratislavu vidiek a títo „vidiečania“ sú pre nich hlúpi a tak im aj treba….

Aká má byť logická – duálne vyvážená – koncepcia a realita komunálnej sféry? 
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Takáto :
a) „Riadiaca jednotka združenia obci“ musí mať aspoň 10 až 15 tisíc obyvateľov. Určite nie menej, pretože nemôže 
potom mať dostatočné finančné aj ľudské zdroje. Na východnom Slovensku by som povedal, že takáto „Riadiaca 
jednotka“ by mala mať možno až 20 000 obyvateľov. Pretože východniari mi bežne hovoria, že oni nečítajú žiadne 
knihy a tým sa aj chvália….. jasne nevzdelaní duševne menejcenní!!
b) V každej obci bude služba občanov z hľadiska katastra, sociálnych vecí a pod…možno ako doteraz, ale nebudú 
mať vedenie obce. Starosta bude ako platený zástupca a podriadený danej „Riadiacej jednotke“, ktorý bude pracovať
podľa inštrukcií „Centra“ a bude zbierať informácie o skutočnosti v danej obci a katastri. Bude voleným zástupcom 
obce – starosta - ale platený „Centrom“, takže ak sa po 2-3 mesiacoch tento volený predstaviteľ obce ukáže ako 
neschopný, tak Centrum tohto predstaviteľa zruší a to oznámi obci, aby si zvolili nového starostu. Nie je ďalej 
možné, aby boli štátom platení neschopní  a schopní ľudia „si ťukali prstom na hlavu“ v týchto dedinách, aká 
debilnosť je táto demokracia….
c) „Riadiace jednotky“ - organizácia spoločných obcí - budú na začiatku určené dohodou zúčastnených strán 
rozhodnutím obcí k akej Riadiacej jednotke sa pridajú, ... ak budú mať možnosti výberu....  Prvé personálne zloženie
Riadiacej jednotky bude určené delegovaním pracovníkov z jednotlivých obcí v pomere podľa počtu obyvateľov. 
Ďalšie personálne zloženie už bude plne v kompetencii tejto Riadiacej jednotky a „Logicko-morálnej kontroly“ - 
viac dole.
d) Osoby „Logicko-morálnej kontroly“ budú ľudia, ktorí sa preukážu významnými vedomosťami z oblasti filozofie, 
psychológie, logiky, matematiky.... dejín Slovenska... Navrhujem, že na tento post bude nominovaných len max. 100
ľudia na Slovensku, ktorí budú mať právomoci  nad všetkými komunálnymi úradmi. Toto budú „Slovenskí duchovní
emisári“...... Mor ho!!
e) Nad „Riadiacimi jednotkami“ bude vykonávaná „Logicko-morálna kontrola“ ako „Autorita morálneho štátu“, 
ktorá po zistení a overení nepriaznivých skutočností „totalitne“ odvolá, zmení, zruší a aj dočasne dosadí …. Bude 
vynucovať riešenie personálneho zastúpenia tak, aby Riadiaca jednotka pracovala max. efektívne a fundovane. Táto 
„Logicko-morálna kontrola“ budú fyzické osoby, ktoré za svoje rozhodnutia budú trestno-právne zodpovední…. A 
budú vybratí tí, ktorí disponujú najlepšími vedomosťami, dlhodobými životnými pracovnými výsledkami a overení 
morálne-duchovne výnimočné osobnosti!  Teda určite muži z poľa B!!!!!!Predpokladám, že pre Slovensko bude 
postačovať cca 10-50 takýchto osobností.
f) V každej obci sa musí založiť „Rada starých otcov“ a „Združenie matiek“. Starí otcovia budú pre starostu 
navrhovať riešenia. Matky obce budú sa zaoberať deťmi a duchovným vzťahom a navrhovať a organizovať 
spoločenské kolektivistické kultúrno-duchovné akcie a informovať „Radu starých otcov“ o ich návrhoch a 
riešeniach.  
g) Potom  súčasný „pripečený“ zdegenerovaný ZMOS  stratí svoju logickú aj duchovnú opodstatnenosť........

Vytvorením tejto novej štruktúry riadenia komunálnej sféry sa dosiahne toto :
- Zníženie režijných nákladov na zamestnancov asi o 30-70 %.
- Zvýšenie priemernej kvality a kvalifikácie zamestnaných nových úradníkov u malých obcí pod 5000 obyvateľov 
min. o 200 %.
- Zvýšenie efektívnosti investovaných financií – ak sa započítajú naviac náklady „nezvládnutím investičnej činnosti“
a „Bratislavské – EU demokratické - vydieranie“ obcí – tak odhadujem úspory cca 20-50 %!! Chápete EU podvody?
- Daná dlhodobo už nevolená „Riadiaca jednotka“ bude logicky skúmať svoje možnosti aj z dlhodobého hľadiska 
min. 20 rokov a viac…. Však morálne zodpovedný patriot a inteligent ani ináč nedokáže myslieť!! Asi pre väčšinu 
demokratických Bratislavčanov – tupcov - je to nepredstaviteľné a nepochopiteľné….Volebné demokratické 
inštitúcie sú na HOVNO! Oni za nič v skutočnosti nezodpovedajú a sú tu len na 4 roky a menej, teda je to len 
vynikajúca možnosť pre zločinecké skupiny a zločinecké myslenie priemerného človeka na kradnutie. Všetky 
nezávislé demokratické úrady sú mafiánske ekonomické štruktúry!!! To nie sú len súdy, ale to sú napr. aj profesné 
komory........ Chápete, aký je táto demokracia dokonalý  mafiánsky systém, celá táto úžasná Západná sionistická 
Vatikánska demokracia??!! Podrobne o „zločineckej“ demokracii v mojej knihe OS.

Kapitola 8

Súdnictvo
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Súdnictvo  v demokratických  štátoch  patrí  medzi  „najšpinavejšie“  stoky  a žumpy,  čo  sa  dá  v tejto  zhnitej,
odumierajúcej a duchovne degenerujúcej Západnej Vatikánskej spoločnosti nájsť. Vo svojom živote som veľakrát
musel akceptovať skutočnosti, ako :

- Právnici sú predajné prostitútky a za peniaze slúžia komukoľvek.
- Štátni sudcovia nemajú žiadne morálne problémy rozhodnúť pre akúkoľvek stranu, ak majú z toho výrazný

osobný prospech..... niekto ich podplatil...
- Veľkolepá sranda a divadlo pre masových demokratických tupcov sú ústavné súdy. No hovno!

Celková morálna degenerácia je na najnižšej duchovnej úrovni i práca advokátov a sudcov. Oni slúžia akýmkoľvek 
mafiánskym – teda demokratickým politickým štruktúram - ktorí „tlačia a platia“.... A tak sa stávajú aj oni všetci 
„duchovnými zločincami“.... a oni to skutočne nechápu!
Len malé príklady mojej osobnej skúsenosti v strednej Európe, teda v strednej EU :

- Mnohí právnici mi sľubovali, že spor vyhrajú, aj keď som nakoniec zistil, že spor nemohli vyhrať. Teda
vedome a zámerne advokáti klamú, aby im ich klient platil.

- Poznal som viac prípadov, kedy právnik obhajoval klienta, ale klientov protivník zaplatil tomuto právnikovi
tajne peniaze (úplatok) a pri súde tento právnik „úmyselne“ prehral klientov spor, aj keď by mal jasne daný
spor vyhrať.... To je svinstvo, za ktoré sa už môže aj vraždiť, ha, ha.....

- Veľká sranda je pri medzinárodných súdoch. Vyhrá ten, kto zaplatí medzinárodným „úctyhodným“ sudcom
„do vrecka“. A tieto súdy potom častokrát rozhodujú tak, aby „aj koza zostala celá a aj vlk sa nažral“. ...
Len myslením zločinci, teda  „demokrati“, nechápu nič.............

- Už  vôbec  nemá  význam  sa  zaoberať  politickými  demokratickými  súdnymi  kauzami.  Vyhrá  ten,  kto
momentálne vládne. To je však vedľajšie, pretože demokracia aj tak skrachuje. V demokratických právnych
systémoch  súdy  vyhrávajú  vždy  tí,  ktorí  vládnu.  V demokratickom  štáte  neexistuje  žiadna
spravodlivosť........!!!!!!!  Z princípu  existencie  zločineckej  a mafiánskej  demokracie,  musia  byť  aj  súdy
zločinecké a mafiánske!!! A tak to skutočne aj je!!

Preto Vás všetkých priemerných nevzdelaných musím strašne sklamať, najväčšie demokratické svinstvo, po vašich
politikoch, sú vaše štátne súdy.  A preto skoro určite .......  nikdy nedosiahnete pri spore so sluhami sionistických
demokratických zločincov spravodlivosť. Tieto štátne súdy vždy budú nadržiavať štátu proti jeho občanovi. Ako by
vôbec mohli byť sudcovia a právne systémy zločineckej demokratickej zberby spravodliví??!! To nie je možné!! 
Štátny sudca, ktorý nie je kontrolovaný, je „ako cap v záhrade“. Alebo ako „vlk medzi ovcami“, ha, ha. Nemáte vy
chumaji  „pracujúci“  žiadnu  šancu.  Určite  vás  okradnú.  Píšem inde  v tejto  knihe,  že  akákoľvek nezávislá
štátna  inštitúcia  v demokratickom  systéme  sa  okamžite  spontánne  stáva  mafiánska
ekonomická štruktúra!!!! Teda povedzme si sionistická......... 

Nechcem sa touto špinou ďalej  zaoberať.  Navrhujem, aby  bez zodpovednosť – teda nezávislosť -  štátnych
sudcov a demokratických „tržných“ advokátov sa zrušila a zaviedla sa priama osobná zodpovednosť fyzických osôb.
Len  priama  a osobná  ľudská  zodpovednosť  za  spravodlivosť  na  Zemi  sa  môže  priblížiť  „konečnej“  Božskej
spravodlivosti v našom vesmíre. Navrhnúť komplexné riešenie je veľa práce a veľa textu. Toto nie je účelom tejto
knihy.  Ale aby som trochu naznačil konkrétne praktické riešenia,  píšem svoje okamžité myšlienky.  Musíte však
chápať, že tieto konkrétne návrhy uvádzam len preto, aby sa pochopila všeobecná koncepcia, ako sa má zmeniť
súdnictvo zo štátneho „bez zodpovedného“ súdneho systému – u demokratických zločineckých režimov je to naviac
mafiánske zločinecké súdnictvo - na priamu osobnú zodpovednosť sudcov za svoje rozhodnutia.  Navrhujem :
Zrušiť  štátne  –  občianske  súdy,  štát  je  len  zásterka  pre  podvodníkov  a  zločincov.  A naopak  vytvoriť  systém
súkromných súdov - rozhodcov. Rozdelenie bude napr.: obchodné spory, občianske spory, ekonomická kriminalita,
trestná kriminalita a možno vojenská a obranná kriminalita?
Kvalifikácia rozhodcov pre obchodné spory a ekonomickú kriminalitu sa určí  na základe odbornosti  a praxe na
niekoľko stupňov. Napríklad:

1. stupeň – spory do 10 000 eur 
2. stupeň – spory do 100 000 eur 
3.stupeň – spory do 1 000 000 eur 
4. stupeň – bez obmedzenia

U obchodných zmlúv a obchodných vzťahov si jednoducho zmluvné strany dopredu v zmluve dohodnú konkrétnych
súkromných sudcov - rozhodcov, súkromné rozhodcovské súdy,  ktorí budú rozhodovať prípadný spor z daného
obchodného  vzťahu.  Ak  by  náhodou  daný  súd  zanikol,  alebo  ináč  nemohol  rozhodovať,  tak  si  dohodnú  aj
náhradníka.
Pre spory do 10 000 eur dohodnutý sudca rozhodne a proti rozhodnutiu sa nedá odvolať. 
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U sporov nad 10 000 eur bude rozhodovať 4-členné zloženie rozhodcov – po 1 za každú stranu a 2 za rozhodcovský
súd.  Musí  sa  rozhodnúť  min.  ¾ väčšinou  hlasov.  Ak  nerozhodnú  ¾ väčšinou,  zruší  sa  rozhodnutie,  sudcovia
nedostanú  odmenu  a spor  bude  rozhodovať  náhradník.  Ak  ani  náhradník  nerozhodne,  bude  rozhodovať  ďalší
rozhodcovský súd, určený určitým kľúčom.
U občianskych  sporov  si  každý sudca  –  alebo  rozhodcovský súd  –  stanoví  svoju  cenu  a  pravidlá  a  poriadok.
Sporiace  sa strany si  dohodnú,  ktorý súd ich bude riešiť.  Ak sa strany nedohodnú na sudcovi,  bude im sudca
pridelený  na  základe  nejakého  automatického  systému,  ktorý  bude  neutrálny  na  základe  napr.  regiónu  a  sídla
žalovaného, súdenej finančnej sumy, ceny za akú sa má spor rozhodnúť a pod.
U trestných  činov budú súkromní  sudcovia  prideľovaní  podľa poradia  prípadov a regiónov.  Počet  sudcov bude
ekonomicky obmedzovaný počtom prípadov a reálnym zárobkom daného sudcu.
Sudcovia vždy budú rozhodovať samostatne a neobmedzene.  Avšak bude možné zažalovať sudcu za nesprávne
rozhodnutie... ! 
Cena za zažalovanie obchodných sporov v odvolaní bude napr. 5-krát vyššia, ako celková odmena pre súd, ktorý
rozhodoval pôvodný spor. Rozhodovať o oprávnenosti bude kolégium 4 vylosovaných sudcov. Musia rozhodnúť
jednohlasne. Ak nerozhodnú jednohlasne, zvolí sa iné kolégium a prvé dostane odmenu len vo výške 10 % celkovej
odmeny. Ak kolégium rozhodne, že sudca sa zmýlil, zaplatí odsúdený sudca, ktorý rozhodol nesprávne pokutu vo
výške 5-násobku celkových súdnych poplatkov danému kolégiu a odvolávanému sa cena za odvolanie vráti. Ak
kolégium rozhodne, že sudca súdil správne, získa od žalobcu odmenu vo výške 50 % súdnych poplatkov a kolégium
sudcov dostane odmenu zvyšných 50 % súdnych poplatkov, ktorý zaplatil ten, kto sa odvolal.
Cena za zažalovanie nesprávnosti rozhodnutia trestných činov bude stanovená tabuľkou. Čím vyššie udelené tresty,
tým vyššie sadzby. Pri zistení nesprávneho rozhodnutia sudcu, musia byť adekvátne vysoké pokuty pre sudcov, ktorí
sa zmýlili. Musíme si uvedomiť, že ako náhle na danom súdnom rozhodnutí „spolupracuje“ viac ľudí, tak potom sa
všetci odvolávajú na „kolektívnu nevinu“ pri nesprávnom rozhodnutí. To musí definitívne skončiť. Kto urobil chybu
či už zámerne, alebo svojou neschopnosťou, tak musí platiť. Na tak zodpovedné pozície musia byť dosadení len tí
najschopnejší.

Nie „skorumpované politické demokratické a iné mafiánske“ štruktúry.
Avšak pre trestné činy, kde bude hroziť väzenie v dĺžke viac ako 5-7 rokov budú špeciálne súdy, aby nemohli

byť  sudcovia  zastrašovaní  a  vydieraní.  Sudca  bude  súd  len  viesť  a  organizovať,  nebude  mať  rozhodovaciu
právomoc. Sudca len podľa zákona určí rozmedzie minimálneho a maximálneho trestu, ak bude žalovanému daný
zločin súdom preukázaný. Rozhodovať o treste budú rozhodcovia v počte od 5 do 15, čím závažnejší kriminálny čin,
tak tým vyšší  počet  rozhodcov.  Medzi rozhodcami bude min.  67 % sudcov alebo  právnikov a zvyšok ľudí  so
vzdelaním minimálne vysokoškolským a morálne a trestne bezúhonným. Vek sudcov musí byť od 40 do 80 rokov,
nie  mladší.  Títo  rozhodcovia  rozhodnú  min.  55  %  väčšinou  hlasov.  Rozhodcovia  budú  v  anonymite  pred
verejnosťou, pred súdeným, aj vzájomne pred sebou, aby nebolo možné ich zastrašovať a ich vydierať v priebehu
procesu  a ani  v  budúcnosti.  Jeden  rozhodca-amatér  sa  môže zúčastniť  v  čase  1  rok  max.  3  takýchto  súdnych
pojednávaní. Súdnictvo aj polícia na Zemi musí sledovať tieto princípy:
Ženy sú v hierarchii duchovnej kvality na nižšej úrovni ako muži. Preto ženy sudcovia budú môcť súdiť len menej
závažné  prípady.  Len  keď sa  objaví  prístroj,  ktorým sa  bude  dať  bezpečne  a s istotou  zmerať  množstvo  „Tači
svetiel“ – podľa kapitoly „Tači svetlá“ kniha OS a jasne sa dokáže určiť, či daná žena patrí do poľa B – Kapitola
„Hranica smrti“ z knihy OS, až potom sa bude môcť dať takejto žene rovnaká sudcovská pozícia ako mužom z  poľa
B. Po objavení tohto prístroja, ktoré jasne dokáže zaradiť človeka, či patrí, alebo nepatrí do poľa B, sa vážne prípady
budú dávať na rozhodnutie len sudcom, ktorých duše patria do poľa B. 

Okrem toho navrhujem vytvoriť „negatívnu propagandu“, alebo „negatívnu databázu“. V tejto databáze sa
budú  uvádzať  vážne  a odôvodnené  podozrenia  na  nezákonné  jednania  a trestné  činy,  na  ktoré  však  žalobcovia
nemajú dostatok dôkazov. Žalobcovia budú 2 typov :

1. Akýkoľvek bežný človek. Každý môže dať do tejto databázy žalobu na fyzickú aj právnickú osobu pokiaľ
žalovaná škoda je menšia ako 20 000 EUR a v prípade dokázania trestného činu, je trest odňatia slobody
menší ako 5 rokov.

2. Špeciálne  vybraté  fyzické  osoby,  ktoré  sa  preukážu  výnimočnými  duchovnými  schopnosťami (pole  B,
kniha OS), vedomosťami, budú mať neobmedzené právo dávať do tejto databázy kohokoľvek. O týchto
ľuďoch z poľa B bude zverejnený zoznam s kontaktmi na ich mailové adresy.

Osoba podľa bodu 1., ak chce zverejniť „negatívnu informáciu“ o subjektu, ktorý spadá pod kompetentnosť subjektu
podľa bodu 2., bude kontaktovať tento duchovne vyšší subjekt a dodá mu potrebné informácie, aby sa potom subjekt
2.  rozhodol,  či  zverejní  „negatívnu informáciu“  o danom „kriminálnom“ subjekte  pod  svojim menom, alebo  to
neurobí.
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Odhadujem, že 99 % podvodov sa podvodníkom prepečie, pretože poškodený subjekt nemôže toho, kto mu
uškodil zažalovať, pretože:

- Nemá na to peniaze.
- Nemá na to čas.
- Je to drobnosť z hľadiska finančnej straty aj trestného práva.
- Neverí, že by uspel so svojou žalobou, pretože má málo dôkazov.
- Iné dôvody.

Vznikne „Negatívna  databáza“,  ktorá  bude  prístupná  každému.  Podvodníci  (hlavne  firmy)  budú  mať rýchlo  na
svojom mene (a adrese) množstvo „negatívnych informácií“. S každým rokom, s každou ďalšou činnosťou, im bude
pribúdať a zväčšovať sa ich „kredit“. To bude dosť podobné, ako sa im bude zväčšovať ich „konto“ aj na účte v
„záhrobí“, kde aj tak už rýchle odídu – aj vedúci predstavitelia danej firmy!!.... Čo je to 50 rokov aktívneho života
na Zemi? To je ako z rýchlika...
Preto títo zurvalci potrebujú vidieť svoj „účet“ už tu na Zemi. Týchto však aj potrebujeme poznať všetci, aby sme si
na nich dali pozor.
Keď sa objaví prístroj, ktorým sa jednoznačne dokáže určiť kvalita duše človek z poľa B, budú všetky negatívne
záznamy rozdelené na dve kvalitatívne kategórie – kritika od človeka z poľa A a zásadná informácia,  kritika od
človeka z poľa B – podľa kapitoly „Hranica smrti“ v knihe OS.
Skončime definitívne s týmto optimizmom a nekritickým a naivným pozitívnym myslením. Už som inde písal, že
pozitívny je a pozitívne neustále myslí,  len „nenormálny človek“. Tento vesmír je predátorský a nepriateľský ...
musíme byť schopní sa brániť!
Aj  firmy musia byť zodpovedné za svoju reklamu. Ak ich reklama je nepravdivá,  tak má právo ktokoľvek ich
kritizovať a povedať, že klamú. Firmy, ktoré klamú ľudí za účelom zisku, musia byť žalované na prvom mieste
konkurenčnými firmami, ale aj fyzickými osobami, ak takáto reklama bude znamenať pre veľký počet ľudí omyl v
ich rozhodovaní.
Ďalej navrhujem zaviesť systém kontroly – tajného sledovania - sudcov, ktorí budú súdiť spory, kde ide o  vyššie
finančné čiastky, alebo vyššie tresty odňatia slobody. To aj pre bezpečnosť sudcov. Ten, kto sudcu bude vydierať,
zastrašovať, podplácať, je okamžite vinný v celom rozsahu obvinenia a súčasne sa mu naviac pripíše ako pokuta 100
% zažalovanej čiastky alebo zvýšenia trestu odňatia slobody o 100 %. Tieto tresty musia byť odstrašujúce. Je jasné,
že svedectvo sudcov z poľa B bude mať zásadnú váhu pri prípadnom dokazovaní, či sudcu chcel dotyčný žalovaný
nezákonne ovplyvniť, alebo nie.  A samozrejme, že svedectvá usvedčených kriminálnikov a zločincov
budú  pred  súdom  nepoužiteľné!!!  Je  neuveriteľné,  že  na  „demokratickom“  Slovensku  sú
svedectvá  tzv.  „kajúcnikov“  –  teda  všetko  zločinci  a kriminálnici  –  brané  ako  platné  pre
rozhodovanie  súdu??!!!!!!  Jasný  sionistický  zločinecký  súdny  systém!!  Takto  sionisti
a slobodomurári jednoducho zničia akúkoľvek ich konkurenciu.
Aj po ekonomickej stránke budú súkromné súdy určite podstatne efektívnejšie – teda lacnejšie - než „prežraté“
štátne, súčasné mafiánske „demokratické“ súdy.

Nič si z toho nerobte, že text tejto kapitoly znie amatérsky a nie právnicky. To je vedľajšie, hlavné sú myšlienky.
Súdnictvu sa budem možno ďalej „amatérsky“ venovať v budúcej mojej knihe... Uvidím.

Na Slovensku máme veľký morálny aj ekonomický problém. Väčšina štátneho socialistického majetku bola
rozkradnutá!! Preto navrhujem schváliť ústavný zákon, že ak sa preukáže, že pri predaji štátneho majetku 
vlastneného socialistickým štátom, bol tento majetok predaný pod cenou tak, že zodpovedný pracovník štátnej 
správy bol kupujúcim skorumpovaný, tak tento predaj je neplatný a majetok bude odobratý súčasnému majiteľovi. 
Bez ohľadu na to, aj ak bol daný majetok medzitým viackrát predaný iným subjektom. Nech si predávajúci medzi 
sebou vybavia svoje problémy...! Ha, ha... Samozrejme v tom čase už musí byť ozbrojená a vycvičená 
domobrana..... Inštalovaný pluk ruskej protivzdušnej obrany S-400 a mnoho jednotiek Pancir-S1....  A Slovensko 
musí byť pripravené na vojnu so sviňami zo Západu....

Zákon proti klamaniu, ktoré spôsobí finančné škody
Už vieme, že demokracia je zločinecký systém štátneho zriadenia, kde na pozície moci v štáte sa cez „demokratické“
voľby vždy a zákonite dostanú skoro výhradne len zločinci. A čím dlhšie demokratický mocenský systém ovláda
daný  štát,  tak  tým  istejšie  mocenské  pozície  obsadzujú  len  zločinci….  Tu  sa  nebudem  zaoberať  teoretickým
dokazovaním týchto tvrdení, to je dokonale analyticky dokázané najmä v mojej hlavnej knihe „Obroda Slovanov“.
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Pán Sulík v nedeľu 19.4.2020 povedal v debate v televízii, že táto „koronakríza“ bude Slovensko stáť na HDP len v
r. 2020 asi 10 miliárd EUR!! Chápete? To je cca 27 miliónov každý deň!! A kto bude za to zodpovedný? Matovič už
jednoznačne  vyhlásil,  že  „on  nič,  on  miništrant“….  Smejem sa.  Presunul  celú  zodpovednosť  na  „odborníkov,
mikrobiológov, infektológov, .... lekárov, asi aj na akadémiu vied (neviem), teda ako hovoril „na študovaných“…. Ja
hovorím „hlavy pomazané“… Ale nevieme mena týchto ľudí, ktorí budú niesť osobnú zodpovednosť…!! Alebo oni
tiež nebudú za nič zodpovední?! Teda ani politici, ani „iní“…. Tak kto teda bude zodpovedný za obrovské škody,
tohto bláznivého koronavírusového šialenstva? Tak načo tu máme tú debilnú-zločineckú demokraciu? 
Pretože ja garantujem, že ak niekto z týchto „hláv pomazaných – všeobecne nevzdelaných“ zistí, že by mali byť
zodpovední?, tak všetci títo „demokratickí zdravotnícki zlatokopi“ to okamžite odmietnu! Chápete, aké sú to všetko
svine?!, ktorí sa zúčastnili na tomto nezmyselnom šialenstve? A poznáte ich podľa toho, kto na tom zarobil……...
Prečo? Pretože „oni – zdravotnícka mafia“ - o ktorej píšem inde v mojich knihách a aj na našich veb stránkach -
vedia, že celý koronavírus je podvod……..!! Pozrite si, ako o koronavíruse hovorí Bieloruský prezident Lukašenko.
Veľký „slovenský frajer - šuhaj“……..  a ako je to s tým koronavírusom v Bielorusku?? .... nič sa tam nedeje.......?
A  má  pravdu!!  Ja  osobne  to  viem,  pretože  som  veľmi  jednoducho  vyliečil  nakazených  na  koronavírus  (boli
diagnostikovaní), ktorí mali horúčku 38°C a 39-40°C, alebo mali problémy s dýchaním a dramatické hnačky ... –
teda podľa médií ťažké prípady ... - a boli zdraví s mojimi liečebnými metódami za 3 dni….. Chápete?

Moje liečebné metódy som opísal v maličkej knižke „Zbytočná vakcinácia. Jednoduchá prevencia. Ľahká
liečba  koronavírusu  a iných  chorôb“  a potom  v 2.  výrazne  rozšírenom  vydaní,  ktoré  som nazval  „Nebezpečná
vakcinácia“.
Vzhľadom na moje vedomosti, veľmi stručne zhrnuté v mojich všetkých knihách, navrhujem zákon proti klamaniu a
okrádaniu. Nikto nechce byť oklamaný. To je prirodzené pre normálneho človeka. Ale aká je realita? V demokracii
všetci klamú a klamú a len myslia na svoj osobný sebecký „individualistický“ prospech. Doslova demokracia je
židovský sionistický  systém zločinecký,  ako  okrádať  Slovákov!!......My Slovania  sme duchovne  kolektivistickí,
takže pre nás nebude problém prijať tento jednoduchý zákon proti ekonomickému okrádaniu klamaním. Pretože ak
Vám niekto zaklame a povie, že dnes nie je pondelok, ale utorok, tak z takéhoto klamstva vám asi nevzniknú nejaké
vážne ekonomické škody. Preto je treba zákonne postihnúť len také „vedomé a zámerné“ (zákerné) klamanie, ktoré
spôsobí ľuďom ekonomické škody.  Teda ak klamár/ri  niekoho okradli!!  Opakujem, že sa mi jedná o  vedomé a
zámerné klamanie. Nie o nevedomosť a omyl….. Ono nie je až taký veľký problém dokázať niekomu, kto vedome a
zámerne klamal, teda vedel, že nehovorí pravdu!! Ja som sa v svojom živote súdil asi 30 krát a okrem jedného súdu
som vyhral všetky. Dokonca sa mi stalo, že známy dobrý advokát v Trenčíne mi povedal, že ten súd sa nedá vyhrať,
ale ja som sa obhajoval sám a súd som vyhral. Píšem vyššie. Preto viem o čom hovorím!!
Určite aj demokratickí zločinci budú vedieť, o čom hovorím. Určite tento zákon proti vedomému a zámernému a
úmyselnému klamaniu demokrati nikdy neschvália. A to ani koalícia a ani „demokratická“ opozícia…. Sú z jedného
„demokratického zločineckého mafiánskeho cesta“... Možno to schvália Kotlebovci, ktorí sú v súčasnosti asi jediná
skutočná opozícia na Slovensku? Ale asi im nekriticky fandím, pretože sú veľmi málo vzdelaní. Pán Kotleba ani len
nechyruje,  že Vatikán je úhlavný nepriateľ  Slovákov a Vatikán je od začiatku vzniku ovládaný sionistami a ich
Biblia je sionistický podvod! Pritom upozorňujem, že ja som hlboko veriaci v existenciu Boha aj Satana!

Základné princípy tohto zákona navrhujem takto :
1. Úmyselné a vedomé klamanie, ktoré spôsobí komukoľvek ekonomické škody je protizákonné.
2. Usvedčený subjekt (fyzická osoba aj firma) zodpovedá svojim majetkom za škody, ktoré úmyselným klamaním
spôsobí akejkoľvek fyzickej osobe, právnickej osobe, aj štátu a komunálnej sfére. V prípade, že sa bude jednať o
štátny subjekt – teda klamať bude štátny zamestnanec, tak za spôsobené škody bude zodpovedný vždy len konkrétny
štátny úradník/ci, teda fyzická osoba….. Uvidíme tú „flexibilnosť“ demokratických úradov……. Smejem sa, …...
zablokuje sa všetko, kde nie sú „duchovne“ schopní ľudia! Ale táto kataklyzma/katarzia bude mať za dôsledok
odstránenie všetkých vedúcich štátnych úradníkov, ktorí sú myslením zločinci…. 
3. Pod pojmom úmyselné klamanie sa myslí aj tieto skutočnosti :
- vedomé zamlčanie existencie dôležitej informácie
- zámerné utajenie dôležitého dokumentu
- odmietnutie písomnej aj ústnej komunikácie, ktoré v konečnom dôsledku bude znamenať zamlčanie a nezískanie
informácii a nezverejnenie dôležitých dokladov, ktoré budú mať priamu súvislosť s ekonomickými škodami
-  úmyselné  prenesenie  zodpovednosti  na  subjekt,  ktorý  nebol  schopný  chápať  podvod  a  klamstvo  a  teda  bol
„klamárom a podvodníkom“ oklamaný a určený ako obeť zištných cieľov „klamára- organizátora“….
4. V prípade, že po odsúdení takéhoto „úmyselného a vedomého klamára“ sa zistí, že jeho majetok nedokáže uhradiť
škody,  ktoré  svojim „kriminálnym a  zločineckým“  jednaním spôsobil,  tak  bude  popravený,  zhabaný celý  jeho
majetok a teda štát nebude platiť náklady za väznenie takéhoto „parchanta demokratického“…
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Uvedomte si,  že úmyselné  jednanie  sa dá  ľahko  dokázať.  Hlavné je  však  to,  že čím väčšie  škody,  čím väčšie
podvody a klamstvá…. tým ľahšie  sa takéto úmyselné  klamanie dajú aj  dokázať!!  Ja Vám hovorím,  je  to  tak.
V demokraciách sú na klamanie verejnosti najčastejšie používané hlúpe demokraticky emancipované ženy. Konečné
štádium vývoja  tejto  „modernej“  ženskej  hlúposti  je  nakoniec  duševná  choroba  feministiek,  ktoré  už  otvorene
nenávidia mužov....  Opäť len odkazujem pre viac informácii na moje knihy. 
Teda komu inému môžete veriť viac ako mne, čo svoju dušu „bez strachu“ odovzdal (zverejnil) do svojich kníh?!

Ale viete, takýto zákon zločinecká demokracia nikdy nevytvorí/neschváli sama proti sebe… 
Tiež, všetci, ktorí mali prístup k informáciám, museli vedieť o tom, že tento koronavírus je len „trochu netradičná“
chrípka…. A že je to celé podvod! Prečítajte si moju knihu „Nebezpečná vakcinácia“. Tam jasne dokazujem, že tieto
demokratické vlády túto chorobu úmyselne šíria...! Viac v Kapitole 20 – Štyria jazdci apokalypsy.

Na Slovensku máme aj ten bláznivý zákon proti extrémizmu, ktorý sa prijal len vďaka SMERu a Fica, Žitňanskej a
iným demokratickým Západným zločincom…… Potom Danko zo SNS to pritvrdil ďalšou tuposťou, Zákonom proti
antisemitizmu…. už neviem presne a ani ma to už nezaujíma……. A kúpa 14 ks USA stíhačiek za 1,6 miliardy
EUR,  plus  ďalšie  náklady  asi  za  1  miliardu  EUR!!  Ale  aj  nová  (tiež  sionistická)  Matovičová  vláda  s  touto
nezmyselnou  kúpou  súhlasí  a  ide  všetko  platiť…!  Chápete?,  že  títo  „demokrati“  -  „demokratická“  koalícia  aj
opozícia sú z „jedného cesta“? Teda rovnaké svine?...
Tak ako teda……. Tento zásadný zákon, ktorý skutočne vyrieši podvody a zločinecké chovanie sa „ekonomicko-
zločineckých elít“ slovenského štátu, určite v súčasnosti neschvália?! (Ale takýto zákon nakoniec bude musieť byť
aj tak vo všetkých štátoch na tejto planéte!) Nebojte sa vystrašení Slováci….  Viem, čo robím a píšem! Aby ste
Slováci znížili svoju „posratosť“, .... bu, bu, bu,... strach a strach a hrôza... rozmýšľajte! Genetika je hlavná. Vieme,
že Slováci  sú dejinne postihnutí  myslením otroka a nevoľníka...  Ale takéto myslenie sa dá zmeniť a zostane ten
zvyšok!!  A ten  zvyšok  je  vynikajúca  „Svetová“  kvalita  genetiky!!!!  Dokázal  som v Kapitole  31,  knihy OS,  že
myslenie mení genetiku!!! Chápete?  Ak máte strach, tak stačí len, že sa myslením budete snažiť strach ovládať.
K tomu je  ešte  veľmi  dôležité,  že  musíte  aj  vedieť,  ako  funguje  tento  materiálny  vesmír  a duch...  Vedomosti
(múdrosť) vás významne oslobodia od strachu ...  Preto si prečítajte moje predchádzajúce knihy, ktoré nepoznajú
strach.... A za pár rokov budete odvážni ako Jánošík!,.... uvidíte! Preto ale čítajte moje knihy,  ako môžete zmeniť
svoju genetiku. Tvrdím, že  v Kapitole 31,  kniha Obroda Slovanov, je koncentrovaný konečný výsledok mojej
celoživotnej  výskumnej  vedeckej  činnosti  v  oblasti  genetiky,  myslenia,  psychológie,  filozofie,  náboženstiev
…..matematiky, fyziky … 
Ale …. ako by mohol  človek  s  ľudskými  intelektuálnymi  schopnosťami si  namýšľať,  že je  si  istý?!  Nie,  aj  ja
pochybujem. Neustále  píšem v mojich knihách.  Neverte  mi!! Nemýlim sa náhodou?! Pochybujem každý deň o
svojich názoroch, ale každý ďalší deň mi zasa vychádza, že sa nemýlim…!
 
Teda nič z tohto návrhu zákona proti klamaniu teraz ešte nebude. Čaká nás proces obrody Slovanov a Slovanskej
ideológie  a  duchovna  –  náboženstva,  myslenia,  teda  Slovanských  véd… a Slovanskej   duchovno-hierarchickej
kolektívnosti… A potom príde zjednotenie nás Slovanov – nového myslenia a aj genetiky! Muž aj žena – duálna
jednota Slovanskej duchovnosti.
A tak to bude !! Som si  istý……..  Žiadne  indigové  deti  Západu  a  Vatikánu….  Ani  iné
hlúposti ezoterické, NWO …. Nič.  Západ a Vatikán a ľudia s týmto myslením (aj na Slovensku),
sú náš úhlavný nepriateľ! Vieme to, a tak sa k tomu postavíme – my pôvodom starí a genetickí
Sloveni (Uhri  –  viac  o Uhroch  inde  ale  hlavne v knihe OS) sme novo povstávajúci bojovníci a aj za
zotročených potomkov,  súčasných slabochov Slovákov. Zotročovanie Slovákov prebiehalo po
dobu  asi  500  rokov.  Ale  genetika  nepustí.  My  slávni  pôvodní  Sloveni,  „týrajme“  našich
spoluobčanov Slovákov tým, že im budeme na každom mieste hovoriť, akí sú hlúpi a slabosi. Akí
sú degeni,  že  nosia  tie  nezmyselné  rúška a respirátory....  Títo  „vatikánski“  pomotaní  Slováci
musia duševne trpieť... A trápte ich duševne od rána do večera, akí sú nevzdelaní Ťapákovci....
To je  jediná  cesta,  ako ich  vyliečiť  z   ich  bláznovstva...  Však vidíte,  že  okolo Vás sú samí
orúškovaní blázni! Mor ho!

Kapitola 9

Armáda
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Mnou navrhované ekonomické riešenia sú  možné len za predpokladu, že Slovensko sa bude 
schopné brániť Západnej a „inej“ vojenskej agresii. Akonáhle  Satanský Západ ... a „Iní sluhovia 
Satana“ zistí, že Slovensko sa chce zbaviť ich nadvlády, ich otrockej závislosti a nevoľníckeho 
postavenia, tak okamžite urobia vojenskú intervenciu na Slovensku a nás doslova obsadia, ako 
Irak!! Preto ekonomické plány, ktoré predstavujem v tejto knihe, sú nereálne a budú sa dať 
realizovať len podružné časti.......ak sa nedokážeme vojensky silovo brániť. Je jasné, že treba 
k Slovensku pričleniť ďalšie okolité štáty. Maďarsko aj Poľsko a potom aj ochromené Česko, 
ďalej Rumunsko, Rakúsko, Slovinsko a severné oblasti Chorvátska a Srbska. A pri postupnej 
stratégii treba myslieť hlavne na filozofiu, vzdelanosť a duchovnosť a morálku. Ako sa brániť?
Najskôr určite pre Slovensko treba uzatvoriť obrannú zmluvu s Ruskom, ktoré umiestni obranné 
vojenské systémy na Slovensko – Slovensko za to bude platiť – a ktoré budú chrániť územie 
Slovenska pred napadnutím zdegenetovaných národov Západu a „Iných“...Treba však myslieť na 
to, že sa zdá, že Rusko sa tiež postupne islamizuje a preto treba vážiť dohody a zmluvy so 
Slovanským bielymi zástupcami Ruska.... Ak sa niečo zásadne nezmení, tak sa zdá, že Rusko 
bude postupne islamizované, ako aj Západ.... A to bude problém pre bielu rasu skutočných Rusov
a genetických Slovanov!! 
Potom treba organizovať výchovu „domácich Slovenských kádrov“ ..... podľa mojich kníh!!
Žiadny národ a ani štát neprežije, ak sú muži zbabelí. Preto Slovania musia systémovo dbať 
o svojich mužov, pretože ženy nikdy nevyhrali žiadnu vojnu....!! Požadujem zaviesť povinnú 
vojenskú prípravu ale na iných princípoch, ako bolo doteraz. Navrhujem takto :
Povinná vojenská služba bude trvať pol roka a budú sa jej účastniť muži od 19 rokov do 25 rokov. Výnimky budú 
len vážne fyzické zdravotné problémy, alebo duševne chorý človek. Mimo to je absolvovanie „Elitných duchovných 
škôl“ podľa dole uvedenej kapitoly pre výnimočne schopných jedincov (ktorí dostanú inú rolu v spoločnosti od 
vedenia štátu). 
V povinnej vojenskej službe... Prvý rok sa budú „učiť a trénovať“ a pol roka intenzívne vo vojenských táboroch 
a ďalší rok až 2 roky extenzívne popri zamestnaní na špecializovaných kurzoch, podľa schopností adeptov. Ale už 
po pol ročnom výcviku už budú schopní slúžiť ako okamžitá vojenská záloha v prípade vojny.  Navrhujem 
absolventov rozdeliť na 4 „duchovné“ skupiny, podľa ich „ mozgových“ schopností v čase testovania takto : 4. 
úroveň - tí, ktorý budú mať IQ od 80 do 90, 3.úroveň - od 91 do 100, 2. úroveň - od 101 do 115, 1.úroveň - nad 115.
U tých, kde nebude jasná klasifikácia, sa zaradia do vyššej skupiny – je potrebné dať šancu, nech ukážu, či zvládnu 
vyššie požiadavky. Po 3 mesiacoch tí, ktorí nebudú zvládať nastavené požiadavky sa preradia do nižšej skupiny 
a naopak z nižšej skupiny budú vytipovaní schopnejší jedinci, ktorí sa v počte 30 % znížených preradia vyššie. 
Velitelia budú tí z vyšších skupín – ale musia sa testovať velením aj tých najnižších. Tu sa ukáže, aká je „duchovná“ 
schopnosť týchto potenciálnych veliteľov v praxi. Väčšina „knižných“ teoretikov sú v skutočnosti totálne neschopní 
reálneho života a toto ich odhalí. Takíto naivní teoretici sa totiž vždy mýlia. Pri prvom pol roku výcviku bude 
v pracovné dni od pondelka do piatku nasledujúci režim : budíček o 6:00 hod., výcvik do 17:00 hod, od 18:00 hod. 
bude neobmedzene voľný čas, povinný spánok v kasárňach od 22:00. V pracovné dni bude aktívny čas výučby 
rozdelený asi takto : povinná fyzická, športová príprava 25 % času, teória vojenstva 20 % a praktické nacvičovanie 
bojových schopností v teréne a so zbraňami zvyšok.  V sobotu bude doobeda od 7:00 hod do 13:00 hod. výučba 
psychológie, filozofie, ekonomiky, zdravotníctva. Po obede od 15:00 bude voľno až do 22:00 hod. V sobotu bude 
posunutý čas spánku až od 23:00 hod. V nedeľu budú doobeda od 10:00 hod. do 13:00 hod. športové súťaže. Od 
15:00 hod. bude voľno až do 20:00 hod. Základné fyzické schopnosti vojakov sú : Vytrvalosť, koordinácia, sila, 
rýchlosť reakcie. Preto pre tréning vojakov navrhujem hierarchicky od najdôležitejších postupne tieto športy : stolný
tenis, beh na 200 m, beh na 1000 m, beh na 5 km, bojové športy ako karate ...., gymnastika, plávanie na 500 m, beh 
na 15 km.... a až potom futbal, basketbal, hádzaná ...
Úspešný absolvent najvyššej 1. úrovne musí zvládať tieto veci : Je fyzicky dostatočne zdatný, má dôkladné 
vedomosti o vojenských stratégiách a súčasných zbraňových systémoch všetkých potenciálnych nepriateľov zo 
Západu a aj z juhu, severu..., rozumie psychológii a filozofii-ideológiam, je morálne nadpriemerný a teda bude mať 
rešpekt od podriadených priemerných. Ich počet nesmie byť viac ako 2-4 % všetkých vojensky vycvičených!! Len 
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v prípade, že daný národ má zásadne väčší počet mužov s IQ = nad 115, ich môže byť viac. Ale ja tomu neverím – 
určite znížia požiadavky na hodnotenie IQ, aby tam zasa „demokraticky“ mohli zaradiť aj priemerných. 

Kapitola 10

Elitné duchovné školy

Toto je tiež základná kapitola tejto ekonomickej knihy. A opäť túto kapitolu kopírujem z mojej 
hlavnej knihy OS. V knihe OS som zhrnul všetky predchádzajúce moje psychologické 
a duchovné objavy a výskumy..... Mnohí čitatelia mojich kníh mi hovoria, že myšlienkovo bola 
najbohatšia moja prvá kniha DjePO. Asi majú pravdu. Ale v tej knihe bolo ešte veľa omylov, 
ktoré som postupne odstraňoval. Hoci, smejem sa .... možno všetky moje knihy sú totálny 
omyl??!! Však pochopte, že asi 90 % populácie na Slovensku píše, že som určite duševne chorý 
blázon? Ja sa z toho smejem, pretože vidím tých bláznov okolo mňa!! To, že nie som duševne 
chorý a naopak 95 % Slovákov sú vyšinutí ich totálnym nevzdelaním a teda ich strachom..., 
v tom som si istý!! 
Ale čo ak náhodou majú aj čiastočne pravdu a ja sa mýlim? Neviem, ale ja sám sebe neverím! 
Ale to nie je preto, že by som sa cítil, že som blázon, ale preto, že pochybujem o svojich 
schopnostiach a či sa nemýlim ..... Však my ľudia máme len ten najprimitívnejší mozog, ktorý 
dokáže myslieť len lineárne... Pritom všetky procesy v prírode aj vo vesmíre sú exponenciálne!! 
(Podrobnejšie píšem o exponenciálnom myslení v mojich predchádzajúcich knihách.)

Základ ďalšej a dlhodobej existencie silnej slovanskej civilizácie je mladá generácia. Musí sa 
zaistiť, aby nebola možná postupná degenerácia našich nových generácii. Preto navrhujem 
vytvoriť špeciálne školy pre deti, ktoré budú vychovávané štátnym slovanským systémom, aby 
absolventi týchto škôl presadzovali duchovné videnie sveta podľa najlepších slovanských 
duchovných vedomostí v danom čase. Nástup detí do týchto škôl musí byť od 6 do 7 rokoch. 
Musia to byť internátne školy, kde deti budú v škole 30 dní a s rodičmi max. 2-4 dni. Musíme 
vedieť, že rodičia sú bežne len duchovne priemerní a preto deti týchto škôl musia mať minimálne
kontakty so svojimi rodičmi. Navrhujem vyučovacie stupne a základné vyučovacie predmety 
takto :

1. Základná škola : Vyučovacie predmety zo 70 % asi ako v súčasnej základnej škole. Ale 
k tomu 20 % vyučovacích hodín telesná, fyzická príprava, 10 % bojové umenia. Plus 
naviac 20 % vyučovacieho času zachádzanie so zbraňami a učenie, ako zabiť nepriateľa. 
Naviac ďalších 20 % duchovné vyučovanie. Teda títo žiaci budú o 40 % viac času tráviť  
cielenému vyučovanie a rozvíjaniu ich schopností.

2. Stredná škola : Vyučovacie predmety ako na matematickom a prírodnom gymnáziu a plus
tak, ako vyššie. Sila ducha - duchovnosť a bojová príprava je nad ostatné. Absolventi sa 
budú dôkladne pripravovať na boj a možnú smrť v boji!

3. Vysoká škola : Po absolvovaní strednej školy, môžu ísť študenti do vojenskej školy, 
civilnej školy, alebo pokračovať na vysokú školu tohto cyklu. Prijímacie skúšky však 
budú môcť absolvovať aj študenti iných škôl. Bude rozhodujúce pre príjem na túto 
vrcholovú školu duchovných elít len výsledky prijímacích skúšok. Základ pre prijatie 
bude : sila ducha, schopnosť myslenia, schopnosť bojovať aj v prípade možnej smrti -70 
% , vedomosti matematicky, fyziky, chémie, biológie, jazykov – 30 % hodnotiaceho 
kritéria. Len max. 30 % týchto špecializovaných vysokých škôl budú môcť byť adepti 
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iných škôl! To je základ, aby sa vysoká vypestovaná genetika s duchom „neinfikovala“ 
Satanským myslením.

Do základnej školy bude prijímaných max. 30 % dievčat a min. 70 % chlapcov. Do tohto prvého 
stupňa je potrebné prijať min. 4 % všetkých detí v danom veku. Do strednej školy „Elitných 
duchovných škôl“ by malo postúpiť min. 3,5 % všetkých detí a v pomere približne 80 % 
chlapcov a 20 % dievčat (ale vyučovanie od začiatku vzdelávania už v základných školách oddelené!!). Na 
vysokú školu – Elitnú školu - musí postúpiť min. 50 % študentov týchto „Elitných duchovných 
stredných škôl“. Pritom na tieto „elitné“ duchovné vysoké školy už môžu nastupovať aj študenti 
z obyčajných občianskych škôl, ale kritéria pre prijatie budú hlavne duchovné!!  
Najschopnejší ľudia sú skoro výhradne tí, ktorí mali ťažké detstvo a ťažký aj celý život – ale 
pritom mali aj genetické a duchovné predpoklady. V prípade, že bohatý rodič dáva svojmu 
synovi alebo dcére, čo oni chcú, tieto jeho deti sa nakoniec stanú myslením, silou, schopnosťou 
bojovať, nemať strach pred smrťou – len priemernými ľuďmi. Preto ja predpokladám, že mnohí 
aj bohatí rodičia toto pochopia a dajú niektoré svoje deti do tejto „Sparťanskej Slovanskej 
výchovy“, učiť sa bojovať za sebazáchranu duchovnú jedinca, aj národa a civilizácie. Toto bude 
strategická liaheň ľudí z poľa B. Tu sa zaistí budúcnosť Slovanov!

Kapitola 11

Ľudské práva sú hlúposť

Pretože  „zvrátená“  ideológia  o ľudských  právach  má  obrovský  ekonomický  dopad  na  štáty
a národy,  tak túto  Kapitolu 13 v mojej  knihe OS v skrátenej  verzii  uvádzam aj  v tejto  knihe.
Pretože myslenie a morálka je základný parameter dlhodobo dobre fungujúcej ekonomiky!! Duch
je nadradený hmote........ Toto je zasa čisto o ekonomike, aj keď pre „komplexne“ nevzdelaných
amatérov – teda pre tých tupcov demokratických - to bude opäť nekonečne zložitá teória.........

Aby ste pochopili, prečo je Západný humanizmus totálna hlúposť a dokonca duševná choroba 
celej Západnej civilizácie a aj tých naivných, ktorí sa nechali ohlúpnuť týmito nezmyslami, 
urobím vám aj analýzu základného dokument OSN o ľudských právach. Tento dokument bol 
prijatý OSN v roku 1948 na návrh a nátlak vtedajších Západných demokratických štátov.

Všeobecná deklarácia ľudských práv obsahuje 30 článkov. Ale jej obsah sa dá zhrnúť do 
nasledujúcich bodov. Jednotlivé body analyzujem na základe princípov uvedených v tejto knihe.

1. Každý človek je slobodný a so všetkými ľuďmi sa musí zaobchádzať rovnakým spôsobom.
Toto je principiálny omyl. Sloboda je subjektívny pocit viac ako objektívna realita. Nepoznám 
definíciu slobody, ktorú by som nenapadol, že tak definovaná sloboda je nedostatočná, nejasná 
a zavádzajúca definícia. Akákoľvek miera slobody je silne závislá od historického obdobia, 
rozvoja ekonomiky, kultúry daného národa, ročného obdobia, počasia ... No vymyslite si 
čokoľvek. Od toho všetkého sa dá odvodiť aj nesloboda a teda, že tú slobodu niečo ruší, 
obmedzuje. Som slobodný, ak chcem ísť do obchodu, ale nemám peniaze? Som slobodný, ak chcem ísť do lesa na
huby, ale les je v súkromnom vlastníctve a teda tam nemôžem ísť? Slobodných, subjektívne sa dobre cítiacich, 
v skutočnosti je len veľmi málo. Jednoducho ostatní sú neslobodní, pretože nemajú peniaze, aby skutočne žili tak, 
ako by si to naivne predstavovali. Sloboda je ilúzia, ktorá nebude nikdy naplnená, pretože je to nereálna vec. Ak je 
náš vesmír duálny systém, tak jednoducho pri slobode je jej „rovnocenný“ partner aj nesloboda. 
Ak je Boh, musí byť reálny aj Diabol. Pojem slobody je nejasný a nie je možné ho jasne 
definovať, pretože čistá sloboda bez neslobody je niečo ideálne, ale neexistujúce v našom 
duálnom vesmíre. Objektívne sloboda nemôže existovať bez neslobody, to by nemohol existovať 
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náš vesmír a popreli by ste všetky Heglove zákony dialektiky, ktoré sa opierajú práve o dualitu 
nášho vesmíru. Píše sa doslovne, že každý človek je slobodný. To nie je pravda. Pretože každý 
človek podlieha zákonom vesmíru a nemôže si robiť slobodne, čo si rozmyslí. Nemôže si robiť, 
čo by chcel, to by nakoniec zákonite vyústilo v anarchiu a ničenie všetkého, čo je vyvážené na 
princípe duality medzi slobodou a neslobodou. Namyslene a arogantne slobodne sa chovajú len 
najväčší boháči tohto súčasného sveta, ktorí však zákonite dostanú to, čo si zaslúžia, ak zásadne 
nezmenia svoje správanie sa. 
Ďalej sa píše, že so všetkými ľuďmi „sa musí“ zaobchádzať rovnakým spôsobom. To je snáď pre 
malé deti? Takej somarine uverí totiž len malé dieťa. Nie je možné s každým človekom 
zaobchádzať rovnako. To dokáže len nekonečne dokonalý Boh. To je za prvé. Za druhé však je to
aj principiálny omyl. Človek, ktorý má vysokú karmu a teda veľa energie „Tači svetlá“, tomu 
stačí len vysvetliť a on okamžite pochopí, že sa zmýlil a bude pracovať, aby napravil svoju 
chybu. Ten, kto má tejto energie ako „papagáj“, tomu budete zbytočné vysvetľovať.... Ak ho 
nezmlátite, tak sa bude z vás smiať, že ste ale skutočne slaboch.... teda demokrat?!.... Princíp 
rovnosti je absolútne chybný. Nikde vo vesmíre neexistuje rovnosť, ale nekompromisná 
hierarchia. Nemôže sa zachádzať s každým človekom rovnako, je to základná chyba. S rôznymi 
dušami sa musí zachádzať rozdielne. 

2. Všetci ľudia sú si rovní nehľadiac na farbu kože, na pohlavie, náboženstvo, alebo 
jazyk, ktorým hovoria. No to je ako v rozprávke.....? Ľudia si nie sú rovní, pretože majú inú 
kvalitu duše. Ale žiaľ majú aj inú kvalitu hmoty a teda ich mozgu. Sú vyspelé duše, ktoré 
zákonite musia byť nadradení menej vyspelým dušiam. Podľa toho, koľko majú energie „Tači 
svetlá“. Čím viac energie od Boha, tým bližšie Bohu. Dúfam teda, že nechcete tvrdiť, že ste si 
rovný s Bohom? Však podľa tohto názoru by sa malo rovnako zachádzať s vami, ako aj 
s Bohom?, ak kresťania hovoria, že pred Bohom sme si všetci rovní! Absolútny omyl! K tomu 
však pristupuje jednoducho aj pozemská realita. Niektoré národy sú zaostalé, zaostávajú vo 
vývoji napríklad 500 rokov. Ich mozog jednoducho nepracuje tak, ako mozog iných. Nechcite mi 
tvrdiť, že predsa Nemci sú rovnako hlúpi ako slovenskí neprispôsobiví Cigáni z východného Slovenska, alebo 
dokonca z Rumunska, alebo nevzdelaní Araby vyznávajúci nepriateľský islam? No ak to tvrdíte, tak si tých Cigánov
z Rumunska, alebo nenávistných islamistov, nasťahujte do susedného bytu a zasmejeme sa .... Ľudia nie sú si 
rovní a ani nikdy si rovní nebudú. Vo vesmíre vládne hierarchia a žiadna rovnosť! 

3. Každý človek má právo na život, a to na život v slobode a bezpečí. No, čo urobíte s ľuďmi na Zemi, ak sa
rozmnožia tak, že už nebudú mať čo jesť, „zožerú“ všetko ako kobylky? No určite vznikne vojna a oni sa medzi 
sebou vyvraždia a kto bude silnejší prežije a nikto sa nebude zaujímať takou hovädinou, že mal právo na život 
a dokonca v slobode a bezpečí?? Však v USA, najvyspelejšej demokracii, nie je žiadne bezpečie. Však tam banditi 
zabijú a okradnú percentuálne najviac ľudí z takzvaného slobodného a demokratického sveta. Zaujímavé je aj to, že 
najvyššia zločinnosť na počet obyvateľov je práve v demokraciách (USA, Brazília, Mexiko....). Tak nerozumiem, čo
chcelo tým Západné OSN povedať ?? 

4. Nikto nemá právo ubližovať inému človeku a nemá ani právo mučiť ho. No všetci vieme, že všetky 
demokratické štáty na čele s USA vo vojnových konfliktoch (aj všetky súčasné islamské štáty) veselo mučia svojich 
zajatcov. A prečo nie? Však predstavte si, aká by to bola sranda, keby zajatcov pekne kŕmili a zaopatrili, hrali by im 
na husličkách pri ušiach a keď by sa ich pýtali na nejaké vojenské informácie, oni by použili deklaráciu ľudských 
práv OSN a ........ nič? A teraz teoreticky, filozoficky. Nezamestnaný, ktorého budete nútiť, aby pracoval a neležal 
v posteli ako lenivé prasa, vám povie, že mu ubližujete, pretože ho nútite, aby pracoval a teda ho doslova mučíte 
nielen psychicky, ale skutočne aj fyzicky. Tá lenivá sviňa nebude pracovať, ak ho nedonútite! O čom sú teda tieto 
stupídne Západné ľudské práva? Zákon o dualite nášho vesmíru hovorí, že to isté má v sebe dve stránky vecí. 
Mučenie môže byť v skutočnosti kladné pôsobenie, aby daná entita nedegenerovala, ale sa rozvíjala. Bez práce nie je
existencia a duševný rast. A vy si teda myslíte, že ak niekoho nútite k duševnému rastu a k práci, tak to nemôžete, 
pretože mu ubližujete a dokonca ho mučíte? 

59



5. Každý človek má právo na rovnosť pred zákonom. Tu je problém už s termínom zákon. 
Ľudské zákony v súčasnosti absolútne nezodpovedajú zákonom vesmíru a teda zákonom Božím. 
Základným zákonom Boha je dodržiavanie hierarchie a nie rovnosti. Vesmír sa ináč pozerá na 
sliepku a ináč na človeka a ináč na UFO-na, ktorý je vývojovo stovky miliónov rokov pred 
človekom. Sliepka nemá žiadne právo na nejaký súd. Jednoducho ju hladný sedliak chytí, 
podreže a uvarí. Má ona nejaké práva? V takej veľkej rozdielnosti úrovne medzi sliepkou 
a človekom Vám to je jasné. Ale to isté platí aj medzi človekom, ktorý je čestný a založený 
duchovne, a ktorý je klamár a založený materiálne. V súčasnom materiálnom svete sa bohatý 
podvodník pred súdom právnymi fintami ochráni podstatne efektívnejšie ako ten duchovný, ale 
finančne  asi podstatne slabší. Jednoducho, chudobný nemá žiadne šance pred súdom s bohatým. 
Nežijeme v rozprávkach. Súčasná Západná rovnosť pred zákonom je iluzórna detská predstava, 
ktorá neexistuje a ani nikdy nebude existovať. Situácia so súdmi je podobná teraz – po 
„deklarácii“, ako pred „deklaráciou“. Máte peniaze? Dobre. Nemáte? Váš problém. Ale hlavne je
to principiálna chyba štátneho zriadenia a súdnictva – o súdnictve píšem na inom mieste. Nie je 
pravdivá rovnosť, ale hierarchia. Teda aj pred súdom musia mať väčšie práva a možnosti vysoká 
karma a ľudia s veľkou energiou „Tači svetlami“, pred tým nízkym a menej vedomým a teda 
nutne aj menej duchovne slobodným. Som presvedčený, že toto právo na rovnosť pred zákonom 
slúži len zločincom a teda zločinci aj vymysleli celú túto Všeobecnú deklaráciu ľudských práv. 
Je preto jasné, že OSN slúži zločincom a šíri zločinnosť po celej planéte. OSN na súčasných 
princípoch sa musí zrušiť! Súčasná OSA je organizácia ovládaná zločincami a princípy 
a ideológia OSN je zločinecká!

6. Zákony sú rovnaké pre všetkých, musia sa rovnako aplikovať na všetkých ľudí. To znie 
dobre, ale je to totálna hlúposť z pohľadu večných zákonov tohto vesmíru. Ľudia nie sú si rovní 
ani intelektom a ani vyspelosťou svojej duše. Nedá sa rovnako súdiť človeka, ktorý je duchovne 
vyspelý a ktorý je nízky a teda duchovne zaostalý (karmické čísla kniha OS). Potom dochádza 
k tomu, že ten istý trest za taký istý skutok, je pre nízku dušu smiešna záležitosť a zábava, zatiaľ 
čo pre vysokú reinkarnáciu je to príliš neadekvátne silný trest, ktorý môže spôsobiť jeho opačnú 
a nie výchovnú reakciu. Alebo ináč, primitívovi (ktorí nikdy neprečíta túto moju knihu, nie je 
toho schopný) nezáleží, že sa o ňom v novinách píše, že súd rozhodol a on sa musí ospravedlniť, 
že neprávom urazil iného človeka. Tupec sa zasmeje. Zatiaľ čo človek, ktorý má vysokú karmu, 
je to pre neho skutočný trest a on to tak cíti. Božie – teda vesmírne – zákony sú také, že platia 
diferencovane pre každú duchovnú úroveň ináč. Neexistuje vo vesmíre žiadne rovnostárstvo. Na 
princíp rovnosti definitívne zabudnite!!!! Je to principiálny omyl. Zákony musia byť 
diferencované a platiť musia na každého ináč. 

7. Každý má právo požiadať o právnu pomoc v prípade, ak jeho práva neboli 
rešpektované. Tomu vôbec nerozumiem. Ak máte dosť peňazí na právnikov, tak to viete aj bez 
toho, aby vám to niekto hovoril. Ak nemáte peniaze, tak je to prázdna fráza a nezmysel 
a hlúposť.

8. Nikto nemá právo protiprávne niekoho uväzniť, ani ho vykázať z vlastnej krajiny. To je 
tiež  len prázdna fráza, ktorá nič neznamená. Naviac súčasné právo je všade mylné, neodpovedajúce zákonom tohto 
vesmíru. Napr. USA veselo väznia protiprávne kohokoľvek chcú a tak to robia aj všetky ostatné štáty. Toto je asi pre
malé deti, ktoré sa ešte nedostali do puberty. Na základe princípov hierarchie, je naopak správne postupovať 
protiprávne vo vzťahu k súčasným právam, ktoré sú mylné a veselo teda väzniť kohokoľvek protiprávne a aj ho 
vykázať z vlastnej krajiny. Však tak aj všetci – aj demokrati - robia!
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9. Každý človek má právo na spravodlivý a verejný súd. No to je totálna hlúposť 
v súčasnom svete. USA aj Veľká Británia majú súdy, kde rozhodujú priemerní ľudia, ktorých 
vybrali „z ulice“. Teda rozhodujú „doslova debili a     duchom potenciálne priemerní – teda potenciálni 
zločinci“...... naviac ľudia zo Západnej poškodenej genetiky. Ak ste „nesympatickí“ týmto „zločincom“, tak Vás 
ľahko podľa súčasných „demokratických“ zákonov pošlú za mreže. Nedávno (myslím v roku 2017) zavraždili 
anglickí zločinci reťazami českého „vyššieho“ IT manažéra (teda to nebol nejaký primitívny chumaj), ale súd 
(rozhodcovia z „ľudu“ anglického, primitívneho, teda hovná) oslobodil vrahov??!!....... ha, ha vy nevzdelaní 
Sloveni...!! Degen Západný, ktorý nevie, že je produktom degenerácie Slovanov a Árijcov, tak sa aj tento degen 
chová! Jasné, že sa musí porátať s islamom..... Požiadavka o verejnom súde sa zdá oprávnená. Ale ako chcete súdiť 
zločincov, kde sa narába s tajnými informáciami, ku ktorým nemôže mať verejnosť prístup? Takže nie je možný 
verejný súd.  A že máte právo na spravodlivý súd? To je neustále to isté. Ako chcete dosiahnuť 
spravodlivosť, keď je to v našom vesmíre nemožné? Vedľa Boha stojí Satan. (A čo tie bláznivé systémy súdov 
v     USA a     V. Británii?, kde duševne chorí, ktorých vybrali za porotcov, rozhodujú?!) Nie je možné Satana odstrániť. 
Súd nemôže byť skutočne spravodlivý, pretože nie je neutrálny a nestranný. Môže sa len určitým limitným 
spôsobom blížiť k nejakej momentálnej spravodlivosti. Rozhodujú sudcovia, žalobca, obhajca a svedkovia, ktorí sú 
ovplyvnení svojou neistotou, tlakom okolia, zlým spánkom a daždivým počasím a sudca má zápchu, nemôže mať 
stolicu, a nevie či si má dať po jednaní preháňadlo alebo nie ....? A veľkou mierou na všetkých zúčastnených vplýva 
druhá – odvrátená - stránka ich osobnosti. C.G.Jung vysvetlil, ako funguje tieň v psyché človeka. 
A ľahko sa môže stať, že práve hlavný sudca bude mať silný tieň vo svoje duši práve 
v neprospech podozrivého a preto mu on „naloží“, pretože si bude liečiť svoj tajný komplex, 
ktorý nechce ani cítiť a o ňom ani vedieť... Spravodlivý súd bude len na druhom svete, tu 
s niečím takým nepočítajte. Musíte mať aj trochu šťastie. Ale nebojte sa, spravodlivého súdu sa 
nakoniec určite dočkáme ... všetci, v záhrobí. Správne by malo byť napísané asi takto : „Každý, 
kto sa nejako previnil, musí byť najskôr súdený a     až potom potrestaný“. Nič viac, ani menej. 
A kvalita súdu v každom národe bude podľa kvality ľudí  a duší v týchto národoch. Správne je, 
aby ľudia boli súdení v tom štáte a podľa ich práva, kde sa dopustili zločinu. Ak sa zločinu 
dopustia vo viacerých štátoch, tak v tom štáte, kde majú občianstvo. Žiadne medzinárodné súdy!!
Medzinárodné súdy sú ovládané „medzinárodnými“ zločincami.

10. Každý človek sa musí považovať za nevinného, kým mu vina nebude dokázaná. To je 
trochu reálnejšie. Naráža to však na praktický problém v tom smere, že mnoho kriminálnikov sa 
neodsúdi, pretože jednoducho budú šikovní a ja ich aj tak nebudem považovať za nevinných, ak 
si budem myslieť, že vinní sú. Prešibaní kriminálnici sa možno vyšmyknú a potom by sa mali 
tváriť, že nič? No to teda nie! Ja ich stále budem vidieť ako kriminálnikov. Preto navrhujem, že 
ľudia z     poľa B musia mať právo práve takýchto nepostihnuteľných označiť a duchovne a verejne 
odsúdiť. (Teda len ľudia z poľa B – najvyššia duchovná kasta v štáte!) Len tí, ktorí „svojou 
aktivitou“ obhája svoju nevinu pre súdom, budú očistení. A tí, ktorým sa táto obhajoba nepodarí 
pôjdu do väzenia, ako by sa sami usvedčili tým, že sa neočistia. Je jasné, že len tí, ktorí budú 
„spravodliví“ budú riskovať tento proces „čistenia“ ich osoby. Ten, kto si nebude istý, to nebude 
riskovať. Jasné, že len málo „označených“ bude toto riskovať. Tak ale všetci budú vedieť, čo za 
„hnus a odpad“ nám tu vládne, ak sa nebudú brániť.

11. Nikto nemá právo zrušiť ktorékoľvek právo tejto deklarácie. Ja vám ich zrušiť teraz 
nedokážem, hoci chcem. Ale celá táto deklarácia je totálny nezmysel. Ľudia nie sú si rovní 
a preto sa na nich nesmie pozerať rovnako! Aké sú rozdiely medzi ľuďmi, také sú aj rozdiely 
medzi národmi, rasami, štátmi. Nesmie sa k ľuďom, národom a rasám pristupovať rovnako, 
ale diferencovane podľa ich predností a     nedostatkov. Táto deklarácia je omyl a nebezpečne 
dezorientovala priemerných ľudí – skoro ako náboženstvo!! Nevyhnutne sa aj touto 
„zločineckou“ deklaráciou Svet dostáva do veľkej nerovnováhy, pretože súčasné ľudské zákony 
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idú proti prírode a zákonom vesmíru a Božím zákonom. Ľudstvo sa musí dostať do súladu 
s vesmírom, ináč bude zničené! Hlavne boháči „okolo tejto nezmyselnej deklarácie“ by sa mali 
spamätať, pretože oni stratia všetko! Boháči sú spoluzodpovední za tuposti, ako sú aj tieto ľudské
práva – pretože boháči pri tomto systéme zbohatli! (Takže Vy a nikto iný, budete vinení za tieto 
hlúposti. Nikde sa neschováte – smrti „duchovnej“ neuniknete!!) 

Zákony tohto vesmíru, Božie zákony, sú Dualita a Hierarchia. Dualita teda hovorí, že ak má 
niekto nejaké práva, tak opak právam sú povinnosti a teda musí mať aj povinnosti. Preto, ak si 
človek neplní žiadne svoje povinnosti, nemôže mať ani žiadne práva!!!! Aké majú zvieratá 
v ľudskej spoločnosti práva a povinnosti? Práva žiadne a     povinnosti žiadne. Preto ak sa nebude 
požadovať po človeku plniť ľudské povinnosti, tak nesmie mať ani žiadne ľudské práva a teda sa 
s ním môže zachádzať ako so zvieraťom.....!! Zdá sa vám to nehumánne? Dokonca sadistické, 
zvieracie, neľudské, Satanské, diabolské, ... duševne choré? V kapitole „Cena človeka“  
analyzujem, že ak dlhodobo bude cena väčšiny ľudstva stratová, teda títo ľudia spotrebujú viac, 
ako vytvoria, tak zákonite a nevyhnutne vznikne svetová vojna, ktorá vyvraždí väčšinu tejto 
populácie a donúti ostatných, aby ich život bol ziskový...! Navrhujem tieto ľudské povinnosti, 
ktoré nedokážu vedome plniť zvieratá. Teda človek má byť viac ako zviera, čo v súčasnosti asi  
platí už len na malú časť ľudstva : 

1. Každý človek musí pracovať celý život až do dôchodkového veku. Toto je 
najzákladnejšia povinnosť a preto ten, kto nebude pracovať, ten musí byť za neplnenie 
tejto povinnosti trestaný a doslova každý musí byť donútený pracovať. Nesmú existovať 
žiadne podpory v nezamestnanosti, ale naopak štátna podpora len za vykonanú nútenú 
prácu.

2. Každý človek sa musí po celý svoj život vzdelávať čítaním kníh, navštevovaním škôl, 
kurzov, školení vo všetkých oblastiach existencie človeka a vesmíru, teda nielen 
v praktických oboroch, jazykoch a technických vedách, ale aj v psychológii, filozofii, 
sociológii, histórii, umení, zdravého životného štýlu, zdravotníctve, prirodzených 
spôsobov liečenia, biológii, poľnohospodárstva, lesníctva, prírody, fungovaniu vesmíru... 
Tí, ktorí sa nebudú vzdelávať, nemôžu mať žiadne ľudské práva, pretože nie sú ľudia, sú 
to len nejaké živočíchy, ktorí existujú ako zvieratá. Samozrejme tu bude hierarchický 
rozdiel vo vzdelaní a schopnostiach.

3. Každý človek sa musí starať o svoje zdravie a žiť zdravým životným štýlom. Tí, ktorí sú 
z prejedania tuční, nemajú dostatočnú telesnú kondíciu, majú choroby z nezdravej stravy, 
sú ináč chorí vlastnou vinou, samozrejme si neplnia svoje základné ľudské povinnosti 
(nadradené zvieratám) a preto nemôžu mať žiadne práva nadradené zvieratám. Však sa 
nedokážu ovládať a sú určite skoro ako zvieratá! To zvieratám teraz krivdím.

4. Každý človek musí jednať poctivo, hovoriť pravdu a pomáhať v rámci svojich možností 
svojmu okoliu. Ten, kto klame, kradne, správa sa zločinecky (teda ani nie ako zviera, 
pretože zvieratá jednajú kauzálne a nie zločinecky) neplní svoje základné ľudské 
povinnosti a preto nemôže mať ani žiadne ľudské práva a môže byť zabitý, ako zviera. Ak
škoda – dlh, ktorú tento zločinec spôsobí, bude väčšia, ako (na základe preukázaných 
príjmov na posledných 10 rokov) dokáže splatiť do 60 rokov svojho veku, bude zabitý. 
Treba odstrániť duchovný odpad z tejto planéty!!

5. Každý človek musí byť schopný obrániť seba aj rodinu a národ pred útokom nepriateľa. 
Preto každý musí vedieť bojovať a zachádzať so zbraňou a byť schopný zabiť agresora, 
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ak vznikne takáto situácia. Ten, kto nepreukáže dostatočné fyzické, psychické a praktické 
schopnosti v boji s nepriateľom (vnútorným aj cudzím) a zachádzaním so zbraňami, ten 
nemôže mať žiadne práva. Prečo by mal mať nejaký neschopný degenerovaný človek 
právo na svoju ochranu od ostatných ľudí okolo seba, ak sa sám nezaslúži o svoju 
ochranu??!!

Ľudia, ktorí nie sú schopní plniť svoje ľudské povinnosti nielenže nesmú mať žiadne ľudské 
práva, ale ani sa nesmú rozmnožovať. Týmto ľuďom - zvieratám - sa musí zamedziť ich 
nekontrolované rozmnožovanie a teda premnoženie – ako slonom na savane. Ak Čína dokázala 
regulovať rodenie detí, tak to musí dokázať každý národ a štát! Ak sa Slovania nespamätajú 
a jasne sa duchovne neoddelia od Západu a ostatného mylného sveta, tak budú zničení prví. 
Slovanská duchovná aj historická karma nám neumožňuje sa tváriť, že my nič, my muzikanti. 
Musíme prijať svoju zodpovednosť a/za duchovnú nadradenosť nad inými národmi na tejto 
planéte! 

Pretože som jasne dokázal, že ľudské práva aj humanizmus sú hlúposti, tak aj celá OSN, ktorá 
stojí na týchto hlúpostiach, je tiež hlúposť. Preto my Slovania musíme vystúpiť z tejto 
organizácie šialencov a neuznávať ich rozhodovanie o nás. Preto my Slovania zriaďme 
konkurenčnú organizáciu so sídlom napr. v Moskve, alebo asi lepšie v Petrohrade, ktorá 
bude fungovať na našich slovanských hodnotách! Bude záležať na tom, ktoré mesto v Rusku 
sa bude viac snažiť byť nasledovníkom Slovanskej duchovnosti….. Táto konkurenčná 
organizácia musí byť v Rusku, pretože Rusko je ešte stále najväčší a najsilnejší Slovanský štát… 
Aj keď zahraničné nepriateľské sily a národnosti v súčasnosti ovládajú aj Rusko…..

Z ekonomického hľadiska je potrebné čo najskôr pripojiť Ukrajinu k Rusku, aby sa zväčšil vplyv 
Slovanstva v Rusku. Pretože Slovanská genetika je ekonomicky najvýkonnejšia. Nepriamo som 
to dokázal v mojej hlavnej knihe OS. A logicky, treba k „Slovanskému“ Rusku na princípe 
„konfederácie“ pripojiť aj Slovensko, Maďarsko, Rumunsko…. celú strednú Európu (podrobne v
Kapitole 43 knihy OS) aj Rakúsko, Bavorsko, NDR a sever Balkánu. To sú územia osídlené 
významne genetickými Slovanmi. Hovorím o genetike a nie o jazyku!! Pretože „zločinecký 
Vatikán“, ovládaný zločineckými silami …..., úhlavný nepriateľ Slovanov a Slovákov, rozdelil 
pôvodne jednotný Slovanský Svet….

Prečo je OSN vrcholná organizačná štruktúra zločinnosti a falšovania!? Len sa neustále opakujem, ale pre gójov-
otrokov a nevzdelaných to musím opakovať. Pretože som jasne dokázal, že ľudské práva aj humanizmus sú hlúposti,
preto aj celá OSN, ktorá stojí na týchto hlúpostiach, musí byť tiež hlúposť. 
Ale táto hlúposť je zámerne organizovaná a inštitucializovaná v celosvetovej organizácii OSN! 
Preto je jasné, že OSN, ako zámerná hlúposť a nezmysel, musí byť zločinecká organizácia. 
Schopní ľudia, nielen ja, vedia, že ideály OSN sú hlúposti a totálne nezmysly! 

Opakujem, právo zločincov z     OSN a     Západu nebude platné na území Slovanov! Treba negovať akékoľvek právne 
zákony Západu a Vatikánu ako neplatné na území Ruska a pripojených ďalších Slovanských štátov k Rusku. 
Nebudeme uznávať žiadne právo mimo naše právo! Právna istota je základ pre rozvoj „veľkej“ ekonomiky.

Kapitola 12
Sfalšované dejiny Slovanov a Slovákov Západom a Vatikánom 

Ľutujem, ale ekonomika je absolútne závislá od myslenia ľudí a teda aj od ich reálneho života. 
Pretože myslenie človeka zásadne ovplyvňuje jeho život. Ako človek myslí, tak sa musí aj 

63



chovať. Teda myslenie je zásadný ekonomický činiteľ života ľudí! Preto treba skúmať myslenie 
ľudí v minulosti a tak sa dopátrame, prečo sa ekonomika teraz vyvíja tak katastroficky, ako sa 
vyvíja. Pretože realita v minulosti zásadne ovplyvnila  myslenie našich predkov a teda aj 
ekonomiku našich predkov... Ekonomika z minulosti má významný duchovný a mysliteľský 
vplyv na súčasnú ekonomiku!! Súčasný zdegenerovaný Vatikánsky Západ nechápe, že 
„prirodzená“ ekonomika bez nových mocenských a finančných zásahov je priamoúmerná 
spojitosť s minulosťou a myslením minulým!!!! Teda myslenie ľudí je závislé od dejinných (post 
potopných) okolností, ako boli formované štáty a národy. Žiadny ekonóm vám nepovie, že 
absolútne základy ekonomiky sú dejinné skúsenosti a vedomosti prežitia národov a štátov. 
U zdegenerovaných Západných štátov je odtrhnutosť od reality duchovnej aj ekonomickej – dejín
ich národov - zásadný – už minimálne asi 300 rokov!! Ale u Slovanských štátov a národov vďaka
genetike R1a .... ich „náboženský podvod“ nefunguje... Síce sme stále ich otrokmi, ale stále nás 
nezlomili!!!!!!!!!!! My Slováci sme z viac ako 85 % potomkovia predkov, ktorí na Slovensku žili
už pred 8000 rokmi a sme najstaršie autochtónne obyvateľstvo v Európe?!! Chápete tie Západné 
a Vatikánske podvody?! 
Preto sa podrobne pozrime na naše Slovenské dejiny, aby sme čo to začali tušiť, ako naše dejiny 
majú vplyv na našu súčasnú ekonomiku..

Západu ja neverím nič. Som si absolútne istý – dám na to svoju hlavu - že Vatikán 
a Západ zámerne sfalšovali naše Slovenské dejiny. Doporučujem v súčasnosti hlavne týchto 
dvoch slovenských autorov a ich knihy :

1. Cyril A. Hromník, knihy „Sloveni, Slováci, kde sú naše korene“, „Sloveni a Slovenky“, 
„František List“.

2. Oskár Cvengrosch, kniha „Tajné dejiny Slovenska, Slovenov a Sloveniek“ a „Tajné 
dejiny Slovenov a Uhorska“, podnadpis „Uhri boli Slovania“. 

A potom určite knihu „BYSTVOR“ od ruského autora Svetozár!! Ale v Rusku bude asi veľa 
autorov, ktorí odhaľujú „Západné zámerné“ falšovania dejín Slovanov. Píšem len heslovite 
z týchto kníh, s ktorými súhlasím, aby „nevzdelaní“ Slováci a Česi zistili, ako boli oklamaní!

Rímska ríša bola zničená slovanskými národmi, kniežatstvami z územia bývalého 
Uhorska.
Markomani, Kvádi, Vandali, Otrogóti, Vizigóti, Huni, Frankovia, Nemci, Góti...... všetci boli 
Slovania, ktorý žili na tomto území dávno pred vznikom Rímskej ríše. Toto územie starého 
Uhorska bolo územie Slovenska, Maďarska, Moravy, severného Poľska, Halíča (ukrajinské 
Karpaty, Ľvov), Rumunsko (Rumunské Karpaty, Vojvodiny (sever Srbska), sever Chorvátska, 
severné a východné Rakúsko. Nikdy neexistovalo žiadne údajné sťahovanie národov po páde 
Rímskej ríše. Podvod! Rímska ríša dlhodobo škodila Slovanom. Keď Rím vyvraždil 
Slovanských Trákov na území súčasného Rumunska, tak sa naši „slovenskí“ predkovia konečne 
postupne dohodli na koordinovanom postupe a hlavne skutočne pochopili, že Rím je ich 
smrteľný nepriateľ a Rím musia zničiť. A tak to aj urobili.....! 
Po páde Rímskej ríše, Rím – ich dediční vládcovia - strategicky (a veľmi prefíkane) preskupil 
svoju moc do zámerne mylne vykonštruovaného kresťanského náboženstva (a ich Biblie) – 
údajne to vymysleli židia - a odvtedy Rím systematicky vraždí a ničí nás Slovanov. Slovania – 
predkovia Slovákov - na našom území boli už min. 3000 rokov pred Kristom a boli veľmi 
nábožensky „Árijsky a Rusky“ založení. A tak „naleteli“ na Vatikánsky Západný podvod o Bohu.
Vatikánske kresťanstvo je len primitívny podvod o Bohu za účelom zotročiť ľudí nemyslením 
a vierou a inými somarinami, ktoré som analyzoval aj v tejto knihe. Kresťanstvo a jeho Biblia je 
len primitívny systém, ako zotročiť a ovládať priemerných ľudí!! Súčasný problém Slovanov je 
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v tom, že uverili Západu a iným národom-blokom, že sú im rovní. Naopak! Slovania nechápu, 
že tí ostaní nielen zo Západu, ale aj iné individualistické a materialistické národy sú 
duchovne nízki a nutne tak podľa princípu hierarchie musia byť aj geneticky menej 
schopní!! Ako môže byť spravodlivý a pracovitý človek porovnávaný s klamárom a zlostne 
mysliacim? Len v dobe totálneho temna duchovného – teda v demokracii a dobe oligarchického 
fašizmu - vlády západných vatikánskych „Satanov“ a iných planetárnych zločincov - je to možné.
Je údajne geneticky dokázané, že Slovania, teda haploskupiny R1a a I2, sú geneticky zložitejší 
ako iné genetické národy. Je to ale logické – duchovne vyšší má aj kvalitnejšiu genetiku, teda 
morálka a duchovnosť určuje, aké technologické úspechy dosiahne ktorý národ a rasa. 
Teda žiadna rovnocennosť, ale hierarchia a spolupráca národov a rás na ich danej genetickej 
„schopnostnej“ úrovni! Prečo teda vy Slovania počúvate iných na tejto planéte a naopak 
nenariadite im, že oni budú počúvať Vás?! Prečo sa neustále ponižujete a napodobňujete 
pravdepodobne duchovne aj geneticky nižšie rasy? Čo sa od nich chcete naučiť? Samozrejme 
genetická zaostalosť je priamo úmerná duchovnej nízkosti!! Ale možno sa mýlim? Treba urobiť 
seriózny slovanský výskum, pretože Západu sa nedá veriť nič, Západ sfalšoval všetko.........
Neexistuje budúcnosť tejto planéty na základe genetickej nízkosti a následne duchovnej 
zaostalosti a degenerovanej hmoty mozgu. Ak Vám nefunguje mozog, tak ste a aj budete trvale 
nechápajúci! Nikdy nie je možné z človeka s IQ 80 urobiť počas jeho života IQ 120! Chápete 
nevzdelanci demokratickí?  Ak sa zásadne nezvýši genetika ľudstva a tým následne aj jeho 
myslenie, tak tento Svet nemá žiadnu šancu a treba to čo najskôr ukončiť!!!!  Teda ak nevznikne 
už veľmi skoro mocenský systém na tejto planéte, ktorý bude systémovo zvyšovať kvalitu 
„mozgov“ obyvateľstva, tak nemá význam sa týmto „planetárnym nezmyslom“ ďalej 
zaoberať. Treba toto „plahočenie nedostatočných“ zničiť, ha , ha... Je ale jasne možné, že sa 
zasa mýlim??  Pochybujem o sebe neustále, stále neviem, či mám pravdu, alebo sa mýlim? Kto 
mi pomôže? Nikto mi neodpovedá.....     

Slovania prehrali súboj so Západom a Vatikánom – teda Satanom, pretože boli a aj stále 
sú rozhádaní medzi sebou – nechápu, že ich ovláda Satan. Asi už aj u Slovanov je nejaká 
genetická chyba!? Len v čase smrteľného nebezpečenstva boli donútení sa zjednotiť a tak zničiť 
Rím.
Na území Slovenska boli bane na kovy a zlievarne kovov už min. 3000 rokov pred Kristom. 
Civilizácia – teda technológia a duchovnosť -  pred Kristom do celej západnej Európy prenikala 
asi hlavne zo Slovenska, teda Uhorska. Treba o tom urobiť slovanský výskum, pretože Západu 
nemôžeme veriť nič!! Teda ani našej „slovenskej-židovskej“ finančnej mafii!  Aj po mnoho 
storočí Vatikánskeho ničenia Slovenska bola v Banskej Štiavnici založená najstaršia Vysoká 
škola banská a technická v Európe. Viete, že železo bolo na Slovensku známe už 1600 až 1450 
pred n.l.? (Rukoväť dýky z Gánoviec a železná obruč na mise z Veľkej Lomnice.) Takže, ak sa 
všade píše, že železo vynašli Chetiti 1000 rokov pred n.l., tak niečo tu nesedí...? (Hoci Chetiti 
boli určite Slovania pôvodom zo strednej Európy, alebo z Ruska! Tak tvrdím.)
Naši predkovia na Slovensku dávno pred Kristom vyznávali vieru v  duálneho boha Šiva/Živa. 
Takýto „duálny“ boh bol pravdepodobne vyznávaný nielen v starej Indii, ale aj v Russenii a 
Dariji – štátov starých Rusov a Árijov na Sibíri už  minimálne 6000 až 8000 rokov pred n.l. Z 
Russenie a Dariji odišli Rusi a Árijci asi 4000 rokov pred n.l. do Indie.  
Myslím si, že hornaté Slovensko bolo centrum náboženstva Slovanov v Uhorskej oblasti 
a najsvätejšie  miesto bolo údajne Štrbské pleso vo Vysokých Tatrách. Naši predkovia rozprávali 
slovanským jazykom, ktorý sa teraz dáva do zhody so starým drávidským indickým jazykom a 
najbližším tomuto jazyku je v súčasnosti Tamilský jazyk (a aj Sanskrt). V drávidskom jazyku sú 
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na Slovensku pomenované rieky, hory, mestá..... V súčasnosti je údajne veľké množstvo  slov 
v drávidskom jazyku  podobných, alebo dokonca identických, so slovenčinou  a ruštinou. Boh 
Šiva/Živa bol obojpohlavný, aj muž, aj žena. Každému na Slovensku/v Rusku je jasné, že je živý 
od ženskej duálnej časti toho božstva, teda od bohyne Živa. Meno boha našich predkov 
Slovákov/Rusov/Árijcov sa dokonale zachovalo v slove byť živý..... žiť. Ženská časť boha Živa 
rodila život. Žiadny národ nemá tak identické slovo byť živý od božstva Šiva/Živa, ako 
slovenský jazyk. Toto náboženstvo ale bolo duálne náboženstvo a nie súčasný „tragi-komický“ 
kresťanský omyl. A tu od ženskej duálnej časti boha Šiva/Živa je už len krôčik ku kresťanskej 
panne Márii! Niektorí súčasní autori píšu, že starí Drávidi prišli z Indie na Slovensko aj s ich 
náboženstvom a nás Slovákov učili.... Omyl!! Naši starí slovanskí-árijskí predkovia z Russenie a 
Dárije (teda zo Sibíri) odišli do Indie. Preto v indickom drávidskom jazyku, aj ďalších indických 
jazykoch, je množstvo slovenských-ruských slov!! Ruština je veľmi podobná slovenčine, preto je
aj slovenčina podobná drávidčine, tamilčine a sanskrtu! V Indii je veľká časť populácie, ktorí sú 
geneticky zhodní s našimi starými slovanskými predkami. Šokujúce?! Zaujímavé?! Sviatok 
Vianoce slávili aj naši predkovia, minimálne už 3000 rokov pred Kristom. Toto slovo 
v drávidskom jazyku údajne znamená doslovne sviatok „Zázrak slova“. Teda slovenské Vianoce 
znamená foneticky drávidsky  „zázrak slova“. Však to je ústredný motív celej Biblie..... Všetci 
vieme, že Biblia je len plagiát a odpisovala všetko zo starších predlôh a napodobňovala staré 
náboženstvá. Slovo Vianoce v slovenčine v súčasnosti nemá žiadny význam. Všetky ostatné 
národy v Európe majú Vianoce označené ako „narodenie Krista“ (roždestvo rusky, Merry 
Christmas anglicky a pod....) Jedine Česi majú Vánoce tiež. Ale Vánoce už vraj nie je presný fonetický 
význam drávidského „zázrak slova“. Český národ je najmladší slovanský národ a vznikol podľa C. A. Hromníka tak,
že niekedy v 7. storočí n.l. Praotec Čech zavraždil svojho brata na Slovensku (asi v oblasti dnešnej Hriňovej) a ušiel 
aj so svojou čeľaďou pod horu Říp. 
Dochované nápisy na Slovensku na skalách, múroch ....... sú v písme, ktoré je skoro identické ako písmo starých 
Feničanov v stredomorí a Etruskov v Taliansku. Tvrdím, že Etruskovia (Et-rus) a aj Feničania boli Slovania zo 
strednej Európy.

Staré Macedónsko boli Slovania a Alexander Veľký bol Slovan. Ešte v roku 1700 n.l. v Solúni 
(dnešné grécke Thesallonike) všetci rozprávali slovanským jazykom. (Mimochodom súčasný 
macedónsky jazyk je slovenčine podstatne podobnejší ako poľština... Choďte Slováci do 
Macedónska a za niekoľko dní budete rozumieť 50 % ich jazyku). Vraj ešte pred 1. svetovou 
vojnou bola Solúň mesto v Bulharskom štáte a všetci rozprávali v tomto meste, aj širokom okolí, 
slovanským jazykom. Takže Gréci, aj Západ samozrejme, o Alexandrovi Veľkom klamú!! My 
Slováci máme veľmi blízky a doslova priamy historický vzťah s Macedónskom a Alexandrom 
Veľkým a aj so Spartou v starom Grécku! Sparta v starovekom Grécku boli Slovania (doslovne si 

myslím Slováci), ktorí prenikli na Peloponéz z územia starého Uhorska. Preštudujte si historické 
údaje, ako sa odlišovali Sparťania od ostatných Grékov a ako ostatní Gréci nechápali, prečo sa 
Sparťania tak venovali svojmu vonkajšiemu vzhľadu a svojim dlhým vlasom. Sparťania boli 
vyznávači vlasatého boha Šiva/Živa, ako aj Slováci. Takže 300 udatných Slovanov (doslova 
Slovákov) zachránilo Grécko pred Perskou armádou ....... a určite nie Gréci!! Gréci boli slabosi 
a mnohí homosexuáli! Gréci boli už v tej dobe klamári a podvodníci. Gréci sa v tomto nezmenili 
ani do súčasnosti – vykradli a zneužili EU dotácie  a teraz chcú, aby sme my Slováci platili na ich
dôchodky?? Však sú to stále rovnakí klamári ako už aj 1000 rokov pred n.l., keď napadali Tróju?
Trója bolo slovanské mesto – mierumilovné. Avšak starí Gréci boli myslením aj životom zločinci
a lúpežníci – a zločinci a klamári sú neustále aj teraz – a preto napadli Tróju pre koriť!! Starí 
Gréci boli najnedôveryhodnejší národ vo vtedy známom svete. Skutočne nechápem, ako mohla 
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EU dať potomkom najväčších klamárov z histórie Európy pôžičky?! Sú to sabotéri? Choďte do 
Grécka a skúšajte uzatvoriť nejaký rovnocenný obchod.... ha, ha. Gréci sú „mozgovo“ 
podvodníci, klamú a klamú, sú leniví už ako aj Arabi, teda asi sú geneticky rovnakí ako aj Arabi 
– teda semiti. (Židia sú údajne tiež semiti – potom chápem, že sa im tiež nechce pracovať! 
Údajne Židia sú aj Chazari a teda turko-tatárky národ a tiež sú semiti – neviem. Ale v knihe 
Bystvor sa tvrdí, že sú to všetko šedá rasa a teda duchovne nízka oproti bielej rase Rusov 
a Árijcov.) Údajne grécky básnik Homér napísal Odyseu. Homér bol Slovan a jeho Odysea bola 
len preložená do gréčtiny a Gréci si len privlastnili toto dielo. Ale Iliada už bola napísaná 
Grékom – klamárom – a preto je taký obrovský duchovný rozdiel medzi týmito dielami a ich 
myšlienkami. Tiež v Rímskej ríši Etruskovia boli Slovania - boli poctiví a spravodliví. Ale 
Latinovia?, Rímania, boli zločinci a  duchovný odpad. A z Rímskej ríše a gréckej zločineckej 
spoločnosti vytvorili západnú civilizáciu!! Teda Hovno. Bežme od tejto civilizácie „hovna“ 
okamžite a čo najďalej a nepustime žiadnych týchto duchovných retardov zo Západu na 
Slovensko!! 

Geneticky je dokázané, že maďarský národ geneticky neexistuje. Jednoducho akokoľvek 
sa všetci genetici snažili objaviť maďarský gén, nenašli ho. Naopak, maďarské obyvateľstvo je 
geneticky veľmi podobné slovenskému obyvateľstvu. Tak ako je to s Maďarmi? V 18. storočí, 
keď Turci prehrali a odchádzali z Uhorska, tak sa dohodli so židovskými obchodníkmi v Uhorsku
na ďalšej spolupráci. Údajne Židia chcú vždy s každým spolupracovať a mať zisk.... A tak títo 
židovskí obchodníci ďalej hovorili medzi sebou v obchodných veciach nejakým takýmto 
tureckým nárečím.  Tento jazyk bol však veľmi chudobný a neživotaschopný. Avšak vtedy Západ
a Vatikán zistili, aký je potenciál tohto jazyka – rozdeliť Uhrov-Slovanov! Preto Západ aj 
Vatikán investovali a robili všetko, aby sa uchytil nový jazyk, ktorý rozdelí Uhrov. Tak sa Židia 
spolu s Vatikánom a Západom dohodli na spoločnom koordinovanom postupe za účelom 
vytvorenia nového jazyka. Jazyk postupne umelo vytvárali. Na konci 18.stročia vytvoril nejaký 
Slovák z Košíc umelo asi 10 000 slov, pretože novo vzniknutá umelá maďarčina bola vtedy 
veľmi chudobným jazykom. Preto je v maďarčine od tohto Slováka, „tvorcu maďarčiny“, toľko 
veľmi podobných slov slovenčine. Potom na začiatku 19. storočia nastúpila silná maďarizácia 
riadená z Vatikánu a podporovaná Západom. Takto rozdelili ten istý Uhorský (slovanský víťazný
protirímsky) národ na dve časti.
Tak isto sa teraz (od roku 2014) postupuje aj na Ukrajine. Ukrajinčina ešte pred 15 rokmi 
existovala len v Karpatoch. Celá ostatná Ukrajina hovorila rusky a sú to podľa mňa všetci 
mentálne aj geneticky Rusi. Ukrajinci sú len na západe Ukrajiny, v Karpatoch. Na Ukrajine 
systematicky umelo vytvárali množstvo slov, ktorým tam zo začiatku nikto ani nerozumel. Tak 
rozdelili ten istý národ na Ukrajincov a Rusov. Dokonalá západná stratégia rozdeľovať a potom 
ničiť a využívať. Prečo sú Slovania takí hlúpi?!
Za starých čias v strednej Európe to boli všetko Uhry. A uhorskí Slovania sa rozdeľovali 
spontánne na Horniakov a Dolniakov. Uhry neboli Maďari, ale Slovania (Slováci) na tomto 
území. Opakujem, je to geneticky definitívne dokázané!! Maďarský národ geneticky neexistuje.
Franz Liszt nebol Maďar, ale Slovák (vlastným menom František List), ktorý sa narodil v Bratislave a do konca 
svojho života rozprával len slovensky a vôbec ani slovo maďarsky.
Maďarský básnik Sándor Petofi, vlastným menom Alexander Petrovič, bol tiež Slovák ako repa. Po osudovej bitke 
nezahynul, ale zajali ho ruskí kozáci. Keď sa zajatec ocitol v slovanskom prostredí na Sibíri, nezasiahnutom 
maďarizáciou, rýchlo sa vrátil k pôvodnej identite a stal sa Petrovičom. Jeho vnuk Petrovič sa stal dokonca 
podplukovníkom cárskej armády. Petrovičov hrob je v Baguzine a zomrel v roku 1856.
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Zvlášť upozorním na Rumunom, pretože Rumuni sú akoby za oponou pre strednú Európu, aj pre 
Rusko a aj pre Západ. Citujem od talentovaného, nezávislého, vznikajúceho slovenského 
historika Oskára Cvengrosha z Prešova :
S určitým oneskorením prebehla jazyková asimilácia i v strednej a východnej Európe, konkrétne  
v Macedónsku, Rumunsku a v Uhorsku. 
V Rumunsku sa ešte do 18. storočia používal slovanský jazyk ako jazyk liturgický. Po roku 1815 
novozavedená latinská abeceda postupne v Moldavsku a Valašsku nahrádzala cyriliku a do 
konca 19. storočia ju úplne vytlačila. Cyrilika sa v Rumunsku používala do roku 1860. 
Územie Valašska a Moldavska bolo predmetom mocenského súperenia Ruska a Turecka v 18. a 
19. storočí. Nekonečné vojny ukončila až Parížska mierová zmluva v roku 1856. V roku 1858  sa 
uskutočnila Parížska mierová konferencia európskych štátov, kde sa delegáti dohodli, že obe 
kniežatstvá (Moldavsko a Valašsko) budú spojené do jednej provincie, a rok na to bol na čelo 
oboch kniežactiev zvolený bojar Alexander Ion Cuzu. Následne v roku 1861 obe kniežatstvá 
utvorili jeden štát – Rumunsko, pričom naďalej každoročne platili Osmanskej ríši stanovenú daň.

Od polovice 19. storočia sa vytvárala nová konštrukcia jazyka, pri ktorej došlo k očisteniu od 
francúzskeho a talianskeho vzoru. Nový jazyk však napriek všetkému zdedil zhruba 20 percent 
slovnej zásoby z pôvodného „slovanského“ jazyka. Vo Valašsku i v Moldavsku dlho pretrvávali 
dva národné jazyky, jeden umelý (novovzniknutý) spisovný a literárny a ten druhý bol tradičný 
ľudový (slovänský) jazyk. Počas 19. storočia sa „literárny“ (novovzniknutý) jazyk postupne 
presadil ako jazyk štátny a tak v duchu Herderovskej filozofie, počnúc rokom 1861, vzniká nový 
národ, národ rumunský. 
Po porážke Rakúsko-Uhorska a Nemecka v prvej svetovej vojne, sa vo februári 1919 rumunská 
armáda zmocnila Sedmohradska a Bukoviny, následne bola obsadená Budapešť, kde rumunskí 
vojaci zotrvali štyri mesiace. Podľa ustanovení trojice zmlúv z rokov 1919 - 1920 (Saint-
Germainská, Neuillyská a Trianonská mierová zmluva) Rumunsko získalo Sedmohradsko, 
Bukovinu, východný Banát a Južnú Dobružu, pričom na týchto novozískaných územiach bol 
automaticky zavedený novovytvorený úradný jazyk rumunský. 
V Uhorsku sa ako úradná reč používala latinčina až do roku 1786, kedy Jozef II. dekrétom 
vyhlásil za úradný jazyk rakúskej monarchie nemčinu. Vo všeobecnosti to spôsobilo nevôľu a 
odštartovalo v Uhorsku nárast maďarského nacionalizmu. Po rakúsko-uhorskom vyrovnaní v 
roku 1867 sa rovnako ako v iných krajinách  i v Uhorsku šíril maďarský jazyk centrálne z 
hlavného mesta. 
K tomuto možno dodať, že meno Rumunsko je termín novodobý - 19. storočie a jeho pôvod 
pravdepodobne pramení v pojme "Rumelia", čo bolo pomenovanie pre cely Balkán. Rumelia 
pravdepodobne pramení v pojme "Roma" - "Rím", čo bolo, ako z histórie všetci vieme, meno 
"Rímskej ríše", ktorá sa nachádzala na Balkáne a v Anatolii s centrom v Carihrade. Tzv. 
západorímska ríša nikdy nejestvovala. Tá vznikla až keď "západ" zboril Carihrad... 
Na termín Rumun som zatiaľ nenarazil ani ako etnikum Uhorska. Všade sa spomínajú Valasi, 
pričom je pravdou, že nikomu nie je jasné, kto ti Valasi vlastne boli. Je zjavné, že Valasi boli 
slovenské etnikum (nie slovanské) vzhľadom na ich jazykovú výbavu. Štúr zaviedol spisovnú 
slovenčinu podľa nárečí z oblasti, ktoré boli a sú osídlené prevažne Valaským obyvateľstvom. 
Toponymické názvy Valaska, ako aj Sedmohradska sú toho dostatočným dôkazom... 
Do 20. storočia "Rumuni" v Uhorsku o rumunčine s najväčšou pravdepodobnosťou ani len 
nechyrovali. Používali ešte zo zotrvačnosti v úradnom styku latinčinu, pretože "maďarčina" im, 
tak ako nám,  vôbec "nevoňala". Samotná Rumunčina má údajne blízko k francúzštine, lenže 
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francúzština je vidiecka latinčina, a práve latinčina je ten spoločný základ, na základe ktorého 
panuje presvedčenie o spoločnom pôvode francúzštiny a rumunčiny ... To sú ďalšie tragikomické 
uzávery modernej lingvistiky.
Detailne som sa Rumunskom a Rumunmi nezaoberal, je tu priestor pre seriózny výskum a som 
presvedčený, že každý, kto sa do toho zavŕta v hrubých rysoch potvrdí nasledovné: 
- Rumuni nie sú "románsky" národ, z etnického a genetického hľadiska sú zmesou slovanských a 
slovenských kmeňov 
- historickí Dáci, od ktorých odvíjajú Rumuni svoj pôvod nikdy neboli národom, jednalo sa o 
slobodné slovanské kniežatstvá - vojvodstvá 
- Rumunsko je novodobý názov pre zjednotené Valasko, Moldavsko a "v 20 storočí urvanú časť 
Uhorska" 
- uhorskí Rumuni, zvaní Valasi, do 1. pol. 20 storočia nevedeli po rumunsky ani zaťať, tzv. Valasi
boli slovensky hovoriace etnikum
Chápete, aký podvod na nás hrá Západ a Vatikán?! Rumuni sú tiež naši slovenskí (uhorskí) bratia! Vedia Rumuni, 
že sú Slovania – teda v ich prípade skoro určite Slováci? Určite teraz nie..... Aj Rumuni sa musia naučiť naspäť 
jazyk svojich predkov Slovenských – doslovne hovorme Slovenských, pretože toto je pravda!

Tatársky vpád do Uhorska nikdy neexistoval. Tatári, teda Mongoli, v Uhorsku nikdy neboli, čo definitívne 
dokázali genetické výskumy. Boli tu Tartari. Tartaria bola slovanská ríša, rozkladajúca sa na území súčasnej 
Ukrajiny a Ruska, na východ za Karpatmi. V tom období začal Vatikán systematické cirkevné súdne procesy proti 
uhorským-slovanským šľachticom a zemanom. Súdne procesy končili odsúdením, potom popravou obžalovaných 
a skonfiškovaním ich majetkov. Aj takto sa Vatikánska cirkev samozrejme dopracovala k súčasným majetkom.... ha,
ha. Toto sa v tom čase začalo diať masovo. Preto uhorská (slovenská) šľachta pozvala svojich bratov Slovanov, 
Tartarov, aby im pomohli. Prišli, vyhrali bitku proti Rímu – porazili križiacku Vatikánsku armádu v roku 1242, 
niečo dohodli v prospech svojich bratov Slovanov (v Trogiri a Vatikán tají čo!) a odišli. 
Majetky súčasnej rímskej cirkvi, Vatikánu, na tomto území, patrili nám Slovanom vždy. Treba 
rímskemu Vatikánu odobrať všetky naše slovenské majetky. Katary v južnom Francúzsku, 
ktorých Vatikán a križiaci v stredoveku všetkých vyvraždili, boli určite tiež Slovania. Svätá 
rímska katolícka cirkev vyvraždila viac ako 0,5 milióna Slovanov Katarov. Odmietli poslušnosť 
Vatikánu. Mali vlastný – demokratický – názor, aký je Boh........ Kresťanská západná civilizácia 
je hnus a odpad, ako na konci svojho života napísal nemecký filozof Friedrich Nietzsche – v 
knihách „Tak hovoril Zarathustra“ a „Antikrist“.
Veľká časť populácie v Nemecku, Švédsku, Nórsku, Fínsku ... sú geneticky Slovania. Do 
budúcnosti treba požadovať, aby urobili každému človeku v Európe genetický test, aby sme 
vedeli my, aj oni, ktorí sú geneticky Slovania po otcovi, aj keď teraz možno niektorí vystupujú 
proti vlastným predkom!
Ešte citujem, čo mi prišlo internetom od jedného z čitateľov mojich predchádzajúcich kníh: Veľmi zaujímavé je 
významné postavenie Slovákov - Slovenov (Sloven, Slovenka, Slovensko) ako národa, pretože podľa najnovších 
štúdií patríme medzi najstaršie národy v Európe vôbec. Genetický výskum doc. Feráka priniesol pre nás zaujímavé 
výsledky. Sme totiž rekordérmi etnickej autenticity. Pomaly 85% Slovákov zdedilo gény, ktoré sa vyskytovali v 
strednej Európe a na našom území už pred 8000 rokmi. Sme teda pôvodní obyvatelia Slovenska, vždy sme pod 
Tatrami žili. Patríme medzi najstaršie etnikum v Európe. Gény, ktoré máme, sa v Európe vyskytovali už pred 20 až 
50 tisíc rokmi. Obdobný genetický výskum radí Walesanov na druhé miesto. Totiž cez 70% obyvateľov Walesu má 
6000 rokov staré gény viazané na ich územie. Na poslednom mieste v rebríčku sa umiestnili Maďari, nakoľko len 
5% obyvateľov Maďarska má gény staromaďarské. Polovica Maďarov má gény slovanské (slovenské). Celé 
generácie Maďarov, potláčaním pravdy, žijú teda už niekoľko storočí vo veľkom klame a sebaklame. Už v roku 1991
na to upozornil renomovaný genetik L. L. Cavalli Sforza, profesor Stanfordskej univerzity (USA). Výsledky svojej 
veľkoplošnej genetickej štúdie, ktorú uskutočnil na území dnešného Maďarska zhodnotil profesor nasledovne: 
Maďarsko v Európe je anomáliou. Jazyk je ázijský, ale obyvateľstvo európske, väčšinou slovanské. A títo Slovania 
sú pôvodným obyvateľstvom Karpatskej kotliny. Absolútna väčšina obyvateľov Maďarskej republiky nie je etnicky 
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maďarská, je prevažne slovanská a kontinuálne európska. Zostalo iba maďarské meno a aglutinujúci jazyk. 
Maďarských génov niet." (Scientic American, november 1991). 
Ďalší fakt, ktorý nie je celkom známy širokej verejnosti, je dominantné postavenie slovenského jazyka ku ostatným 
slovanským národom. V tejto súvislosti spomenieme prácu amerického vedca a lingvistu prof. Pricea, ktorý 
považoval slovenčinu za kľúč ku všetkým „slovanským jazykom" a za médium na dorozumenie sa s ostatnými 
Slovanmi. (John D. Price, The Key to all Slavonic Languages, SHF, Columbia Univerzity, New York, Dec. 15. 1943,
9. s.). Profesor J.Price túto myšlienku vyslovil na kongrese Slavistov vo Varšave. Poľská delegácia vyšla s návrhom,
aby sa schválila definícia prvého slovanského jazyka, ktorej určujúcim bodom je slovenčina. Okrem českej skupiny 
všetky slovanské delegácie odhlasovali poľský návrh: Slovenský jazyk je najstarší a podľa neho sa potom vytvorili 
ostatné slovanské jazyky". (Kanadský Slovák, Slovenčina, najstarší slovanský jazyk, Toronto, 23. marca 1989). Ku 
vyššie uvedeným odborným vedeckým prácam, ktoré pojednávajú o Slovákoch ako o najstaršom slovanskom národe,
môžeme uviesť aj historický prameň ruského stredovekého kronikára a letopisca Nestora (1056 - 1114). Rehoľný 
mních kyjevského kláštora vo svojej práci Povesti dávnych liet obdobne tvrdí, že Slováci (Sloveni) sú pôvodným a 
teda najstarším slovanským národom...

Všetci si musíte prečítať knihu : „Všetko bolo inak. Veľké Slovanské dobytie Sveta. Apokalypsa 
po roku 1000“, autor Marián KAPOLKA. Som šťastný, že sa mi dostala do ruky táto vynikajúca 
kniha, ktorá píše, ako ja len duchovne myslím a cítim ..... a potrebujem práve takéto dôkazy 
môjho duchovného cítenia. Stručne len hlavné z tejto knihy : Ruský akademik Anatolij Fomenko 
aj s jeho veľkým vedeckým tímom štatisticky matematicky dokázali, že celá história tejto planéty
je sfalšovaná. Najstaršie dochované originálne doklady, písomnosti sú z roku 962 tohto letopočtu 
a všetky ostatné sú opisy, opisy odpisov .... žiadny originál .... a teda falzifikáty.....! Akademik 
Fomenko s kolegami jasne vedecky dokazuje, že sa nekonal žiadny starovek, ani antika......... 
všetko je to falzifikát a podvod!! Dejiny súčasného ľudstva sú podstatne kratšie....! Západ 
vytvoril túto falošnú históriu (a zničenie pravdivých dokladov a kníh) v čase hlavne od 16. do 18.
storočia a globálna falzifikácia sa ukončila na začiatku 19. storočia.... Za všetkým stál hlavne 
Vatikán! Chápete?........ O aký kolosálny podvod Západu proti Slovanom sa tu jedná?! Hlavná 
sila rozvoja civilizácie pred asi 500 rokmi v Európe, Ázii, Amerike, boli Slovania, Árijci, Rusi, 
Tartária. Všetko a všetci, čo tvrdia niečo iné, je omyl a klamstvo!! Tu nemám priestor sa touto 
knihou dôkladne zaoberať, ale ja pánovi Kapolkovi v tomto verím viac, ako môjmu otcovi a 
bratovi..... Pretože historické dôkazy a argumenty p. Kapolku dokonale zapadajú do mojich 
psychologicko-filozogických výskumov o Západnej civilizácii a Slovanskej civilizácii! Všetci 
Slováci si musia prečítať túto knihu p. Kapolku a túto knihu treba po „Oslobodení“ sa spod
Vatikánskeho nevoľníctva zaviesť ako povinné čítanie pre našu školskú mládež!
Chápete?, ako tie svine západné aj s     ich Vatikánom nás oklamali a následne okradli .......?? 
Všetky dôkazy vedcov a múdrych, ktorí sa odvolávali na písomnosti a autorov .... na kópie kópií, 
ktoré boli systematicky falšované..... všetky odvolávky na archívne doklady „kópií“ nejakým 
údajných minulých originálov..... ha, ha, ..... všetko je to hlúposť. Všetko je to podvod. Je mi 
ľúto historikov, ktorí pracovali celý život na niečom, čo je omyl. Neverte žiadnym historickým 
dokladom Západu, všetko to bolo Západom a Vatikánom sfalšované...... Tvrdím, že aj o mnohých
origináloch sa zistí, že to bol podvrh.... Čomu sa teda dá veriť? Len archeologických materiálnym
artefaktom, dôkladne prevereným písomným originálom, genetickým výskumom, jazyku 
národov. A potom hlavne verte filozofii a psychológii. Nič iné nie je dôveryhodné! Ostatné 
nielenže nestojí za námahu sa tým zaoberať (tie množstvá historických kníh „západných 
pomýlených“ autorov), ale hlavne ohlúpnete z tých hlúpostí.....!! Však je to logické, že ak sa 
učíte hlúposti, omyly, musíte byť mylný a teda hlúpy...!!
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Kapitola 13
O Ariánizme... teda o prvotnom Slovanskom kresťanstve
Absolútny základ budovania novej ekonomiky.... je vedieť, že Vatikán je úhlavný (nielen) 
„duchovný“ nepriateľ Slovákov a aj všetkých Slovanov!! Len príklad zo súčasnosti.... Vatikán je 
súčasť sionistickej vakcinačnej mafie a pomáha im pri nútenej vakcinácii experimentálnymi 
mRNA vakcínami. Prečo????  Treba poznať pozadie Vatikánu, ako vznikol a čo je to za 
organizácia, ak už takto kritizujem Vatikán. Ale pre túto knihu len stručne...

Týmto dole, čo píšem, nie som si istý na 100%. Ako vždy, aj tu pochybujem, či sa nemýlim? Aké
všetky dôkazy a informácie smerujú k tomu, že mám zasa pravdu? Takže k veci.......Vatikán 
vznikol ako sfalšované pôvodné Ariánske kresťanstvo - náboženstvo, ktoré vzniklo možno až 
1000 rokov pred súčasným „židovským“ kresťanstvom. Toto Slovanské kresťanstvo sa začalo 
cez Balkán šíriť aj do Malej Ázie a Sýrie... A tak je pravdepodobné, že toto Slovanské prvotné 
kresťanstvo dorazili aj do Izraela.... Logické? A potom ale v Izraeli vzniklo postupne ich  
„zdeformované“ Izraelské kresťanstvo... Tiež logické!! Teda postupom času, ako toto pôvodné 
Slovanské kresťanstvo dorazilo na blízky výchov, tak Izraeliti a iní... s nižšou kvalitou genetiky, 
postupne „upravovali“ toto kresťanstvo, tak ako im ich genetika dovoľovala... Teda nízka 
genetika, nízka kvalita myslenia a aj ducha!!! Dokázal som dokonale priamy vzťah medzi 
hmotou a duchom v mojej knihe OS....... A tak asi 1000 rokov po vzniku prvotného kresťanstva 
v Karpatoch strednej Európy, toto kresťanstvo duchovne a geneticky hierarchicky nižšie národy 
v Izraeli a Sýrii zjednodušili a zdeformovali.... teda sfalšovali... Však ich Pavol (teda Šavol),... 
myslím si, že bol určite duševne chorý.... ak teda nebol zločinec a nebol to len vtedajší mediálny 
ideologický klamár...? Však ak si prečítate jeho „výlevy sionistické“, tak ak máte psychologické 
a filozofické vzdelanie, tak musíte povedať... čistý blázon!!!! Ale opakujem, je dosť možné, že to
nebol blázon, ale už vtedy sionistický židovský zločinec.... Neviem, kloním sa k tomu, že to bol 
duševne chorý muž........ 

A k podstate, ako Vatikán využil toto prvotné Slovanské Karpatské kresťanstvo pre seba.... Ako 
bola Rímska ríša zničená „vyznávačmi Ariánskeho náboženstva“ - slovanskými kniežatstvami z 
Karpatska a Podunajska - tak Vatikán pochopil duchovnú silu tohto náboženstva.... A tak 
vytvorili falšovanú „satanskú“ verziu kresťanského náboženstva s využitím princípov tohto 
starého pôvodného Slovanského Karpatského kresťanstva... Dúfam, že všetci už viete........?, že je
geneticky dokázané, že my Slováci sme min. z 85 % potomkovia predkov, ktorí na Slovensku žili
už pred 8000 rokmi..... Opakujem .... je to geneticky dokázané...!! Teda ... min. 85 % súčasných 
Slovákov sú potomkovia predkov, ktorí na Slovensku žili už pred 8000 rokmi... My Slováci sme 
najstaršie autochtónne obyvateľstvo v Európe!!!! Neviete? Všetko ostatné Vatikánske 
a samozrejme aj Vatikánsko-demokratické... teda sionistické... sú podvody!!!  Nikdy už neverte 
žiadnym falšovaným archeologickým výskumom a falšovaným Vatikánskym dokladom 
a písomnostiam..... Opakujem!, je to geneticky dokázané, že my Slováci sme autochtónne 
obyvateľstvo a sme najstaršie pôvodné obyvateľstvo v Európe. Po nás druhí sú Walesania, 70 % 
populácie starí asi len 4500 až 6000 rokov???????? Nikdy nebolo žiadne sťahovanie národov 
po páde Rímskej ríše.... Je to geneticky dokázané! A je geneticky dokázané napr. aj to, že nikdy 
tu v Podunajsku neboli žiadni Tatári, teda Mongoli.... všetko Vatikánske podvody...!! Boli to 
Tartári... teda východní ruskí Slovania... Podrobne aj v     mojej knihe Obroda Slovanov.
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Tiež dúfam, že všetci už viete, že najstaršie písmo na tejto planéte (v poslednej post Potopnej 
dobe – posledná potopa bola asi pred 11 000 rokmi) je Vinčanské písmo z oblasti Podunajska a 
Karpát a je staré asi 7500 rokov... 
Takže ako bol „satanský, otrokársky“ Rím zničený Slovanskými kniežatstvami z oblasti 
Karpatska a Podunajska..... tak „Satanisti“ pochopili silu starého slovanské kresťanstva... pred 
Vatikánskeho nesfalšovaného slovanského kresťanstva....  A tak toto „prvotné Slovanské“ 
náboženstvo Vatikán prispôsobil svojej Satanskej podstate a vytvorili Rímske Vatikánske 
Izraelské falšované kresťanstvo!!! 

Však si prečítajte Bibliu. Starý zákon je čistý satanizmus a ich Jehova je čistý Satan.... Ale Nový 
zákon....., to je ako svetlo oproti tme a temnu Starého zákona! V Novom zákone zámerne 
uchovali veľa z prvotného „Ariánskeho“ - slovanského kresťanstva... Ja osobne som 
presvedčený, že Ježiš Kristus bol Sloven, zakladateľ Slovanského prvotného „Ariánskeho“ 
náboženstva a žil v oblasti Karpát asi 1000 rokov pred súčasným sfalšovaným „židovským 
Ježišom“....?! Alebo bolo to tak, že ako Sloveni v Podunajsku a Karpatsku zistili, akí sú Rímania 
„Satanisti“ (podrobnejšie píšem v knihe OS), tak vyslali svojho ideologického diverzanta – Ježiša
(starovekého „Lenina“) – do odbojnej časti Rímskej ríše.... aby vnútorne ideologicky rozložili 
Rímsku ríšu?! ..... Ja by som to tiež tak urobil..... Mne sa to zdá veľmi reálne, aj vzhľadom na to, 
že Sparta v starom Grécku bola Slovienska vojenská posádka od Slovenov, aby tých gréckych 
pirátov udržiavali na uzde..... Aha, neviete, že Sparťania boli Sloveni a Alexander Veľký tiež 
Sloven a celá jeho armáda boli Sloveni z Podunajska a Karpatska! Však Gréci boli len piráti 
a zločinci a zločinci nikdy nevyhrali žiadnu veľkú vojnu.... Na veľkolepé vojenské víťazstvá 
musí byť „veľkolepá“ ideológia a sila „ducha“ ... a nie prízemnosť a zločinecká primitívnosť 
Gréckych pirátov!!!!!!!! Toto je moja druhá verzia Ježiša Slovena..., ktorý prišiel z Karpát do 
Izraela, aby rozpútal „náboženskú revolúciu“ proti otrokárskej Rímskej ríše... Logické.......!! Ak 
vieme, že sionisti, Slobodomurári... Ilumináti... všetko falšujú a klamú a klamú........ a ak sa to 
prevalí, tak zasa len ďalej klamú a klamú?? Len nevzdelaný muž (a ostatné ženy) verí a logicky 
nepremýšľa.....!! Dajte túto knihu slovenským farárom! Myslím si, že veľa „našich“ farárov už 
tuší, že Vatikán je sídlo Satana na Zemi. Navrhujem oddelenie Slovenskej katolíckej cirkvi od 
Vatikánu... Už neposielať žiadne peniaze do Vatikánu... už žiadne Vatikánske otroctvo... Je jasné,
že musíme mať silné zbrane a schopnú armádu... ha, ha. Ale treba pokračovať krok za krokom. 
Navrhujem, aby „duchovne“ rozhodnutí farári vypovedali poslušnosť Satanistickému Rímu 
a oddelili sa a v danej obci vytvorili „ohnisko“ vzbury a nového osvietenia ducha! Hlavne 
nemajte strach... Strach je koniec.... Ten, kto má strach, je paralyzovaný po celý jeho život! Ale 
tým nehovorím, že buďte naivní nevzdelanci... Musíte si všetko dôkladne premyslieť a zaútočiť, 
keď budete pripravení... to píšem slovenským farárom, ako sa oslobodiť od Satanského 
Vatikánu! .... A zasa je to len ekonomika.

 O Novom Zákone neexistuje v Izraeli žiadny seriózny archeologický dôkaz... Všetky 
archeologické dôkazy sú len z obdobia Starého zákona židovského...??  A ak náhodou je nejaký 
archeologický dôkaz o Novom Zákone?, tak je určite sfalšovaný... No, typické Západné 
a Vatikánske....  Tu sa musím smiať, ako nemecký filozof Fridrich Nietzsche v jeho poslednej 
knihe „Antikrist“ dokonale vysvetlil, ako židovský národ totálne sfalšoval celé svoje dejiny... 
Som si istý, že Nietzsche má pravdu!! Čítali ste túto knihu „Antikrist“? .... geniálne!!! ..... proti 
Vatikánske ..... Ale teda to nebol židovský národ.... to boli iní??!!, ktorí sfalšovali celé dejiny 
židovského národa! O tom sa ešte nemôže písať..... A keď píšem o Nietzschem... prečítajte si 
knihu „Tak hovoril Zarathustra“..... geniálna kniha, ktorej však skoro nikto nerozumie. Myslím 
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si, že tejto knihe a posolstvu Nietzscheho na Slovensku rozumie asi len 5-10 mužov!! Škoda, že 
len tak málo!! Tí univerzitní profesori a docenti filozofie a psychológie sú totálne „neplodní“... 
jednoducho nerozumejú!!! Ale nemajte depresie, v Nemecku tej knihe rozumie v prepočte na 
počet obyvateľov asi 5 krát menej mužov... O ženách sa nevyjadrujem... to nie je pre ženský 
jednoduchý mozog..... Možno moja posledná kniha bude analýza Nietzscheho „Tak hovoril 
Zarathustra“... bude to mať asi 2000 strán formátu A4.... tak dokonalé myslenie je obsiahnuté 
v tejto knihe!!!!!!! Viem, že ak to nenapíšem ja, tak nikto iný na Slovensku to nebude schopný 
napísať!

Ešte k názvu Ariánske kresťanstvo....? Aby Vatikán zakryl vek a pôvodov prvotného 
Slovenského (od slova Sloveni) kresťanstva, tak toto náboženstvo pomenovali po nejakom 
kňazovi, ktorý žil okolo r. 350 n.l., myslím v Carihrade.... Je to veľmi dobrá finta, pretože Arián 
žil až 350 rokov po židovskom Kristovi a tak vek a dobu vzniku tohto „jeho“ náboženstva tak 
časovo umiestnili až po Izraelskom Ježišovi! Chápete? To je ich bežná typická falšovateľská 
finta Vatikánska, ako sfalšovať a prekrútiť pravdu a zakryť dejiny, ktoré boli pred daným 
dátumom falšovania!!!! Takto falšovatelia dejín to urobili s celými dejinami Slovanov.... aby 
prekryli staré dejiny, tak si vymyslia nové, ktoré síce vychádzajú z predchádzajúcich, ale 
ideologické závery prefíkane prekrútia a hlavne časovo sfalšujú!!..... Ruský akademik Fomenko 
jasne matematicky štatisticky odhalil model falšovania celých dejín a aj to, ako po zničení 
Árijsko-Slovanskej Tartárie tieto satanské sily zatajili a sfalšovali  existenciu najväčšej ríše, ktorá
existovala ešte pred r. 1800 n.l.!! Hovorí sa, že Tartária bola zničená mimozemšťanmi 
atómovými zbraňami okolo r. 1812, ako išiel Napoleon do Ruska a Moskva bola spálená tiež 
týmito atómovými zbraňami....  Potom nasledovala „atómová zima“ a odvtedy je na Zemi malá 
doba ľadová, ako zničili mimozemšťania klímu na Zemi... Predtým v Sankt-Peterburge bolo tak 
teplo, že tam rástli palmy a v domoch nemali kúrenie. Potom však dodatočne v domoch stavali 
zádveria a pece na kúrenie v zime... architektonicky nezvratne dokázané!! V južnom Švédsku sa 
pestoval vinič... Grónsko bol zelený ostrov...  A píše sa aj to, kto bol a je spojenec týchto 
nepriateľských mimozemských entít na Zemi. Údajne sionisti..... hlavne Rotschildovci a iní 
satanisti. 

Ale poďme ďalej k podstate tejto kapitoly..... Základné princípy, ako sa falšujú všetky dôležité 
ideologické a filozofické informácie a dejiny sú tieto:  

a) Povie sa 90 % pravdy, tak sa zaujme aj schopných myslenia... , ale k tomu sa doplnia zásadné 
falšované ideologické názory a falšované skutočnosti! Toto sú napr. aj všetky súčasné veľké 
svetové náboženstva – kresťanstvo, islam, budhizmus, hinduizmus....

b) Do časovej línie sa vloží odkaz na subjekt a na jeho učenie, ktoré je podobné starému, ale ten 
človek žil o stovky rokov potom, ako daná udalosť sa skutočne stala, skutočnosť bola.... , ale 
„odkaz“ sa stotožní so starým...... a tak sa vymaže existencia pôvodného staršieho!! Zločinecky 
skoro geniálne... neviem, či ste to pochopili, ale toto je tiež test schopnosti logického myslenia 
Vášho mozgu.

Vynikajúca finta... Chápete, akí boli a sú títo falšovatelia schopní nepriatelia?! Nikdy ich 
nesmiete podceňovať! Takto sú schopní oklamať aj skutočne vzdelaných ľudí...., ktorí však nie 
sú z poľa B. Ľudí z poľa B sa v absolútne nedá oklamať!!  Podstatné o človeku z „poľa B“ sa 
dozviete z mojej knihy OS. Ja sa nezaoberám archeológiou a písomnými historickými 
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dokumentmi, (a načo?, ak sú na 100 % sfalšované Vatikánom a Západom?), ale na základe 
zistených skutočností analyzujem a filozoficky a psychologicky skúmam, čo je pravda a čo je 
sfalšované a nepravda!! Chápete?...... mňa ich „Západné dôkazy“ písomné a archeologické skoro 
vôbec nezaujímajú!! Genetické a duchovné dôkazy sú vysoko nadradené, nad ich Vatikánskymi 
sionistickými sfalšovanými dôkazmi .... Však všetkých 100 najdôležitejších historických 
dokumentov sú opisy originálov a opisy opisov..... teda jasne všetko Vatikánom sfalšované!!
Genetika už jasne dokazuje, že všetky tieto Vatikánske dôkazy sú sfalšované.

Preto : Všetky Vatikánske kostoly a     Vatikánski farári  a ich viera aj s     ich Bibliou..... sa musia 
zrušiť a zakázať! A zaviesť nové Slovenské náboženstvo! Tí duchovne schopní farári 
„neVatikánski“, ktorí chápali, že sú ako otroci Vatikánom využívaní, tých sa dá využiť pri 
budovaní „novej ekonomiky“ a „novej duchovnosti“ Slovenskej.

Preto zničenie Vatikánskej satanovej mysli..., je z 90 % čisto ekonomická záležitosť. Ak zničíte 
„cudzopasníka“, ktorý vás vysával... a ekonomicky ničil 1200 rokov... údajne... ale aj tento 
časový úsek je sfalšovaný... tak samozrejme, aj ekonomika bude fungovať na podstatne vyššej 
efektívnosti... Však ak vás nebudú okrádať a „zabíjať“??, tak chápete, ako sa zvýši ekonomická 
produkcia „geneticky-duchovne“ schopných národov a rás?!

Ešte k prvotnému Slovanskému (Slovenskému) kresťanstvu... Ich znal bol dvojkríž... Určite od 
starých rodičov ste počuli.... Tatra-Matra-Fatra....  To je to Trojvršie pod tým Dvojkrížom!... Ale 
smejem sa stále... odkiaľ vznikol tento dvojkríž?? Však to nie je skoro nikde inde, len na 
Slovensku..... Pozrite si heraldický znak Žiliny....... Dvojkríž.... a akési „korene“ na dolnom konci
kríža...?? To je presná trefa do Satanových podvodov!!! Prvotné slovanské kresťanstvo – asi až  
1000 rokov pred sfalšovaný Izraelským kresťanstvom a ich Ježišom - vyznávali Boha, ktorý síce 
nie je v našom Satanovom vesmíre.... ale je tu jeho „duch“ a teda vyznávali ducha Boha, aj 
prírodu a lesy a stromy....... Podrobne ako funguje „duch“ som najviac napísal asi v knihe Obroda
Slovanov. Všetko dokazuje, že tento slovenský dvojkríž je symbol stromu!!!!! A tento symbol 
stromu je súčasne aj symbol Prvotného Ježišovho kresťanstva Slovanského!! Píšem inde... a aj 
v mojich knihách opakujem, jedná sa o ducha a duch sídli aj vo zvieratách, aj v strome ...... aj 
v každej hmote!! Preto je dvojkríž veľmi logický symbol tohto prvotného Slovenského 
kresťanstva.  Tvrdím, že z genetického a teda odvodene duchovného hľadiska, nie je možné, aby 
Ježiš Kristus bol žid........ teda geneticky poškodená genetika a tak aj „poškodený duch“..... žid 
skoro určite nemohol byť vysoký duch Ježiš Kristus!!.... A k tomu ešte Židia majú u mužov 
„obriezku“... teda odrežú mu časť údu... To nie je len fyzické zmrzačenie?, ale hlavne duchovné 
zmrzačenie....!! Takému mužovi sa nevyvinú hlavné dôležité duchovné čakry...... zostanú ako 
zombí a „démoni“ (teda zlí...) .... ako píše Rus Pjakin a s tým teraz súhlasím....... Chápete vzťah 
genetiky a myslenia? Teda hmoty a ducha?! Však všetci skutočne schopní genetici vedia, že 
prvotná genetika bielej rasy boli Slovania a teda haploskupina R1a....... A všetci genetici vedia, 
že ďalšie genetické zmeny boli vždy len degeneratívne a genetika zmutovaných genetík bola teda
určite poškodzovaná!!!!! Celý Západ a ich Západné národy.......... celá Západná civilizácia 
zmutovaných degenov je toho teraz dôkazom – ich šialenstvo LGBT a klimatických zmien, 
ľudské práva, emancipácia žien...!!!! Pozrite sa na tých Satanistov,....... ako sa úporne snažia 
masívnym Vatikánskym falšovaním vymazať Slovenský Dvojkríž........ Pretože tento Slovenský 
Dvojkríž je tak „strašný“ pre Vatikánskych satanistov........., že sa boja čo i len o ňom 
zmieniť?!!!!!! Taký majú strach........... Dajte pred nich Slovenský Dvojkríž.......... a budú sa 
žehnať Vatikánskym satanským krížom!!!!!!!!! 
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Ekonomika je ľudská záležitosť a ľudia na tejto planéte „bláznov“ sú duchovne „hierarchicky“ na
najvyššej úrovni .... ale tejto najnižšej úrovni „lineárneho abstraktného myslenia ľudského 
mozgu“..... Ale pretože existuje duch (ako duálny opak hmoty), tak ekonomika musí rešpektovať 
existenciu ducha ... A národy a štáty musia zmeniť zákony tak, aby čo najlepšie odrážali skutočné
zákony, ktoré riadia existenciu tohto vesmíru! Ak tak neurobíte, tak ja za to už nemôžem...... ha, 
ha..... Zomriete. A ak ste nerozumeli prvej vete, chápem?, ale vy, ktorí čítate moje knihy, sa 
musíte duchovne „ponížiť“, ako hovoril Ježiš a potom ako budete chápať, že nie ste „vyvolení“, 
ale len obyčajní povolaní,.... tak bude čítať moje knihy aj 5 krát... Sú písané tak, že každý 
pochopí v danom čase to, čomu stačí jeho duchovná úroveň a možno za rok, ako bude zasa čítať 
tú istú moju knihu, zistí, že je tam šokujúce množstvo nových vecí, ktoré si predtým neuvedomil!
To nie je úmyselne tak písané, to nevedomá reakcia duše čitateľa, že mu je osvetlené len to, na čo
má v súčasnosti duševné schopnosti. Švajčiarska psychiater C.G. Jung vynikajúco vysvetlil, ako 
funguje nevedomie a ako sa len postupne závažné informácie dostávajú z nevedomia do vedomia 
človeka, aby príliš veľa nového zvedomenia, daného človeka nezabilo.... Jung hovorí 
o individuácii človeka. Junga tiež doporučujem študovať.  Garantujem Vám všetkým čitateľom, 
že všetci to zažijete s mojimi knihami! Moja najzložitejšia filozofická kniha je „Obroda 
Slovanov“. Táto knihe je oproti OS jednoduchá, ale aj u tejto knihy zažijete to, že ak ju budete 
čítať o rok neskôr, tak tiež budete šokovaní z toho, čo ste si pri prvom čítaní neuvedomili... Prečo
je to tak? Pretože „duch“  tejto knihy je ako „vírusová nákaza“.... Váš mozog sa „nakazí vírusom 
myslenia“..... a už to ďalej pokračuje spontánne. V knihe OS som to vysvetlil – myslím 
v Kapitole 31 – Len myslenie je život ..... ako valiace sa valce pred ovcami... 

A na záver. Však sa pozrite na ten zdegerovaný židovský Izraelský národ v súčasnosti, ako sa (k
dátumu  10.10.2021) údajne  90  %  populácie  nechali  vakcinovať  experimentálnymi  mRNA
vakcínami....Však len duševne chorý človek si nechá pichnúť experimentálnu vakcínu, za ktorú
nikto neručí!! A ako sa aj neustále vraždia s Arabmi, ale pritom politické „sionistické“ vedenie
Izraelu úzko spolupracuje so Saudskou Arábiou, centrom Koránu a     Islamu??.. Chápete? ...

Kapitola 14
Rozvoj genetiky, nové Uhorsko, premena Nemcov na Slovanov

Pre ekonomiku je potrebné predpokladať budúcnosť..... Čo sa stane! Pretože vedenie o tom, čo 
bude, aká bude budúcnosť, zásadne uľahčuje a pomáha ekonomickému dlhodobému plánovaniu!!
To, že demokratická zločinecká mafia nemá žiadne plánovanie?, tým sa nezaoberajme. 
Demokracia skrachuje už veľmi skoro. Hoci mnohí mi píšu, že už to predpovedám od  r. 2007 
a stále nič?? Tak pre tých nedočkavých... počkajte do r. 2025-30... a uvidíte?? Koľko Slovákov 
zomrie na tie mRNA vakcíny.... a potom na nové mutácie rôznych vírusov....?  Táto katarzia 
Slovákov, bývalých Slovenov, očistenie od pliev... musí asi nastať! Neviem.... V tomto dúfam, že
sa mýlim.... Ale ak to bude tak, ako predpovedám, tak smrť a nemoci nám pomôžu zbaviť sa na 
Slovensku myslením cudzích Západných a zdegenerovaných Vatikánskych zombí/biorobotov!! 
Tiež sa hovorí nielen o týchto zombí/biorobotov, ale aj o „ľudských zvieratách“ .... teda tých 
duchovne najnižších... a uvádza sa, že tých „zombí a zvierat“ je možno až 80 % populácie...., ako
píše ruský analytik Pjakin... Tak čo s týmito geneticky aj mozgovo zaostalými??!! No musia byť 
donútení sa vzdelávať!! Pretože Poturčenec horší Turka......Mor ho!
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V tejto kapitole preto úmyselne opakujem dôležité veci, ktoré som napísal nielen 
v predchádzajúcich mojich knihách, ale už aj v tejto knihe...

Takže prísne o     ekonomike pre budúcnosť!!
Na Západe prebieha už asi 100 rokov „urýchlená“ všeobecná masová degenerácia bielej rasy. Na Slovensku táto 
degenerácia prebieha až od konca socialistického myslenia, teda asi od roku 1992-5. Všetci starší, schopní myslenia, 
vidia čo nám tu začína chodiť po uliciach – už keď sa tým mladým pozriete do očí, vidíte, ... nič. A určite vidíte, že 
mnohí začínajú byť tuční, nepohybliví .... Ako zastaviť všeobecnú degradáciu? Jednoducho. Budú sa zvýhodnene – 
teda ekonomicky – rozmnožovať hlavne tí, ktorí sú zdravotne a mozgovo, teda aj duševne schopnejší než ostatní! 
Navrhujem testovať a hodnotiť potenciálnych rodičov vo veku 20 rokov. Ak sa niekto stane  rodičom skôr, tak 
nebude mať nikdy nárok na finančnú podporu podľa tohto systému. U všetkých sa bude testovať fyzická kondícia - 
či netrpí nadváhou, zdravie – či netrpí nejakými genetickými alebo chronickými chorobami a ich IQ. U bielej rasy si 
myslím, že kritéria zdravie a fyzická kondícia je dôležitejšie ako IQ. Naopak u iných rás si  myslím, že kritérium IQ 
bude dôležitejšie. Pretože, ja tvrdím, že biela rasa má vyššiu genetiku ako iné rasy. Treba zistiť vedecky, či mám 
pravdu, alebo sa mýlim. Preto u bielej rasy – teda v princípe u Slovanov (Árijcov) je hlavné zdravie a od zdravých 
rodičov sa rodia schopné deti aj duševne, teda s vysokým IQ, hoci rodičia mali aj IQ nižšie. IQ je totiž len nejaká 
hodnota, ktorá absolútne neodráža komplexné schopnosti mozgu daného človeka. Avšak genetická degradácia 
mladej populácie spôsobená chemickými EU (p)otravinami je už vážna. Preto hodnotenie bude 2-stupňové : fyzické 
a zdravotné dispozície a potom IQ. Prvý stupeň :

a) Fyzické : Muž preukáže tieto fyzické výkony : Zabehne 5000 m za ... minút, zabehne 200 m za ...., prepláva
100 m za ..,. urobí 50 klikov, urobí 10 zhybov na hrazde, urobí 50 sklápačiek, .... a iné. U žien bude limit 
znížený min. o 50 %. Skúšajúci musí splniť aspoň 80 % stanovených hodnotení.

b) Zdravotné : Človek nesmie mať žiadne chronické ochorenie, žiadne alergie a ekzémy, žiadne vážne 
genetické choroby od rodičov. Lekári vystavia komplexné zdravotné hodnotenie.

Len u tých potenciálnych rodičov, ktorí budú vyhovovať 1.stupňu hodnotenia, môžu postúpiť do druhého stupňa 
hodnotenia a teda môžu získať štátnu podporu pre ich deti. Teda obidvaja rodičia u prvého stupňa hodnotenia musia 
splniť fyzické aj zdravotné požiadavky. 
Druhý stupeň hodnotenia je IQ rodičov. Pre IQ navrhujem stanoviť týchto 5 skupín testovaných potenciálnych 
rodičov : a) IQ = 135 a viac, b) IQ = 120 a viac, c) IQ = 110  a viac, d) IQ = 100 a viac e) IQ=90 a viac. Geneticky 
sa na deti prenáša asi 50 % genetických dispozícii od muža a 50 % od ženy. Nech si ženy hľadajú lepších geneticky 
predisponovaných otcov ich detí! A u mužov to isté!! Preto, ak sú „zdraví“ rodičia schopní porodiť – splodiť – 
„potenciálne“ schopnejšie dieťa, tak dostanú vyššiu podporu zo štátu, než deti menej potenciálne schopné........ 
Logické! Uvažujme takto : IQ prvého rodiča je 130 = 1,3. IQ druhého rodiča je 85. Potom IQ potomka bude 
„pravdepodobne“ 1,3 . 0,85 = 1,105. Alebo ak IQ rodičov sú 1 a 0,85, tak výsledok bude okolo 0,92. Tu nie je 
zásadné, či skutočne toto ich dieťa bude mať také IQ, alebo menšie, alebo väčšie. Tu sa jedná o motiváciu rodičov, 
aby sa vzdelávali a viedli zdravý životný štýl. Pretože naša mladá generácia – deti nášho národa - je závislá hlavne 
od rodiny, ich rodičov, či to nie sú geneticky aj duchovne poškodení rodičia..... Navrhujem takúto mesačnú podporu 
štátu na každé zdravé - geneticky nepoškodené - dieťa :

- Vypočítané IQ od rodičov viac ako 135 – podpora 4 x minimálna mzda

- Vypočítané IQ od rodičov viac ako 120 – podpora 1 x minimálna mzda

- Vypočítané IQ od rodičov viac ako 110 – podpora 0,5 x minimálna mzda

- Vypočítané IQ od rodičov viac ako 100 – podpora 0,3 x minimálna mzda

- Vypočítané IQ od rodičov viac ako 90 – podpora 0,2 x minimálna mzda
Avšak v prípade, že deti, ktoré získali podporu a nebudú žiť a pracovať na Slovensku, budú žiť v zahraničí, tak budú
musieť v priebehu 10 až 20 rokov vrátiť celú podporu od štátu na ich výchovu – samozrejme v reálnych cenách 
očistené od inflácie. Samozrejme, že výdavky štátu na ich školné sú ďalšie náklady. Západné svine získavajú našich 
najschopnejších – školsky vzdelaných za štátne slovenské náklady – zadarmo! Okrádajú nás nielen o peniaze, ale aj 
o naše mozgy....
Ruský historik a filozof „Svetozár“ v knihe „Bystvor“ rozdeľuje ľudí do týchto základných rás : biela, žltá, sivá, 
červená a čierna. Svetoráz tvrdí, že starí Árijci a Rusi – biela rasa – keď sa začali krížiť so sivou a žltou rasou, tak 
postupne degradovali a znižovali sa ich schopnosti nielen duchovné, ale aj fyzické. Ak má pán Svetozár pravdu, tak 
sa pre Slovanov nedoporučuje krížiť sa geneticky s nižšími rasami, pretože ich deti budú mať nižšie IQ – schopnosti,
ako biely rodič. Neviem, či je to tak. Nežil som pred 3000 rokmi na Sibíri medzi Árijcami a Rusmi. Ale za 
posledných asi 10 rokov som videl asi 5 bielych žien-matiek s ich synmi, u ktorých bolo jasné, že otec je černoch. 
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Videl som na očiach týchto matiek, aké sú nešťastné, akého „zlého syna“ oni splodili. A na očiach ich synov som 
videl, ako „srali“ na svoje „biele“ matky – až sa za ne hanbili, že majú bielu matku. Títo synovia „parchanti“ zničia 
svoje matky, to je isté. (Aj dcéry, duchovne podstatne nižšie, ako ich „vyšší“ rodič, zničia tohto rodiča, ak ten bude 
„slabý“ – védicky-slovansky nevzdelaný.)  To čaká biele mladé ženy, ak im rodičia nevysvetlia, aké sú rozdiely 
medzi rasami. To je samozrejme možné len vtedy,   ak títo rodičia to vôbec vedia??!! Na Slovensku je masa 
„naivných a dobrosrdečných“ nevzdelancov! Ale je opäť možné, že sa mýlim! Že som sa náhodne dostal k 5 ženám, 
ktoré mali problémy so svojimi synmi a v skutočnosti je to iné? Ja neviem. Ale urobí konečne niekto na Slovensku 
(Západným sviniam neverím nič) seriózny výskum?! Opakujem sa dookola, moje výsledky dlhoročných filozoficko-
psychologických výskumov nemusia byť pravdivé! Chcem overovať výsledky mojich výskumov! Ale s kým?, keď 
nikto nemá o „nezávislý vedecký výskum“ záujem? Teda všetci majú strach??..... ha, ha.

Citujem z listu, mierne aktualizovaného, ktorý som 4.12.2016 zaslal na viac ako 100 významných mužov 
na Slovensku v pozíciách politika, právo, ekonomika : Generálna prokurátorka USA prehlásila asi 3 mesiace pred 
voľbami v USA v r.2016, že dokiaľ bude ona živá, tak Trump nebude americkým prezidentom. Jeden deň pred 
voľbami „skapala“ ..... ha, ha. Takže voľby v USA boli sfalšované pre Trumpa? Do toho však už zapadajú všetky 
ďalšie súvislosti. Brexit bol organizovaný dopredu a bol sfalšovaný pre výstup Británie z EU. Prečo VB vystupuje 
z EU? No pretože sa niečo chystá!! Čo sa chystá? Neviete analytici? A čo robíte na svojich miestach? Viete, že sa 
pripravuje likvidácia EU?  Tvrdím, že Nemecko sa rozpadne na 3 štáty. Presnejšie by malo byť povedané, Nemecko 
bude rozdelené na 3 štáty. Nové (bývalé) NDR a Bavorsko – budú pričlenené „pod správu“ Ruska a ostatné 
Nemecko… pod správu USA.
Ste obklopení poradcami a analytikmi, ktorí nie sú schopní myslenia! Viete to? Slovensko aj všetky súčasné 
slovanské štáty sa dostanú pod vplyv Slovanského Ruska. Od Poľska až po Bulharsko a Grécko.  Ale ako to bude so 
Slovanským Ruskom?, to sa bude len ukazovať.... V súčasnosti sa zdá, že Rusko pod súčasným vedením bude za cca 
50 rokov islamské...?Budú Slovania vyznávať Korán? Asi ťažko. O Pobaltí nemá význam hovoriť. Však Trump 
povedal, že Estónsko je predmestie Peterburgu! (Estónsko má asi 2 milióny obyvateľov a mesto Sankt Peterburg asi 
6 miliónov.....)  Je pravdepodobné, že pod mocou „Slovanského“ Ruska vznikne nový Slovanský blok a v ňom bude 
aj nová NDR, Bavorsko…. aj Rakúsko. 
A viete prečo to tak bude?, aké nesmierne sily to presadia? Prečo sa tak musí stať? Aj ak by „všetci Západní 
zločinci demokratickí nechceli“? Fakt neviete? A načo platíte tých debilných analytikov a poradcov okolo seba? 
Prečo nerozumiete, že to tak musí byť a nie je iná možnosť?! Nie je žiadna možnosť tento scenár zmeniť. Tak sa 
musí stať, ináč .... Vy neviete, že ak sa tak nestane, čo podstatne horšie  nastane?! Ľudia, ktorí sú zabehaní v 
nejakom systéme, sú akoby s klapkami na očiach – ako kone.... Nevidia, hoci sa pozerajú. Nerozumejú, hoci 
počujú. 

Ja odhadujem, že asi 70 % populácie NDR a Bavorska sú geneticky Slovania. Preto navrhujem, že  Nemci 
na tomto území sa musia naučiť jazyk svojich Slovanských predkov – najlepšie slovenčinu!! 
Súčasné Západné „zverejňované“ prieskumy verejnej mienky sú všetky sfalšované!! Však tá sviňa anglická 
Winston Churchill povedal jasne : „Verím len tým prieskumom, ktoré si sám sfalšujem“. Ak sa oficiálne uvádza na
internete, že v týchto častiach Nemecka je asi 30 % populácie geneticky Slovanov, tak musíme vedieť, že skutočnosť
je iná a oni zasa len „primitívne“ falšujú dôkazy a doklady. Západ a Vatikán má stáročné skúsenosti vo falšovaní 
dokladov a dôkazov.....   Pretože Nemci v Bavorsku aj NDR sú možno až zo 70 % geneticky Slovania, musia sa 
naučiť slovanský jazyk. Navrhujem slovenčinu aj preto, že je „esperantom“ všetkých slovanských jazykov, ale aj 
preto, že títo „ponemčení Slovania“ v Bavorsku sú hlavne geneticky pôvodní Uhri, teda Slováci. Ich predkovia odišli
z Uhorska....!! Preto pre nich „požadujem“ slovenčinu. Nakoniec aj preto, že Slovensko ako najmenší slovanský štát 
nebude mať žiadne mocenské záujmy u iných „geodetických Slovanov“, ktorí sa naučia spoločný „materinský“ 
slovenský jazyk. 

Máte okolo seba ľudí, ktorí Vám pochlebujú, nepovedia Vám pravdu, aj keď vedia, že určitá nepríjemná 
pravda je pre Vás veľmi dôležitá? Ten, kto Vám zamlčí pravdu, teda klame, je preto Váš úhlavný nepriateľ! 
Chápete? Preto, Ty slovenský „prozápadný“ demokratický „liberálny“ politik si hlupák. Len hlupák sa obklopuje 
(výhradne) ľuďmi, ktorí súhlasia s jeho názormi! (Preto moje knihy sú netušeným zdrojom informácii pre tých, 
ktorí sa pokúšajú myslieť.) 

„Maďari sú naši bratia slovenskí.“ My sme boli „Horniaci“ a oni „Dolniaci“ - Uhri. Slováci aj Maďari sme 
Uhri – Slovania, teda Sloveni!!  Je to nezvratne geneticky dokázané už aspoň 15 rokov! Maďarčina je umelo 
vytvorený jazyk z tureckého nárečia židovskými obchodníkmi, keď bolo Turecko vytlačené z Uhorska. Toto 
rozdelenie Uhorského národa slovanského bolo organizované Vatikánom a Západom. Oni sú hlavní nepriatelia 
Uhrov – teda Slovákov aj Maďarov!!
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Ako ťažko súčasný maďarský národ (umelo vytvorený jazykový národ), naši slovenskí bratia – trpia, môže byť 
zrejmé žiaľ aj z počtu samovrážd. Údajne najviac samovrážd na Svete  v 20. storočí na počet obyvateľov bolo 
v Maďarsku. Strata jazyka a duchovného kontaktu s predkami zákonite vyústilo v celoživotný smútok súčasného 
Maďarského národa, našich bratov Dolniakov Uhrov. Naši uhorskí bratia, keď stratili spojenie so svojimi predkami, 
tak u nich vznikli veľmi žalostné a melancholické „ľudové“ piesne. Počúvali ste maďarské ľudové piesne? 
Veľmi smutné........ A prečo sú smutní, keď majú také dobré prírodné a klimatické podmienky pre život?.... Len 
preto, že stratili „svoje korene slovenské“. Táto strata spojenia s predkami je ich večný bôľ a žiaľ........
Keď som v Maďarsku a hovorím s Maďarom trochu dlhšie, či už zle rusky alebo anglicky ...., vidím mu v očiach, že 
je rád, že sa so mnou „Slovákom“ stretol.... Vidím na ňom, že je Uhor-Slovák, aj keď nešťastným osudom teraz 
rozpráva po maďarsky .... Zo 100 Maďarov minimálne 95 je duchovne vnútorne šťastných, keď sa dlhšie rozprávajú 
so mnou Slovákom – taká je moja skúsenosť za posledných 10-15 rokov, ako chodím do Maďarska. Otvorene 
prehlasujem, že mám Maďarov rád! Maďari sú duševne a duchovne výrazne „slovanskí“! V Maďarsku majú 
fantastický guláš, halásle ... a biely chlieb. Ale som šokovaný, ako sú Maďari medzi sebou zlí. Slovák to nepochopí, 
čo Maďari zlé robia sami medzi sebou. „Zlá myseľ“ v Maďarsku je ťažko predstaviteľná pre Slovákov. Trochu to 
vidíme na južnom Slovensku, ale v Maďarsku je to násobne horšie. Maďar Maďarovi neverí nič. Ale ja už viem, že 
Maďari sú v hĺbke duše (genetike) dobrí ľudia – sú Uhri...! Je to len nešťastné obdobie....... boli oklamaní!! Všetci 
ich oklamali – Vatikán, Západ, Židia .... Je to vesmírna duálna reakcia – podvod za podvod. My Slováci musíme 
pomôcť našim Maďarom – Uhrom, južným Slovenom. Musíme našich bratov „vyrvať“ z pazúrov západného Satana.
Hovorme im otvorene, že pravda je taká, že oni sú Uhri-Slováci. Je jasné, že toto budú zásadne až agresívne 
odmietať..... je to bežná reakcia oklamaných! Nebudú nám Slovákom-Uhrom na začiatku veriť!! Ale nepoľavme, 
pretože my Slováci máme pravdu! My Uhri – Slováci musíme chápať strašný duševný bôľ našich bratov Maďarov-
Slovákov. My Uhri sme boli najviac ničení Vatikánom a Západom. Oni - južní Uhri-Dolniaci - boli podstatne viac 
vraždení Turkami a islamom ako my Slováci - Horniaci. My všetci Slováci musíme chápať strašné duševné 
rozpoloženie každého človeka v Maďarsku – južnom Uhorsku. A aj celého národa Maďarov – dolniakov Uhrov........
Boli oklamaní ....A ďalej im klamú... Nemajú budúcnosť...... Nie!! Majú budúcnosť! My spolu Maďari aj Slováci, 
teda Uhri, máme budúcnosť. Teda my Uhri (Slováci aj Maďari) máme budúcnosť, ale musíme sa spojiť! Čítal som 
na internete, že budapeštiansky filozof a spisovateľ Arthur Koesler vyslovil kedysi nadčasovú myšlienku : „Byť 
Maďarom je kolektívna neuróza“. 
Som hlboko duševne presvedčený, že my Uhri sa musíme opäť spojiť, aby sme dokázali spoločne prežiť. Maďari nie
sú ani Ugrofíni, ani Turci, ani žiadny Turkický národ (ako som čítal novú verziu klamstva „imperiálnych“ proti 
Uhorských kruhov „Západu a Vatikánu“ na internete v septembri 2018). Maďari sú Uhri – teda Slováci. Preto 
Maďari sa musia čo najskôr opäť naučiť hovoriť po slovensky. Keď sa Maďari začnú učiť po slovensky, tak sa 
potom určite aj začne obnovovať spoločný historický štát Uhorsko. Navrhujem, že hlavné mesto bude novo 
vybudované v oblasti súčasného Lučenca na Slovensku, alebo v Maďarsku! Slovenčina je akési „esperanto“ pre 
Slovanov? Slovenčina je najzrozumiteľnejší a najbližší jazyk pre všetky ostatné slovanské jazyky! Chápete? 
Slovenčina a Slovenský (pôvodne Uhorský) národ je ten prapôvodný zdroj myslenia a aj vzniku. Naši všetci 
potomkovia Uhri : Slováci, Maďari aj Rumuni, sa musíme vrátiť k odkazu našich predkresťanských predkov.....  Po 
2. svetovej vojne sa posunuli hranice Poľska na Východ (na úkor Nemecka) a asi 30 % súčasného Poľska sa stali 
obyvatelia bývalého Nemecka. A títo Nemci sa všetci naučili po poľsky za 5 až 10 rokov... Preto, ak sa v Maďarsku 
uzákoní slovenčina - jazyk predkov - ako druhý paralelný jazyk, tak naši bratia Uhri Dolniaci v Maďarsku sa naučia 
po slovensky najneskôr do 10-15 rokov!! 
Pán Orbán v r. 2018  je skutočný Uhorský hrdina, ktorého filozofia a život pripomína dávne Uhorské slovanské 
kniežatstvá, ktoré rozvrátili a zničili „svetovú západnú“ Rímsku ríšu v 5. storočí n.l. Žiadne sťahovanie národov 
nikdy neexistovalo – všetko západné a     vatikánske podvody. Je to geneticky dokázané!!
Ale aj súčasní Rumuni sú naši slovenskí bratia. Rumunskí Valasi, ktorí prišli v 15. až 17. storočí z Rumunska (ktoré 
v tom čase neexistovalo!) na stredné Slovensko, boli Slovania. Z jazyka Valachov z Rumunska – na strednom 
Slovensku 19. storočia – vznikla spisovná slovenčina...... Štúr.... spisovná slovenčina bola vytvorená zo slovanského
valaského nárečia Rumunov na strednom Slovensku...!! Chápete vy nevzdelanci? Chápete, ako nás Vatikán a Západ 
podviedol a oklamal? Ešte na začiatku 18. storočia všetci Rumuni rozprávali len „po slovensky“!! Preto aj Rumuni 
sa musia opäť naučiť jazyk svojich predkov a teda aj Rumuni budú s nami v spoločnom štáte „Uhorsko“.

Upozorňujem, že Ukrajina ako štát dlhodobo nebude fungovať. „Ukrajinci“ sú v oblasti Karpát geneticky 
mentalitou Uhri. Vo zvyšku Ukrajiny sú to ale všetko Rusi. Preto sa musí Ukrajina rozdeliť na dve časti. Karpatská 
časť si vytvorí nový štát a ostatná Ukrajina od Rovna, cez Kyjev … sa pričlení k Rusku – sú to geneticky a mentálne
Rusi. Karpatský ukrajinský štát po zániku Ukrajiny sa bude po určitom čase integrovať do nového „Karpatského“ 
Uhorska. Určite Karpatskí „Ukrajinci“ sa nedokážu zjednotiť s Poľskom, pretože Poliaci sú mentálne Rusi! Aj keď 
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sú teraz zhlúpnutí z Vatikánskeho náboženstva. Presnejšie asi tretina Poliakov sú Rusi, tretina sú Židia a tretina sú  
Turkická – Chazarská – genetika.
Teda s určitým oneskorením prebehla jazyková asimilácia i v strednej a východnej Európe, konkrétne  v 
Macedónsku, Rumunsku a v Uhorsku. V Rumunsku sa ešte do 18. storočia používal slovanský jazyk ako jazyk 
liturgický. Po roku 1815 novozavedená latinská abeceda postupne v Moldavsku a Valašsku nahrádzala cyriliku a do 
konca 19. storočia ju úplne vytlačila. Cyrilika sa v Rumunsku používala do roku 1860. 
Územie Valašska a Moldavska bolo predmetom mocenského súperenia Ruska a Turecka v 18. a 19. storočí. 
Nekonečné vojny ukončila až Parížska mierová zmluva v roku 1856. V roku 1858  sa uskutočnila Parížska mierová 
konferencia európskych štátov, kde sa delegáti dohodli, že obe kniežatstvá (Moldavsko a Valašsko) budú spojené do
jednej provincie, a rok na to bol na čelo oboch kniežactiev zvolený bojar Alexander Ion Cuzu. Následne v roku 1861
obe kniežatstvá utvorili jeden štát – Rumunsko, pričom naďalej každoročne platili Osmanskej ríši stanovenú daň. 
Od polovice 19. storočia sa vytvárala nová konštrukcia jazyka, pri ktorej došlo k očisteniu od francúzskeho a 
talianskeho vzoru. Nový jazyk však napriek všetkému zdedil zhruba 20 percent slovnej zásoby z pôvodného 
„slovanského“ jazyka. Vo Valašsku i v Moldavsku dlho pretrvávali dva národné jazyky, jeden umelý 
(novovzniknutý) spisovný a literárny a ten druhý bol tradičný ľudový (slovänský) jazyk. Počas 19. storočia sa 
„literárny“ (novovzniknutý) jazyk postupne presadil ako jazyk štátny a tak v duchu Herderovskej filozofie, počnúc 
rokom 1861, vzniká nový národ, národ rumunský. 
Po porážke Rakúsko-Uhorska a Nemecka v prvej svetovej vojne, sa vo februári 1919 rumunská armáda zmocnila 
Sedmohradska a Bukoviny, následne bola obsadená Budapešť, kde rumunskí vojaci zotrvali štyri mesiace. Podľa 
ustanovení trojice zmlúv z rokov 1919 - 1920 (Saint-Germainská, Neuillyská a Trianonská mierová zmluva) 
Rumunsko získalo Sedmohradsko, Bukovinu, východný Banát a Južnú Dobružu, pričom na týchto novozískaných 
územiach bol automaticky zavedený novovytvorený úradný jazyk rumunský. 
V Uhorsku sa ako úradná reč používala latinčina až do roku 1786, kedy Jozef II. dekrétom vyhlásil za úradný jazyk 
rakúskej monarchie nemčinu. Vo všeobecnosti to spôsobilo nevôľu a odštartovalo v Uhorsku nárast maďarského 
nacionalizmu. Po rakúsko-uhorskom vyrovnaní v roku 1867 sa rovnako ako v iných krajinách, i v Uhorsku šíril 
maďarský jazyk centrálne z hlavného mesta. Ešte citujem od O. Cvengroscha :
K tomuto možno dodať, že meno Rumunsko je termín novodobý - 19. storočie a jeho pôvod pravdepodobne pramení 
v pojme "Rumelia", čo bolo pomenovanie pre celý Balkán. Rumelia pravdepodobne pramení v pojme "Roma" - 
"Rím", čo bolo, ako z histórie všetci vieme, meno "Rímskej ríše", ktorá sa nachádzala na Balkáne a v Anatólii s 
centrom v Carihrade. Tzv. západorímska ríša nikdy nejestvovala. Ta vznikla až keď "západ" zboril Carihrad... 
Na termín Rumun som zatiaľ nenarazil ani ako etnikum Uhorska. Všade sa spomínajú Valasi, pričom je pravdou, že 
nikomu nie je jasné, kto tí Valasi vlastne boli. Je zjavné, že Valasi boli slovenské etnikum (nie slovanské) vzhľadom 
na ich jazykovú výbavu. Štúr zaviedol spisovnú slovenčinu podľa nárečí z oblastí, ktoré boli a sú osídlené prevažne 
Valaským obyvateľstvom. Toponymické názvy Valaska, ako aj Sedmohradska sú toho dostatočným dôkazom… 
Do 20. storočia "Rumuni" v Uhorsku o rumunčine s najväčšou pravdepodobnosťou ani len nechyrovali. Používali 
ešte zo zotrvačnosti v úradnom styku latinčinu, pretože "maďarčina" im, tak ako nám,  vôbec "nevoňala". Samotná 
Rumunčina má údajne blízko k francúzštine, lenže francúzština je vidiecka latinčina, a práve latinčina je ten 
spoločný základ, na základe ktorého panuje presvedčenie o spoločnom pôvode francúzštiny a rumunčiny ... To sú 
ďalšie tragikomické uzávery modernej lingvistiky. Detailne som sa Rumunskom a Rumunmi nezaoberal, je tu 
priestor pre seriózny výskum, a som presvedčený, že každý, kto sa do toho zavŕta v hrubých rysoch potvrdí 
nasledovné: 
- Rumuni nie sú "románsky" národ, z etnického a genetického hľadiska sú zmesou slovanských a slovenských 
kmeňov 
- historickí Dáci, od ktorých odvíjajú Rumuni svoj pôvod nikdy neboli národom, jednalo sa o slobodné slovanské 
kniežatstvá - vojvodstvá 
- Rumunsko je novodobý názov pre zjednotené Valasko, Moldavsko a "v 20. storočí urvanú časť 
Uhorska" 
- uhorskí Rumuni zvaní Valasi do 1. pol. 20 storočia nevedeli po rumunsky ani zaťať, tzv. Valasi boli slovensky 
hovoriace etnikum

Srbský štát treba zrušiť
Musím upozorniť, že Srbsko sa na Slovensku aj v Česku časťou populácie nekriticky chváli a podporuje. Ja som 
dospel k záveru, že Srbský štát treba zrušiť. 
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To napriek tomu, že Rus Pjakin.... propagátor  ich ruských teórii DVTR a KSB, vychvaľuje Srbsko, že je historicky 
sformovaný štát a preto je to veľmi silný štát a také štáty sú na vyššej úrovni stability, ako projektovo sformované 
štáty. 
Nesúhlasím s ním.
V knihe Obroda Slovanov som napísal, že tieto dve ruské teórie „Dostatočne všeobecná teória riadenia“ 
a „Koncepcia spoločnej bezpečnosti“ sú pravdivé len na 50 %. Nič viac. Pretože ich základná idea, že všetko 
vychádza z 3 princípov “miera-matéria-informácia“, je pravdivá len na 50 %. Polovica tohto princípu je chybná. Ale 
som sa zmýlil. Neprečítal som si dostatočné množstvo textu a nesprávne som to pochopil. Pretože parameter „Miera“
podľa tejto teórie znamená všetko zmerať.... A tým, že sa všetko meria, tak tým sa aj určuje „Hierarchia“ meraných 
hodnôt!! Takže OK. Aj keď je to zložité.... Ale aj tak „merať“ sa dajú len materiálne veci.... Takže stále tu chýba 
„duchovná Hierarchia“ podľa mojej teórie! Ako chcete „merať“ kvalitu  ducha? To sa dá len poznať, alebo 
nepoznať..... podľa Hranice smrti – kniha OS.
Dokazujem, že najvyšší princíp moci a riadenia je Hierarchia, ktorá sa skladá z materiálnej hierarchie a duchovnej 
hierarchie a že duchovná je vládnuca a nadradená. Preto píšem, že štáty, ktoré nie sú schopné vyprodukovať na 
všetky vrcholné pozície duchovne nadradených hierarchických vodcov a vládnucu vrstvu, tak také štáty nemôžu 
dlhodobo existovať!!

Genetika a myslenie sú vzájomne závislé. To platí nielen pre jednotlivcov a osoby, ale aj pre národy. Slovania sú 
prvotná - ešte nezdegenerované genetika a teda sú aj duchovne najsilnejší. Ak si pozriete genetiku Srbska, tak 
Slovanskej genetiky tam je už veľmi málo. Ja mám osobné skúsenosti, že v Srbsku vládne podvod a zločinnosť na 
každom kroku. Akonáhle sa v Srbsku niekto dostane na pozíciu moci, okamžite začne klamať a kradnúť...... Hranicu 
medzi Slovanmi a „Orientálcami“ v Srbsku by som dal asi do polovice cesty, až 2/3 cesty, medzi Novým Sadom 
a Belehradom.
To je znak poškodenej genetiky. Srbi takto južnejšie pod Novým Sadom nie sú Slovania, aj keď majú slovanský 
jazyk a píšu ako Rusi azbukou, ale sú to väčšinou už orientálci. A preto, akú majú genetiku, tak aj myslia.
Preto som presvedčený, že Srbsko ako štát bude treba zlikvidovať. Sever Srbska, kde je veľká časť genetiky 
Slovanskej, bude treba pripojiť k budúcej Veľkomoravskej ríši Uhorskej a zvyšok spojiť do jedného „orientálneho 
Balkánskeho“ štátu, kde vrcholoví predstavitelia moci nebudú z týchto národov, ale im budú vládnuť Slovania! Ináč 
tam bude trvalý chaos a občianske vojny.........

Taktiež treba rozdeliť aj Chorvátsko. Ten, kto pozná Chorvátov, tak vie, že je obrovský rozdiel medzi severom, 
stredom a Chorvátskym juhom, pobrežím. Pobrežie Chorvátska boli historicky od Rímskej ríše piráti a vrahovia....... 
Spomínate na Ustašovcov?.......... Preto aj tu treba sever Chorvátska, ktorý má slovenskú genetiku, pričleniť 
k budúcej Veľkomoravskej ríše, alebo Novému Uhorsku. Ale od hlavného mesta Chorvátska až po pobrežie treba 
začleniť do tohto Balkánskeho „orientálneho“ spoločného štátu!! U týchto zdegenerovaných Balkánsko-Tureckých 
genetík bude trvať možno aj desiatky generácii, ale len za priaznivých politických podmienok, dokiaľ sa ich 
poškodená „zločinecká“ genetika významnejšie opraví!!.......
Slovinsko je na úplne inej genetickej a aj duchovnej úrovni. Slovinsko bude celé prijaté do nového Uhorského štátu. 

Do toho nesedí Macedónsko. Pretože Macedónčania sú na vysokej duchovnej úrovni – tým myslím 
Slovanskú genetickú populáciu. Samozrejme, že Macedónsko má pravdu, že Alexander Veľký bol Macedónčan 
a teda Slovan! Podrobne – v rámci možnosti rozsahu týchto kníh - to dokazujem v mojich predchádzajúcich knihách.
Gréci boli piráti a     zločinci, boli to zbabelci, s     Grékmi by Alexander Veľký absolútne nemohol dobyť Perziu .... To je
Vatikánsky a     Západný podvod – a oni poznajú pravdu!
Preto sa pre Macedónsko musí pripraviť nadradené mocenské postavenie medzi týmito „Orientálcami“ na Balkáne!
Je to ich genetika a duchovná nadradená úroveň – len bude trvať určitý čas, kým sa z „duchovného spánku“ 
zobudia..... Ale výsledok je istý! Ale tým samozrejme nemyslím geneticky poškodenú populáciu  islamských 
veriacich (asi 60 % populácie) v Macedónsku  a ich mylné „neSlovanské náboženstvo. Obnovené a revidované 
Slovanské Védy sa musia zaviesť ako povinné štátne náboženstvo všade vo všetkých štátoch Nového Uhorska a aj v 
„oddelenej“ samostatnej enkláve Spojeného Balkánskeho štátu, v časti Macedónsko!!

Kapitola 15

Žena slúži, muž vládne
Demokratická emancipácia žien je totálna hlúposť
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Ak má fungovať „šťastná“ ekonomika, tak v tej ekonomike musia byť šťastní ľudia. Teda ženy aj
muži......  Preto preberám pre túto knihu túto veľmi dôležitú  duchovnú kapitolu,  ktorá sa síce
„tvári“, že nie je ani duchovná a ani ekonomická, ale ja to chápem úplne ináč.
Len  dobre  fungujúci  vzťah  medzi  mužom  a ženou  zabezpečí  aj  dobre  fungujúci
ekonomický výkon tohto muža a ženy!! 
Tie súdne spory medzi mužmi a ženami, ktoré vidím v TV na tých Súdnych programoch... však
to je doslova ekonomická tragédia...  To je hrôza.....  To je doslova úmyselné  „demokratické“
poškodzovanie ekonomiky štátu aj národa. Ako je možné vôbec, že všetci tí nositelia Nobelových
cien  za ekonomiku nikdy nič  neobjavili,  ako je ekonomika závislá  od dobrého vzťahu muža
a ženy?  Ako, že tí  Západní  nositelia  Nobelových cien za ekonomiku nechápu, ako historický
vývoj  totálne  ovplyvňuje  ekonomiku,  ak  „konkrétnu  ekonomiku“  zásadne  a dramaticky
neovplyvnia zahraničné silové štruktúry ekonomicko-vojensko-mocenské?

Rozdiely medzi mužom a ženou sú zásadné a nedajú sa nijako prekonať. Preto nie je možná rovnoprávnosť medzi
mužom a ženou. Táto kapitola je o demokratických emancipovaných ženách až feministkách. Táto kapitola nie je
o múdrych  ženách,  ktoré  nie  sú  duševne  choré!  Múdra  žena  neprijme  západnú  ideológiu  rovnoprávnosti
a rovnocennosti, ktorá je samozrejme mylná. Múdra žena má „duchovný cit“, aj keď nemusí mať žiadne vzdelanie!
Múdra žena sa bude smiať nad touto kapitolou, aj celou touto knihou, ako autor zasiahol najcitlivejšie miesta tejto
degenerovanej západnej demokratickej kresťanskej civilizácie.
Základné zákony v našom vesmíre sú dualita a hierarchia. Dualita hovorí, že neexistuje nič bez svojho protikladu,
protipólu. Hierarchia hovorí to, že vyššia bytosť musí byť nadriadená nižšej. Teda žiadna rovnoprávnosť a sloboda.
Kto  nepochopí  a nepodriadi  sa,  musí  byť  touto  energiou  základných  zákonov  deštruovaný  a nič  a nikto  mu
nepomôže.  Navonok  sa  to  duševne  prejavuje  tak,  že  má  depresie.....  je  nešťastný!  U nechápajúcich  a trvalo
nevzdelávajúcich sa k „pravde“ je to vždy len otázka času, aby sa tak stalo. To jasne dokázal C. G. Jung. Preto táto
kniha je asi určená významne aj pre zhlúpnutých demokratických psychológov a psychiatrov?!
K dualite. Človek sa skladá z dvoch svojich protipólov, muža a ženy. Každé pohlavie má svoje protikladné a tiež
kompenzačné určenie.  Rozdiel  medzi mužom a ženou sú rozdiely principiálne ako opačné póly – ale duálne sa
vyvažujúce.  Určite  to  nemá  byť  boj  protikladov!!  Tento  duálny  vzťah  medzi  mužom  a ženou  je  však  boj
u emancipovaných  feministiek  a/alebo duševne  chorých  zženštilých  mužov!  Žena  je  pasívna  a muž  je  aktívny
princíp. Hlavné prejavy súčasných demokratických emancipovaných žien (podľa mňa v čase písania tejto kapitoly),
ktoré popierajú základné zákony, s čím musia muži počítať, sú :

*  Žena  nič  netvorí,  však  je  pasívna.  Tvoriaci  je  len  mužský princíp.  Teda  muž (asi  ten,  kto  má viac
testosterónu ako estrogénu?!).  Všetko,  čo sa na Zemi vytvorilo,  vybudoval,  urobil  muž. Všetko,  čo sa na Zemi
v budúcnosti vytvorí a vybuduje, to urobí len muž a nikdy žena. Žena ako pasívny princíp len spotrebúva a je brzda
tvorivého  mužského  princípu.  V podstate  žena  nechce  byť  za  nič  zodpovedná,  pretože  je  pasívny  princíp.
Zodpovednosť  presúva  vždy  na  muža.  Ale  o to  intenzívnejšie  sa  stará  o spotrebovávanie  hodnôt  vytvorených
mužom. Ak sa niečo podarí, tak emancipovaná žena prehlasuje, že bez nej by sa to nikdy nepodarilo. Ak sa niečo
spoločného nepodarí, tak sa k tomu neprizná a je dokonca aktívna pri obrane, že ona za nič nemôže a určite to nie je
jej vina a len muž za to môže! Ak máte schopné dieťa, je to zásluha ženy (však ho „vychovala“ ona!?), ak máte
neschopné dieťa, je to chyba mužova (nestaral sa oň). Tak poznáte bezpečne svoju emancipovanú ženu? Žena nie je
schopná myslieť aktívne, teda nie je schopná niečo tvoriť, ale len spotrebováva. Je jasné preto, že najhoršie beštie
demokratické politické sú ženy političky. Nič nevytvoria, ale úspešne spotrebovávajú. Len skutočne hlúpe národy
majú za političky ženy. Na úradoch sú ženy vždy zásadnou brzdou akýchkoľvek efektívnych a rýchlych zmien. Ak
chcete zlikvidovať nejaký úrad, ktorý sa má transformovať na vyššiu úroveň, dosaďte tam ženy a  záporný výsledok
je istý. Myslím si, že mnohí mužskí demokratickí politici toto vedia a to aj využívajú. Pri ich zásadnej deštrukčnej,
samozrejme demokratickej, činnosti.

* Preto žena nesmie mať nikdy prístup k mužovým peniazom! A najlepšie asi ani k svojim? Ako náhle
hlúpy degenerovaný (asi teda určite len demokratický) muž dá svojej žene, aby viedla ekonomiku rodiny, no tak sa
nestačí čudovať, ako neustále nebude mať peniaze. Žena totiž ako náhle má pocit, že mužovi sa darí, tak úspešne
a zákonite minie všetky prebytky, ktoré muž zarobí. Ale to len vtedy, keď má k nim prístup. Je to jedno, či si kúpi
nové šaty, alebo auto pre rodinu, alebo dá peniaze svojim deťom a vnúčatám. To je jedno, jednoducho žena míňa za
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účelom spotreby, zatiaľ čo muž míňa za účelom investovania a budúceho rozvoja. Žena žije len pre okamžik, a muž
žije pre budúcnosť

* Pretože je žena. A mužovi neustále ukazuje, že málo zarába a rodina má málo peňazí. Krásne je vidieť
narastajúci apetít žien aj na dovolenkách. Každým rokom chcú viac a viac. A nič ich nezastaví......... pasívny princíp,
to sa prejavuje aj v jej všeobecnému, až vrodenému sklonu k lenivosti. V manželstve sa to prejavuje tak, že neustále
zvyšuje svoje požiadavky po mužovi,  aby jej  „pomáhal“.  Poznáte to tak,  že sa vaša žena neustále tvári,  aká je
unavená. Pritom je na materskej,  za nič nie je zodpovedná,  ale stále požaduje po mužovi, aby sa staral  aj  o  jej
povinnosti, ženské!? Ak muž neuvážením umyje riady, už na druhý týždeň to po ňom jeho žena bude automaticky
požadovať. A nároky sa bežne zvyšujú prvé roky manželstva, tak nárast o 100 % každých asi 6 mesiacov. To je ako
polčas rozpadu uránu!  A to častokrát ako protihodnotu súloženia. Neurobil si ty „chumaj“ mužský svojej žene jej
ženské práce?, no tak ti neposkytne svoju vagínu, pretože je unavená!! Asi je teda nejaká chorá? Nájdite si zdravú
ženu,  ktorej  vagína  funguje  normálne  a ešte  nemá  mozog  „zavírovaný“  emancipovanými  hovadinami
demokratickými. Vrodený, genetický, duchovný sklon k lenivosti (teda k pasivite) ženy je nekonečný a len závisí od
hlúposti jej muža, do akého stupňa sa vyvinie, alebo vôbec nevyvinie!! Ak nepovolíte svojej žene „opraty“, môžete s
ňou žiť šťastne. (A určite bude šťastná aj ona, však ak je šťastný muž, tak sú šťastní všetci v jeho blízkosti, o ktorých
sa muž stará!) Nikdy nie v opačnom prípade.

*  Žena  organizuje  všetko  okolo  seba  tak,  aby  sa  všetci  zaoberali  len  ňou  a ona  bola  stredobodom
pozornosti. Je to kompenzačný efekt. Takto kompenzuje svoju pasivitu a všeobecnú neschopnosť v oblasti mužskej
aktivity, pretože moderná doba požaduje po emancipovanej žene aktivitu. Ale ona jej nie je absolútne schopná a tak
jej aktivita sa transformuje na činnosť, že zamestnáva všetko svoje okolie, aby sa všetci zamestnávali neschopnosťou
tejto ženy, ktorá „chce byť mužom“. Bežne nikto nerozumie, čo je to „kompenzačný efekt“. Všetko v našom vesmíre
a na Zemi a dokonca aj v tele človeka je organizované ako kompenzačne sa vyvažujúce (zákon duality) – kto tak
geniálne  vytvoril  náš  vesmír?!  Všetci  muži  poznajú,  ako  zoširoka  rozpráva  ich  žena  hoci  aj  pol  hodiny,  ako
cestovala  autom  cez  mesto  –  absolútne  banálna  hlúposť,  ktorou  by  sa  muž  nikdy  nezaoberal.  Ale  hlúpy
„emancipovaný“ muž  stráca čas počúvaním tých somarín pasívnych. Žena chce, aby sa zaoberali všetci ňou a nikdy
nie jej mužom – tak načo vy naivní muži žijete s takouto duševnou pijavicou a upírkou! Ak ju nedokážete aktívne
a teda mužsky ovládať? Nie, nebite svoju ženu, nechajte ju vyhladovať a nech sa stará o seba aj svoje deti sama.
(Nájdite si inú súložnicu, najlepšie ktorá je „vyhladovaná“, ale už jej nedovoľte nič emancipovaného!!)

* Priemerná žena nie je schopná skutočne dlhodobo milovať muža, pretože je pasívna. Skutočnej lásky je
schopný hlavne muž, pretože je aktívny. Ženina láska vyprchá väčšinou už po narodení prvého dieťaťa a  potom sa
udržuje v stave lásky len sexuálnym libidom. Ak toto libido má slabé, tak je od muža len finančne závislá a  zo
strachu zo sveta okolo seba a zo svojej  podstaty – zo zvyku,  pretože je pasívna. Zmena u tejto priemernej ženy
nastáva, ak porodí s daným mužom 5 a viac detí! Neviem, prečo 4 deti nestačia? Ale odpozoroval som, že až 5 detí
je tá hranica radikálnej zmeny názorov a postojov ženy k svojmu mužovi. Bolo by potrebné toto preskúmať, prečo je
to tak.

* Žena má slúžiť a muž má vládnuť - duchovne. To je zákon tohto vesmíru. Nie je vôbec rozhodujúce, či sa
manželia „vášnivo milujú“, alebo nie. Vhodnosť muža a ženy k sebe sa pozná hlavne podľa toho, aká je schopnosť
muža odolávať ženinej pasivite. Ak to nezvládate, tak hor sa preč, za inou ženou - asi menej pasívnou? Ak žena
začne vládnuť, tak koniec so šťastím jej, aj jej muža. Vládnuca žena je duševne vyšinutá. Chová sa neprirodzene
a teda  mužsky.  Múdra  žena  vie,  že  služba  je  šťastie  a moc  a vláda  je  zodpovednosť.  Služba  je  pohoda
a mierumilovnosť.  Vláda  je stres  a aktivita a neistota rozhodovania.  Rozhodol  sa vládca  muž správne?  Neurobil
chybu? Je za svoje rozhodnutia za všetkých zodpovedný! A on ten muž to berie s prirodzenosťou na seba. Ak však
do rozhodovania pustí ženu, výsledok je chaos a strata! Kto je za to zodpovedný?! Určite sa zlá žena vyšmykne zo
zodpovednosti. A všetko zostane na mužovi, ktorý svojou hlúposťou ju počúval. 
Avšak sú múdre ženy,  ktoré sú schopnejšie  než ich muži a títo šťastní  muži majú počúvať svoje schopné ženy
a rozhodovať tak, ako im oni radia.... Žena má slúžiť a teda z podstaty svojej služby plní rozhodnutia svojho muža.
Múdra žena nikdy nebude nútiť svojho muža k činom, ktoré neschválil a teda nerozhodol jej muž. Múdra žena pred
mužom „nahlas rozmýšľa“ a nechá, aby muž rozhodol!!

* Muž je vyššia duchovná hodnota a žena je nižšia. Ak sa muž zdôveruje svojej žene s čisto mužskými
vecami – teda vecami mužskej aktivity – je to hlupák. Tento somár vôbec nechápe, že mužské „vyššie“ veci sú
určené len pre mužov a ženské „nižšie“ veci len pre ženy. Chcete sa vy degenerovaní „emancipovaní-demokratickí“
muži zaoberať  „nižšími“ ženskými  vecami?!  To nerobte  nikdy...  Žena,  ktorá  sa  dozvie  od  svojho  muža o jeho
mužských problémoch, bude mať skutočne hlboké depresie, nebude môcť spať a ani súložiť a ........ a to len preto, že
ste jej nemali pliesť jej ženskú hlavu s mužskými vecami, ktorým ona nie je prístupná!! A naopak, keď sa vám vaša
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žena zdôverí s jej ženskými problémami, tak sa budete v duchu smiať niekoľko týždňov, nad akými nepodstatnými
vecami a hlúposťami si láme hlavu.

*  Pretože  je  žena  pasívna,  nie  je  schopná  mať  vlastný  názor.  Zapamätajte  si,  žena  len  napodobňuje
a kopíruje.  Žena  nie  je  schopná  vymyslieť  niečo  samostatne  a bez  kopírovania.  (Nepíšem  o mužatkách,  ktoré
zvyčajne dokážu mať max. 1 dieťa, alebo ani to nie.) Ženy chcú byť strašne „emancipované“ a „in“. Im je jedno, aké
sú zásady a hlavné veci, oni tomu vôbec nerozumejú. Súčasné hlúpe demokratické emancipované „kravy“ sú už len
sexuálne objekty pre mužov a tak sa aj  prezentujú.  Preto chcú byť stredobodom pozornosti  a musia ukázať,  že
všetkému rozumejú a ovládajú,  aj  keď im vôbec ani len nezapaľuje.  Čím hlúpejšia žena, tým má vyššie ženské
emancipované sebavedomie. (To ináč platí aj na sebavedomie hlúpych mužov.) Sebavedomie je sebaobrana slabosti
a hlúposti. Ilustračným príkladom toho je móda. Móda nie je nič iné, ako duálna kompenzácia ženy - pasívneho
princípu - mužskému aktívneho vládnuceho princípu. Móda je pre ženy a pre ženské pasívne vlastnosti. Aktívny
muž (hierarchicky nad ženami) sa nebude skutočne zaoberať hlúposťami – ako móda. Političky ženy samozrejme sú
slúžky vyšších nadriadených mužov a napodobňujú úspešných, bez schopnosti chápať princípy úspechu iného. Ženy
političky (okrem málo výnimiek) nikdy samostatne nič nerozhodnú, pretože to zo svojej podstaty ženskej – pasívnej
–  nedokážu.  A ak  náhodou  nejaká  žena  povie  skutočne  svoj  vlastný  názor?  ......  smeje  sa  celý  národ.  Máte
predsedníčku  vlády  ženu?!  Tak  vládne  (vládnu)  nejakí  muži,  za  ňou.  Ale  nechápajúce  „ženské  plemeno“  je
nesmierne  šťastné,  že  v demokratických  vládach  sa  presadzujú  aj  ich  „slepačie!“  hodnoty,  ha,  ha.  No  oni  fakt
nevedia,  že ich najvyššia  hodnota  pre  skutočných  mužov je  len ich vagína  a ich materiálna  a duchovná služba
a určite nie ich mozog a ich vláda. Preto hlúpe emancipované ženy, ktoré nepoznajú hodnotu svojej vagíny a svojho
ženstva, sú nešťastné a nepochopené po celý svoj život!!

*  Najrozšírenejšia  ženská  pasívna  finta  na  muža  je  „bolestínskosť“.  Akonáhle  má  žena  nedostatok
argumentov, stráca pozíciu pred mužom, nedarí sa jej ovládnuť svojho muža a rozkazovať mu, tak začne hrať nejakú
nemoc alebo  náhly nával  slabosti,  alebo  jednoducho  začne  plakať.  A plače  jednoducho  na  objednávku,  ako  sa
rozhodne.  Muži okolo  mňa sú neuveriteľne  hlúpi,  ako nedokážu vidieť,  že ich žena ich jednoducho len citovo
vydiera. (Však len ženy rozšírili také somariny, ako že ženu ani kvetom neudrieš. Ja ju majznem aj lopatou, ha, ha.)
Priemerné ženy to robia pravidelne. Len múdre ženy sa k takému divadlu neznížia. To znamená, že ak plačú, tak nie
zámerne a na objednávku svojho ega. Ich sa dá ale ľahko poznať - iné ženy sa s nimi nekamarátia! Demokratické
ženy nemajú žiadne zábrany mužovi klamať akokoľvek, aj za cenu svojho poníženia sa a plakania. Oveľa horšie sú
ženy, ktoré hrajú vážne zdravotné problémy a zamestnajú okolo seba nielen svojho muža, ale aj celú rodinu. Tie
treba nechať rovno zomrieť! Ale nebojte sa, oni tieto „zlostné prašiny“ neskapú! (V Biblii sa tiež viackrát píše o
„zlých a škriepnych ženách“ a nešťastnom mužovi, ktorý má doma takú upírku.) 

*  Ale  napriek  všetkým  negatívam  o nižšej  duchovnej  úrovni  a podriadenosti  ženy  pred  mužom,  muž
nemôže žiť bez ženy.  Je to vesmírny zákon, že vy muži, musíte svoj život vydržať a šťastne vládnuť duchovne
hierarchicky k spokojnosti svojich detí, aj svojej ženy! Na druhej strane však všade vládne dualita a  preto aj v duši
muža sa musí nachádzať protipól,  teda kompenzácia jeho vládnuceho predurčenia.  C. G. Jung zistil,  že existuje
v psyché  muža  anima  a u ženy  animus.  Teda  protipóly  ich  mužstva,  alebo  ženstva.  (Iný  dôkaz  duality  a jej
kompenzácie je existencia tieňa v psyché človeka.) Tí muži, ktorí slúžia  ženám, sa de facto psychicky stali ženami!
A naopak, ženy ktoré vládnu v manželstve mužovi, sa stali psychicky v skutočnosti mužom a ich vyvažujúci protipól
už nie je slúžiaci a teda ženský. Takto deformovaní muži a ženy majú preto po celý svoj život neustále depresie,
ktorých sa nedokážu zbaviť. Pretože toto nie je prirodzený stav! Dá sa povedať, že duševne správne vyvinutý muž,
aj keď vládne, je schopný slúžiť a často-krát to aj tak urobí, ale je to len kompenzačné vyvažovanie. A u ženy je to
naopak, aj keď slúži, je schopná sa aj samostatne rozhodnúť a rozkazovať, aj keď to môže byť len občas, pri vhodnej
príležitosti, pretože potom ju to psychicky unavuje a dostáva sa do mylných postavení vo vzťahu k svojmu okoliu
a životu.

*  Žena nevie  vychovávať  deti.  Chápem, že tento  názor  je  šokujúci  pre  duševne chorých  kresťanov aj
demokratov. Ale je to tak!! Zákon o hierarchii nekompromisne určuje, že muž je duchovne nadradený žene. Preto
žena má slúžiť a muž  vládnuť a     vychovávať!! Všetci -  ženy aj  muži, ktorí sú nešťastní, ich nešťastie im hlavne
spôsobili ich matky. A žiaľ čiastočne aj otcovia, ktorí „silou“ nepacifikovali svoje ženy, aby muži presadili svoje
duchovné  mužské  hodnoty.  Mužské  hodnoty  sú  určujúce  a ženské  sú  nepodstatné!  Ale  aj  tak,  hlavne
„emancipované“ a kresťanské matky sú zodpovedné za neschopnosť ich synov bojovať o svoj život (teda vychovali
synov k slabosti a ženskej pasivite). Matky sú zodpovedné za a lenivosť a zlobu ich dcér (neschopných mať muža
a udržať si rodinu i muža). Matky učili svoje dcéry, že ona „matka“ je pre jej dcéru dôležitejšia, než je muž... ha, ha.
Chápete, aké duševne poškodené sú tieto kresťanské demokratické matky?! Takže, ak chcete vy muži mať dobrý
vzťah  so  svojimi  deťmi,  tak  musíte  „bojovať“  s tými  „sliepkami“,  ináč  na  dôchodku  budete  šialení  z toho,  čo
vyvádzajú vaše hlúpe deti – čo ich naučila ich matka!! 
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Nakoniec je to už teraz jasné aj zo štatistiky.  Niekde som čítal na internete,  že „západní úžasní“ psychológovia
prekvapene zistili,  že deti,  ktoré po rozvode boli  od detského veku vo výchove u  matiek,  boli podstatne menej
schopné v dospelosti, ako deti, ktoré mal na výchovu otec. A to bolo jedno či to bola dcéra, alebo syn. Ale rozdiel
nebol malý, rozdiel bol dramatický asi taký, že skoro všetky deti vychovávané len matkou boli v dospelosti nejako
duševne „postihnuté“ a naopak deti vychovávané len otcami vykazovali výrazne schopnosti od priemerných ľudí (to
asi bude potom najlepšie matkám všetkým odoberať deti a nechávať ich na výchovu len otcom, ha, ha? – no ale to je
súčasná feministická demokratická degenerácia). Preto sa musí obnoviť rovnoprávnosť mužov aj pred súdmi a pri
rozvodoch sa musí zverovať do opatery mužom minimálne 50 % všetkých detí. U toho sudcu, ktorý tak nebude
konať, toho treba odvolať a predchádzajúce jeho rozhodnutie revidovať.

V súčasnosti už zašli veci tak ďaleko, že muž bielej rasy, kresťan, je všeobecne postihnutý. Nedokáže už „plniť“
rolu  muža vládcu. Stáva sa podobný žene. A u žien je to naopak. Nie teda u všetkých, ale u mnohých. Tomu sa
samozrejme  prispôsobuje  aj  príroda.  Telo  reaguje  na  nastavenie  duše.  Preto  sa  na  Západ  rodí  stále  viac
homosexuálnych mužov a lesbických žien. Sú to nešťastní ľudia. Nemôžu mať deti. Toto nie je prirodzený stav, ale
stav degeneratívny. Čím väčšie percento bielej rasy bude neschopné mať deti, tým rýchlejšie bude táto rasa zanikať.
Jeden môj známy, ktorý si prečítal moju knihu DjePO, mi povedal, že „táto kniha je pre mužov, ktorí majú viac
testosterónu ako estrogénu“. Opäť aj tu : „Na základe myslenia sa mení hmota tela a teda aj množstvo testosterónu“.
Ak by sa zmenilo množstvo testosterónu umelo, dávkovaním tohto hormónu do tela muža, alebo ženy, tak by sa
zmenilo aj myslenia daného človeka. Ale to nie je prirodzený prírodný postup. Určite tak vzniknú vážne vedľajšie
účinky na tele, aj duši toho človeka.
Aby  sa  rýchlejšie  pomohlo  zmeniť  tento  mylný  duchovný  stav ľudí,  kresťanov,  navrhujem  ženy  výrazne
znevýhodniť proti mužom v ich mužskej pozícii na Zemi. Jednoducho, ak žena robí mužskú prácu, musí dostávať
plat napr.  o 30 % menší, ako za tú istú pozíciu a prácu muž. Doslova navrhujem diskrimináciu žien ako liečbu
duševnej  choroby žien aj  mužov.  Táto diskriminácia  sa musí programovo zaviesť aj  v kultúre,  umení,  filmoch,
televízii, všade. Ak by sa to podarilo rýchle uskutočniť, efekt by bol rýchly. Rýchle by rástol počet šťastných mužov
aj žien. 
Ďalej  postreh jedného čitateľa knihy DjePO. Žena sa programovo snaží ovládať muža. Na začiatku manželstva,
alebo spolužitia, sa snaží žena mužovi ukázať svoju cenu : 

1. Upratuje, perie, žehlí mužove veci, aby muž bol spokojný, že má ženu. 
2. Varí a pečie, aby muž bol spokojný, že má ženu.
3. Súloží a robí mužovi, čo sa mu zachce, aby muž bol spokojný, že má ženu.
4. A nakoniec mu porodí prvé dieťa, aby muž bol spokojný, že má ženu a dieťa! A tým to začne.

Od tohto momentu, keď už muž je naladený na spolužitie so ženou, si je žena istá, že už ovláda situáciu a okamžite
zmení svoju farbu. Hovorí mužovi : 

1. „Uprac po sebe sám , kto za tebou má neustále upratovať ten bordel“.
2. „Navar si sám, však nie som tvoja slúžka“.
3. „Ak neurobíš to........, nebudem s tebou súložiť. Čo mám z toho, že s tebou súložím? Urob sa sám!“ 
4. Prečo si neprišiel z práce rovno domov za našim dieťaťom (najhoršie je, ak to je dcéra), prečo nechávaš

všetko na mňa, úbohú matku? Aj moja matka mi hovorila, aby som si ťa nebrala...., a mala pravdu......
Princíp je „cukor a bič“.  Ten primitívny princíp je žene blízky pre jej nižšiu duchovnú úroveň. Podstatne nižšia
duchovná úroveň ženy je jej silná stránka, ktorú muži veľmi podceňujú. 

V prípade, že ste sa na uvedenom ženskom postupe jednania poznali a ste už v tomto štádiu, nemáte do
konca života už asi žiadnu šancu, len musíte okamžite opustiť aj svoju dcéru, aj tú pijavicu emancipovanú, aj svokru.
Tá zmena bude pre vás ako neskutočné šťastie, ha, ha...... 
Charakteristické je, že ak sa stretnú muži pri pive, alebo víne, alebo pri akomkoľvek priateľskom posedení, odídu
domov, do rodiny uvoľnení a šťastnejší, než v akom stave boli pred stretnutím. A ženy? Keď sa stretnú 4 a viac
emancipovaných žien, odchádzajú domov všetky zlostné a rozladené. Platí zásada, čím viac emancipovaných žien
nad  počet  4  sa  spolu  stretne,  tým  zlostnejšie  odchádzajú  všetky  domov,  k svojim  mužom.  Preto  múdri  muži
kontrolujú svoje ženy a ich kontakty s inými ženami. 
Opakujem sa, čo som zistil. Žena, ktorá porodí svojmu mužovi 5 detí a viac, úplne zmení názor na svojho muža.
Muž už nie je jej nepriateľ a méta, na ktorú sa chce „chudera“ žena dotiahnuť, ktorá jej je však do konca jej života
neprístupná. Ale jej muž je jej pán a ona s hlbokým oduševnením slúži svojmu vládcovi a tento šťastlivec sa vracia
k svojej žene aj z pekla... A on, tento šťastný muž s takouto ženou, dokáže bojovať aj s „potopou“! Neviem, prečo je
to až od 5 detí a neplatí to už pri 4 deťoch. Bolo by potrebné urobiť na túto tému seriózny výskum.
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Ja muž nechcem ženu, ktorá má svoj názor. Ja chcem ženu, ktorá má môj názor. Chcem ženu, ktorá ma
bude počúvať ako psík, ktorý je rád, že má svojho pána. Žena s vlastným názorom je duševná choroba, pretože žena
nedokáže mať vlastný názor. Boh jej nedal túto výsadu mužov. Boh jasne určil hierarchický vzťah. Ak sa akákoľvek
žena tvári, že má vlastný názor, tak určite má s najväčšou pravdepodobnosťou názor svojej matky, alebo názor iných
ženských sliepok okolo seba (prípadne napodobňuje duševne choré vzory z amerických „slepačích“ filmov). Koniec
s takou „kravou“.  Bežte od takýchto žien čo najďalej.  Slovenské príslovie „Dobrá svokra,  mŕtva svokra.“ – len
presne odpozorovalo realitu nižšej duchovnej úrovne ženy oproti mužovi. Ďalšia zásada,  čím má žena vyššie
vzdelanie, tým viac chce mať vlastný názor a tým je pre muža problematickejšia!! V konečnom dôsledku tým je aj
nešťastnejšia. Mužské vzdelanie spôsobuje žene nešťastie. Podľa toho si hľadajte dobrú ženu. Ak žena veľa rozpráva
– cíti sa vzdelaná a nepočúva, čo hovorí muž, je duševne chorá – je emancipovaná. Alebo ešte vyššia úroveň tejto
duševnej choroby- ... je to bláznivá feministka! Preč od takejto nakazenej.  Na 100 honov preč od nej!!
Viem si predstaviť, že okamžite zaznejú argumenty : „A čo ak žena bude mať muža, ktorý je alkoholik, bije ju,
nepracuje, je permanentne nezamestnaný atď. To tiež má žena počúvať tohto muža?“ No pozrite sa, hlúpi muži. Keď
sa dotyčná žena vydávala, tak musela vedieť dopredu koho si berie. My muži si nenamýšľajme, že my si vyberáme
ženu. Nie – žena si vyberá, za akého muža sa vydá, s akým mužom bude mať svoje deti. Nikdy o tom nerozhoduje
muž. Muž sa môže akokoľvek snažiť, ak sa nerozhodne žena, je mužova snaha zbytočná. To je prirodzené. Neplatí
to, ak muž svoju vyvolenú ženu donúti?! No to by som nechcel byť na mieste toho dotyčného muža? Žena disponuje
obrovskou zvieracou duševnou agresivitou, o ktorej muž ani nechyruje, ..... Tak táto žena toho dotyčného chumaja
nakoniec  určite  minimálne  duchovne  zabije  ......  Nedoporučujem mužom násilne  (bez  jej  rozhodnutia)  si  brať
akúkoľvek ženu.  Žena je na nižšej  duchovnej úrovni a preto je bližšie k zvieraťom. Žena má doslova zvieracie
inštinkty. Nie je žiadna náhoda, prečo práve ženy podstatne lepšie cítia duchov a jemné energie, ku ktorým muži
majú menší  prístup.  Nižšia  duchovná úroveň  ženy,  bližšia  k zvieracej  úrovni,  jej  umožňuje  sa podstatne  lepšie
intuitívne orientovať ako mužovi v tom, s kým vytvorí dobrý sexuálny aj duchovný pár a komu bude rada slúžiť (to
z pohľadu zákona hierarchie). Muž to nedokáže a ani to nemá robiť!! Muž je na Zemi vrchol tunajšej hierarchie, tak
prečo sa znižovať na úroveň ženy?! 
Ale moji milí bieli muži - žena z poľa A, sa nikdy dobrovoľne nevzdá súčasných demokratických privilégií, ktoré jej
nepatria... To si muž musí teraz drasticky (žiaľ) vybojovať naspäť!! 

Tesne pred zaslaním do tlače knihy DjePO som mal seminár s niekoľkými mužmi, čitateľmi mojej prvej
knihy.  Pozvali  ma,  chceli  sa  so  mnou  rozprávať  o mojej  knihe.  Nakoniec  to  bol  hlavne  rozhovor  a riešenie
problémov dvoch mužov, ktorí boli rozvedení a riešili svoje vzťahy s ex-manželkami a deťmi. U obidvoch to bolo to
isté. Žena si dopredu pripravovala podmienky pre budúci rozvod. Brala tajne peniaze mužovi a odkladala si ich na
svoj účet. Pripravovala deti na svoje názory a tajne za chrbtom kritizovala svojho muža, učila ich svojej životnej
filozofii a jej muž to naivne, nevedomky, hlavne neodporovaním, podporoval. Toto trvalo možno viac ako 5 rokov.
Muž sa všetko dozvedel  náhodne a ako sa to dozvedel,  tak žena povedala dotyčnému mužovi,  že ho už dávno
nemiluje a že dáva žiadosť o rozvod (medzitým však bez problémov súložila?). Nešťastný muž v žiali súhlasil. Žena
odchádzala z mužovho rodinného domu po rodičoch na dedine do bytu vo veľkom meste. Muž svojej bývalej žene
kúpil veľký byt, chumaj. Žena však keď odchádzala, tak zobrala z rodinného domu všetko, čo mohla. Aj umývadlo
vytrhla zo steny a zostali tam len potrubia, ha, ha..... To je pre ženy typické. Musíte si uvedomiť, že žena je nižšia
v hierarchii na Zemi než muž a je preto viac materialistická a aj kauzálna, teda bližšie k zvieraťu. Preto hlavne ženy
sú kartárky, veštice a podobne – majú lepšie zvieracie inštinkty. Žena bežne dokáže muža milovať len tak 2 až 3
roky. Dlhšie len výnimočné duchovné ženy! Ale muž dokáže milovať duchovne trvale. Žena po 2 až 3 rokoch žije
s mužom len  kvôli  materiálnym  dôvodom,  kvôli  deťom,  zo  zvyku,  kvôli  spoločným  kamarátom,  kvôli  svojim
rodičom, kvôli sexu ....... a podobne. (Teda hovorím o 80 až 99 % žien, podľa národnosti.) Preto v demokratických
štátoch podávajú žiadosti o rozvod hlavne ženy a nie muži. Ak má žena veľkú sexuálnu potrebu a jej muž dokáže
ukojiť jej  živočíšne pudy,  tak táto žena neopustí  svojho muža nikdy.  Ale asi  to nie je kvôli  jej  duševnej  láske
k mužovi.  V opačnom prípade,  žena,  ktorá  má len priemernú  sexuálnu  potrebu,  je  vždy potenciálne  pripravená
a dlhodobo sa pripravuje na odchod od svojho muža. To si zapamätajte vy „demokratickí“ muži. Ženine zvieracie
inštinkty jej velia nájsť si iného samca a porodiť ďalšie deti, zabezpečiť majetok pre svoje dieťa od akéhokoľvek
muža. Ženino telo, pretože rodí deti, je zložitejšie než mužovo telo. Preto jej duša je naopak jednoduchšia. Je to zasa
naša známa duálna kompenzácia!!
Po  nejakom čase  sa  rozvedená  žena  začala  snažiť  vrátiť  k danému mužovi  a on  sa  naivne  začal  so  svojou  ex
manželkou zasa aj sexuálne stretávať. Obidvaja muži sa ma pýtali,  či za tejto situácie sa nemajú vrátiť k svojim
ženám.  V žiadnom  prípade!!!!  Takáto  žena  je  naučená  na  rovnoprávne,  emancipované  a dokonca  nadradené
chovanie sa ženy voči mužovi. Bežný muž, aj keď si 5 krát prečíta moje knihy, nebude schopný zaviesť u svojej
starej ženy nový hierarchický vzťah. Táto stará žena je naučená na svoje práva ženské, demokratické, emancipované
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a žiadna energia ju nedonúti, aby zmenila svoje degenerované kresťanské postoje. Len ak ju zmlátite!! Chcete to
riskovať v tomto štátnom systéme? Nedoporučujem. Uvedomte si, že táto žena je nižšej duchovnej úrovne a preto
nie je schopná len tak ľahko zmeniť svoje názory. Žena čo sa raz niečo naučí, tak to neustále opakuje. Skončí to zasa
fiaskom, ako pri prvom rozvode. Takýto rozvedený muž má jedine šancu s novou (inou) ženou. A ak bude mať novú
ženu, kde sa naučí novému hierarchickému chovaniu sa mužskému, potom môže mať aj starú ženu. Pretože potom
už bez problémov pošlete do hája svoju starú pijavicu. (Ak sa ona nebude chovať podľa pravdivých zásad vzťahu
medzi mužom a ženou.) A už vôbec sa nestarajte o svoje staršie deti, ak odišli od vás. Vaše deti nie sú pre Vás
dôležité, ak pre Vaše deti nie ste dôležitý Vy, otec. Nechajte ich s vašou ex manželkou, však časom prídu za vami.
Určite prídu. Som si istý. Ale paradoxne potom ich už ani moc nebudete potrebovať? Uvidíte, že som mal pravdu!!
Vaša súčasná potreba je mylná. Je to len strach, nič iné. Strach zo samoty. Vykašlite sa na samotu. Však ste boli
duchovne osamotený aj tak už veľa rokov, ako sa vaša žena pripravovala na rozchod s vami a vaše deti vás už aj tak
veľa rokov nebrali vážne – však počúvali vašu ženu. Teraz máte čas sa pripraviť a hor sa do nového života – máte
nové obzory, nové a netušené možnosti. Už nie ste viazaný svojou rodinou. Nemáte rodinu. Deťom budete otcom do
konca ich života aj tak, či chcú, alebo nechcú. V tom je vaša sila a neotrasiteľná pozícia. To nedokáže zmeniť žiadna
žena. Ste teraz voľný ako vták. Využite to, však máte už toľko životných skúseností. Ľahko si nájdete novú ženu.
Len musíte mať chvíľu strpenia a musíte jasne prejavovať svoju mužskú pozíciu. Takto nájdete lepšiu ženu, než ste
mali.  Slabosi  si  ženu  nenájdu  tak  ľahko,  alebo  budú  mať zasa  len  Xantipu.  A možno táto  sloboda  vás  donúti
k netušenému rozvoju vašej duše, ktorá to tak potrebovala a teraz duša plesá šťastím, aj keď mozog vám nahovára
a počúva okolité kresťanské somariny o rodine, šťastí. Už cítite, čo je váš mozog a čo vaša duša?! Asi ste potreboval
budíček  „zo zimného spánku“.  Iná  vec  je,  ak  sú  vaše  deti  ešte  malé,  majú menej  ako  18-20  rokov.  Hádkami,
emóciami,  rozvodom  následným  problematickým  porozvodovým  životom  s vašimi  deťmi  ich  môžete  vážne
poškodiť. Preto si myslím, že je lepšie v takom prípade žiť v jednej domácnosti aj takouto kravou a pritom žiť aj
s inou ženou, alebo ženami. Vydržte čas, aby ste minimalizovali škody vašim deťom, ale pripravujte sa na odchod.
Však aj tak inde tvrdím, že polygamia je podstatne prirodzenejšia ako monogamia. A neverte, že ste stretol ženu
vášho života a už vás nič nerozdelí a iné kresťanské monogamné hlúposti.

Moslimovia na rozdiel od kresťanov pochopili, že medzi mužom a ženou je obrovský rozdiel v duchovnej úrovni.
Islam doslova určuje, že žena je zlá a muž je dobrý. Preto ženy chodia v čiernom oblečení a naopak muži v bielom.
(Jeden Rus mi povedal, že v Rusku pracovným kolektívom, kde na pracovisku sú len samé ženy, hovoria „zmije
hniezdo“,  pretože  sa  žerú  medzi  sebou  ako  zmije.)  Preto  islam  z dlhodobého  hľadiska  určite  vyhrá  nad
kresťanstvom. Aj preto ženy kresťanky v Európe prijímajú islamskú vieru, berú si mužov moslimov, pretože muži
kresťania sú slabosi.  Už to nie sú muži, už sú to takí úbožiaci,  ktorí  nevedia o sebe,  čo sú zač,  však už všetci
v domácnosti  upratujú  a umývajú  a perú  a žehlia  a varia,  ako  ženy,  ha,  ha.  A ich  ženy  chcú  byť  poslanci
v demokratických parlamentoch a ministri v demokratických vládach – to je ale degenerácia?! 

Inému  mužovi  na  tomto  seminári  som  vysvetľoval,  prečo  jeho  bývalá  najlepšia  kamarátka  ho  úplne
bezdôvodne, ale skutočne nehorázne, oklamala a veľmi mu uškodila. Nechápe, ako sa tak strašne zmenila a on si
vôbec nevšimol, že ten podvod musela plánovať dlho a systematicky dopredu. Tak som sa ho hneď spýtal, či tú
svoju „najlepšiu kamarátku“ v minulosti odmietol ako ženu a zobral si inú?! Samozrejme, že to tak bolo. Pozrite sa,
muž nemôže mať za blízkeho kamaráta ženu! Kamaráta môžete mať len rovnaké pohlavie. (Neplatí to len pre tých
málo ľudí z poľa B.)  Ak máte kamaráta iné pohlavie,  tak ste duševne a duchovne zamotaný.  Akonáhle vznikne
nejaký bližší kamarátsky vzťah medzi mužom a ženou, tak je to začiatok mileneckého vzťahu. Ak sa toto nenaplní,
tak je dotyčná žena sklamaná. U muža to nie je tak. Sú len dve riešenia tohto sklamania ženy – živočícha. Prvé
riešenie :
Ak si táto žena myslí, že je rovnocenná tomuto mužovi, alebo si dokonca myslí, že je viac, než dotyčný (teda je to
feministka), tak tá žena nikdy neodpustí tomuto mužovi, že ju ponížil, že ju odmietol, že jej nedal to, čo jej patrí, že
nepochopil, aká je ona dobrá pre daného muža, že ...... Muži si musia uvedomiť, že ženská nižšia zvieracia energia
a pud rodiť deti a ich vychovávať, je energia, ktorá sa nedá ovládať myslením, alebo presviedčaním. Žene sa rýchlo
zatemní mozog a nevie ovládať svoj zvierací majetnícky inštinkt, chce mať majetok a (teda) aj muža, aby mohla mať
deti. Absolútne zbytočne vysvetľujete – hoci aj žene, ktorá má 2 vysoké školy – že sa mýli. Priemerná žena je sebec
a myslí len na svoje deti a svoju rodinu. 
Druhé riešenie :
Žena považuje tohto muža, kamaráta, za svoj vzor, vzhliada k nemu ako k vyššej osobe, myslí o sebe, že je „menej
cenná“, ako jej milovaný a celkovo chce slúžiť tomuto mužovi a absolútne sa nepovažuje za rovnocenného tomuto
mužovi.  Tak  reakcia  takejto  ženy  je  úplne  opačná.  Táto  žena  nesklame,  neoklame,  nepodvedie  nikdy  tohto
„minulého“ muža. Hlavne táto žena nemá žiadny problém milovať veľa mužov, aj keď náhodou žije a  sexuje len
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s jedným?! A táto žena určite bude „určitým spôsobom“ trvale „milovať“ aj tohto muža, hoci ju sklamal a zobral si
inú ženu. Táto žena totiž myslí a teda žije v súlade so zákonmi vesmíru!! Skutočne sa cíti podriadená a ako slúžiaca
mužovi a svojim deťom. Je pravdepodobné, že takých žien medzi Slovanmi je už asi veľmi málo (a na Západe už
podľa mňa skoro neexistujú). Ženy, ktoré sú duchovne z poľa B, sú duchovne samozrejme nad mužmi z poľa A, ale
aj tak musia dodržiavať hierarchický vzťah medzi mužom a ženou. Preto aj žena z poľa B musí slúžiť mužovi z poľa
A!! Preto talentované ženy si veľmi dobre musia rozmyslieť, akého muža pustia do svojej vagíny....!! 
Pre  „zmutovaných“  mužov  západnej  orientácie  ešte  opakujem.  Žena  myslí  vždy  len  na  seba  a svoje  deti.  Je
materialisticky založená,  individualistka,  preto  sa ženy neznášajú  medzi sebou.  Naopak muži sú kolektivistickí,
ľahko sa dohodnú, tiež dôkaz, že muži sú duálny opak žien.

Na čo sa tu hráte...... nevzdelanci demokratickí? Však ženy sa na Slovensku dožívajú asi o 8-10
rokov vyššieho veku, ako tí demokratickí hlúpi muži...!! Chápete, že vy geneticky a duchovne
zdegenerovaní muži ste vraždení vašimi „nevinnými“ ženami....? Ste nielenže nevzdelaní, ale ste
aj  slabosi  a „hovná“  zženštilé  a teda  už  nie  ste  muži...  To  porekadlo,  že  ženu  neudrieš  ani
kvetinou, ja už v prvej mojej knihe „Demokracia je principiálny omyl“ vydaná v r. 2010, som
napísal,  že  to  slepačie  ženské  nedostatočné  mozgové  NIČ,  ak  ma nasere...  tak   majznem aj
lopatou!!!!!!!!!! A to som filozof........

Kapitola 16

Zvieratá myslia. Rastliny cítia

Zámerne som do knihy, kde hovorím o ekonomike, dal takúto akože „neekonomickú“ kapitolu.
Pretože  títo  súčasní  „materiálni“  ekonómovia  sú  totálni  magori.  Teda  títo  „demokratickí“
ekonómovia.  Ale  aj  slobodne  tržne  uvažujúci  ekonómovia,  alebo  aj  totalitní  Čínski
ekonómovia.... všetko „magori“!!
Ekonomika musí odrážať život nielen sebeckých  duševne chorých psychopatov, ale život celej
našej planéty. Tento vesmír je stvorený Satanom, ktorý využíva „živú a večnú“ energiu Boha....
Dokázal som to v mojich knihách a asi najjednoduchšie a jasne v knihe OS. Nie som stúpencom
žiadneho súčasného Svetového náboženstva.... Naopak tvrdím, že všetky súčasné veľké Svetové
náboženstvá  sú  sfalšovaný  a mylné!!  Pre  určený  rozsah  a tému  knihy  sa  tým  tu  nemôžem
zaoberať.  Ale ak my ľudia chceme žiť na tejto planéte,  tak musíme dokázať odolávať duchu
a mysleniu Satana. Je jasné, že v tomto vesmíre je veľa „zlých civilizácii“. Ale oni nemajú žiadnu
šancu.... A tak to je aj v záhrobí... Smejem sa, ako sa materialisti utierajú na čele?, že existuje
„záhrobie“...? Títo primitívi materialistickí až pred smrťou zisťujú... ako sa k nim blíži smrť...
„starena  s kosou“  smejem  sa.....  len  vtedy  pred  smrťou  sa  modlia  k Bohu.......  ľutujem,  už
neskoro!!!! Ale pozor.... je tu malá silná mocenská skupina na Západe, ktorá sa modlí k Satanovi!
Ale my Sloveni, Slovania, máme duchovnú silu, eliminovať týchto Satanistov bez problémov!
Len civilizácia, ktorá pochopí základné zákony tohto vesmíru – a dokáže v súlade s nimi žiť a tak
myslieť – tak len taká civilizácia sa dokáže trvalo vyvíjať. 
Lakomosť a sebeckosť je duchovná smrť!
Preto  navrhujem  „duchovnú  hierarchickú“  ekonomiku!  Ktorá  jedine  môže  zachrániť  týchto
bláznov od „všeobecného“ kolapsu na tejto planéte!
Je možné, že ľudstvo je už tak geneticky zdegenetované....., že už asi nemá žiadnu šancu.....?  Ale
aj  tak  sa  snažím  tým  bláznom  okolo  mňa  pomôcť!  Však  načo  ináč  som sa  tu  medzi  Vás
reinkarnoval?? Nerozumiem vášmu bláznovstvu, ale pokúsim sa vás liečiť..... duševne chorí
demokrati a slobodne tržne ekonomicky mysliaci.... a humanisti pobláznení nezmyslami.
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Ako je to teda s tou základnou energiou, ktorá vytvorila tento vesmír a ktorá udržuje pri živote
tento vesmír? Podrobne som ju opísal práve asi najlepšie v mojej knihe OS. A táto energia sa už
našim materialistickým vedcom pomaly odhaľuje... Možno je to aj ten Éter, ako hovoril Tesla?
Neviem. Ale viem a dokazujem, že existuje a že život bez nej v tomto vesmíre nie je možný!

Všetci ľudia si všimli, ako sa správajú ich domáce mačky a psy..... Ako chápu a ako sa pozerajú
na svojich ľudských majiteľov.... Potrebujete ešte väčší dôkaz, že tie mačky a psy premýšľajú?
Však len totálne materialistický nevzdelanec žasne nad tým, ako vrana používa krátky konárik na
to,  aby  vybrala  larvu  z kmeňa  stromu....  Títo  Dárwinistickí  „magori“  sa  neustále  s úžasom
zaoberajú nezmyslami.... ako je to možné, že toto a tamto ... tie zvieratá dokážu robiť?? To majú
nejaké zvieracie zdedené automatizmy...... inštinkty?? Nie, to tie zvieratá myslia....!! Už asi pred
200 rokmi slávny Nemecký filozof Arthur Schopenhaurer vo svojom slávnom diele „Svet ako
vôľa  a predstava“  jasne  dokázal,  že  zvieratá  tiež  myslia.  Rozdiel  v myslení  je  len  v tom,  že
zvieratá  myslia  len  kauzálne,  zatiaľ  čo  človek  okrem  kauzálneho  myslenia  je  schopný  aj
abstraktného myslenia. Pritom Schopenhauer hovorí, že zvieratá sú schopné podstatne lepšieho
kauzálneho myslenia ako väčšina súčasných ľudí!! To je šok pre tupých ľudí .... čo?
A teraz  ak sa pozrieme na kvalitu  abstraktného myslenia  ľudí  – abstraktné  myslenie  je napr.
vyššia matematika.... derivácie, integrály... – tak zistíme, že len malé percento ľudí sú schopní
ako  tak  dostatočne  rozvinutého  abstraktného  myslenia.....  No  dobre,  nebudem  hovoriť
o matematike,  ale  napr.  o filozofii....  Prečítajte  si  knihu  „Tak  hovoril  Zarathustra“  od  F.
Nietzscheho .... a pochopíte, na akej úrovni ste schopní abstraktného myslenia.... Táto kniha je
vrchol  abstraktného  literárneho  myslenia  a psychológie...Podľa  mňa  tejto  knihe  rozumie  na
Slovensku tak max. 10 ľudí.......?? Teda určite nie asi žiadni vysokoškolskí jednostranní profesori
s klapkami na očiach....  Kniha „Antikrist“ je podstatne jednoduchšia... ale aj tejto jednoduchej
knihe skutočne rozumie len veľmi málo ľudí....  A to som čítal  na internete  názory  študentov
filozofie,.... že nechápu, prečo ten Nietzsche je taký pesimista!!?? Týchto študentov filozofie by
som ja okamžite vyhodil zo školy!! .... Ale však vieme, aká degenerácia tu prebieha od pádu
socializmu,  že  súčasné  vysoké  školy  sú  tak  max.  na  úrovni  50  % kvality  vzdelania  za
socializmu!!!! 
A ešte  k matematike,  kráľovnej  všetkých  vied.  Však  sa  pozrime,  že  matematiku  v rozsahu
zvládnutia základných integrálov je schopných zvládnuť len asi 5-7 % populácie na Slovensku!
Tak  aká  je  tu  kvalita  abstraktného  myslenia,  ak  k tomu  vieme,  že  zvieratá  myslia  kauzálne
podstatne lepšie ako ľudia??!!
Chápete,  akí  nevzdelanci  nás  na  Slovensku obklopujú?!  A to neviem,  aké  sú,  alebo by boli,
testovania „abstraktného myslenia“ v Afrike, Latinskej Amerike – teda u Indiánov – ďalej v Indii
(kde je údajne asi 70 % populácie „nedotknuteľných“.... teda našich Cigánov....
Táto  masa  geneticky  podpriemerných  musí  počúvať  a     nikdy  už  žiadna  demokracia!!!!  A ani
žiadna mafiánska zločinecká slobodná tržná ekonomika..... To je istý blízky koniec a kolaps tejto
planéty!!
A týchto  „geneticky poškodených“  treba  učiť...  Teda     treba  ich  donútiť,  aby sa  učili.  Pretože
dobrovoľne  sa  títo  nebudú  nikdy  nič  učiť!!  Teda  aby  si  títo  s nedostatočným  abstraktným
myslením rozvíjali ľudské myslenie - abstraktné myslenie.... Teda, aby sa zlepšovala ich genetika
podľa záverov z mojej knihy OS, Kapitola 31!
Ak  si  k tomu  pripomenieme  z mojich  kníh  (aj  z knihy  OS),  že  ľudské  myslenie  je  to
najprimitívnejšie  myslenie,  pretože  je  to  len  lineárne  myslenie,  pričom  všetko  v prírode,
v spoločnosti ... v tomto vesmíre, prebieha po exponenciálnej krivke a nie po lineárnej závislosti,

88



tak  až  potom  pochopíme,  aké  je  „primitívne  aj  toto  Západné  Vatikánske
„zdegenerované“ ľudstvo. Ľudstvo!......  Na Zemi je údajne asi 50 ľudských rás..... Teda si 50
genetík!! Ale asi len 2 genetiky z tých „bláznov“ dokážu viac myslieť abstraktne... A práve tieto
2 genetiky budú a aj musia vládnuť nad touto planétou „ľudských zvierat“. (Teda Pjakin píše, že
okrem ľudských zvierat,  sú tu aj bioroboti/zombí – títo vyznávajú súčasné sfalšované svetové
náboženstvá  a potom  „démoni“-  teda  myslením  schopní  zločinci,  a len  veľmi  málo  ľudí je
s ľudskou psychikou a myslením...)   A to si teraz ešte uvedomme, že Slovanská genetika a rasa
je  kvalitou  najlepšia  (to  tvrdím ja...,  ale  samozrejme neviem,  či  sa  nemýlim).  Tak čo potom
s iným rasami, horšími genetikami? Napr. si prečítajte Kapitolu 25 – Genetika moslimov, v mojej
knihe  OS.  No  hrôza,  ako  ich  zničili.....  Koľko  %  ľudí  si  myslíte,  že  tam  bude  schopných
kvalitného  abstraktného  myslenia?...  Ale  je  pravda,  že  čím  nižšia  genetika,  zasa  tým lepšie
zvieracie kauzálne myslenie!! Jednoducho „Zákon o Hierarchii“ nepustí!!!!! Teda oni sa medzi
sebou  ľahko  vyvraždia!!  Ak  sa  premnoží  nejaký  „zvierací  druh“,  tak  príde  automaticky
samoregulačný proces zníženia ich populácie. Teda, ak sa na savane premnožia slony a zničia
vegetáciu, tak ďalšie slony nebudú mať čo žrať a tak skokovo ich vykape napr. 90 %. A tak to
bude aj  s premnoženými ľuďmi kastovej  úrovne „zvieratami  a biorobotmi/zombí“,  ktorí  majú
myslenie blízke zvieratám, teda všetko kauzálne a skoro nič abstraktné.
Ale k zvieratám. Všetky zvieratá myslia! To nie je žiadna výsada človeka. Preto ak je človek
schopný  aj  abstraktného  myslenia,  tak  je  zodpovedný  za  nižšie  tvory,  ktorým  toto  nebolo
umožnené.  Ak  človek  nedokáže  zodpovedne  realizovať  túto  svoju  zodpovednosť,  tak  nemá
význam, aby takýto geneticky poškodený človek, rasa .... teda zdegenerovaná ľudská civilizácia
s tou  najprimitívnejšou  schopnosťou  abstraktného  myslenia  –  lineárneho  myslenia ďalej
existovala.  Toto  geneticky  poškodené  „monštrum“  treba  zničiť,  aby sa  takáto  psychopatická
civilizácia nedostala nikdy zo svojej planéty a svojej slnečnej sústavy!! .... Mor ho!

A ako je to s rastlinami? Ten, kto čítal moje knihy, tak chápe, kde mierim. Napr. Kapitola – Tači
svetlá. Ale odkopírujem pre jednoduchých materialistov z mojej Kapitoly 8 – Večná a živá sila,
kniha „Demokracia je principiálny omyl“, 2. vydanie - ako fungujú rastliny.
Pre 2. vydanie som sa rozhodol doplniť túto kapitolu o vzťahu tejto živej a večnej energii a vody. V prvom vydaním
som to nechcel písať, pretože som chcel, aby moja kniha vyzerala seriózne a dôveryhodne. Ale zbytočne. Všetci – na
druhej strane rieky – mi aj tak hovorili, že som úplne prestrelil. No tak teda ak som prestrelil, tak už nemá význam,
aby som sa ovládal ??
Voda má špeciálne zloženie a okamžite reaguje na túto „živú a večnú energiu“. Človek, ktorý sa myslením napája
na túto silu ju využíva a mení podľa svojho myslenia. Nejaký japonský vedec už dávnejšie urobil tieto experimenty
s týmito výsledkami. Postavil si pred seba nádoby s vodou. Na 1. nádobu pozeral a myslel, aká je to dobrá voda
a ako ju má rád. Na 2. nádobu pozeral a nadával a zlostil sa, aká je tá voda nanič. Potom vodu odobral a zmrazil
a pod mikroskopom sa pozeral na ľad. Z 1. nádoby mal pod mikroskopom krásne kryštály. Z 2. nádoby mal pod
mikroskopom neforemnú hmotu, bez nejakej štruktúry??!! Teda voda reaguje na myslenie človeka  a zaznamenala
jeho myslenie do svojej štruktúry ?? 
Potom tento Japonec urobil ďalší experiment. Do 3 sklenených nádob, objemu asi 1 liter, dal vodu a ryžu. Pred 1.
nádobou myslel na ryžu, ako vyrastie, ako bude z nej dobrá úroda a aká je to dobrá voda. Pred 2. nádobou nadával
na ryžu aj na vodu. Pri 3. nádobe sa vôbec nezastavil a vôbec sa ňou nezaoberal. 
Výsledok bol ako z rozprávky. V 1. nádobe ryža začala pučiť a bolo cítiť z nej príjemnú vôňu a voda bola jasná,
zmiešaná s ryžou. V 2. nádobe všetko hnilo a zapáchalo a bolo tmavé až čierne. V 3. nádobe voda aj ryža plesnivela
a bolo jasné, že z „úrody nebude nič“. Japonec vyvodil takéto výsledky. Ak milujete a máte dobré myšlienky, tak
všetko sa vo vode dobre vyvíja, nielen ryža. Ak ste zlostný, tak aj vaše deti okamžite sú zasiahnuté touto hnilobnou
nákazou a zhnijú ako tá ryža. Ak sa vašim deťom, alebo aj iným subjektom okolo vás, nevenujete, tak splesnivejú,
nebudú sa vyvíjať a teda nebudú schopní produkovať nič, ani zdravie a šťastie okolo seba. 
Je pravda, že som si tieto experimentálne výsledky premietol na ľudí  trochu viac, než uvedený Japonec. Ale to nie je
rozhodujúce. Rozhodujúce je to, že voda má nejakú fyzikálnu štruktúru, ktorá reaguje na nejakú energiu, ktorá je
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v súčasnosti našim najlepším vedcom úplne neznáma!!!! Táto energia je však priamo ovplyvňovaná myslení človeka.
(Vieme z rozprávok, že je živá a mŕtva voda.... neverte, že sú to len rozprávky!!)
Čo sa to potom deje na celo svetovej úrovni, kde väčšina ľudí myslí a teda ovplyvňuje štruktúru vody všade okolo
nás?? Ak by sa stala väčšina národov demokratických, tak Zem (s vodou) by to určite nedokázala prežiť. Musela by
zhniť, ako tá ryža !!!!
Som presvedčený,  že  sa  musí  zastaviť  demokratická  hniloba  s vodou  a teda  hnitie  a plesnivenie  ľudského  rodu
s vodou na Zemi. 
Myslím si, že voda z horských potokov a prameňov bude akoby tá „živá voda“, ktorá bude tvoriť kryštály.... nie je
tam  žiadna  ľudská  zlosť!  Tá  pitná  chlórovaná  voda  v mestách,  chemicky  upravovaná,  už  asi  nebude  mať  tú
prirodzenú energiu. 
Súčasní vedci nechcú tento experiment opakovať za žiadnu cenu, pretože tu sú na hranici kolapsu ich sveta bez
existencie Boha, reinkarnácie duše a existencie nejakej duchovnej energie, ktorá nepodlieha ovládaniu ľuďmi.
Ale hlupákmi z demokracie sa nechcem zbytočne  veľa zaoberať.  Výsledky Japoncovho experimentu sú závratné
všeobecne. To jednoducho znamená, že ak ľudia budú myslieť a dúfať, že sa zmení počasie, tak sa to stane!! Pretože
počasie  na Zemi je  hlavne  o tom,  či  prší  „voda“,  alebo neprší  „voda“?? Ak to  je tak,  tak voda akumuláciou
mysliacej energie od degenerovaných ľudí aj zničí ľudí a túto Zem. 
Rýchle všetci pracujme na zrušení degeneratívnej demokracii, ktorá je schopná zničiť túto Zem a súčasné ľudstvo.
Myslím si, že aj u chemicky upravovanej vody, alebo znečistenej odpadovej vody – po prirodzenom vyčistení – sa
obnovuje jej prirodzená energia odparením a opätovným skvapalnením, teda dažďom, alebo zamrznutím na ľad
a roztopením ľadu.  Je  to  totiž  fyzikálny  jav a teda  zodpovedá  fyzikálnemu  javu  tvorby  kryštálov.  To by  potom
vysvetľovalo,  prečo sú severské alebo rovníkové národy duchovne podstatne na vyššej úrovni „s regenerovanou
vodou“,  než  národy  medzi  týmito  zemepisnými  šírkami?  Ak  teda  chcete  uniknúť  všeobecnej  demokratickej
degenerácii, musíte ísť na sever, do sveta ľadu a snehu, ale do rovníkových pralesov a oblastí dažďov........ ??
Je potom možné, že bez ohľadu na demokraciu, môžu byť „silne postihnuté národy“ kde majú málo vody a voda je
zlej  kvality  a špinavá  a  ............  Tomuto  duchovnému tlaku  vody  odolá  len  silný  národ,  ktorý  vôbec  nevie  nič
o rovnostárstve, ale nevyhnutne a nekompromisne zachováva „duchovnú vesmírnu“ hierarchiu. Stav s málo vodou
asi toto aj vyžaduje a vytvára takýto tlak. Ak sa však takáto krajina bez vody stane demokratickou, tak tragédia musí
prísť podstatne skôr, ako v severských ľadových štátoch, alebo rovníkových a iných dažďových štátoch. Neviem ....
vyvodzujem dôsledky z Japoncových experimentov ??

A späť  k rastlinám.  V Kapitole  –  Tači  svetlá  (kniha  OS)  jasne  uvádzam,  že  aj  les  a stromy
a rastliny majú túto „Tači“ energiu, ako aj človek, aj keď len veľmi málo.... Aj rastliny sú živé.....
Rastliny síce už nie  sú schopné myslenia,  ale  sú schopné cítenia,  ako aj  človek.  Experiment
Japonca s ryžou nám to jasne dokázal.
Ako teda chcete ďalej „ekonomicky“ existovať pri tej totálne primitívnej sionisticko-Vatikánskej
Biblickej a inej náboženskej a súčasne „demokratickej mafiánskej zločineckej“ ekonomike? Táto
ekonomika musí byť zničená a s likvidáciou tejto ekonomiky musia byť zlikvidované aj vrstvy
obyvateľstva, ktoré sa budú snažiť túto ekonomiku ďalej udržať pre seba! Ináč bude celé ľudstvo
zničené!
Máte strach? Tak sa ani nikdy nepriznajte, že ste túto knihu vôbec čítali... A určite ste o tejto
knihe  ani  nikdy  nepočuli........  ha,  ha...  vystrašené  myši  Ťapákovské.....a  „pripečení“
Bratislavčania.

Kapitola 17 

Pre dobrotu, na žobrotu
Dobrý skutok musí byť potrestaný

Aj keď to z nadpisu a 80 % tohto textu pre nevzdelaných a duchovne jednoduchých materialistov
neplynie........ tak píšem, že toto je článok o ekonomike štátu. Podľa tohto článku sa tiež dá 
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pochopiť, prečo je súčasná „Západná“ a materialistická ekonomika „vesmírny nezmysel“...  a len 
odráža neznalosť základných ekonomických zákonov tohto reálneho vesmíru. Hovorím 
o reálnom vesmíre a nie o sfalšovaných Vatikánskych hlúpostiach a iných falšovaných 
náboženstiev.

Píšem v mojich knihách na viacerých miestach, že tento vesmír bol vytvorený Satanom za
spolupráce Boha. Presnejšie Boh poskytol Satanovi energiu a teda jeho „ducha svätého“ a nechal 
na Satanovi, čo si s tým urobí.... A on aj teda urobil.....?? Je to samozrejme zjednodušené pre 
myslenie človeka.... Smejem sa..., je jasné, že to bolo oveľa zložitejšie, ale princíp bol podľa mňa
takýto. Tento vesmír je organizovaný chaos. Satan sa to snažil zorganizovať, ale Božskú energiu 
sa mu nepodarilo ovládnuť....  a preto v tomto vesmíre vládne chaos!! Teda opakujem, celý 
vesmír je samý chaos, aj keď sa zdá, že je všetko dokonale vymyslené, naprojektované, ...... 
duševne chorí Dárwinisti hovoria, že príroda je dokonalá..... smejem sa....... Také nezmysly, ako 
vytvára príroda, by normálne zdravo mysliaci „duchovný“ človek nikdy nerobil.... A to píšem 
inde, že človek je tá najnižšia genetika mozgu, ktorá je ešte schopná abstraktného myslenia...... 
Tak aká dokonalá príroda?? To je len Satanistická príroda, chaos, nič viac.....
Teda čo je tá naša príroda? Je to náš materiálny Svet. To je náš hmotný vesmír... Nielen ja, ale aj 
iní velikáni ducha a myslenia dokazujú, že okrem hmoty je tu aj duch!! Všetky náboženstvá, aj 
keď sú Satanisticky pokrútené a sfalšované, tak všetky náboženstvá hovoria o existencii 
ducha........ ináč ani nemôžu, pretože je to očividné.... a tak musia priznať 90 % pravdy, aby 
potom sfalšovaním 10 % informácie, oklamali priemerných ľudí! Tento princíp ovládania más 
priemerných sa opakuje stále a vo všetkých ideologicky falošných teóriách a knihách!   Povedia 
90 % pravdy a 10 % informácii sfalšujú!! To platí aj na vzdelaných ľudí....... ale s nízkou 
karmou!!... Súčasní nevzdelaní ľudia skutočne nevedia nič o existencii „ducha“..... Ani 
Vatikánski kňazi a ich Biblia nevedia, čo je to ten ich „duch svätý“.... Spýtajte sa ich a budú 
koktať ako prváci v základnej škole..... Pretože skutočne Boh a jeho duch nie je to isté! Logické, 
že ak neveriaci neveria v existenciu Boha, samozrejme neveria ani v existenciu jeho ducha!! 
Prečítajte si to viac krát, pretože to je zásadná vec!...... Tvrdím, že Boh v našom primitívnom 
materiálnom vesmíre neexistuje.... Preto jeho existencia sa v tomto najprimitívnejšom 
materiálnom svete nikdy priamo nedokáže, pretože sa ani dokázať nedá, pretože tu nie je!! Prečo 
tu nie je, som písal inde v mojich knihách...... Ale v     tomto vesmíre je „jeho duch“..... A to je 
zásadné....!! Vatikánski kresťania tomuto „Duchu“ hovoria „Duch svätý“. Ale prvotné Slovenské 
kresťanstvo, slovanské Ariánske kresťanstvo, ktoré vzniklo podľa mňa možno až 1000 rokov 
pred Izraelským Vatikánskym kresťanstvom, určite veľmi dobre chápali, čo je Boh a čo je jeho 
Duch.... Však si porovnajte Starý a Nový zákon z Biblie.
Pýtal som sa niekoľkých vzdelaných „profesionálnych katolíckych“ filozofov Biblického učenia 
viery v Boha.... čo je to ten ich „duch svätý“? Ale nikdy mi žiadny katolícky intelektuál 
nedokázal jasne odpovedať, čo je to ten ich „duch svätý“.... Vatikánska cirkev to skutočne vôbec 
nevedia....!! Oni chodia do kostola, modlia sa dookola.... a nevidia a nepočujú...... Hovoria 
o svätej trojici  „Otec, Syn a Duch svätý“, ale nikto nevie, čo je to ten Duch svätý.....
To je to súčasné Vatikánske kresťanské Biblické náboženstvo..... Opakujem sa, tvrdím, že je to 
sionistická Satanská obchodná organizácia. Toto náboženstvo je Vatikánsky sionistický 
podvod..... Prečítajte si moju analýzu Biblie a kresťanstva v knihe „Kresťanská civilizácia je 
omyl“......... Len „naivný“ a komplexne nevzdelaný muž môže veriť takým ideologickým 
bludom, aké sú napísané v tejto Vatikánskej Biblii. Starý Zákon je čisté vyznávania Satanizmu. 
Ak nejaký náboženský fanatik ma označí, že hanobím jeho vieru a presvedčenie, tak som 
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schopný pred súdom podrobne analyzovať „myslenie“ a „vyhlásenia“ Jahveho v tomto Starom 
zákone....!!!!! A dokázať teda, prečo je Starý zákon čistý Satanizmus!? Ha, ha.... už sa teším.
Vatikánska katolícka sionistická cirkev bola od začiatku organizovaná ako obchodná organizácia 
určená na ovládanie a okrádanie. A aby mohli dobre kradnúť a vládnuť, tak vytvorili falošné 
náboženstvo, ktoré ale vychádza z pravdy – že existuje Boh a aj Jeho Duch a aj Satan. Ale všetko
ostatné sfalšovali. Vychádzali z Prvotného Slovenského kresťanstva, ktoré vzniklo asi 1000 
rokov pred n. l. v Karpatoch a Podunajsku.... podrobne píšem v samostatnej kapitole. Tvrdím, že 
Ježiš bol Sloven a mal svetlé vlasy a žil asi až 1000 rokov pred sfalšovaným židovským 
Biblickým Ježišom. 
Aj preto je na Slovensku tak duchovne „populárna“ panna Mária! Pretože to je odkaz 
z predchádzajúceho náboženstva ešte pred Slovenským kresťanstvom, teda dávno pred 1000 
rokmi pred n.l. ... na Slovensku, viera v duálne božstvo Šiva/Živa.... Šiva je mužská časť boha 
a Živa ženská. Preto v slovenčine sme „Živí“ po narodení ... od našej matky.... Čítali ste knihu od
Cyrila A. Hromníka?, vydanú Maticou Slovenskou??...... Vynikajúca analýza dejín nás 
Slovenov.........  Zdá sa, že prvý Boh na Slovensku – v postPotopnej dobe – bol duálny Boh 
Šiva/Živa. Bol to duálny dokonalý Boh! Bol asi prvotný a možno aj jediný duálny Boh na tejto 
planéte v postPotopnej dobe ... teda dobe „duchovne pomotaných“...... Viete, že Tamili v južnej 
Indii sa smejú, ako dobre rozumejú slovenčine, keď prídu do Žiliny do KIA na obchodné 
jednania??.....Pretože Hromník má podľa mňa pravdu.... starí Indickí Drávidi – asi 3000 rokov 
pred n.l. - rozprávali doslova po slovensky........ Neveríte? A prečo potomkovia Drávidov v južnej
Indii Tamilci..... tak dobre rozumejú slovenčine??????? Choďte do južnej Tamilskej Indie 
a budete počuť, že píšem pravdu!  Teda buď Drávidi prišli z Indie na Slovensko, alebo naopak 
Sloveni zo Slovenska prišli do Indie. Ja tvrdím, že Sloveni a Slovania prišli do Indie! 
Satanisti na tejto planéte sfalšovali toto prvotné „Slovenské“ duálne náboženstvo a potom aj 
prvotné „Slovenské“ Ježišovo kresťanstvo, teda mediálne sfalšované akože Slovanské Ariánstvo. 
A tak títo „časoví“ a  „duchovní“ falšovatelia Vatikánski vytvorili sfalšovaný Starý a aj Nový 
zákon. 

Tento úvod do problematiky „filozofie ekonomiky“ bol potrebný..... Na Slovensku máme
ľudové porekadlo „Pre dobrotu, na žobrotu“. Nikdy som nerozmýšľal nad týmto porekadlom.... 
Až som mal vo februári r. 2021 obchodné jednanie v Bratislave, kde sme riešili, ako nehorázne 
ma podviedli v Srbsku. Preto aj na www.obrodaslovanov.sk uvádzam, že Srbský štát je štát 
mafiánsky a zločinecký, ako aj všetky súčasné štáty na Balkáne.... Ale aby si náhodou nemysleli 
Chorváti, že ich štát je lepší než Srbský. Tak naopak Chorvátsky štát je štát duchovne Satanom 
založený - vrahovia Ustašovci, teda „starí“ rímski geneticky piráti v pásme asi do 20-50 km od 
mora....a k tomu oblasť Zágrebu – je jedna z najnižších duchovných kariem v Európe... Táto časť 
Chorvátskej genetiky a ducha je podstatne nižšej úrovne ako celé Srbsko... Myslím si, že Srbsko 
asi od 50-100 km na juh pod Novým Sadom, teda aj Belehrad.... už nie sú ani geneticky a ani 
duchovne Slovania.... Na severe sú to Slovania, teda geneticky starí Uhri a asi najlepšie povedať 
starí Sloveni... a južnejšie je to už „orientálny genetický Balkán“...... teda nižšia genetika a tým aj
nižšie duše a teda aj nižšia morálka myslenia......... Stále u mňa dokola.... genetika nepustí!!!!! 

Ale vráťme sa k tomuto môjmu jednaniu v Bratislave.... Jednanie prebiehalo v spoločnosti
4 veľmi schopných ľudí so mnou. Rozprával som, ako som pracoval „spravodlivo a čestne“ a tie 
„svine“ Srbi aj s Bulharom ma  nakoniec.... takto a takto.... podviedli a oklamali......... A jeden 
muž v určitej fáze vykladania okolností, ako ma podviedli v Srbsku povedal : „Typický príklad. 
Dobrý skutok sa musí potrestať!“.......

92



Bol som okamžite šokovaný z toho, ako presne trafil „klinec po hlavičke“.... Ten muž potom aj 
povedal nejakú svoju vlastnú skúsenosť z bežného života, ako to tak funguje!! Otvorili sa mi oči 
ako dieťaťu, ktorý ničomu nerozumie, keď mu dospelí hovoria, ako funguje život...........
Hoci celý čas hovorím, že toto je Satanov vesmír, aj tak som nedostatočne naštudoval a reálne 
pochopil tieto Satanové zákony existencie tohto vesmíru........ Dokonca by som povedal, že som 
sa nevenoval dostatočne štúdiu a odhaľovaniu Satanových zákonov v reálnej existencii tohto 
vesmíru... Pretože takto som s mojimi knihami ako „ platonický nezmysel“, nepoužiteľný v tomto
Satanovom vesmíre........ Neverte v dobro. Tento vesmír je satanové zlo! Ale my Slovania sme 
Božské dobro a preto nebudeme vystrašení ako myši....... nebudeme mať strach...!! budeme 
bojovať a sme odhodlaní Satana poraziť!!!!!!!!! Mor ho!

Asi pred 12-15 rokmi mi matka povedala, že nemôže u seba v záhradke vypestovať cesnak, 
pretože pred asi 15 rokmi „nešťastne“ dala nejakej starej žene cibuľky cesnaku z jej záhradky 
„zadarmo“....... Bolo to tak,... moja matka mala v záhradke fantastický cesnak. Tak jej dobre 
rástol, že susedia z okolia si od nej brali cesnak a ona im ho rada dávala.... zadarmo...!! Nebol 
žiadny problém až do doby s touto neznámou starenou, ktorá išla okolo a tak sa zahľadela na ten 
cesnak......?? A matka, ako aj susedom, aj tejto „strige“ dala cesnak „zadarmo“ a celým srdcom 
jej priala, aby sa aj jej v záhradke darilo tomu cesnaku, ako u nej.... Ale tá „striga“  .... závidela... 
a zle myslela.... To bolo asi pred 15 rokmi. Odvtedy mojej matke na záhradke už nevyrástol 
žiadny cesnak...... Čokoľvek robila, tak žiadny cesnak jej už nevyrástol.......!! Chápete, primitívni
materialisti?! Kde sa vzala, odkiaľ prišla, táto „striga“? Nikto nevie, nikdy ju matka predtým 
a ani potom nevidela, hoci pozná všetkých v dedine aj mnohých v 3 okolitých dedinách....... 
Matka mi hovorí, že až keď táto žena zomrie, až potom v jej záhradke zasa vyrastie cesnak.... 
tento rok – 2021 - to skúša s cesnakom opäť – ale len v malom množstve ..... či už zomrela... Ale 
ešte tá „striga“ žije.

Čo znamená tento príbeh? ...... Dobrý úmysel....... dala zadarmo cibuľky cesnaku..... a Satan sa jej
oplatil...!! Satan nenávidí dobrých ľudí........ Satan má možnosti v tomto vesmíre – ktoré mu 
poskytol Boh – mstiť sa a eliminovať „dobrých ľudí“ a dobré úmysly.......!!!!
Viem, že „fanatickí“ materialisti a „slobodne tržne kradnúci“ toto nie sú schopní ani len 
dočítať....... Ich svet, je veľmi jednoduchý a primitívny.......... však keď zomrú, tak uvidia, čoho 
sa „dožijú“ v záhrobí..... smejem sa..... Ale títo „primitívi“ sa vyznačujú tým, že majú obrovský 
strach na konci svojho života zo smrti........!!!!! Jasné.... Ďalej samozrejme, že je tu veľká 
kategória populácie, ktorá má IQ menšie ako 100. Teda min. 95 % populácie tejto planéty. S nimi
absolútne nemá význam diskutovať a riešiť takéto úvahy a knihy. Viem, že IQ absolútne 
nedokáže ukázať, aká je komplexná inteligencia daného človeka. Ale ak chcete, tak to napíšem 
takto, že min. 95 % populácie sú komplexne totálni tupci...... Jasné?

Takže aké ponaučenie z týchto pravdivých výrokov sú pre Slováka duchom nadpriemerného, 
schopného myslenia? Rozdeľujte ľudí do dvoch základných typov. Jeden typ je „neslobodný“, je 
ovládaný Satanom a jeho mysľou. Tomu nesmiete dať nič zadarmo. To by vás okamžite 
poškodilo. Druhý typ ľudí je duchovne „slobodný“, teda má vysokú morálku a „intuitívne“ chápe
vesmírne zákonitosti, aj keď môže byť aj úplne bez vzdelania........ je to asi pre mnohých 
nepochopiteľný rébus? Bez „oficiálneho školského“ vzdelania a pritom veľmi múdry?! Ale tak 
to je.....!! Píšem rozsiahle v mojich iných knihách. Tomuto druhému typu ľudí môžete dať 
zadarmo čokoľvek. A ten sa Vám za to aj odvďačí. Ale ten prvý.....?, na to okamžite zabudne 
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a .... A ak mu náhodou pripomeniete, že ste mu pomohol, čo ste pre neho urobil?,.... tak bude 
urazený, že ho vydierate!....... Je to stále len to isté – Hranica smrti - .... kvalita genetiky 
a myslenia.... z mojich kníh, hlavne v knihe Obroda Slovanov. Demokracia s ich 
rovnoprávnosťou je totálna tuposť... alebo ideálny Satanov systém, ako zotročiť morálnych 
a múdrych. Demokracia je aj likvidácia ekonomiky. Však sa pozrite, ako ekonomicky profituje
„totalitná“ Čína na zdegenerovanom demokratickom Západnom Svete.

A čo toto všetko znamená pre ekonomiku? Pre štát? Nikdy sa nesmiete rovnako správať k týmto 
nekonečne duchovne rozdielnym ľuďom a teda aj firmám, ktoré sú ovládané takýmito 
rozdielnymi ľuďmi. Podiel „duchovných ľudí“ k priemerných, podpriemerným až geneticky 
poškodeným je v rôznych štátoch, národoch a rasách veľmi rozdielny. Napr. odhadujem, že 
týchto „duchovných ľudí“ je na Slovensku asi až 2 %!! Ale napr. medzi Slovanmi v Rusku, 
ruskej slovanskej genetike bielej rasy, ja predpokladám výrazne viac, možno aj 8 %.... Ale medzi 
ruskou neslovanskou genetikou to bude max. 0,05-0,5 % a možno aj podstatne menej! Neviem, 
ale som podozrievavý.... a viem prečo! Ďalej napr. u „bielych“ Nemcov odhadujem 0,5 % týchto 
ľudí... Ale napr. v Afrike menej ako 0,0001 %! V islamských štátoch menej ako 0,001 %.... a tak 
ďalej. Týmito percentami chcem zdôrazniť „duchovnú nadradenosť“ genetických Slovanov, 
prvých ľudí bielej rasy na tejto planéte, nad ostatné genetiky. Opakujem „duchovná“ nadradenosť
a nie fašistická Nemecká nadradenosť, alebo Biblická židovská nadradenosť, alebo islámska 
náboženská „Koránska“ nadradenosť – však ste čítali Korán, ako „duchovní vyznávači Koránu“ 
chcú povraždiť všetkých „neveriacich“....... ?! Korán je náboženstvo nenávisti.... Nečítali ste 
Korán?? Je preložený do slovenčiny a sú to 2 knihy.
 Teda ekonomika musí byť delená na tieto dva segmenty. Ľudia z poľa A musia mať nad 
sebou tvrdú ruku a musia byť donútení pracovať a vzdelávať sa.... a nesmiete im veriť.... neustále
klamú.... sú leniví, nechce sa im pracovať..... kradnú ako straky ....Musíte ich neustále 
kontrolovať!!!! Naopak, ľudia z poľa B.... tým treba dať „neobmedzenú slobodu“ ich 
rozhodovaniu a umožniť im rozlet ich myšlienkam a invencii.... sú pracovití .... nikdy neklamú.... 
nekradnú.... vždy pomáhajú.... a     je ich veľmi málo! Ale dajú sa ľahko identifikovať!! To bude 
určite „smrť“ pre tých všetkých demokratických zločincov – keď ich ľudia budú ľahko 
identifikovať. 
A takto musí byť organizovaná aj ekonomika na planéte Zem a v rôznych rasách podľa toho, aká 
je ich genetika a teda aká je ich možnosť chápania, ako funguje tento Satanov hmotný vesmír!! 
Takto musí byť na začiatku organizovaná najskôr ekonomika a armáda Slovanov a teda aj 
ekonomika a armáda Slovenska.... 

Nízke národy nesmú mať slobodu!! Musia mať nad sebou vládcov, ľudí morálnych, teda 
asi jedine Slovanov!! Pretože „asi“ žiadna iná genetika nie je toho v súčasnosti schopná... Ale 
toto môže byť len dočasný stav, ako sa bude meniť a zlepšovať genetika rôznych rás a národov....
pod vedením duchovne najvyspelejších...!!!! 

Píšem, že som si istý, ale nemýlim sa? Vy, čitatelia rozmýšľajte a kritizujte ma, že sa 
mýlim. Potrebujem diskusiu s odborníkmi, aby som mohol argumentmi dokazovať moje teórie! 
Ale už som to pred asi 5 rokmi skúsil, keď som zaslal 950 mojich kníh  „Zásadné omyly Západu 
a Vatikánu“ na profesorov, docentov, doktorandov... univerzít ako filozofická, psychologická, 
sociologická, ekonomická, právnická, iné .... s mojim listom, že chcem, aby so mnou diskutovali 
na vedeckej úrovni o mojich „šokujúcich“ objavoch... Zoznam doručených adries samozrejme 
mám?........ Ale z nich neodpovedal skoro nikto... Síce 5-7 chválili, ale nekritizovali... teda nebol 
to žiadny mysliteľský impulz pre mňa... Ale jeden chudák napísal asi to, že aby som do konca 
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svojho života zabudol na neho a už mu nikdy „pre boha“ nemám nič posielať...... ha, ha..... 
duševne chorý... možno je to profesor? 
Asi len my Slovania, genetikou aj myslením, sme schopní tejto „morálnej a duchovnej“ vlády  
a teda musíme byť budúci „vládcovia“ nad celou touto „planétou bláznov“. Teda ako duchovní 
nadradení „vládcovia“ budeme pracovať v prospech všetkých, ktorých budeme riadiť 
a organizovať... v ich vlastnom záujme! Tak sa čiastočne „odpútame“ od Satanovej moci... 
Ale ak to tak nebude?!,... tak nebude ani žiadne ľudstvo!!  Nikdy sa týmto „primitívom ľudským“
nesmú sprístupniť „vesmírne technológie“, pretože tieto „zvieratá“ budú potom terorizovať celý 
okolitý vesmír!! Tým som si istý!!!!... ale zasa sa smejem, a čo ak sa mýlim? Neverte mi....... 
možno som mimozemšťan?? Ha, ha.
Ďalej informácia pre „ľudí zombí/biorobotov“ ako písal ten ruský autor Pjakin..... Tak Satan sa 
veľmi dôkladne informuje a zisťuje, koho, ktorého človeka, jeho dušu definitívne zničí... hlavne 
sa nesmie zmýliť! Smejem sa, ale to ma jasne navádza, že on s Bohom sú na tomto „divadle 
v tomto vesmíre“ dohodnutí....? Alebo Satan nevie, že len slúži Bohu? Nie, vie to..... Ale však 
Satanisti....napr. v USA... sionisti...Vatikán... iné náboženstvá..... dokazujú, že veľká časť 
Vesmíru a aj hmotného Záhrobia (to je tá tmavá hmota...) je už obsadená Satanom.... Smejem sa, 
pretože je to veľmi pravdepodobné.... Ale smejem sa preto, pretože je mi to úplne jedno........ 
Však princípy, na základe ktorých bol vytvorený tento vesmír, sú od založenia Satanové. Ale to 
neznamená nič!! Máte z toho zamotaný mozog? Musíte študovať a hlavne premýšľať a ak 
nerozumiete, musíte sa odovzdať a veriť tým, o ktorých si myslíte, že ich morálka a duchovnosť 
je na vyššej úrovni, ako vaša!!!! ...... Satan nemá žiadnu šancu!!.... jasné?

Chápete materialisti, že o ekonomike v tomto vesmíre v skutočnosti prakticky nič neviete? 
A prečo si dávate medzi sebou tie Západné Nobelové ceny - sionistické? Však ste všetci totálni 
hlupáci!

Niekde v mojich knihách som to aj písal, že ešte v 19. storočí bolo v Rusku normálne, že ak sa 
dokázalo nejakému obchodníkovi, že oklamal a podviedol kupujúceho, tak radšej spáchal 
samovraždu, ako by mala zostať taká hanba a vina na jeho rodine... Dokonca jeho rodina donútila
takéhoto nečestného člena rodiny, aby spáchal samovraždu... pretože ak to neurobil, tak celá 
rodina ho vylúčila a už sa nikdy nesmel stýkať a kontaktovať so svojou rodinou!! To bola 
morálka......!! Neveríte? Viem, že vám demokratickým, už „duchovne“ totálne pokriveným 
„démonom“ – podľa Pjakina – a „zvieratám“ a zombí/biorobotom“ - je to ako totálna fantázia a 
nezmysel...!! Ale tak to skutočne u starých Slovanov v Rusku bolo!! Je o tom množstvo dôkazov.
A čo sa stalo za tých asi 200 rokov aj v Rusku? Vieme, že totálna prvá duchovná degenerácia na 
Západe prebehla už asi pred 500 rokmi a len sa ďalej tento degeneratívny stav zhoršuje. Ako sa 
teda stalo, že tak zlý a Satanský Západ tak ekonomicky vyštartoval a prosperoval? 
Jednoducho..... Otrocká práca je lacná.... A naviac ak otrokom umožníte, nejakú drobnú 
„slobodu“, tak pracujú ešte viac a tak oni ani nechápu, že ako totálni otroci pracujú na vládnucu 
Satanskú vrstvu zločincov... Teda len zopakujem, že ľudia z poľa A – potenciálni otroci - musia 
mať tvrdú ruku nad sebou, aby pracovali. Ale aj musia byť donútení, aby sa vzdelávali a teda 
duchovne nedegenerovali.... A práve toto vzdelávanie Západ a     ich sluha Vatikán nechce.... a     tak 
Západ zdegeneruje a     zničí sa sám vnútorne... Opakujem, hovorím stále o ekonomike.... Ale 
z pohľadu nedodržiavania základných zákonov tohto vesmíru oni ani nič iné nemôžu urobiť..... 
teda musia sa zničiť!
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Ako teda so štátnymi zákazkami? V žiadnom prípade verejný štátny „demokratický“ zločinecký 
tender – na Slovensku sa tomu hovorí verejné obstarávanie (ďalej VO). To je skoro vždy 
demokraticky mafiánsky zmanipulované!! Myslím si, že napr. na Slovensku je 80 % VO 
s hodnotou nad 5 miliónov EUR zmanipulovaných a 95 % VO s hodnotou nad 20 miliónov 
EUR.... Smejem sa nad tými naivnými masami demokratov.., priemernými ľuďmi, že to nevedia. 
Teda takýmto spôsobom sa okamžite zvyšuje vplyv zločincov a mafiánskych zoskupení 
v každom demokratickom štáte, pretože demokracia je zločinecký mafiánsky systém štátneho 
zriadenia – podrobne o demokracii v knihe OS!  Toto je smrť pre morálku a hlavne v konečnom 
dôsledku aj pre ekonomiku! Preto tento systém verejných štátnych tendrov je totálny nezmysel!!!
Aj keď pre demokratických a     tržných „fanatikov“ sa to zdá „spravodlivé“..... No čo s takými?? 
Určite títo nebudú čítať ani túto moju knihu!
Pretože štátne zákazky musia byť prideľované subjektom, ktorí sú skutoční podporovatelia štátu. 
Ten, kto nepodporuje štát a duchovnú spoločnosť ľudí, nesmie získať žiadnu väčšiu štátnu 
zákazku – navrhujem pre Slovensko v súčasnosti hodnotu zákazky nad 1 milión EUR. Ale 
postupne by sa táto suma mala znižovať. Aké kritéria by mali byť pre vyhodnocovanie firiem, či 
podporujú štát a spoločnosť, alebo nepodporujú? Navrhujem predbežne tieto kritéria 
v zostupnom poradí podľa dôležitosti : 

1. Štátna firma musí byť zásadne uprednostňovaná pred akýmikoľvek súkromnými 
subjektmi. Ak štátna firma po zverejnení ponúk dokáže znížiť svoju cenu na cca o 10 % 
vyššiu ako súkromná firma, tak zákazu musí získať štátna firma! Teda aj cena o 10 % 
vyššia bude pre štát „ekonomicky“ a teda aj duchovne podstatne výhodnejšia, než cena od
„neznámeho“ súkromníka, u ktorého neviete, aké je jeho myslenie a duchovné založenie!

2. Bude vytvorený zoznam fyzických osôb, ktorí budú ručiť za svoje firmy a aj za seba aj 
svojim majetkom. Budú overovaní tajnou službou, či majú účty na Západe, či ich deti 
chodia na dovolenky a na školy do zdegenerovaných Západných demokratických štátov, 
či sú vyznávači Vatikánskeho Satanského náboženstva........ iné! Ak títo ľudia splnia 
kritéria „ochrany Slovenska“ pred zdegenerovaným „demokratickým mafiánskym 
sionistickým Vatikánskym Západom“, tak budú mať zásadné prednostné právo získať 
štátnu zákazku v princípe podľa bodu 1.

3. Len v prípade, že nikto zo subjektov špecifikovaných podľa vyššie uvedených bodov 
nebudú mať záujem o štátnu zákazku, tak len vtedy môže byť daná štátna zákazka pri VO 
daná aj inému subjektu.

4. U tajných, štátne dôležitých a vojenských zákaziek sa budú bez VO zákazky rozdeľovať 
len medzi subjektov podľa bodu 1., alebo bodu 2.

V súčasnosti – po páde moci Slovanov, asi pred 500 rokmi, ale nie som si časom istý. Myslím si, 
že pred 500 rokmi to bola len prvá fáza vzniku Vatikánu a Západu – pádu Rímskej ríše...., ale 
druhá fáza bola okolo r. 1812, ako „mimozemšťania v spojitosti s „ľudskými satanistami okolo 
Rotschildovcov... a ostatných židov“ atómovými zbraňami zničili Sibírsku Slovansko-Árijsku 
civilizáciu Tartáriu....Potom sa na tejto planéte exponenciálne rozbieha „samo zničenie“ celej 
tejto „Západnej“, od Slovanov zdegenerovanej genetiky. To je ale vždy princíp moci Satana... 
Oni najskôr urobia z „ľudí“ (ale to je aj na všetkých iných planétach) degenov-otrokov..... 
a potom sa čudujú, ako im to všetko krachuje a nakoniec sú zničení aj títo „cudzopasníci“.... 
Vždy, keď sa stretnete s akýmkoľvek človekom, musíte okamžite vyhodnocovať, aká je 
jeho genetická dispozícia a kvalita!! Pretože som dokonale dokázal v knihe OS, že genetika 
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a myslenie (a teda aj morálka) sú absolútne závislé medzi sebou! To samozrejme platí aj na 
náboženstvá, teda aj na momentálne v EU „populárny“ islam.

Tradičné vyobrazenia Budhu sú výsledkom snahy tvorcov zostať vernými tak fyzickej podobe 
historického Budhu, ako aj zachytiť jeho „nefyzickú“ podobu prístupnú len zraku jasnovidcov, 
ktorá sa vyznačuje tridsiatimi dvomi hlavnými a osemdesiatimi vedľajšími znakmi „veľkej 
osoby“, predurčenej stať sa buď Budhom alebo univerzálnym vládcom (maháčakravartin), podľa
toho, či sa rozhodne pre náboženskú alebo svetskú kariéru. Aj starí indickí (postSlovanskí 
predkovia) myslitelia chápali, že ten, ktorý je „od narodenia osvietený“ má vyššie duchovné 
schopnosti, ako priemerný človek. Ale oni hlavne duchovným schopnostiam prisudzovali aj 
telesné dispozície. Teda ten, kto nie je duchovne vysoká reinkarnácia, nemôže mať určité 
konkrétne fyzické znaky …Konkrétne, čo India hovorí o duchovne nadradených ľuďoch? 
Citujem z internetu : Tradičné vyobrazenia Buddhu sú výsledkom snahy tvorcov zostať vernými 
tak fyzickej podobe historického Buddhu, ako aj zachytiť jeho „nefyzickú“ podobu prístupnú len 
zraku jasnovidcov, ktorá sa vyznačuje tridsiatimi dvomi hlavnými a osemdesiatimi vedľajšími 
znakmi „veľkej osoby“, predurčenej stať sa buď Buddhom alebo univerzálnym vládcom 
(maháčakravartin), podľa toho, či sa rozhodne pre náboženskú alebo svetskú kariéru. Výpočet 
tridsiatich znakov je v árijských aj sanskrtských textoch v zásade identický, s drobnými rozdielmi
v usporiadaní poradia znakov. Hierarchicky najdôležitejšie „genetické“ znaky : 1. Chodidlá bez 
vyklenutia (ploché nohy). 2. Znaky kolies na chodidlách. 3. Jemné a nežné ruky a nohy. 3. Tvar 
nôh podobný antilopím nohám. 4. Ruky siahajúce až ku kolenám. 5. Zlatiská a zlatá farba pleti….
Dlhé (oddelené) ušné lalôčiky. ...... Teda aj Budhizmus chápal, že medzi kvalitou ducha a hmoty 
(telesnými znakmi) je priama súvislosť. Podľa Budhu, ak je niekto nevediaci, tak nemôže 
disponovať konkrétnymi telesnými znakmi duchovne vysokej reinkarnácie. A naopak! Preto 
duchovne vysokí sa ľahko poznajú medzi sebou. Budha bol vraj beloch .... Ja som si tým istý, že 
bol geneticky Slovan a teda bol biely..... Vzhľadom na genetiku súčasnej indickej populácie, 
hlavne juh Indie...., je jasné, že bol Slovan, haploskupina R1a a ja si teda logicky myslím, že bol 
doslova Slovák, alebo genetický predok nás Slovákov. Však Slováci sú najstaršie pôvodné 
autochtónne obyvateľstvo v Európe? Píšem inde. 
Západ a Vatikán majú penu na hubách..., tak besnia... ako sa odhaľuje pravda!!!! 

Ako teda so zločineckými Západnými a iným firmami na Slovensku? Všetci mysliaci vedia, že 
Slovensko je v súčasnosti „tupá a bezduchá“ kolónia Západu a iných sionistických štátov............ 
Však si pozrite ako platia dane tieto nadnárodné Západné firmz na Slovensku ... Napr. obchodné 
reťazce ako TESCO, BILLA, Kaufland, Karefour, LIDL, Bauhaus, Baumax, ... ale potom aj 
technologické a výrobné firmy, ako  KIA... Vokswagen.. ... množstvo iných......  Všetky tieto 
Západné firmy neplatia na Slovensku skoro žiadne dane!!!!! A prečo sa slovenská vláda stavia do
pozície otrokov?, ak naša genetika a potenciál je na „nadradenej“ úrovni nad našimi 
zotročovateľmi?! Pretože demokratické vlády boli od r. 1989 všetky zločinecké a teda ľahko 
ovládateľné!! Na zločincov je vždy množstvo dôkazov o ich trestnej činnosti a sú teda 
nesvojprávni a robia to, čo im „vyšší zločinci“ rozkážu....... teda zahraniční zločinci...  
samozrejme „demokratickí“..... ha, ha. Ale hlavne zločinci sú vždy ta najnižšia duchovná úroveň!
Však sa dá ľahko zistiť, že napr. televízia Markíza za viac ako 30 rokov nezaplatila na Slovensku
skoro žiadne dane... teda, že je to preto zločinecká televízia a treba ju zlikvidovať a znárodniť! 
A tak isto je to aj so všetkými tými obchodnými „Západnými“ reťazcami, ktoré neplatia žiadne 
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dane...... Však za min. 30 rokov je to taká suma...? plus pokuty podľa súčasných platných 
zákonov... že ich môžeme bez problémov okamžite znárodniť!! Svine skurvené Západné!! 

Viem dokázať, že „revolúcia v r. 1989“ bol zločinecký komplot a teda všetky predaje majetkov 
bol podvod....... Takže všetky predaje štátneho majetku boli nezákonné  a preto všetky tieto 
zločinecké rozkrádačky boli tiež nezákonné.... Takže, ak sa na Slovensku ujme moci „vojensky 
a organizačne schopná Slovenská armáda“, duchovne schopná, tak sa znova znárodnia všetky 
rozkradnuté majetky.... A budeme sa smiať, ako sa tí „poškodení“ Západní kupci budú mastiť 
medzi sebou.... Podľa súčasných platných zákonov na Slovensku sa toto znárodnenie majetkov 
na základe zločineckého konania veľmi ľahko preukáže!

Kapitola 18

Intelekt je najvýznamnejšia ekonomická hodnota
Ako presmerovať tok intelektu k zásadne vyššej ekonomickej výkonnosti

O dôležitosti vzdelávania som písal vyššie. Tak prečo tu píšem ešte o nejakom intelekte? 
V Indii majú kastovú spoločnosť a tej najnižšej kaste hovoria „nedotknuteľní“... Sú to tiež 
väčšina našich slovenských Cigánov. Poznáte ich podľa toho, ako žijú a ako bývajú.... Takéhoto 
človeka nenaučíte nikdy nič zásadného... On jednoducho nemá na to potrebné „mozgové bunky“.
Tomu ja hovorím genetiku. Teda je to genetická pre dispozícia. Ak bude v štáte veľa ľudí, ktorí 
budú mozgovo „nedostatoční“, tak táto ekonomika nemôže vážne konkurovať štátom, kde je táto 
intelektuálna genetická pre dispozícia podstatne lepšia. Preto štát sa musí snažiť a podporovať 
rozvoj intelektu svojich obyvateľov. Odhadujem, že medzi Slovákmi, geneticky Slovania, je cca 
5-10 % ľudí s vysokým intelektom a zvyšok priemerný a 5 % podpriemerní. Zasa opakujem, 
nehovorím o Cigánoch. A ľudí s veľmi vysokým intelektom je menej ako 0,1 %. 
Pre predstavu v iných rasách ako napr. u černochov alebo indiánov, je to podstatne horšie. 
Intelekt sa vo všeobecnosti meria cez IQ testy. A napr. sa píše, že Číňania, Japonci a Kórejci 
majú vyšší intelekt v priemere ako biela rasa. Teda rôzne rasy majú rôznu kvalitu intelektu. 
Intelekt sa dá časom zlepšovať. Ako? Samozrejme vzdelávaním. Čím viac sa človek od narodenia
vzdeláva, tým dosiahne počas života vyšší intelekt. A pritom ani moc nezáleží, či pracuje 
v obore, kde takéto vyššie vzdelanie potrebuje, alebo nepracuje, ale je hlavné, či sa vzdeláva. 
Napr. práve Čína, Japonsko aj Kórejčania majú veľmi silný tlak na vzdelávanie aj cez ich zložité 
písma a jazyky. Už som dokázal, že mozog človeka sa mení,  ako sa mení jeho myslenie. Teda 
čím sa človek snaží viac myslieť, tak tým sa vytvárajú nové a ďalšie neurónové spojenia v mozgu
a mozog sa zlepšuje. Teda narastá intelekt tohto človeka. Však všetci vieme, že ľudský mozog 
bol geneticky zablokovaný mimozemšťanmi, ktorí vytvorili súčasné ľudské rasy.... Asi až 95 % 
ľudskej genetiky boli vytvorení ako otroci.... Asi jedine genetika Slovanov, haploskupina R1a, 
nie je ich otrocká genetika....... 
Ale aj tak výnimočné mozgy – od narodenia výnimočné genetické pre dispozície – majú trvalý 
náskok pred tými horšími kvalitami mozgu. Samozrejme je tu veľký vplyv myslenia daného 
človeka a jeho duchovnej kvality, teda kvality reinkarnácie, či dokáže využívať tento svoj 
predpoklad. Ale súčasne duchovne vysoké reinkarnácie sú schopné sa napojiť na „kolektívne 
ľudské nevedomie“ – tak píše C. G Jung – alebo na „Akašické záznamy“, hovorí tiež Západná 
civilizácia... ale v podstate je to to isté! Preto u ľudí, ktorí majú nízku morálku, teda nízku kvalitu
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reinkarnácie duše, musí fungovať aj určitá ďalšia blokácia fungovania mozgu. To je asi tiež 
určitá ochrana prírody pred ľudským zrýchleným kolapsom. Preto nie je pravda, čo sa hovorí 
o experimente s myšami, ako kolónia myší zdegenerovala potom, keď sa premnožili... To platí 
len pre nízke zvieracie myslenie, nie pre vysoké duchovné myslenie – podrobne v knihe OS.
Teda máme na Slovensku kapacitu výnimočne schopných len 0,1 %. A viac nie je!! Ako teda 
distribuovať v ekonomike týchto 0,1 % do rôznych ekonomických a spoločenských oblastí?? 
Táto zdegenerovaná demokracia a zločinecká slobodná tržná ekonomika distribuuje týchto 0,1 % 
intelektu absolútne ekonomicky neefektívne! Pozrime sa, ako funguje tento súčasný 
degeneratívny systém demokracia – slobodná tržná ekonomika.
V slobodnej tržnej ekonomike sa všetko sústreďuje na zisk a teda okamžitý zisk, alebo 
krátkodobý zisk, nie neskôr ako za rok, alebo za 5 rokov. Teda rodičia chcú pre svoje deti to 
najlepšie... Najlepšie ekonomicky... Aby sa mali dobre, dobre zarábali, mali veľa peňazí a málo 
pracovali....  Nech sa udrú od práce tie ostatné deti od susedov.... Teda kde sa v tejto 
zdegenerovanej spoločnosti dobre zarába a málo pracuje? 

- Právnici, súdnictvo
- Ekonómia, finančníctvo, obchod ....
- Lekári
- Úradníci
- Politici
- Psychológia, filozofia, sociológia 
- ......

Ale to sú všetko neproduktívne obory a títo ľudia nič nové nevyprodukujú, sú to v skutočnosti 
cudzopasníci na celom systéme!
Ale nemôže štát a súčasná ľudská spoločnosť s ekonomikou fungovať bez týchto profesií. Ale na 
vysokých školách hlásia, že tí talentovanejší sa hlásia hlavne za právnikov, lekárov, ekonómov, 
obchodníkov... ale nikto nechce študovať matematiku, fyziku, chémiu, statiku, strojárstvo, 
elektrotechniku...poľnohospodárstvo, lesníctvo... Prečo? Pretože toto štúdium je ťažké a zisky 
z práce v budúcnosti sú menšie vzhľadom na námahu, ako u tých „humanitných“ oborov. Ale 
práve tieto technické obory a ostatné praktické obory vytvárajú skutočné materiálne hodnoty.
Regulácia nesmie byť násilná, nebude fungovať. Treba jednoducho zákonne znížiť zisky a príjmy
týchto humanitných oborov, aby rodičia dávali deti študovať prírodné obory. Teda ja tvrdím, že 
treba previesť min. 80-90 % súčasných 0,1 % najvyššieho Intelektu do týchto „produkčných“ 
oblastí. 
Najvyšší intelekt by mali byť „technickí“ vedci, potom inžinieri a univerzitní vyučujúci. Treba 
výrazne zvýšiť financovanie vedeckého výskumu základného aj aplikovaného. Podľa mňa treba 
zvýšiť investície pre vedecký výskum min. o 1000 % oproti súčasnému stavu, teda 10 násobne. 
Kde na to vziať peniaze? Tam v humanitných oboroch!! Treba zobrať peniaze tým ľuďom, ktorí 
pracujú v humanitných „cudzopasníckych, príživníckych“ oboroch....
Potom univerzitní vyučujúci... Musia byť zapojení do vedeckého výskumu a praktického života. 
Ich odmeny budú závisieť významne aj od ich praktických a vedeckých výsledkov.
Teda bude zriadený štátny fond pre vedecký výskum, pre podporu univerzitných vyučujúcich 
a pre schopných inžinierov. Ako identifikovať významne nadpriemerne schopných inžinierov? 
Štát, určené ministerstvo, vytvorí databázy inžinierov, pracujúcich v rôznych oblastiach. 
Navrhujem aj inžinierskych kolektívov. A podľa ich reálnych praktických výsledkov, bude štát 
vyplácať štátne odmeny týmto inžinierom nezávisle od ich práce pre súkromné alebo štátne 
firmy. Fyzické osoby inžinieri, alebo kolektívy sa budú uchádzať o túto štátnu podporu a budú 
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dokumentovať, čo lepšie vytvorili a vymysleli, ako je bežný daný súčasný stav. Hodnotiť to budú
univerzitní vyučujúci z daného oboru. A naopak hodnotenie univerzitných vyučujúcich budú 
inžinieri z daného oboru, prihlásení v tomto štátnom systéme. Rozdelí sa vždy len toľko financií, 
koľko sa za rok vyberie a získa do tohto systému zo zdanenia humanitných neproduktívnych 
oborov.
Ako teda zdaňovať a získavať financie od neproduktívnych oborov? Uvediem niekoľko 
príkladov, rozsah tejto knihy neumožňuje, aby som sa tým zaoberal podrobne.
Právnici a sudcovia :
Po ukončení každého súdneho sporu, ktorý bude vedený na území Slovenska, bude 70 % 
príslušenstva (úroky, zmluvná pokuta ...) odvedené do tohto fondu.
Ďalej, ten kto vyhrá súdny spor, zaplatí z prijatej platby od strany, ktorá spor prehrá, čiastku vo 
výške 10 % z čiastky, ktorá bola uhradená na jeho účet. Treba významne znížiť počet súdnych 
sporov. Ak sa do 2-3 rokov významne nezníži počet súdnych sporov, tak tento odvod treba 
zvýšiť na 20 %!! Treba znevýhodniť právnikov aj sudcov, aby bolo súdnych sporov čo najmenej, 
nech sa dohodnú mimosúdne... a tým významne znížiť záujem mladých ľudí o štúdium tohto 
rizikového oboru...?
V prípade zahraničných súdnych sporov, teda bude rozhodovať súd v zahraničí, tak tam nedávať 
žiadne obmedzenia, pretože tam treba, aby malo Slovensko schopných sudcov – treba max. 
využívať univerzitných prednášajúcich..... Ale aby sa neprenášali spory slovenských subjektov 
do zahraničia, tak v prípade, že činnosť bola realizovaná na Slovensku, tak súd nesmie 
rozhodovať zahraničný súd – takto treba zmeniť asi aj Ústavu!!!! Teda Slovenské právo musí 
byť na území Slovenska nadradené nad zahraničným právom, teda nikto ani nebude mať 
záujem prenášať rozhodovanie sporov do zahraničia. 
V prípade, že právnik bude mať ročný príjem vyšší ako 10 násobok minimálneho platu, z daného 
rozdielu nad min. plat zaplatí daň vo výške 50 % do tohto fondu. Samozrejme, že bude možné 
zisťovať majetky právnikov a ich rodinných príslušníkov, či neklamú! Na druhej strane je 
samozrejmé, že ak získajú majetok podnikateľskou činnosťou a nie advokátkou činnosťou, tak na
to sa nebude vzťahovať toto zdanenie. Je jasné, že schopní advokáti prejdú všetci na 
podnikateľskú činnosť.... Ale aj tak je to už významné finančné obmedzenie a teda zmena 
motivácie pre mládež študovať nie právnictvo ale technické obory.
Ekonómia, finančníctvo, obchod ...
Jednoduchý návod. Treba výrazne znížiť štátne financie pre tieto školy – stredné aj univerzity. 
Na štúdium na všetkých týchto školách sa budú platiť poplatky a to v takej výške, aby sa 
reguloval počet týchto študentov. Ale súčasne študentom, ktorí skončili nejakú technickú vysokú 
školu, ak budú mať záujem študovať aj takýto netechnický obor, tak sa im poskytne významná 
štátna finančná pomoc, pretože takíto absolventi budú niekoľkonásobne schopnejší aj v týchto 
oboroch, ako „humanitní“ jednostranní...

Zásada však musí byť, že ak študent, po skončení strednej školy, alebo univerzity, odíde 
pracovať do zahraničia, tak musí Slovensku splácať náklady na jeho školy, ktoré skončil na 
Slovensku. Ak tak nebude, tak musia byť sankcie finančné nielen na tohto študenta, ale aj na 
rodičov.... Rodičia sú zodpovední za svoje deti. Rodičom navrhujem znížiť dôchodky.
Prečo som taký prísny? Pretože veľká časť z našich ľudí 1-5 % so schopnejším intelektom nám 
odchádza do zahraničia! A to tie svine Západné Vatikánske  dostávajú zadarmo.....!!! To je 
každoročná trvalá obrovská ekonomická strata. Choďte s EU do riti..... hlupáci demokrati!!! 
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A na záver, ako pestovať a stimulovať rozvoj intelektu u detí a mládeže, ale aj dospelých?
Píšem, že intelekt sú mozgové štruktúry, teda kvalita mozgu. Súčasné demokratické školské 
vzdelanie je žiaľ jednostranné... teda škodlivé pre vysoké intelekty!  Všimnite si, že mnohí 
význační vedci aj hrali na nejaký hudobný nástroj... Je to logické, hudba rozvíja opačnú mozgovú
hemisféru ako logické myslenie... Doporučujem teóriu o ľudskej psyché od švajčiarskeho 
psychiatra C. G. Junga....
Najväčší rozvoj mozgu je u dieťaťa vo veku od 3 rokov do asi 10 rokov a potom asi do 18 rokov. 
A je už dávno dokázané, že vynikajúci stimul pre rozvoj mozgu sú loptové hry a loptové športy. 
Jediný šport, ktorý kladie dôraz na rýchlosť reakcie, je stolný tenis. Teda rýchlosť reakcie a  
rýchlosť mozgových dejov......... Stolný tenis preto požadujem ako povinný šport vo všetkých 
základných školách aj stredných školách na Slovensku!! Súhlasím, prečo v Číne je stolný tenis 
tak propagovaný ich totalitnou vládou... Vedia, čo robia! Opakujem, požadujem stolný tenis 
(ping-pong) ako povinný v každej základnej aj strednej škole, pre dobrý a zrýchlený vývin 
intelektu detí a mládeže!

Kapitola 19

Teória riadenia podľa intelektu

Je množstvo teórii o rôznych systémoch riadenia. Ale všetky súčasné teórie nezohľadňujú, že 
najdôležitejší je výber ľudí na riadiace posty. A čím ekonomicky a strategicky dôležitejší post, 
tým je dôležitejšia morálna a intelektuálna kvalita daného človeka.  

Ľudia  sa  hierarchicky delia  podľa  vyspelosti  ducha na dve základné  skupiny.  Človek z poľa
A a z poľa B (viď graf). Nižší stupeň je pole A a vyšší stupeň je pole B. Do poľa B sa môže
dostať človek len na základe svojej duchovnej schopnosti. V súčasnosti len málo ľudí sa na Zemi
dostane do poľa B. Z mnohých reinkarnácii sa len málo duší dostane na túto kvalitatívnu úroveň.
A je to logické, prečo to tak je .....
Rozdielnosť duchovného stavu ľudí z tých dvoch skupín je jasná z uvedeného grafu.
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Človek sa vyvíja od narodenia a od narodenia sa menia jeho „intelektuálne schopnosti
poznať pravdu“ od najnižších po najvyššie – os X. Človek sa nevyhnutne chová podľa pravdy,
ktorú pozná, nemôže ináč. Ale žiaľ s narastajúcim vekom, aj jeho schopnosťami poznať pravdu
(rozpoznať  ju  od  nepravdy),  narastá  pravdepodobnosť  predčasnej  smrti  –  os  Y.  Narastá
pravdepodobnosť „náhodnej“ predčasnej smrti. Ale to len po určitú hranicu. Túto hranicu som
nazval  „Hranica  smrti“,  na  grafe  je  označené  ako  „Hranica“.  Život  schopného  človeka  je
vyznačený ako exponenciálna krivka, s vrcholom na tejto Hranici.
Alebo ináč táto „Hranica smrti“ je neutrálny bod, neutrálna hranica, kde je rovnováha síl medzi
dušou človeka a jeho mozgom!!!! Tu nevládne ani mozog, ani duša. Je to veľmi nestabilný bod
po celej dĺžke tejto hranice. Je to ako ostrie noža, na tejto hranici sa nikto neudrží, pretože by
smeroval  so  svojou  krivkou  okamžite  vysoko  hore  a okamžite  by  sa  preto  zvýšila
pravdepodobnosť  jeho smrti  nekonečne (limitne  ku 100%) a teda  okamžite  by zomrel.  To je
strana  A.  Ten,  kto  sa  dostane  skokom  cez  túto  hranicu  z časti  A do  časti  B,  už  sa  vezie
samospádom, akoby dole kopcom a rýchle sa zmenšuje pravdepodobnosť náhodnej smrti, aj keď
sa  intelektuálne  schopnosti  poznať  pravdu  ešte  zväčšujú  len  pomaly.  Je  veľmi  dôležité  si
všimnúť, že je to krivka. Na ľavej stane grafu, plocha A je určená pre ľudí priemerných, ktorí žijú
svoj život materiálne (bez vedomostí o ich existencii) a sú ich masy, sú všade okolo. Ich duša je slabá
a nedokáže ovládnuť chúťky svojho mozgu.  Na pravej  strane je plocha  B, ktorá  určuje ľudí,
ktorých duša už ovláda mozog a je teda silnejšia než mozog. Tento graf tiež ukazuje miery a že
nič nie  je rovnocenné.  Čím je človek vo svojom vývoji  nižšie,  tým má menšie  intelektuálne
schopnosti. Ako sa zvyšujú jeho intelektuálne schopnosti a duša chce ovládnuť mozog, tak musí
sa to stať čo najskôr, aby daný človek bol len minimálne vystavený riziku výrazného zvýšenia
pravdepodobnosti  „náhodnej“  smrti.  Mnohí  ľudia,  keď  sa  dostanú  už  blízko  k tejto  hranici,
dostanú strach a     ustúpia po krivke naspäť dole. Títo ľudia s veľkou pravdepodobnosťou už nikdy
do  konca  života  túto  hranicu  neprekročia.  Krivka  1  znázorňuje,  ako  to  prebieha  u človeka
s vysokou vrodenou karmou a teda s vysokou už vstupnou energiou „Tači svetiel“ (kniha OS).
Krivka 2 znázorňuje, ako to prebieha u človeka s nízkou karmou. Tento človek „Krivky 2“ len
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veľmi ťažko dokáže prekročiť túto hranicu a preto sa  zvyčajne v     strachu spustí po krivke dole
a naspäť. Najdôležitejšie je, aké sú schopnosti odolávať dlhodobo „duševnému utrpeniu“ tohto
človeka  „Krivky  2“.  Ten,  kto  je  „samorast“  a má  silnú  ruku,  aj  keď  mal  nižšiu  štartovaciu
pozíciu, toto  môže dokázať....  Poloha Hranice smrti je pre každého človeka iná. Človek s horšie
fungujúcim mozgom má túto hranicu akoby posunutú v smere šípky vľavo „L“. Človek s dobre
fungujúcim mozgom,  ktorý by dokázal  ľahko oklamať iných ľudí,  má túto  hranicu  posunutú
výrazne  šípkou  v pravo  „P“.  Je  znova  jasné,  že  nie  sme  si  rovní.  Človek,  ktorý  má  dobre
fungujúci  mozog  a teda  sa  asi  dostal  aj  k nadpriemernému  vzdelaniu,  má  preto  menšiu
pravdepodobnosť dostať sa do poľa B, ako človek, ktorý je akoby trochu hlúpy a má teda „asi“ aj
nižšie vzdelanie. Je vám dúfam jasné, prečo to tak funguje?! Je to „božsky geniálne“.
Ten, kto sa raz dostane cez túto hranicu smrti  do poľa B, už sa nikdy nedostane vo svojom
súčasnom (ani budúcom) živote do poľa A. Cieľom v živote je dostať sa po ose X čo naďalej. Ale
máme  tu  pred  sebou  skoro  neprekročiteľnú  horu,  teda  pre  mnohých  neprekročiteľnú  horu  -
„Hranicu smrti“. 
Ten, kto sa dostane do poľa B, na toho už silno pôsobí môj 4. zákon Heglovej dialektiky uvedený
aj knihe „Demokracia je principiálny omyl“ (Som presvedčený že platí: „Hmota ovplyvňuje dušu a duša
definitívne a konečne mení hmotu bez možnosti návratu k pôvodnému stavu“.
U ľudí z poľa A je účinnosť tohto zákona nevýrazná a mení sa jeho vplyv podľa jeho polohy na
krivke vzhľadom k „Hranici smrti“. Teda vzhľadom k schopnosti jeho duše a  množstva „Tači
svetiel“ – „energie ducha“. Môže to fungovať tak, že človek sa s vypätím všetkých síl dostane do
bodu 2.1, ale potom dostane strach a spustí sa do bodu 2.2. Tam sa však dlho nezdrží a zasa
stúpa. Boh mu nedovolí stagnovať. Nikomu z Vás Boh nedovolí stagnovať. C. G. Jung to svojím
dielom dokazuje. Všetkých nás ženie cez „Hranicu smrti“ (Jung tomu hovorí individuácia). Ale
je  už  veľmi  pravdepodobné,  že  tento  nešťastník  zasa  dostane  strach a zasa  skĺzne  dole  a tak
osciluje až do konca života medzi týmito dvoma bodmi v poli A. To je väčšina ľudí. Nikdy sa
nedostanú do poľa B, pretože : majú poškodenú genetiku - nie sú preto už schopní myslenia -
odmietajú  pochopiť,  že  len  ich  myslenie  je  schopné  opraviť  ich  genetické  poškodenia  –
neexistuje sila, ktorá by týchto priemerných donútila vzdelávať sa a myslieť (viac knihe OS).

Ako píšem v Kapitole 1, duch je závislý od hmoty a naopak. Teda kvalita myslenia a morálky je
závislá od genetiky.  Ja si myslím, že najkvalitnejšia genetika je Slovanská, teda haploskupina
R1a.  A vieme,  že  táto  haploskupina  je  prvotná  bielej  rasy  a z nej  vznikli  všetky  ďalšie,
kvalitatívne horšie genetiky bielej rasy. 
Je pravdepodobné, že za touto Hranicou smrti je ďalej na osi X ďalšia hranica, ktorá by asi mala byť duálne opačná,
teda Hranica života.
Hranica smrti symbolizuje vyslobodenie z duševnej smrti, aj keď existujete ako telo a duša. Aj tak ste pred touto
hranicou odsúdený na „duchovnú“ smrť. Indická filozofia tvrdí, že duša človeka sa reinkarnovala stovky a viackrát
a bude sa ďalej reinkarnovať, pretože duša je večná a vždy tu duša bola a vždy bude. Nie. Nie je to reálne a ani to
nemá logický zmysel. Ani náš vesmír tu nebude večne a nebol tu večne ani pred nami. Vznikol údajne pred 13-14
miliardami rokov. Má teda začiatok a bude mať aj koniec. Tá ľudská duša, ktorá neprekoná „Hranicu smrti“ bude
s koncom vesmíru zničená a nebude večná!! V našom vesmíre je len obmedzený počet planét ako je Zem, kde malý
počet  duší  má šancu  chodiť  „do  školy“....  Preto  ten,  kto  sa  neučí,  kto  nedosiahne  potrebné  vzdelanie  a  výkon
a nepostupuje dostatočne rýchlo dopredu,  NEDOSTANE ďalšiu možnosť!! Zostane v záhrobí a záhrobné vysoké
bytosti dajú možnosť iným. Ináč to nemôže byť.... V záhrobí je nepomerne väčšie množstvo duší, než sú možnosti
„škôl“ v našom vesmíre. Preto tu nie je žiadna sloboda, že si každý pôjde do akejkoľvek planetárnej školy v  našom
hmotnom vesmíre,  ako  sa  on  sám rozhodne.  Tieto  duše  nemajú  žiadnu  slobodu  rozhodovania  a ani  nie  sú  si
vzájomne  rovnocenné,  nemajú  v žiadnom prípade  rovnaké  práva!!,  ha,  ha....  Tam,  „za  smrťou“,  nie  je  žiadna
demokracia! Tvrdím, že vysoké záhrobné bytosti, ktoré riadia toto Božie stvorenie sa rozhodujú podľa potenciálu,
podľa diferencii a podľa rýchlosti sa učenia konkrétnej duše, podľa originality talentu konkrétnej duše, podľa ..........

103



koho pošlú „do školy“ a on dostane možnosť, a koho nechajú v záhrobí a nedajú mu ďalšiu šancu. Okrem toho asi
veľké množstvo duší zostáva po fyzickej smrti uväznených tu na Zemi a naspäť do záhrobia sa vôbec nedostanú. To
sú všetky tie duše, ktoré príliš prilipli svojim životom na hmotné prostredie. Oni sa zhmotnili. Tieto „zhmotnené“
duše sú asi známkou nesprávneho rozhodnutia Záhrobia. Aj keď sú podstatne bližšie k Bohu ako my, aj tak robia
chyby? 

Ďalšia hranica v mojom grafe bude asi „Hranica života“? Ten, kto prekoná aj túto hranicu, bude večný?
Kto túto druhú hranicu neprekoná, bude tiež zničený? Avšak asi táto pokročilá duša nebude zničená s  koncom tohto
nášho vesmíru. Táto duša postúpi do ďalšej školy v iných svetoch. Ale musí prekonať túto druhú hranicu, či už
v životoch v našom vesmíre,  alebo v životoch v druhých  vesmíroch?  Neviem. Pre náš  pozemský život to nie je
dôležité vedieť, ako a kde sa tak, alebo ináč udeje. Ja to neviem..... Pre nás je dôležité vedieť len to, že musíme
pokračovať a nemôžeme sa zastaviť, pretože ináč dostane prednosť niekto iný, kto ukáže viac talentu!!!! Boh nie je
„demokrat“.... ha, ha.

A vrátim sa na začiatok tejto kapitoly. Ak vo vedúcej funkcii bude morálne nízky človek, teda 
potenciálny zločinec, tak ho musíte neustále kontrolovať, či nekradne.!!!! To základný, osudový 
omyl slobodnej tržnej ekonomiky a aj demokracie. Na významných riadiacich pozíciách 
v ekonomike, vo firme a aj v mocenských pozíciách štátu musí byť človek z poľa B!!!!!!!! Ináč 
z dlhodobého hľadiska je strategické riadenie neefektívne, pretože zločinci rozkrádajú firmy 
a rozkrádajú štátne rozpočty, rozpočty obcí a miest,......... 
Preto do všetkých teórií o riadení sa musí zaviesť zásadný korekčný faktor a to, či je vedúci 
riadiaci pracovník typu Pole A, alebo typu Pole B.
A teda od tohto uzla grafu riadenia sa celý systém riadenia musí odvíjať diametrálne odlišne :

1. Jeden systém riadenia, ak je vedúci riadiaci pracovník človek z poľa B.
2. Druhý systém riadenia, ak je vedúci pracovník človek z poľa A.

V prípade človeka s poľa B, je riadiaci systém voľný a slobodný.
V prípade človeka z poľa A, je systém prísny hierarchický, sú zavedené kontrolné mechanizmy aj
na dvostupňovej úrovni.
A zoberme si niekoľko praktických príkladov.

1. Majiteľ firmy je z poľa A. Ak si zoberie vedúcich riadiacich pracovníkov – sebe rovných 
– z poľa A, tak má neustále problémy a jeho vedúci pracovníci sa menia tak po 5 rokoch, 
pretože idú za lepším, keď už rozkradli, ale si založia vlastnú firmu, ako sa naučili 
a získali si kontakty.
Ak si zoberie vedúceho pracovníka z poľa B, tak ten pracuje a rozvíja mu firmu. Je len 
isté, že po nejakom čase tiež odíde, pretože nebude súhlasiť s morálkou a myslením 
majiteľa z poľa A. Ale výsledný efekt je pre majiteľ podstatne lepší, ako v prípade 
človeka z poľa A.

2. Majiteľ je z poľa B. Ak má vedúceho pracovníka z poľa A, tak ten má určité morálne 
obmedzenia kradnúť, aj keď kradne, ale duchovná sila človeka z poľa B je silná a pôsobí 
zdržujúco na ľudí z poľa A. A tento pracovník môže dlhodobo a relatívne úspešne 
pracovať podľa majiteľom z poľa B. A ak je vedúci z poľa B, tak to ide všetko ako po 
masle.........

Píšem v iných častiach tejto knihy o Pjakinovom (ruský analytik) rozdelení ľudí do 4 kást. Toto 
sa mi veľmi páči. Rozdelenie ľudí je od duchovne najnižších po najvyšších – teda žiadna 
demokracia a rovnoprávnosť! :

1. Ľudia zvieratá – žijú len pre jedenie, spánok a sex a ... drogy a alkohol (na Slovensku 
hlavne Cigáni a v Indii 4. kasta, teda nedotknuteľní.... ale tiež aj u totálne poškodenej 
islamskej genetiky – Kapitola 25-Genetika moslimov v knihe OS ..... to sú tí 
samovrahovia, ktorým sa sľubuje, že v nebi budú mať 10 žien .... )
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2. Zombí/bioroboti – sú to typickí veriaci vo veľké svetové náboženstvá a celý život sa 
správajú podľa týchto sfalšovaných náboženstiev a tiež dodržujú demokratické zákony.... 
skrátka „bioroboti“...

3. Démoni – sú to logicky mysliaci tržne sa chovajúci podnikatelia, ale ktorí nemajú žiadne 
zľutovanie s tými, ktorých okradli a zničili.... teda ja píšem v knihe OS psychopati .

4. Ľudská psychika. Teda ľudsky normálni.......? Tých je veľmi málo, sú všetci podľa mojej 
knihy OS len z poľa B, za Hranicou smrti.... Tvrdím, že títo sú hlavne z genetickej kvality
Slovanov – haploskupina R1a!!!!!

Kapitola 20
Nové štátne zriadenie

Roku 2015 som vydal knihu ZOZaV, kde som prvý-krát zverejnil túto moju teóriu o nutnosti nadvlády ducha nad 
hmotou – teória o vytvorení Rady starších – teda duchovne nadradených. Táto teória je tak zásadná, že som musel 
nad ňou premýšľať viac ako 2 roky, kým som dospel v roku 2015 k presvedčeniu, že je to tak a „nastal čas“, aby 
som ju zverejnil... Ale pre súčasných „demokratických“ ľudí (90-99 % populácie) je to žiaľ pre nich z dôvodu 
neschopnosti myslenia bláznovstvo!? Uplynuli ďalšie 3 roky a pri vydaní knihy  OS som dospel k presvedčeniu, že 
sa nemýlim!! A preto v roku 2018 som v tejto knihe opakoval túto ZÁSADNÚ kapitolu z knihy ZOZaV. Túto 
moju teóriu z knihy ZOZaV o „jedinom pravdivom systéme moci v štáte“ zverejňujem skoro bez zmien opäť. Som 
presvedčený, že hlavné je, kto sa dostane k moci. Zločinci, alebo spravodliví?! Dokázal som, že demokracia je
degeneratívny systém štátneho zriadenia, v ktorom sa vždy dostanú k moci zločinci. Demokracia 
je ideálny systém štátneho zriadenia na koristenie a vyčíňanie bezkoncepčnosti moci 
zločineckých skupín. Demokratický systém je vláda súčasnosti a nedokáže z podstaty vzniku 
moci a obmedzenej doby trvania danej moci myslieť, ani konať, koncepčne a s dlhodobou 
perspektívou. Demokracia je jednoducho najhorší systém štátneho zriadenia, ktorý tu na Zemi 
zatiaľ bol! V súčasnosti už mnohí začínajú chápať problémy demokracie, ale bez pochopenia 
filozofickej podstaty tohto omylu, obracajú sa mylne naspäť k monarchii. 
Trochu som čítal históriu monarchii starého Egypta, Číny, stredovekej Európy, .... všade 
vládnuca skupina, rodina nakoniec zdegenerovala.... Prvý monarcha novej vládnej dynastie bol 
zvyčajne najschopnejší a ďalší dediči boli stále neschopnejší. Až nakoniec v zúfalom stave 
totálnej neschopnosti a nechápajúceho realitu posledného dediča danej rodiny prišiel niekto nový,
ktorého si vynútili okolnosti krachujúceho štátu. Prípadne ani nikto neprišiel a štát zanikol a bol 
obsadený susedom, iným monarchom momentálne schopným v stave nového zrodu novej 
dynastie. Teda tieto štáty – monarchie – prechádzali neustále cyklami. Príchod nového 
schopného vládcu, postupný úpadok a v stave krachu príchod opäť nového schopného vládcu. 
Alebo v prípade Ruska príchod aj nového štátneho systému. Ako vyriešiť nedostatok monarchie 
– teda úpadok schopnosti a chápania reality moci a využiť jej prednosti, teda koncepčnosti 
a objektívnej snahy o dlhodobé konanie? Demokracia dokonale umožňuje, aby schopný 
a bezcharakterný zločinec sa ľahko dostal na pozície moci. V demokracii sa nedá zabrániť, aby 
zločinci neovládli pozície moci! To u monarchií, zvyčajne boli rôznorodé, podľa schopností 
vládcu, to nebolo pre zločincov také jednoduché. V monarchiách vládli dlhodobo rodiny a klany, 
ktoré však z dôvodu obmedzenia duchovnej konkurencie na pozíciách moci, preto postupne 
všetky degenerovali. Avšak ja chcem dosiahnuť to, aby sa k moci VŽDY dostali najschopnejší 
a najcharakternejší jedinci bez ohľadu na ich pôvod, rodinu, predkov, zdedený majetok .... 
V demokratických štátoch je štátna moc zložená z :

- výkonná – vláda a predseda vlády (alebo prezident u prezidentského systému)
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- zákonodarná – parlament
- súdna – súdny systém

Takže ak niekto vyhrá voľby, tak výkonná zložka si robí, čo chce, pretože ju nikto nekontroluje. 
Kontrola opozície nemôže byť efektívna, ak víťaz volieb má možnosti si urobiť v podstate čo 
chce. Víťaz volieb si dosadzuje na dôležité mocenské posty v súdnom systéme bežne svojich 
sudcov?! Je to celé jednoznačne mafiánsky Satanský systém moci. Aby sa k moci dostali VŽDY 
najschopnejší a najcharakternejší ľudia, navrhujem takúto novú architektúru štátneho zriadenia :

- Rada starších – určujúca moc – je za všetko zodpovedná – rozhoduje koncepčne
- Prezident, predseda vlády a ministerstvá – výkonná moc
- Parlament – zákonodarná moc 
- Štátne a súkromné súdy – súdna moc 

Teda štátna moc bude zložená zo 4 elementov. Na vrchole moci bude „Rada starších“ (ďalej aj 
RS). Táto rada bude principiálne rozhodovať o všetkom podstatnom. V Rade starších budú len 
muži!! Rada starších bude mať vrcholové vedenie : „Najvyššia rada starších“ (ďalej aj NRS). 
Počet členov RS navrhujem 44. Počet členov NRS navrhujem 8. Rada starších si sama vo 
verejnom hlasovaní volí medzi seba nových členov a taktiež odvoláva z RS členov, o ktorých sa 
domnieva, že by mali dať možnosť novým členom. Raz do roka bude prebiehať voľba nových 
členov RS aj odvolanie toho istého počtu starých členov, takže počet členov RS bude stále 
rovnaký. Navrhujem, že sa budú meniť každý rok 4 členovia. (V prípade vylúčenia nejakého muža z RS,
bude tento muž do konca života brať dôchodok v takej výške, aby ďalej už nepracoval a mal možnosť na nižšej 
úrovni sa venovať aktivitám v prospech štátu podľa jeho vlastného rozhodnutia. Nevylučuje sa však, že 
vylúčený člen môže byť opätovne prijatý, ak sa tak RS rozhodne.) Rada starších sa preto neustále
bude zaujímať o potenciálnych mužov, ktorí by v budúcnosti mohli byť zvolení za členov Rady. 
Za členov NRS spomedzi všetkých členov RS budú volení všetkými členmi vo verejnom 
hlasovaní. Každý rok bude 1 člen NRS menený za nového člena. NRS bude mať aj profesiou 
vojaka, ktorý bude aj veliteľom armády. Spomedzi členov NRS si RS zvolí najvyššieho 
predstaviteľa. Raz do roka budú členovia Rady starších hlasovať o tom, či zvolia nového 
najvyššieho predstaviteľa alebo ponechajú stávajúceho aj na ďalší rok. (Z bezpečnostných 
dôvodov členovia NRS nesmú opustiť územie štátu. Výnimka je len dôležité medzištátne 
rokovanie so zabezbečením ochrany zo strany štátu.) Za člena Rady starších v žiadnom prípade 
nemôže byť zvolená žena!!
Zvolení muži musia spĺňať tieto kritériá : Musia mať viac ako 55 rokov - sú fyzicky zdraví, vo veľmi dobrej fyzickej
kondícií (vzhľadom na ich vek), sú duševne a psychicky silní, nevadí im ani nosiť zbraň - veria v existenciu Boha aj 
v reinkarnáciu duše - musia mať celoživotné kladné pracovné výsledky - musia mať min. 1 dieťa a 1 ženu, lepšie ak 
majú viac detí aj žien - ich deti nesmú byť nízke reinraknácie, teda zlé a menej schopné – musia mať veľmi dobré 
znalosti v oblasti filozofie, psychológie, náboženstva, matematickej logike a matematike, fyzike, chémii, biológie, 
botanike, politike, ekonomike - musia mať veľmi dobré znalosti rôznych národností a štátov zo svojho praktického 
pracovného pôsobenia počas života a profesionálneho zamerania - vedia hrať aspoň slabo na nejaký hudobný nástroj
alebo dobre spievajú a určite musia vedieť tancovať a musia pravidelne rekreačne športovať. Teda sú z poľa B!!
Členom RS nesmie byť ten, kto neprejde dôkladným „mačacím testom“, alebo iným testom, 
ktorým sa určí, že dotyčný je duchovne v poli B. Zloženie RS by malo zodpovedať štruktúre 
ľudskej spoločnosti a dôležitosti jednotlivých profesií. Navrhujem približne takéto zloženie Rady
starších :

- 2 členovia z oblasti práva
- 2 členovia z oblasti ekonomiky
- 2 členovia z oblasti bankovníctva
- 2 členovia z oblasti zdravotníctva
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- 2 členovia z oblasti psychológie a filozofie
- 2 členovia z oblasti vedy a výskumu
- 2 členovia z oblasti zahraničného obchodu
- 4 členovia z oblasti armády, obrany, tajných služieb
- Všetci ostatní z výroby a poľnohospodárstva – navrhujem min. 25 % poľnohospodárstvo 

Ak sa vylúči člen z danej oblasti, musí sa prijať nový člen z tej istej oblasti, aby RS mala 
neustálu komplexnosť vedomostí pre jej zásadné rozhodnutia.
RS robí všetky najdôležitejšie koncepčné rozhodnutia ako : definitívne schvaľuje nové zákony, 
vymenováva aj odvoláva ministrov aj prezidenta, velí armáde, ........... má neobmedzenú moc. RS 
aj NRS rozhoduje neverejne a v utajení medzi sebou. Doklady o rozhodnutiach sa archivujú a sú 
tajné pre verejnosť, ale voľne prístupné pre všetkých aktuálnych členov RS a aj minulých 
odvolaných členov NRS.

Prezident má funkciu reprezentanta pre zahraničie a podpisuje medzinárodné zmluvy a 
dokumenty, ktoré schváli RS. Predseda vlády koordinuje a riadi činnosti všetkých ministerstiev 
a navrhuje Rade starších zmeny a riešenia.
Jednotliví ministri a ich ministerstvá riadia svoj odbor podľa koncepcií z RS, zodpovedajú sa len 
RS. Ministri aj prezident sú volení Radou starších na 4 ročné obdobie, ale môžu byť odvolaní, 
kedykoľvek sa RS rozhodne. Prezidenta určí RS. Ministrov vyberá (vyhľadáva) aj neustále 
hodnotí RS a parlament. Ministri aj prezident nesmú mať viac ako 55 rokov. Ministri aj prezident
sú výkonní pracovníci a preto musia byť mladí, aby dokázali dostatočne intenzívne pracovať. Je 
to vytvorenie duálneho systému : múdri sú starí a teda rozhodujú - mladí sú plní sily a teda 
vykonávajú, pracujú. Súčasne hierarchický systém : najschopnejší vládnu a nepodliehajú svojmu 
okoliu, určujú si pravidlá sami medzi sebou a menej schopní počúvajú a snažia sa učiť od svojich
vzorov. Každý odchádzajúci prezident, predseda vlády, minister po dobu minimálne ďalších 8 
rokov má pozíciu ako poradca pre nového prezidenta, predsedu vlády a ministra, aby neustále 
bola kontinuita vo vedomostiach a skúsenostiach.

Parlament je volený vo verejných voľbách a pri svojej činnosti sa riadi inštrukciami RS. 
Pretože sa práva parlamentu výrazne zmenšia, musí sa aj počet poslancov v parlamente výrazne 
zmenšiť. 
O komunálnej správe miest a obcí bude rozhodovať samostatné ministerstvo, ktoré bude určovať 
manažérskym spôsobom, kto bude starosta. Starostovia budú menovaní natrvalo a budú 
odvolávaní len z objektívnych alebo subjektívnych dôvodov týmto ministerstvom, alebo Radou 
starších. Toto komunálne ministerstvo musí mať vypracovaný systém, ako vyhľadávať 
schopných a morálnych starostov a primátorov. Systém musí produkovať potenciálnych 
nástupcov súčasného starostu, ktorí budú fungovať aj ako určitá kontrola činnosti stávajúcich 
starostov. Títo potenciálni kandidáti na starostu musia vykonávať funkciu poslancov obecného 
zastupiteľstva a budú spolurozhodovať tak, ako doteraz. Minimálna veľkosť spravovanej obce 
jedným starostom bude 10 000 obyvateľov. Ak majú obce menej obyvateľov, musia sa spojiť do 
zväzku obcí.

Dokiaľ nebude objavený prístroj na neomylné meranie duchovnej energie („Tači 
svetiel“), bude na začiatku náročné určiť správnych členov Rady starších. Preto „mačací test“ 
bude absolútne základ duchovného výberu. Je jasné, že zločinci budú chcieť obchádzať tento test 
rôznymi spôsobmi a klamať. Potom, keď v RS bude väčšina mužov z poľa B, už sa tam človek 
z poľa A nedostane a ak náhodou, tak sa zdrží len krátky čas! Skrátka, potom už bude RS 
fungovať nekompromisne a nebude možné zásadne znížiť jej vysokú schopnosť a morálnosť. 
Jedine ak náhlym vyvraždením väčšiny jej členov. Prvá RS by sa mala formovať v prechodnom 
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období dlhom aspoň 5 až 10 rokov. Ak bude obsahovať skutočne aspoň 80 % svojich členov 
z poľa B, tak medzi seba členovia tejto Rady už nepustia nikoho, kto tam nepatrí a aj nepatriacich
postupne a isto spomedzi seba vylúčia. Pretože aj ak by sa tam náhodou dostal, kto tam nepatrí, 
tak dotyčného nepochybne do niekoľkých mesiacoch ostatní odhalia... Duchovná nízkosť 
a menšia „dostatočnosť“ sa nedokáže dlhšie zatajovať.... To nie je možné z podstaty tohto 
vesmíru! Ako zahájiť budovanie RS? Navrhujem, aby sa spojili medzi sebou skupiny 
„aktívnych“ ľudí na princípe – regiónu, oboru činností - ktorí sú už tak znechutení, že sa 
rozhodnú budovať moc na princípoch rešpektovania zákonov tohto vesmíru. „Aktívni“ musia 
pochopiť, že demokracia je „smrť“ ich detí. Len ak sa im podarí „vyselektovať“ spomedzi národa
duchovne schopných, tak môžu zachrániť seba a aj svoje deti! Teda títo prvopočiatoční „aktívni“ 
musia počítať s tým, že asi 95 % spomedzi nich nebude patriť medzi tých nových vládcov. Je 
veľmi potrebné, aby vzniklo v jednom štáte na začiatku viac RS. Prečo? Viac hláv, viac rozumu –
väčší výber. Ale hlavne zločinecká demokratická moc nebude vedieť, koho likvidovať a koho 
nie. Ak bude veľa RS, budú bezradní! Po ich určitej konsolidácii sa RS zjednotia na princípoch 
uvedených v tejto knihe. A dôkladne sa prešetrí duchovná úroveň „mačacím“ testom!! Tá nejaká,
regionálna, oborová .... RS, ktorá sa odmietne zjednotiť do jedného celku, bude ostatnými 
vylúčená. Členovia všetkých ostatných RS, ktorí sa nestanú členmi prvej ustanovujúcej RS, budú
ako „kádrová“ rezerva ďalej podporovaní novo vzniknutou celoštátnou RS. Však odkiaľ by sa 
mali brať nové kádre, ak nie z týchto „prvých statočných“? 
Prvé zjednotenie však bude možné až v čase, keď začne prebiehať protidemokratická revolúcia 
más ľudí. Skôr nie, dovtedy sa všetci pripravujte. Keď prebehne „demokratická kontrarevolúcia“,
tak moc v štáte prevezme táto novo vzniknutá RS. Neverím v dobrovoľné vzdanie sa moci 
demokratických zločincov tejto novej RS. Preto revolúcia bude nevyhnutná! Demokratickí 
zločinci sa dobrovoľne nevzdajú svojej moci! Nikdy! Boj so Satanom bude nevyhnutný! 
Zbabelci a slabosi nemajú čo robiť v RS! Aj preto treba začať vytvárať RS čo najskôr, aby bol 
čas na vývoj schopných ľudí. Nemusíte si RS nazvať Rada starších. Nazývajte sa rôznymi 
názvami, ako klub, zduženie, spolok ..... Aby ste klamali súčasnú zločineckú demokratickú 
policajnú mašinériu. Hoci je samozrejme jasné, že do RS potrebujeme aj policajtov, aj vojakov, 
ak členov tajnej služby a kontrarozviedky.... ha, ha. Upozorňujem, že na začiatku bude veľa 
mužov „nevyhranených“. Ale časom pod vplyvom slovanských ideálov, myslenia, vzdelávania sa
– doslova „Slovanskej obrody“ sa mnohí stanú úplne „iní ľudia“. A to chceme. Chceme 
schopných a silných mužov, aby bolo veľký výber, kto bude v RS.
Dobrovoľne moc odovzdá na novo vytvorenú RS len „osvietený“ monarcha, ktorý vo vyššom 
veku (keď mu budú ubúdať fyzické sily) pochopí, že jeho dediči nie sú schopní a monarchia má veľké 
nedostatky. Preto v demokratických štátoch navrhujem zakladať neformálne (tajné) RS a potom 
vo vhodnom okamihu zorganizovať revolúciu a takto prevziať moc. Bez revolúcie a teda bez 
násilia proti zločincom, nedá sa prevziať moc od týchto zločineckých mafií! Zločinci rozumejú 
len sile! Som si  istý, že medzi aktívnymi aj bývalými členmi tajných služieb v každom 
demokratickom štáte je veľké množstvo ľudí, ktorí takýto prevrat podporia. A teda podporia aj 
vznik RS – vo vlastnom záujme.
V prípade dobrovoľného prevodu moci od monarchu na RS na začiatku treba do ústavy zabudovať tento nový 
dôležitý element štátnej moci len ako poradného orgánu. V prechodnom období asi 10 rokov, kedy sa bude 
formovať RS je potrebné zakotviť v stanovách tejto Rady, že ak sa členovia Rady rozhodnú väčšinou hlasov, môžu 
vylúčiť akéhokoľvek člena na základe aj týchto kritérií :

1. Tento člen Rady má strach. Je jedno, či sa bojí o svoj majetok, alebo sa bojí smrti, alebo sa bojí možnej 
vojny.......... nikto, kto má strach, nemôže byť skutočne múdry. Slabochov sa Rada musí zbaviť.
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2. Tento člen Rady je silne emocionálny. Kladné aj záporné emócie znamenajú vždy slabosť, labilnosť, 
neistotu a nemúdrosť.

Pri takto koncepčnom vytváraní RS bude nakoniec isté, že v RS budú vysoko schopní ľudia v danom štáte 
a v danom čase. 
Dôležité rozhodnutia bude RS prijímať 2/3 väčšinovými kolektívnymi neverejnými  
rozhodovaniami. Myslím si, že z hľadiska bezpečnosti štátu, členovia NRS by vôbec nemali 
počas svojho členstva v tejto Rade opúšťať územie svojho štátu. Počet členov RS 44 bude dobré 
asi len pre štáty do 50 miliónov obyvateľov. Pre štáty od 50 do 200 mil. navrhujem počet členov 
88 a každý rok sa bude meniť 2 krát viac členov.
V prípade, že dôjde k úmrtiu nejakého člena Rady alebo zavraždeniu člena Rady, alebo vážnej 
dlhodobej chorobe (2-4 mesiace), má Rada čo najskôr zvoliť k sebe, zo sledovaných kandidátov, 
nového člena. V prípade, že by došlo k hromadnej úkladnej vražde (alebo jednoducho len k smrti) za 
1 rok viac ako 4 (8) členov Rady, je to pravdepodobne signál útoku duchovne nízkych. 
Samozrejme RS bude hlavne aj najvyššia náboženská-duchovná inštancia v každom štáte. Preto 
členom RS nemôže byť človek, ktorý neverí v existenciu ducha v našom duálnom vesmíre a je 
len jednoduchý materialista.

Podobné „Rady starých otcov“ treba založiť aj na komunálnej úrovni moci, v každom meste a obci. Ich 
funkcia však bude diametrálne odlišná! Tu sa už bude prihliadať hlavne na praktické vedomosti a znalosti obce, ľudí
v obci a okolia. Členovia Rady starých otcov (RSO) by mali mať viac ako 60 rokov. Táto RSO má poskytovať 
dôležité informácie a ich názory pre mladšie vedenie obcí, aby vedenie malo čo najviac informácii pre správne 
rozhodovanie.  Členmi tejto RSO budú ľudia, ktorých si zvolí vedenie obce. Navrhujem predbežne asi takto : V obci
do 2000 obyvateľov bude počet členov RSO len 4 - v obci 2000 až 10000 obyvateľov bude počet 4 až 8 členov - 
v obci 10 000 až 100 000 obyvateľov navrhujem počet 8 až 12 - v obci 100 000 až 1 000 000 obyvateľov navrhujem
počet 12 až 24. Starí múdri muži majú vedomosti, ktoré je treba využívať aj na komunálnej úrovni. 
Na komunálnej úrovni treba zriadiť aj „Klub matiek“, ktorý bude slúžiť ako poradný orgán pre Radu starých otcov. 
V tomto Klube matiek, by mali byť ženy staršie ako 60 rokov, ktoré porodili viac ako 2 detí a majú vysoké morálne 
hodnoty a aj všeobecné vedomosti. Rada starých otcov ľahko vyberie ženy, ktoré by mali byť v tomto „Klube 
matiek“ a ktorý bude slúžiť ako poradný orgán pre RSO.

A dôležité .... Všetci, ktorí budú mať významnú moc na komunálnej aj štátnej úrovni však
musia byť duchovne v poli B. V prípade, že sa neobjaví iný spoľahlivý systém merania kvantity
tejto „živej a večnej energie“, tak sa musia šľachtiť mačky pre tieto vrcholne dôležité štátne 
merania, zisťovania – viď Kap. 5. Koho duchovne nepotvrdia „zlé“ šľachtené mačky v poli B 
(dokiaľ sa neobjaví iná lepšia metóda merania energie „Tači svetlá“), ten nebude môcť zastávať 
danú mocenskú pozíciu! Žiadny zločinec, alebo duševne chorý psychopat (medzi „veľkými 
vlastníkmi“ sú psychopati možno všetci) neprejde cez tento duchovný test! Len tí, ktorí budú 
potvrdení, že sú v poli B, budú mať právo sa uchádzať o významné mocenské pozície. Teda len 
tí, ktorí okrem odborných schopností a vedomostí preukážu aj vysokú hodnotu „živej a večnej 
energie“ – pole B, len tí môžu zastávať dôležité pozície moci v štáte, regióne, meste.

Kapitola 21

Ako začať meniť ekonomiku?

Tí, ktorí nemáte strach, začnite okamžite....... Strach nemajú len tí, ktorí sú dostatočne vzdelaní – 
skôr múdri!! V knihe OS píšem, že som si istý, že ináč, ako „duchovnou“ revolúciou, ktorá bude 
všetko duševne degenerované ničiť a meniť na duševne prirodzené – teda „pôvodné“ Slovanské -
sa nedá zmeniť súčasný zdegenerovaný stav, ktorý smeruje k zničeniu ľudstva a planéty! Teda 
nechcem materiálnu ekonomickú revolúciu. Ja požadujem len revolúciu v     myslení! A takáto 
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revolúcia v myslení sa bez „duchovného násilia“ nedokáže zrealizovať revolučne a rýchlo... Na 
pomalú evolučnú zmenu myslenia je potrebný čas.... Ale pri súčasných ekologických 
a ekonomických problémoch už čas asi nie je....!! Preto by to nemala byť revolúcia v doslovnom 
zmysle slova, ale musí to byť určite veľmi „násilná“  revolúcia v     myslení a donucovaní masy 
ľudí, aby sa učili abstraktne myslieť.... a aby sa vzdelávali!! Žiadne iné násilie nie je prípustné! 
Však tie masy bláznov na Slovensku, ktorí tento r. 2021 behali po uliciach v rúškach a dokonca 
v respirátoroch..... všetci ich viditeľne poznáme??.... Čistí chumaji.... Títo chumaji asi nikdy do 
konca ich života nedokážu prečítať  žiadne mysliteľské knihy, napr. ako som napísal aj ja... Títo 
duševní primitívi po celý svoj život väčšinou nečítajú žiadne knihy ....Som zlý.... Ale nie je to 
zasa také jednoduché? Naopak je obrovská masa ľudí, ktorí čítajú a čítajú... a čím viac čítajú tie 
Vatikánske Západné nezmysly „demokratické“, tým sú to väčší s.o.m.á.r.i... ?!... Tak ako to je 
možné? Treba sa vzdelávať?, alebo v tejto dobe „duchovného temna“... možno radšej nečítať 
nič?! ... Vidíte, aký je to skoro neriešiteľný problém? ... Je to skutočne boj... O myslení a názore 
na život teraz skutočne rozhoduje len kvalita reinkarnovanej duše zo „záhrobia.... Všetko ostatné 
sa ukazuje ako „slabé“ a „zbabelé“........ Len silné duše, z poľa B, môžu zachrániť život na tejto 
planéte „bláznov“ a zločincov....  Aj preto ma chápte, že ja neustále píšem, že „môžem sa mýliť“,
pretože to skutočne tak v hĺbke svojej duše myslím... Mám stále strach, že čo to zasa píšem? Čo 
ak sa mýlim a touto ďalšou „asi ... mylnou“ knihou zásadne poškodím čitateľov danej 
knihy?!....... Aj vy čitatelia musíte prechádzať pri čítaní mojich kníh touto filozofickou 
„neistotou“ a pochybnosťami...? Všetky moje knihy sú doslova „duchovný výskum“ a nie sú to 
„fanatické“ presvedčenia a mojej neomylnosti.... Hoci píšem len to a tak, že som si istý! Je to 
stále to isté... som si istý a pritom neustále pochybujem o sebe... !!
Ale k rúškam. V knihe „Nebezpečná vakcinácia“ som napísal o rúškach asi toto : „Koronavírus 
má rozmer 80 nano metrov. To je 8 stotisícin milimetra. Rozdeľte milimeter na 100 000 častí! Čo
vám zostane? ... Skoro nič?... Preto Vaše respirátory a rúška Vám z 1 milióna vírusov zachytia 
tam max. 5 ks... Ha, ha. Ste blázni? Ktorý blázon vymyslel, že rúška Vás ochránia pred 
koronavírusom? A ešte odstupy 2 m? Však takýto vírus, ktorý nemá skoro žiadnu hmotnosť, sa 
šíri neobmedzene vzduchom!!! Ktorý duševne chorý vymyslel tie odstupy 2 m? Teda smejem sa, 
chcete zamedziť, aby vietor fúkal cez hranice? .... Tak Vy demokrati ste 1000 krát väčší tupci, 
ako boli komunisti! Všetci „orúškovaní“, musia byť totálne nevzdelaní? Smejem sa, ako sa 
nevzdelanci a duševne nedostatoční (a možno aj blázni) a slabosi verejne „identifikujú“ s tými 
rúškami a respirátormi na papuliach ... Všetci teraz my „ostatní“ vidíme jasne, kto je ten, ktorý je 
duševne poškodený .... a s kým nemá význam niečo praktického alebo pracovného riešiť.... je to 
magor! 

Je isté, že v tomto procese, ak sa my „genetickí“ Slovania  nevrátime k duchovným hodnotám 
našich predkresťanských predkov,  budeme prví „ekonomicky“ zničení. Opakujem ekonomika je 
priamo závislá od ducha a myslenia národa! Slovania sú pravdepodobne duchovne najvyspelejší 
(ja som o tom presvedčený, ale možno sa mýlim?), ale hlavne najurputnejšie odmietajú 
„komplexnú“ Západnú duševnú chorobu (Západný humanizmus, ľudské práva, slobodnú tržnú 
ekonomiku, mafiánsku sionistickú demokraciu, emancipáciu žien a feminizmus, LGBT..... 
homosexualitu, že si muži strkajú údy do riti...). A preto duchovne nízki musia zničiť najskôr 
tých im duchovne nadradených, teda Slovanov. Neverte, že „evolučne“ sa dosiahnu potrebné 
zmeny. To sú nezmysly. Skutočne si myslíte, že „evolučne“ sa raz rozhodnú „zločinci majitelia“ 
bánk (aj Vatikán?), vlastníci nehnuteľností, akcií, pozemkov a ....... všetkého, čo títo „vlastnícki 
degeneráti“ nakradli za posledných asi 500 rokov, že sa „jedného šťastného dňa“ pre planétu 
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Zem rozhodnú zbaviť svojich majetkov v prospech štátu, národa, planéty  – rozdať svoje 
majetky? Hlúposť! Títo „Satanoví“ psychopati nedajú nikomu nič zadarmo. Nikto z 
materialistických duchovne nízkych tvorov „nedokáže“ pomáhať iným! Sú to egoisti 
a individualisti, myslia len na seba a svoju rodinu. Princíp „pomáhať“  je proti ich Satanskej 
prirodzenosti. Psychopatov (medzi majiteľmi) treba identifikovať a potom ich doslova „donútiť“ 
k duchovnosti. 

Stačí, ak vznikne medzi Slovanmi (teda aj na Slovensku) „informovaná“ skupina 
obyvateľstva v množstve max. 2 % (možno len 0,5 %) populácie, aby došlo k zásadnej 
„duchovno-ekonomickej“ revolúcii podľa úrovne myslenia tejto maličkej skupiny! Pochopili ste, 
ako ovce vo Veľkej Británii (kniha OS) začali prechádzať cez rotujúce valce?..... teda ako sa 
nová myšlienka aj medzi ovcami okamžite „kvantovo“ rozšírila po celej planéte? A tak isto 
funguje aj duch človeka, ako aj tých oviec.....  Chápete, aké sú tu netušené duchovné – 
ekonomické - možnosti? Zmena myslenia je ako viróza... a ak vznikne „epidémia“, tak sa už nedá
ľahko zastaviť!!
Naša Slovanská duchovno-ekonomická revolúcia musí byť koordinovaná. Členovia 
organizačných a veliacich výborov „revolúcie za obrodu a následne zjednotenie Slovanov“ – teda
proti „bezcharakterným majiteľom-psychopatom“, musia byť dopredu trénovaní (vzdelávaní)  
a pripravení na príležitosť, ktorá príde. Zásadná duchovná zmena ekonomiky je možná len 
zmenou myslenia „duchovnej elity“ národa a štátu!... Nie ekonomickej zločineckej elity!!!!!! 
Preto sa musí začať vytvárať nová duchovno-ekonomická elita národa. Daný muž (zriedkavo 
žena) musí získať komplexné duchovné aj materiálne vzdelanie. V tomto „demokratickom“ 
systéme nie je možné vytvoriť takéto špecializované vysoké školy, takže potenciálni adepti sa 
musia pripravovať individuálne na základe štúdia aj mojich kníh... Doslova vytvárajte „tajné 
spolky“..... Jednoducho kontaktujte sa cez oficiálny internet – masu ľudí „ONI“ nebudú schopní 
identifikovať.
Začať sa musí tak, že duchovne vyspelí budete zakladať neformálne (neinštitualizované) spolky, 
združenia, hnutia.... stretávajte sa spolu.... V každej dedine, na každom sídlisku, v každom 
športovom klube, umeleckom klube, fan klube nejakého subjektu, ..... na pracoviskách závodov 
a firiem, v odborových organizáciách, úradoch, súdoch, na polícii.... v tajných službách... Však 
viem, že moje knihy sú veľmi populárne hlavne medzi tajnými službami v Bratislave.... ha, ha. 
Musím sa smiať, ale viem, že je to pravda!! ......... O organizácii a existencii tohto „neformálneho
politického“ klubu budú rozhodovať len duchovné osobnosti v danom regióne... Slabosi sú z ich 
duchovnej podstaty potenciálni zločinci a teda absolútne nepoužiteľní pre tento program 
duchovnej revolúcie!  Zakladajte aj ekonomicko-duchovné diskusné kluby a hovorte spolu...A 
hlavne nemajte strach, pretože táto zločinecká Vatikánska slobodná tržná ekonomika bude určite 
smrť celej planéty!!  
Máte strach? Tak hoci aj keď ste prečítali všetky  moje knihy, tak strach vás zničí a nakoniec sa 
necháte vakcínovať tou „smrteľnou“ mRNA vakcínou aj so svojou rodinou!! Ako bojovať so 
strachom? Opakujem sa, už ale len stručne :

- So strachom treba bojovať každý deň..... Bojovník ducha vie, o čom hovorím.
- Vzdelanie a vedomosti sú úhlavný nepriateľ strachu!!

Viem, že všetci priemerní Slováci, teda asi 95 % sú posratí od strachu.... Sú to dobrí otroci! Ale 
viete vy nevzdelaní otroci, že Váš majiteľ sa kedykoľvek môže rozhodnúť, že Vás otrokov už 
nebude potrebovať, alebo mu už nevyhovujete... a tak vás všetkých vyvraždí.....? Však ste pre 
neho len spotrebný tovar...... teda zbytočná biologická hmota..... Vy nevzdelaní „Vatikánski 
kresťanskí“.
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Najschopnejších medzi sebou objavíte – a nezáviďte im ich schopnosť! Hoci Slovania sa vždy 
rozhodovali kolektívne, pretože viac hláv – viac rozumu!! Odmietnite Vatikánske kresťanské 
„pred Bohom sme si všetci rovní“ – je to nezmysel. A nemajte depresie, že máte len málo 
„kamarátov“.... To je normálne, v tejto Satanovej Vatikánskej ohlúpenosti priemerných! A buďte 
silní, nemajte strach..... všetko, celý vesmír... a „Duch“ pracuje pre Vás...... Nerobte si však 
žiadne násilie.... aby ste sa silou mocou neadekvátne exponovali... Nie, buďte duchovne silní 
a rozosielajte okolo seba silné pravdivé informácie. Geniálne Slovenské duchovné porekadlo : 
„Vrana k vrane sadá, rovný rovného si hľadá.“ Odmietajte spolky a kamarátstva s ľuďmi 
slúžiacimi súčasným Satanovým Vatikánskym EU zákonom, schváleným ešte Ficom (čo ho teraz
dobieha)!! Preto je aj Slovenské porekadlo, „Spolky, čertové volky“, ale mne sa viac páči : 
„Zamiešaš sa medzi otruby, zožerú ťa svine“. Oni tí „demokrati“ sa úspešne žerú medzi sebou.... 
Vy buďte v „podzemí“, pripravujte svoje okolie podľa našej ideológie! Odstráňte zo svojho 
okolia slabochov! Skončite s nimi kontakty a ak kontakty, tak len podľa Vašich inštrukcií 
a nót........... 

Druhý front musí byť komunálna sféra. Čím menšia obec, tým „bezpečnejšie“ – 
nepostihnuteľnejšie -  môžete vystupovať za to, aby komunálni činitelia mohli mať svoje vlastné 
názory a vo vhodnom čase odmietali počúvať ich politické vedenia z centra z hlavného mesta. 
Pretože tieto mocenské centrá v     demokracii sú skoro vždy obsadené zločincami. Oni z hlavného 
mesta majú ostatných za „vidiečanov“ a pozerajú sa z výšky na ten „hmyz“, ktorý ich veľkých 
a     dôležitých obťažujú....! Iní, ako zločinci, sa k významným štátnym mocenským pozíciám 
v „demokratických“ systémoch skoro nikdy nedostanú!!......Taktiež všetky nezávislé štátne 
inštitúcie sa v demokratických štátoch spontánne a veľmi rýchlo stávajú mafiánske ekonomické 
štruktúry!!! Teda ktoré štátne nezávislé úrady demokratické, sú mafiánske? : Polícia, armáda, 
súdy, prokuratúra..... ale aj  profesné komory ...... napr. typický príklad je „Komora 
autorizovaných inžinierov“........ čistá mafiánska štruktúra tiež.... Alebo „Asociácia 
čistiarenských expertov“...... tiež mafiánska štruktúra...... ale to je všade na Slovensku......a 
samozrejme aj vo všetkých „demokratických“ štátoch!! Všetko demokratická mafia! Ako teda 
môže fungovať ekonomika, ak mafia všetko ovláda a rozkráda?!!  To vyplýva zo základných 
princípov demokracie.... podrobne o filozofii demokracie v mojej knihe OS. Preto Vy na 
komunálnej úrovni ste ako váhy Satanové........Využijete svoje mocenské lokálne pozície 
a pripravte sa na odpor a vyvolajte „lokálnu dedinskú“ revolúciu „zdola“ tiež. Klamú Vám 
z centra? Tak tým klamárom klamte aj Vy! .... Alebo ste tiež súčasť mafiánskej demokratickej 
štruktúry?? A teda ste tí istí zlodeji? 
Vy „spravodliví“ a statoční....... sa musíte cvičiť, ako bojovať s týmito Satanistami.... Ak nás 
budú stovky a tisíce takto duchovne hierarchicky neformálne „vycvičených“ a organizovaných 
skupín a spolkov a teda veľká časť komunálneho vidieckeho vedenia sa začne decentralizovane 
„hierarchicky“ spolčovať a hlavne vzdelávať, tak  policajná donucovacia  moc „demokratov“ 
nebude schopná zasiahnuť.... Je jasné, že dedinčania sú z 95 % nevzdelaní leniví Ťapákovci... 
Z vlastných skúseností viem, že najhlúpejší sú Východniari... A preto aj ich starostovia sú 
väčšinou nevzdelaní... Preto až v 80-90 % prípadov starostovia kradnú ako divé straky!!...  
Ale aj tak je na Slovensku veľká potenciálna sila pre duchovno-ekonomickú zmenu.
Nesnažte sa „silou – mocou“. Je to zbytočné. Stačí, ak budete rozdávať a šíriť napr. aj túto knihu 
a iné podobné knihy a písané informácie. Je pravdepodobné, že internet už bude zakrátko úplne 
cenzurovaný a cez internet neprejde potom nič. Naopak, výraznou aktivitou na internete budete 
riskovať záujem demokraticko-fašistickej Západnej Vatikánskej mafie. Rozdávajte vo svojom 
okolí informácie v tlačenej forme. Nemusíte sa maskovať a zatajovať svoje myslenie, budete pre 
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nich „malá ryba“. Nemajte strach..... Pretože „oni“ majú podstatne väčší strach........ 
ha, ha. Naopak, otvorene organizujte a spolčujte sa v týchto neformálnych duchovných spolkoch
5, 10, 20 .... ľudí, ktorí rozmýšľate podobne.
Je jasné, že do väčších spolkov a hnutí vám „majitelia“ pretlačia svojich agentov, členov tajných 
služieb štátu a aj zahraničných špiónov, ktorí sú proti nám Slovanom. Nie je to žiadny problém. 
Odhalíte ich ľahko. Nechajte ich medzi sebou, nech počúvajú vaše názory (je to ideologická 
diverzia medzi nepriateľom), ale nedovoľte im presadzovať mylné názory. Ak sa „odhalia“ 
a začnú s protislovanskou rétorikou, za tržnú ekonomiku, za multikulturalizmus ..... iné kokotiny,
okamžite ich „legálne“ odstráňte“ z vášho spolku. V prípade „masívnej indokrinácie“ vášho 
spolku „votrelcami“, všetci „praví Slovania“ opustite tento starý „infikovaný“ spolok  a založte 
svoj nový .... ha, ha! Aké jednoduché?!
Nesnažte sa o nejakú „zjavnú“ politickú aktivitu v súčasnej dobe sionistickej zločineckej demokracie! Diskutujte 
medzi sebou a zvyšujte kolektívne svoje vedomosti a duchovnú silu a zakladajte nové „mysliace bunky“. Buďte 
kolektivistickí. Pomáhajte si v rámci možnosti – len s mierou, a nie nasilu, aby to niekomu neprinášalo neadekvátne 
ekonomické náklady a námahu. Ten, kto si nezaslúži pomoc, pretože nie je sám aktívny, tomu nemá význam 
pomáhať. Ľahko budete  vedieť, kto z členov vašej skupiny, spolku ...... si zaslúži väčšiu pomoc a kto ešte 
„duchovne nedorástol“, kto musí pracovať na sebe viac. Slabí členovia sa budú snažiť materiálne využiť toto 
členstvo a preto tí, ktorí sú schopnejší, nesmú podľahnúť „hlúpej kresťanskej dobročinnosti“. My nie sme Vatikánski
chumaji, my ideme zmeniť celý systém a my ideme odstrániť Vatikán, demokraciu, slobodnú tržnú ekonomiku .... 
Preto my nebudeme podporovať tých, ktorí by sa chceli len priživiť!

Veľmi dôležité je kolektívne oduševnenie! Pocit kolektívnej slovanskej spolupatričnosti. 
Preto navrhujem zaviesť tento duchovný pozdrav. Ten kto prvý pozdraví, osloví pozdravom 
ostatných, povie : „Na predkov“. Odpoveď  bude : „ Za obrodu“. Prípadne niekto môže cítiť 
ináč a povie : „Za zjednotenie“. Bude len prirodzené, ak vzájomne sa pozdravujúci to prejavia aj
nejakým osobitým viditeľným gestom ruky, ktorý si vytvorí daná „podzemná“ organizovaná 
skupina. Nech si každý vymyslí svoj prejav. A potom už nemusia ani nič hovoriť a poznajú sa 
medzi sebou.

V správny čas „duchovnej revolúcie“ potom „vy pripravení“ budete vedieť reagovať. 
Čas príde .... Budete vedieť, ako „duchovnou revolúciou“ ovládnuť tento zdegenerovaný 
demokratický štátny systém a zahájiť budovanie novej ekonomiky a Slovanského štátneho 
systému. Objavia sa vodcovia revolúcie, o ktorých nikto ani nechyroval  a tajná polícia o nich 
nemala žiadne záznamy, ha, ha. A možno takáto revolučná zmena sa podarí aj parlamentným 
spôsobom?? Však aj Hitler vyhral tak, že využil parlamentný zdegenerovaný systém. Ak vznikne
časom decentralizovaná masa „vediacich“ mužov, v množstve minimálne 0,5 % aktívnej 
populácie, tak pri vhodnej príležitosti títo „vedúci“ a „nemajúci strach“ vyvolajú „duchovnú“ 
revolúciu a silou, ktorú do nich vložia masy zbedačených priemerných, prevezmú moc! 
A dovtedy pracujme každý vo svojom okolí.  
Každému dávam právo tlačiť a distribuovať túto knihu (a aj knihu OS) bez zisku. Nechcem 
žiadnu odmenu od toho, kto bude rozdávať túto knihu bez zmien a krátenú kdekoľvek na tejto 
planéte bez zisku ... a samozrejme aj cez internet. Ale ten, kto bude knihu falšovať, kto bude 
vedieť, že je kniha falšovaná a bude zámerne šíriť falšovanú knihu, nech zomrie! 
Ten, kto zakáže predaj a distribúciu tejto knihy (aj knihy OS), nech zomrie. Ten, ktorý sa vedome aktívne zúčastní 
na procese zakázania predaja a distribúcie tejto knihy, nech zomrie. Ten, kto sa zúčastní na poškodení a/alebo 
likvidácii mojej osoby, mojich blízkych, kamarátov, akýmkoľvek vedomým spôsobom (teda myslením vedel, čo 
robí) kvôli mojim knihám, nech zomrie....!!!! Ten, kto urobí „toto zlo“ proti mne a mojej rodine a kamarátom 
nevedome, nech vážne ochorie on, aj všetci jeho blízki v rodine, nech majú všetci do konca ich životov vážne 
problémy, nech trpia do konca životov všetci z tejto rodiny..... Nikto nesmie konať „zločinne“ a pritom sa tváriť, že 
on za to nemôže, pretože on to nevedel..... Západná civilizácia zaviedla „zločinecké Rímske“ pravidlo „neznalosť 
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zákona neospravedlňuje“..... tak na tomto ich vlastnom princípe a aj podľa Slovenského „Ako sa do lesa volá, tak sa 
z neho ozýva“, ja vznášam moju  kliatbu aj na všetkých tých, „ktorí nevedeli, že slúžili zlu“. To sú moje kliatby proti
tým, ktorí budú škodiť a usilovať o     môj život. Ha, ha.... Som zvedavý, či vás všivákov Satan teraz dokáže ochrániť!!
Moja kliatba na tých, ktorí ma budú chcieť zničiť, je týmto nekonečná ...... Ani ja ju už nedokážem odvolať!! 
Nemám strach zo smrti a som odhodlaný v sebaobrane zabiť akýchkoľvek mojich nepriateľov, ktorí budú chcieť 
zabiť mňa!! A vyzývam mojich duchovných partnerov zo záhrobia, zabiť dopredu tých, ktorí budú pripravovať moju
smrť!! 
Chápete satanisti?, že kašlem na Vaše Vatikánske satanské kresťanské a iné náboženské nereálnosti a omyly??!! 

Kapitola 22

Štyria jazdci apokalypsy

Štyria jazdci apokalypsy sú  Mor, Hladomor, Vojna a Smrť. Zobrazujú sa dvoma spôsobmi. 
Jeden je, že všetci štyria jazdia vedľa seba. Druhý spôsob zobrazenia je, že prví traja Mor, 
Hladomor a Vojna jazdia vedľa seba a Smrť ide za nimi. Tento spôsob zobrazenia sa mi zdá 
symbolicky presnejší. 
Bežne vôbec nesledujem STV televízne noviny, pretože je to klamárska Západná TV. Takže 
z tých správ sa len smejem a je to pre mňa stratený čas.... Ale „náhodou“, bola to čistá náhoda.... 
som v r. 2015, myslím okolo 3. až 5. júla prepol na STVI a ukazovali Fica. Bol v Moskve na 
jednaní s Ruským predsedom vlády Medvedevom ohľadne plynu pre Slovensko. A neočakávane 
sa na jednaní objavil Putin. Urobil si ten čas a prišiel Ficovi niečo povedať. Na STV1 v správach 
ukazovali len krátky záber z tohto jednania. Bol dlhý stôl. Na ľavej strane sedel Fico a okolo 
neho asi 10 ľudí. Na pravej strane v strede sedel Putin a okolo neho asi 20 ľudí. Putin niečo 
hovoril a Fico s vydeseným výrazom v tvári počúval ..... Asi som bol len sám, že som si všimol 
výraz Ficovej tvári?? Pretože sa o tom nikdy nikde nehovorilo.... Bol som preto zvedavý, čo bude
Fico hovoriť, keď príde na Slovensko. Na druhý deň som úmyselne sledoval správy na STV1. 
Ako Fico vystúpil z lietadla, tak v krátkom brífingu hovoril reportérom, čo dojednal v Rusku. 
Vyhlásil, že Slovensko musí do r. 2020 vypestovať na svojom území minimálne 80 % potravín....
Teda výsledok jednania o plyne bolo, že Slovensko sa musí do r. 2020 stať aspoň z 80 % 
sebestačné v produkcii potravín...?? Zaujímavé... Reportéri boli prekvapení... ja som nebol vôbec 
prekvapený.
V r. 2016 Putin niekoľkokrát verejne vyhlásil, že okolo r. 2025 môže vzniknúť veľká vojna 
a preto Rusko do r. 2025 musí kompletne celú armádu vyzbrojiť novými modernými 
zbraňami....!! Myslím, že zas som počul verziu, že tá veľká vojna môže vzniknúť po r. 2025 a nie
okolo r. 2025. V tom čase to bol detail, ale teraz v r. 2021 aj to už je zaujímavý rozdiel.

Súčasná pandémia koronavírusu je Prvý jazdec apokalypsy, je to Mor! Vieme všetci, že 
koronavírus je umelo vytvorený. Tiež vieme, že koronavírus je len mierne nebezpečnejší ako 
obyčajná chrípka. Tiež vieme na príklade z Indie a iných štátov, že Ivermectin má skoro 100 % 
liečebný účinok proti tejto chorobe. Takže to by nebol problém... Ale vieme, že „demokratické“ 
štáty EU a Západu (aj na Slovensku) zakázali používať Ivermectin! Prečo? Pretože organizujú 
Mor, Prvého jazdca apokalypsy. Toto organizujú Slobodomurári a ich tajné mocenské Satanské 
organizácie.

Druhý jazdec apokalypsy, ktorý príde, bude Hladomor. Už sa na ňom intenzívne pracuje. Všetci 
ste si všimli – ku dňu 15.10.2021, ako píšem túto kapitolu - ako závratne vzrástla cena plynu 
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v Európe. A určite si všimnite, ako reagoval Putin... Vyhlásil, že Rusko dodá maximálne 
množstvo plynu, že toto zvýšenie cien plynu nie je v záujme Ruska...?? Nie je v ruskom záujem? 
Však Rusi na tom dobre zarobia??.... však tržná ekonomika??.... Prečo to nie je v ich záujme? Je 
za tým niečo iné?? Je!! Putin vie, že sa rozbieha Druhý jazdec apokalypsy!! Začínajú to 
energetickou krízou. Ako budú drahé a dokonca nedostupné energie, tak sa významne zníži 
produkcia potravín. Vidíte, ako vo Veľkej Británii nemajú na benzínových čerpacích staniciach 
pohonné hmoty?? Vraj im chýbajú vodiči kamiónov. Údajne až 100 000 vodičom im chýba?... 
Odrazu? Smejem sa... Tomu môže veriť len hlupák. To nie je žiadna nepredvídateľná náhoda! To
je organizované!! Uvidíte, že za pár mesiacov, za rok... budú chýbať vodiči kamiónov aj 
v Nemecku, Francúzsku... Poľsku a na Slovensku.
Ďalším krokom bude organizovanie, aby poľnohospodári neobrobili polia a tým pádom 
vypestovali podstatne menej potravín, ako za „normálneho stavu“... Opakujem, budú to 
organizovať, ale budú sa tváriť, že je to slobodná tržná ekonomika a zhoda nešťastných náhod....
Ako dôkaz toho, že to organizujú, je najnovší návrh v EU... - kopírujem link z veb stránok Zem 
a Vek : https://zemavek.sk/europarlament-rokuje-o-zakaze-chladniciek-a-mrazniciek/?
utm_source=rss&utm_medium=rss&utm_campaign=europarlament-rokuje-o-zakaze-
chladniciek-a-mrazniciek
Krátky výber z tohto článku :
V pondělí 11. 10. 2021 bude Výbor pro životní prostředí Evropského parlamentu (ENVI) 
hlasovat o stanovení vyjednávacího mandátu pro Evropskou komisi a členy europarlamentní 
delegace, kteří budou EU zastupovat na Konferenci OSN o změně klimatu v britském Glasgowě. 
Švédský europoslanec Pär Holmgren z frakce Zelených předložil do textu mandátu vyjednavačů 
za EU návrh, jehož podstatou je návrh urychlení zákazu používání některých plynů – zejména – 
hydrofluorocarbonu (HFC). Tento plyn je mimo jiné používán jako chladící médium v 
potravinářství. Schválení jeho návrhu by způsobilo kolaps potravinářské výroby v EU.
Podle skupiny nařízení EP a Rady označovaných jako „hygienický balíček EU“ musí být těla 
zvířat po porážce na jatkách zchlazena na teplotu, kterou legislativa předepisuje pro další 
zpracování na maso a masné výrobky. Podle pravidel stanovených v hygienickém balíčku jsou k 
tomu využívány chladící linky poháněné právě HFC. Tento plyn je používán jako chladící 
médium i u vozidel, jimiž je maso přepravováno k dalšímu zpracování a rozváženo do 
maloobchodních prodejen. Bez jeho použití by nebylo možné provozovat v maloobchodních 
prodejnách ani chladící pulty na mléko a mléčné výrobky jako jogurty, tvaroh nebo máslo. 
Kromě masného průmyslu je HFC používán i při zpracování ovoce a zeleniny.
Urychlení zákazu HCF, jak je navrhuje zástupce frakce Zelených, na rozdíl od jejich 
predikovatelného postupného snižování zakotveného v současném znění práva EU, by přivodilo 
paralýzu rozsáhlé části nejen potravinářského sektoru, ale i mnoha průmyslových továren, kde je
chlazení rovněž používáno mim jiné i s ohledem na požadavky práva EU v oblasti pracovních 
podmínek zaměstnanců.

Takže opakujem, aj Druhý jazdec apokalypsy – Hladomor -  je organizovaný!

A po Hladomore, ak sa im podarí rozbehnúť tohto jazdca, už bude ľahko naštartovať Vojnu. Aby 
sme nedospeli až k Vojne, treba reagovať už teraz a brzdiť Mor. Teda treba rázne postupovať 
proti úmyselne nefunkčným súčasným koronavírusovým opatreniam. Koronavírus sa dá ľahko 
liečiť. Určite sa nedávajte vakcínovať, pretože ja si myslím, že tieto vakcíny sú úmyselne doslova
„jedovaté“ a budú zabíjať ľudí. Však uvidíme za rok, za 3-5 rokov...?! Možno sa mýlim a ukáže 
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sa, že vakcíny boli tiež jeden z dobrých nápadov? Ale ja im absolútne neverím, ak ani 
farmaceutické spoločnosti, ktoré ich predávajú, neveria......!! Oni za nič neručia, neručí ani štát 
a neručí vám  ani lekár za nič?!!! Tak sú tí ľudia duševne chorí?, aby si túto „experimentálnu“ 
látku dali pichnúť do seba?........ Sú duševne zdraví??!! Alebo ich treba pozatvárať do 
psychiatrických ústavov??... Preto Vy antivaxeri, aj Vy vakcínovaní, ktorí ste prezreli... 
a vytriezveli z Vášho omylu, tvrdo vystupujte proti tým, ktorí majú strach!! Ten človek, ktorý je 
vystrašený ako myš... bojí sa, má strach zo všetkého.... a celý jeho život je strach... taký človek 
nesmie byť na vedúcich pozíciách, kde zodpovedá za podriadených. Takýto vystrašený zajac, 
ktorý kľučkuje ako zajac, plný strachu...?... taký nesmie zastávať ani vedúce postavenie 
v štátnych úradoch a ani v súkromných firmách... Ak Vás nejaký vedúci pracovník straší – že on 
sám má strach.... – že sa musíte vakcínovať!, tak ho pošlite do riti, že čoho sa bojí!
Ja som sa 10.10.2021 úmyselne nakazil na koronavírus. Dozvedel som sa, že jeden známy má už 
týždeň koronavírus a má ťažký stav, tak som za ním zašiel. Povedal som mu, čo má užívať a 
doniesol som mu dve plastové fľaštičky s kvapátkami – jedná chloritan sodný a druhá kyselina 
citrónová a ukázal som mu, ako sa pripravuje MMS. Na druhý deň som hral 3 hodiny stolný tenis
a potom som vypil 5-6 pív. Vysoká fyzická námaha a alkohol výrazne znižuje imunitu a preto 
som dostal koronavírus už asi za 30 hodín. Odrazu .... som začal kašľať a kašeľ sa mi len ťažko 
dalo zastaviť. A pri kašli ma bolelo v hrudi... Bolo jasné, že som si významne urýchlil progres 
choroby... OK. A tak som si vyskúšal (za stavu zníženej imunity!) na sebe moje vlastné 
metódy....  Za 5 hodín som bol úplne fit. Ešte pre istotu som bral „moje“ lieky aj na druhý deň, 
aby sa choroba nevrátila a OK.... Takže aj bez Ivermectinu a ...... sa dá koronavírus ľahko liečiť. 
Podrobne o mojich liečebných metódach píšem v knihe „Nebezpečná vakcinácia“. Hoci je jasné, 
že Ivermectin by bol asi vynikajúce a aj veľmi lacné riešenie.... Počul som, že v Indii (kde sa 
vyrába) sa Ivermectin predáva v lekárňach asi za 1 EUR a masovo okolo 0,5 EUR!!  Ja len 
nechápem, že mne zakážu nejaký liek, hoci aj jed, ak si ho chcem dať??!! Ako je možné, že mne 
zakážu Ivermectin? Ak ho chcem?! A sám si za to zaplatím?.... Čo je toto za „demokratický“ 
štát??... Chápete nevzdelanci...? Však je jasné, že toto nie je žiadna demokracia..... Čítal som 
niekde na internete, že v Indickom štáte Utarpradéš, ktorý má asi 200 miliónov obyvateľov, 
rozdali Ivermectin zadarmo ako prevenciu a za celý rok u nich nezomrel na koronavírus ani jeden
človek?! Je to pravda?
Pre moje vyliečenie som použil : 25 000 jednotiek vitamínu D, 15 000 mg vitamínu C, 2 dávky 
MMS a každých 15 minút som žul zázvor a držal som ho v ústach čo najdlhšie (v žalúdku zázvor 
nemá žiadny účinok). Je veľký rozdiel, či vírusovú chorobu začnete liečiť hneď na začiatku, 
alebo až potom, keď choroba prepukne naplno a ste v ťažkom stave! Tie vysoké dávky preto, 
pretože sa nejedná o zvýšenie imunity vitamínmi, ale o liečenie choroby. Tieto vitamíny sú totiž 
toxické pre vírusy, zabíjajú vírusy, teda sú to lieky!! ... Demokratickí lekári to nechápu....... 
nevzdelanci.... Viete?..., že lieky, ktoré boli vyvinuté za posledných asi 30 rokov sú z viac ako 90
% len málo účinné, ale úplne neúčinné? To je tá úžasná „slobodná tržná ekonomika“, teda 
demokratická??........ V našom zemepisnom pásme už v septembri slnko nevytvorí v tele človeka 
vitamín D. Preto má človek totálny nedostatok tohto vitamínu. Ak si dáte len 5000 jednotiek, tak 
sa okamžite v tele „stratí“ a nemáte ho v krvi, aby Vás liečil a teda zabíjal vírusy. Preto si musíte 
dať okamžite veľký prebytok. Napr. v Bolívii, najchudobnejšom štáte Latinskej Ameriky, ktorá 
má cca 11 miliónov obyvateľov, doporučujú prvú dávku vitamínu D až 30 000 jednotiek za deň 
a na druhý deň, ak to nezaberie dostatočne, tak 50 000 jednotiek... A v Bolívii za celý rok 
zomrelo len cca 600 ľudí na koronavírus a na Slovensku 12 600??? Chápete? V Bolívii ťažké 
bakteriálne zápalové stavy pľúc koronavírusom liečia tiež s MMS? O vynikajúcich liečebných 
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účinkoch MMS a ich skúsenostiach urobili v Bolívii medzinárodnú konferenciu. Z EU a zo 
Slovenska tam vraj nikto nebol.......

Takže bojujme už proti tomuto Prvému jazdcovi apokalypsy všetkými silami. Na všetkých 
postoch – na úradoch, v polícii, v armáde, v nemocnici, na ministerstvách... v štátnych firmách, 
v súkromných firmách... Musíme odstaviť tých, ktorí majú strach!! Pretože oni, tí vystrašení, 
ktorí kľučkujú ako zajace a nevedia, čo majú robiť.... oni skutočne sú bezradní a vystrašení... na 
tých sa nemôžeme spoliehať... tí nás nesmú dostať do nešťastia, ktoré pre nás Slobodomurári 
a iní organizujú... VOJNU!
Mor ho!
Putin vie, čo sa chystá.... Má svojich poradcov. V Rusku je veľa múdrych a odvážnych mužov....
Opakujem informáciu pre neveriacich... Pre tých, ktorý neveria v existenciu Boha a Satana. 
Ľutujem, ale mýlite sa. Boh skutočne existuje a skutočne existuje aj Satan. V knihe OS som 
nezvratne dokázal, že v tomto vesmíre existuje Duch. Je to ten kresťanský „Duch svätý“. Smejem
sa, pretože oni tí farári vôbec nevedia, čo je to ten ich „Duch svätý“... Opakujem, krátko z mojej 
knihy OS a z Kapitoly 1 tejto knihy. Jeden zo základných zákonov tohto vesmíru je Dualita. 
Všetko má svoje protiklady. Preto ak existuje hmota, tak musí existovať pri hmote aj „nehmota“. 
Čo je to tá „nehmota“, ktorá existuje s hmotou“? Je to Duch. ... Opakujem z Kapitoly 1, ale je to 
dôležité!
V mojej prvej knihe DjePO píšem, že číslo 4 je veľmi zvláštne číslo v tomto vesmíre. Je to 
zaujímavé a viem, prečo to opakujem. Všetko dôležité je zložené zo 4 komponent, súčastí. Napr. 
sú 4 svetové strany, sú 4 rozmery priestoru - x, y, z a čas, sú 4 komponenty DNA, sú 4 krvné 
skupiny, C.G. Jung objavil 4 funkcie ľudskej psyché, človek má 4 končatiny, 4 mytologické živly
– oheň, voda, vzduch, zem, 4 psychologické typy človeka – cholerik, sangvinik, melancholik, 
flegmatik..... a 4 jazdci apokalypsy... 
Síce Biblia hovorí o svätej trojici – Otec, Syn a Duch svätý. Je to ale omyl. Je svätá štvorica : 
Otec (Boh), Duch (Duch Boha, ktorý je prítomný v celom tomto vesmíre), Syn (Ježiš a iní vysokí
duchovia, ktorí sa reinkarnovali do ľudského tela, ale nie sú to ľudia), Duša (duše ľudí, ktoré sa 
reinkarnujú pri narodení a po smrti odchádzajú do inej dimenzie). Vo veci Ježíša a iných 
duchovných učiteľov (napr. Budha..) náboženskí teoretici východu hovoria, že to boli oživnutí 
Atlanťania, alebo Lemúrania... ľudia dávnych starodávnych civilizácii, ktoré tu na Zemi boli pred
100 000 rokmi a miliónmi rokov. Neviem, ale logicky sa mi to zdá reálne! Ja osobe tento názor 
nezavrhujem a mám ho na zreteli...

Vojna nemusí byť, ak bude dostatočné množstvo ľudí vzdelaných a nebojácnych... a budú aktívni
vo svojom okolí!! Za socializmu bola taká pesnička „Radšej budem dnes aktívny, ako zajtra 
rádioaktívny....“ Spieval to, myslím, Robo Grigorov. 
Možno je už rozhodnuté, že do r. 2025 zomrie tých asi 50 % vakcínovanej populácie s mRNA 
vakcínami? Neviem. Uvidíme, ako sa rozhodne DUCH!! Ale myslím si, že Duch sa rozhodne 
podľa sily myslenia väčšiny ľudí.
Dopisujem tento text tesne pred odoslaním knihy do tlače... Dnes 24.10.2021 som počul na TA3, 
že Duslo Šaľa a.s., pretože cena plynu sa zvýšila o 800 %!, ide zastaviť výrobu močoviny, ktorá 
je absolútne nenahraditeľná pre moderné naftové motory. Bez močoviny sa tieto motory nedajú 
naštartovať!..... Minulý týždeň som čítal na internete, že nejaký veľký Taliansky výrobca 
močoviny pre naftové motory zastavil výrobu už pred 2 týždňami...? Dnes Sulík – Minister 
hospodárstva SR – vyhlásil, že zabezpečil v DUSLO Šaľa a.s., ktorý je najväčší EU výrobca 
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močoviny, dodávku 500 000 litrov pre Slovensko.......?? To je na smiech, ak by to nebolo 
tragické.... 500 m3 močoviny pre Slovensko bude stačiť tak cca na 2 týždne...!! Uvedomte si, že 
bez močoviny nenaštartujú žiadne motory kamiónov, ani nákladných áut a ani bežných 
dodávok... a tiež všetky moderné osobné naftové autá, vyrobené približne za posledné 4 roky, 
tiež nenaštartujú bez močoviny!!
To bude totálny kolaps v zásobovaní potravinami a v ostatnom zásobovaní... Ale zásobovanie 
potravinami je absolútne zásadné...!!!!!! 
Chápete nevzdelanci, že je to organizované?! Samozrejme, že s postupujúcim časom sa 
„všeobecný a masívny kolaps“ Západnej ekonomiky bude zrýchľovať..... Je to ich plán!!
Poznámka :
Dnes, 30.10.2021 pred odoslaním rukopisu do prípravy na tlač, som zistil, že už chýba aj horčík 
v EU a preto hrozí, že skolabuje výroba železa... Čína, najväčší svetový výrobca horčíka výrazne 
obmedzil dodávku do EU (ale pritom najväčšie Svetové zásoby horčíka sú v Rusku?). Ďalej kvôli
vysokej ceny plynu sa zastavuje výroba hnojív pre poľnohospodárstvo ......... logicky vznikne 
nedostatok potravín! A nedostatok čipov v automobilovom priemysle je údajne len tiež 
organizované, pretože automobilky odmietajú moderné nové čipy, ktoré sa používajú do 
smartfónov a počítačov...Automobilky chcú „staré“ čipy....., ktoré sa už prestávajú vyrábať! Teda
jasné... majú prikázané výrazne znížiť výrobu!! 

 Záver :

Podnadpis knihy je „Plán rozvoja Slovenska na 20 rokov“. Tento podpadpis som uviedol z týchto
dôvodov :

- Duálny opak tržnej ekonomike je plánovaná (netržná) ekonomika. A teda v nápise sa už 
na obálke uvádza pre čitateľa informácia a o inej možnosti.

- Ak sa má nejaká národná ekonomika radikálne zmeniť a zlepšiť, tak je potrebný čas a ja 
odhadujem takýto minimálny čas jednu generáciu, teda 20 rokov.

V súčasnosti „slobodnej tržnej ekonomike“ na Slovensku je táto tržná demokratická ekonomika 
mafiánsky zločinecký systém štátneho zriadenia. Akonáhle umožníte, aby nejaký štátny úrad, 
úrad so štátnymi a celospoločenskými, regionálnymi ... kompetenciami získal nezávislosť, tak sa 
okamžite spontánne mafiánska štruktúra.... Opakujem, akýkoľvek nezávislý štátny úrad je 
mafiánska štruktúra.... Všetky nezávislé štátne úrady sú mafiánske štruktúry!!! Z princípu 
fingovania tandemu demokracie a slobodnej tržnej ekonomiky je to zákonitosť.
Kolíkovú nemám rád a neverím jej, ale má pravdu v tom, že malú súdy a malé kolektív sudcov je 
ideálne korupčné prostredie...
Pred rokom som mal súd na Okresnom súde v Trenčíne. Na základe pojednávania som bol 
presvedčený, že doloženou dokumentáciou som dokonale dokázal, že žalobca nehorázne klame 
a bol som presvedčený, že sudkyňa musí žalobu proti mne zamietnuť. Rozsudok bol napísaný 
tak, že som mal pocit, že som z inej planéty.... Jednoznačne táto sudkyňa dostal províziu od tej 
firmy, ináč som presvedčený, že sudkyňa je duševne chorá a nemá čo robiť na danom pracovnom
poste....... A tak som problém vyriešil inými metódami.... V súčasnosti absolútne neviete, ako 
dopadne váš súdny spor bez ohľadu na to, akékoľvek dôkazové materiály máte!!!!!!!!!!Neviete, 
či na danom okresnom, krajskom súde sú nejakí kamaráti vášho protivníka a čo môžete 
čakať!!!!!!!!! Hlavne som bol šokovaný, ako protivníci bez akýchkoľvek zábran klamú a klamú...
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Advokát mi povedal, že klamstvo je umožnené, ako obrana proti útoku.... Klamstvo je povolené 
na súdoch?? Ja som uviedol v mojich zápisoch, ako protistrana klame a dokázal som, že 
klame....!!!!!!! A nič!!!!!!! Čakal som, že ak som dokázal, že protistrana klame, tak súd okamžite 
prehrá a naviac z trestnoprávnej stránky pôjde aj do väzenia...!!! Ale NIČ!!!!!! Klamú a klamú.... 
A sudcovia sa tvária, že nič.... Toto je demokratické slobodné tržné riešenie súdnych sporov?? 
Toto HOVNO?!
Toto sú súdy, kde sa bez zábran masovo klame??? A tak chápem, prečo klamú aj sudcovia!!! 
Ha, ha. 
Opakujem, všetky nezávislé štátne organizácie a úrady sú ekonomické mafiánske štruktúry. Preto
všetky tieto úrady musia byť kontrolované z pozície potenciálnych kriminálnych činov. Napr. 
súdy musia mať nad sebou špecializovaných kontrolórov. A táto kontrolóri budú kontrolovať 
náhodne vybrané rozsudky sudcov a v prípade, že sa zistí závažné pochybenie, tak okamžite musí
nasledovať aj adekvátne závažné dôsledky pre daného sudcu!!!!!
Takže aké tú máme nezávislé štátne úrady a organizácie fungujúce ako mafiánske ekonomické 
štruktúry? Minimálne tieto :

- Štátne firmy
- Súdy
- Vodárne a kanalizácie
- Mestské a obecné úrady
- Profesné komory ako napr. Komora stavebných inžinierov
- Štátne správy ako správa lesného a vodného hospodárstva, okresné úrady .....
- Športové organizácie
- Celý zdravotnícky systém

Mafiánsky systém ekonomiky bránil rýchlemu ekonomickému rozvoju. Mafia odmieta pracovať, 
mafia chce mať moc a kradnúť!!! Ak sa neodstráni mafia, tak nie je možnú ekonomický rozvoj.

A totálna ekonomicky KATASTROFA je súčasné slobodné tržné zdravotníctvo.... samozrejme 
nezávislé... ha, ha? Predstavte si, že lekári a nemocnice dostávajú zaplatené za to, že vás liečia, 
operujú, predpisujú lieky od farmaceutických spoločností..... Všetci na vás zarábajú a z vás žijú. 
Predstavte si, že by ste boli všetci odrazu pol roka zdraví? Krach zdravotníctva! Alebo že 
v priebehu 1 roka by sa 50 % populácie začalo zdravo stravovať, športovať, liečiť lacnými 
rastlinnými prípravkami...... a výnosy zdravotníctva by klesli o 50 %? Krach zdravotníctva....
Tento systém vedome a úmyselne produkuje nemocných, nelieči, aby ste boli chorí a museli ste 
sa k lekárovi vracať... a operujú všetci ako diví.... vymenili by vám aj všetky kĺby... Čím viac 
rakoviny tým lepšie.... a dúfajú, že sa vám za 5-10 rokov rakovina vráti, však čo by robili?? 
A vysoký tlak?.... riedenie krvi .... neliečiť príčinu, riediť krv! A cukrovka..... to je vynikajúca 
choroba...
Ja mám 60 rokov a za celý život som zaplatil na zdravotnom asi 1?5 milióna SK, teda cca 50 000 
EUR. Pritom som mal jednu operáciu roztrhnutej Achilovky, 2 krát zápal pľúc a asi 10 krvých 
testov o aktuálnom zdravotnom stave. A ináč sa liečim sám. Takže zdraotnícky systém na mne 
minul tak max. 2 000 EUR. A kde a kedy miniem zvyšných 48 000 EUR?, ak nebudem mať 
aspoň raz rakovinu a 10 rokov vysoký krvný tlak, a problémy s ľadvinami?
Súčasný systém absolútne nemotivuje ľudí, aby sa starali o svoje zdravie? Načo? Však lekári sú 
zadarmo!
Navrhujem radikálne zmeniť celé zdravotníctvo takto. Zdravotníctvo bude rozdelené na štátne 
a súkromné. Štátne zdravotníctvo bude povinne liečiť 95 % najčastejších chorôb a pri liečení 
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bude používať lacné liečené postupy a lieky a budú hradené z povinných platieb pacientov a na 
vybraté choroby bude mať nadštandardné programy, za ktoré sa však už bude hradiť 
individuálne, aké si pacienti vyberú úkony, z ich zdravotných osobných účtov. Súkromné 
zdravotníctvo, teda súkromné nemocnice, súkromní lekári, súkromné liečebné zariadenia môžu 
liečiť čo chcú, ale pacienti im musia za to dobrovoľne platiť z ich účtov.
Zdravotné poplatky navrhuje rozdeliť na dve časti :

- 70 % platiť štátnej zdravotnej pokladni, ktorá z nich bude hradiť časť platieb len pre 
štátny zdravotný systém

- 30 % sa bude akumulovať na osobnom účte každého plátcu a on sa bude rozhodovať, za 
čo a aká suma sa z toho účtu uhradí buď štátnemu alebo súkromnému zdravotníckemu 
zariadeniu alebo lekárovi.

Naviac  do  zdravotníckeho  systému  pôjdu  „zdravotné  dane“  za  potraviny,  ktoré  sú  zdraviu
škodlivé. Čím bude potrebné viac peňazí, tým viac sa zdvihne daňová sadzba z nezdravej stravy,
a to pomerne podľa škodlivosti jednotlivých potravín. Tiež, čím budú ľudia tučnejší a ich fyzický
výkon bude horší, tým viac sa zvýšia dane za ich fyzický stav! Môj stručný výber nezdravých potravín
a pre ne dane :

 Mliečne kravské výrobky – 20 % daň
 Mozgy zvierat – 500 % daň
 Hovädzie mäso – 50 % daň
 Biela pšeničná múka bez otrúb – 20 % daň
 Vnútornosti zvierat – 50 % daň
 Bravčové mäso – 10 % daň
 Akékoľvek výrobky konzervované a chemicky upravované a farbené a pod. – 100 % daň.
 Potraviny, kde je umelé sladidlo Astratam – 500 % daň, alebo min. taká, aby bol o 200 % drahší ako

cukor.
 Hospodárske zvieratá chované na mäso, ktorým sa do potravy dávajú antibiotiká a rastové hormóny –

plus 50 % daň (to sú teraz asi všetky?).
 Hospodárske zvieratá chované na mäso, ktoré sa kŕmia krmivom, ktoré nie je ich prirodzené žrádlo, ale

je umelého charakteru, napr. sliepky sa kŕmia rybou múčkou, alebo kostnou múčkou (zo zdochlín?) a
pod. – 50 % daň.

 Geneticky modifikované potraviny – 100 % daň.
 Farbené limonády – 100 %
 Ostrý alkohol – 50 %
 Pivo vyrábané chemickou EU metódou – 100 %
 Pivo vyrábané prírodnou metódou – 10 %
 Repný cukor – 50 %
 Ovocie a zelenina, ktoré sú dovážané na Slovensko zo zahraničia a sú zberané z polí ešte nezrelé a/alebo

prípadne aj  chemicky konzervované po dobu dopravy a skladovania.  Toto ovocie a zelenina je silne
karcinogénne a všeobecne toxické pre človeka. Preto daň 100 %. 

Toto je len môj amatérsky návrh a lekári pod budúcou vládou „Rady starších“ určite stanovia
podstatne lepšie toto zdanenie. Ďalej, aké potraviny sú zdravé až liečivé : Ryby, hydina (ktorá je
chovaná  prirodzeným spôsobom),  baranie  mäso,  čierny  (ražný,  nie  farbený)  chlieb,  zelenina
a ovocie, (ktoré dozreje na strome a je bez chemikálii pri doprave), vajcia, červené víno, biele
víno, ovocné vína, ryža, zemiaky, semená, oriešky, kvasená zelenina, kvasená kapusta, klíčené
semená, strukoviny (hrach, šošovica, fazuľa), pohanka, krúpy, ovsené vločky, kakao, trstinový
cukor (trstinová melasa)..... Dokonalý návrh zdravých a škodlivých potravín aj určenie ich miery
škodlivosti  vypracuje  ľahko veľa  lekárov  a aj  napr.  pani  MUDr.  (Dr.)  Augustínová,  rodáčka
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z Michaloviec. Pani Augustínová dlhé roky žije a pracuje v Egypte a mnoho Slovákov ju pozná.
Kontakty aj informácie sú na jej vebe http://www.dr-eva-therapy.sk/.
Mal som pred časom skúsenosť so svojim škrečkom. Dávali sme mu vždy jabĺčko zo záhrady rodičov. Raz sme mu
ale dali jablko kúpené v Tesco. Nežral to vôbec. Preto sme mu vedľa toho jablka z TESCO dali to zo záhrady od
rodičov.  To zo záhrady zožral  celé  a to  z hypermarketu  zasa len očuchával  a to  bolo  všetko.  Vyskúšal  som to
niekoľkokrát.  Vždy  bezpečne  spoznal  jablko  z TESCO.  Čo  za  svinstvá  sú  v tých  potravinách  (otravinách)
z hypermarketov?? Keď som to povedal jednému kamarátovi, tak porozprával, že má podobnú skúsenosť so svojou
mačkou, ktorá nežerie tiež niektoré potraviny z hypermarketov. 
Takže majiteľom domácich zvierat doporučujem, ak chcete niečo jesť, najskôr to nechajte vašej
mačke,  alebo  psovi.  Ak  to  oni  nežerú,  tak  to  „nežerte“  ani  vy!!  A takto  nám  hlupákom
Slovákom v televíznej  reklame Západ hovorí,  aké to  ich chemické mlieko a jogurty a .....  sú
zdravé??  Konzervačná  látka  funguje  tak,  že  zabíja  mikroorganizmy  a teda  zaistí,  aby  tieto
mikroorganizmy  sa  nemohli  rozmnožovať.  Teda  konzervačná  látka  je  toxická  pre
mikroorganizmy,  zabíja  ich.  Je  preto  jasné,  že  konzervačná  látka  musí  byť  toxická  aj  pre
človeka!! Chápete? Za socializmu vydržal jogurt asi 5 dní. Teraz má záručnú dobu 6 mesiacov?!
Chápete, aké je to toxické svinstvo a vy to dávate vašim deťom? Ste totálni somári. Pozrite sa na
vaše deti, aké sú už zdravotne poškodené a už im ani nefunguje mozog, ako nám starým?
Všade počujem optimistické hlúposti, že sa rodia nejaké „indigové deti“? Asi na mesiaci, pretože
v Západnom svete, teda už aj na Slovensku, sa začali rodiť degenerované deti – hlúpe a hlavne
kvôli stravovaniu majú poškodené zdravie a teda aj genetiku!!

Mám veľa spolužiakov z vysokej školy, ktorí sú ale totálni magori!!....... A tiež skončili tú istú 
vysokú školu ešte za socializmu, ako aj ja... Myslím si, že až 80 % Bratislavčanov z nich sú 
totálni tupci!........ Ale naopak mám overené, že z mojich spolužiakov stredoškolákov na strednej 
odbornej škole je percentuálne počet totálnych tupcov len cca 40-50 %!! Tak čo sa to deje? Prečo
vysokoškolsky vzdelaní ľudia z Bratislavy sú podstatne hlúpejší vo všeobecnom vzdelaní 
a chápaní tohto vesmíru ako stredoškoláci?  
Pretože špecializované jednostranné vzdelanie doslova degeneruje myslenie duchovne slabších 
jedincov a teda samozrejme hlavne myslenie žien...... Ak sa na vysokých školách študenti učia 
len nejakej presnej materiálnej profesii? – tak postupne stále viac a viac.... strácajú kontakt 
s duchovnou sférou tohto vesmíru!! Teda s realitou života aj na našej planéte.
Čo to znamená pre ekonomiku? Že jednostranne vzdelaný človek (teda duchovne nedovzdelaný) 
nesmie sa dostať na významnejšie mocenské a ekonomické pozície v štáte! 
Ako to zabezpečiť? Zaviesť zásadnú reguláciu ekonomiky a toto dokáže zabezpečiť len totalitný 
systém štátneho zriadenia! – však všetci vidíme totalitnú Čínu, ako ekonomiky likviduje celý 
demokratický slobodný tržný systém. Ale aj tak si myslím, že najlepší bude  „duchovný“ 
totalitný systém podľa môjho vyššie uvedeného návrhu. Tento systém je reálna budúcnosť pre 
ľudí a spoločnosť na tejto planéte bláznov....
Ako sa Západ dostal za tých asi 500 rokov (podľa mňa ako sú sfalšované dejiny, asi to bolo možno len cca 

300 rokov!) do takéhoto stupňa všeobecnej degenerácie? Pretože Západ je zdegenerovaný nielen 
geneticky (postupná degenerácia prvotnej genetiky bielej rasy Slovanskej, haploskupina R1a), ale
je zdegenerovaný aj myslením a teda duchovne! (Pozor, tu nehovorím a genetickej manipulácii 
mimozemských rás, ktoré si na tejto planéte vytvárali svojich „geneticky“ podriadených otrokov. Predpokladám, že 
viete, že UFO, teda mimozemšťania nás neustále kontrolujú, čo táto „ bláznovská“ ľudská rasa tu na tejto planéte 
vystrája.) 
Jedným z typických príkladov Západného šialenstva je aj v r. 2021 všeobecná dekadencia 
Západu o klimatických zmenách. Klimatické zmeny sú prirodzeného charakteru a ľudská činnosť
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ovplyvňuje v súčasnosti klimatické zmeny v kvantite menšej ako 5-10 %. V stredoveku bolo 
Grónsko „zelená zem“....v južnom Švédsku sa pestoval vinič..... v Ruskom Petrohrade rástli 
palmy .... viac informácii aj v mojej knihe „Obroda Slovanov“. Veľké ochladenie prišlo až okolo 
r. 1800 n.l. a odvtedy tu máme malú dobu ľadovú. A teraz, keď sa začne trochu oteplievať, tak 
tým sviňam to odrazu vadí? Je chcem, aby na Slovensku bolo teplo ako pred r. 1800 n.l.
Aj ich Západná “sionistická Vatikánska“  stupídnosť o autách na 100 % elektrický pohon? Prečo 
je to totálna hlúposť?:
1.Úplná výmena naftových a benzínových osobných áut za čisto elektrické autá sú totálna somarina. Kysucký na 
konci vyššie uvedenej knihy OS píše, aká je to hlúposť o elektrických autách! Ak by všetky osobné autá na 
Slovensku boli čisto elektrické, tak : Ak predpokladáme, že priemerný počet najazdeným kilometrov je 15000 km, 
priemerná spotreba energie na 1 km je len 15 kW, tak potom je potreba trvalého nového elektrického výkonu 
elektrárni cca 900 MW. Ale pretože všetky autá sa začnú dobíjať večer, tak treba okamžitý výkon elektrárni asi 2500
MW. Ak jeden blok v Mochovciach má výkon 440 MW, tak treba postaviť asi 5 nových blokov, teda 2 nové 
atómové elektrárne Mochovce .........?? Pritom jedny Mochovce sa projektujú a realizujú asi15 rokov“!? Ale kde 
zoženiete potom palivo? Toho je už teraz nedostatok.
2.Pretože všetci zapnú autá do elektriky večer, tak asi skolabuje súčasná rozvodná sieť –trafostanice, elektrické 
vedenia......
3.Na benzínových staniciach natankujete asi za 10 minút. Ale tie elektrické batérie sa musia dobíjať asi 4 hodiny?? 
A kde teda postavíte 6.4 = 24 krát viac dobíjacích staníc, ako je súčasných čerpacích benzínových staníc??!! Však 
nie sú pozemky!
4.Batéria ale vydrží asi len 200000 km...! Potom treba batériu vymeniť, ktorej cena je asi 30-40 % ceny auta. Kto 
bude mať na Slovensku peniaze na také drahé autá? (Ani na Západe na to nebudú mať peniaze!!) Ale ak budete 
používať rýchlo nabíjačky, tak batéria nevydrží ani 100000 km.
5.Vzime vraj musí byť batéria v teple. A teda musia všetci mať autá vo vykurovaných garážach, alebo batériu treba 
temperovať. Ak nebudete mať batériu v teple, tak sa údajne zníži kapacita batérie po prvej zime až o 50 %? Takže 
budete ťahať káble cez okná a balkóny panelákov do svojich aut na parkoviskách, aby ste zachránili svoju batériu? 
Toto ale neviem iste ..... overte si!
6.Ak sa do ekologických nákladov započíta všetko, teda aj výroba a likvidácia batérií.... tak som presvedčený, že 
elektrické autá sú podstatne ekologicky škodlivejšie, ako naftové motory, ktoré najefektívnejšie využívajú 
palivo pri súčasných technologicky primitívnych možnostiach ľudstva. 

Ďalej opakujem ... my Slováci aj Maďari sme ten istý národ. Ja som poznal veľa národov a 
národností. Ale Maďari a Slováci sme stále veľmi podobní. Aj keď je už určitý rozdiel v 
psychike u Maďarov a Slovákov  a to určite len kvôli jazyku.....!!!! Len sa opakujem, pretože je 
to veľmi dôležité pre budúcnosť a vytvoreniu jednotného budúceho Nového Uhorska, 
Veľkomoravského zjednoteného štátu..... Opakujem.... Maďarský národ geneticky neexistuje. 
Maďari sú geneticky skoro rovnakí, ako aj Slováci. Maďari aj Slováci sú Uhri. Ako to teda 
je? ...... Opakujem sa, ale je to zásadne dôležité!  Maďarčina bola umelo vytvorená z turečtiny v 
rokoch 1750 až 1800 n.l. Keď Turci prehrali a odišli z Uhorska, tak židovskí obchodníci, ktorí 
predtým hovorili turecky, tak pokračovali v obchodných jednania hovoriť po turecky. Takže na 
začiatku bola turečtina len obchodným jazykom. Ale sily Západu a Vatikán sa rozhodli rozdeliť 
Uhorsko-Slovanský, doslova národ Slovenský a preto cielene a systémovo postupne umelo 
vytvorili z turečtiny maďarčinu. Dejiny Maďarska pred r. 1750-1800 boli kompletne 
sfalšované..... Doslova vymyslené!! Len stručne z knihy Kapolku. Akademik Fomenko aj so 
svojim tímom postupne matematicky štatisticky vyhodnotili 100 najdôležitejších historických 
dokumentov, na ktorých stoja celé dejiny Európy, Egypta, Mezopotámie, ..... (Ale všetky tieto 
zásadné diela sú len opisy a neexistuje už žiadny originál – teda sú sfalšované!) Matematickým 
štatistickým vyhodnotením týchto dokumentov sa zistil princíp opakovania a cyklovania tých 
istým okolností a dejov ..... teda jednoznačne sa dokázalo, že celé dejiny Európy, Egypta, 
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Mezopotámie ..... boli sfalšované a doslova vymyslené. Falšovanie prebiehalo v r. od 1500 asi do
1750 n.l. Vatikán zničil všetky originály a potom vymyslel „opisy originálov“.... Prečítajte si 
knihu p. Kapolku, dôkazy sú šokujúce. Preto je jasné, prečo nič v dejinách pred r. 1750 nesedí a 
je množstvo protirečivých faktov a dôkazov – napr. aj s genetickými výskumami. Je napr. aj 
zaujímavá genetická teória, že človeka vytvorili mimozemšťania rasy Nefilim zo svojej genetiky,
z myši a opice – to aby zablokovali vývoj človeka a aj znížili vek človeku – človek vytvorili ako 
svojho otroka.

Geneticky sú Maďari skoro rovnakí, ako aj Slováci. Maďari stratili duchovné spojenie so 
svojimi predkami Uhrami, teda doslova so Slovákmi, starými Slovenmi, Slovienmi.... Pretože 
prestali hovoriť jazykom svojich predkov, teda po slovensky. A aj keď niektorí na Slovensku 
hovoria po slovensky, tak sa k     svojim predkom nepriznávajú a     odmietajú svojich predkov... 
Duchovne strašné... To musí vyprodukovať obrovskú duchovnú bolesť.....  Preto my starí, slávni 
Uhri (Slováci, Maďari ...a aj Rumuni....) sa musíme opäť spojiť!! Geneticky pôvodných 
Slovákov-Slovenov v okolitých štátoch je podľa mňa asi 90 miliónov! Hovorím o genetike 
Slovenskej a nie o jazyku. Viete o tom, že napr. Nemci-Bavoráci sú z viac ako 50 % geneticky 
ako Slováci? Povedzte toto všetko „oklamaným“ Maďarom a aj „oklamaným“ Rumunom! 
Rumunčina je tiež umelý jazyk vytvorený z latinčiny v tom istom čase, ako vytvorili maďarčinu. 
Rumunskí Valasi, ktorí prišli na stredné Slovensko, tak z ich nárečia na strednom Slovensku Ľ. 
Štúr vytvoril spisovnú slovenčinu.....Chápete? Ešte okolo r. 1800 n.l. viac ako 99,5 % súčasného 
Rumunska hovorili slovanskými nárečiami a hlavne doslova po slovensky! Ešte v r. 1900 n.l. 
hovorilo v Rumunsku po Slovensky viac ako 95 % populácie!!!! Vatikán a aj celý Západ má 
strach z povstania z popola Veľkomoravskej Slovanskej ríše... jeho ducha.... A jediný duchovný 
aj jazykový potomok  a následník sme už len my Slováci...!!!! 
Preto bol pápež František v Maďarsku len pár hodín a na Slovensku bol 4 dni!!
Boj medzi Satanom a Bohom prebieha v Európe hlavne na Slovensku!!!! Mor ho!
Síce Orbán v Maďarsku prehlásil (myslím v r. 2019), že Maďari už nie sú Ugrofíni...., ale sú 
Turkický národ – pretože maďarčina je veľmi podobná turečtine – ale zasa Orbánovi žiaľ nesedí 
genetika....?! Však Maďari nemajú Tureckú genetiku! Genetika jasne hovorí...., Maďarský národ 
geneticky neexistuje...! Maďari sú geneticky Slováci!! Povedzte Orbánovi, že my skutoční 
duchovní Slováci máme radi Maďarov.......... Dúfam, že Vatikánom a Západom aj oklamaní 
Maďari pochopia, že nové spojenie Uhrov v novej Veľkomoravskej ríši aj s Rumunskom...je 
vynikajúce riešenie......

Moju tretiu knihu „Zásadné omyly Západu a Vatikánu“ som v r. 2016 zaslal na 950 adries 
profesorov, docentov .... na Slovensku na katedry ako psychológia, filozofia, sociológia, 
politológia, pedagogika, ekonomika .... Chcel som diskutovať o informáciách a názor v tejto 
knihe s dostatočne vzdelanými ľuďmi. Ale nikto na moju vedeckú požiadavku a na reakciu, 
kritiku, návrh iného riešenia ..... nereagoval?! Čo je toto? Existuje nejaké Slovenské akademické 
prostredie?! Treba sa začať vážne zaoberať humanitnými obormi. Ide do nich veľa financií, ale 
výsledky sú mizerné. Ich nič nezaujíma! Navrhujem znížiť počet humanitných univerzít a aj 
študentov týchto oborov min. o 70-80 %. Nielen kvôli tomu, že vedecky odmietli pracovať. Ale 
aj kvôli tomu, že súčasná kvantita študentov humanitných oborov samozrejme spôsobila zásadne 
zníženie kvality. Ale hlavne, ľudia s takýmto vzdelaním sú zbytoční...! Tí absolventi jednoducho 
nenájdu prácu vo vyštudovanom obore! Niekde som čítal, že profesori, docenti, ostatní vyučujúci
a aj ich žiaci humanitných študijných oborov majú údajne až o15 stupňov nižšie IQ, ako ľudia z 
technických a matematických oborov!!!! 
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Prečo tých 950 špičkových pracovníkov neboli schopní kritizovať vedecky diskutovať a 
oponovať? Určite treba znížiť počet študentov humanitných oborov o min. 70-80 %, pretože 
nielenže končia ako nezamestnaní a „nevzdelaní šarlatáni“, ale ich vyučujúci a profesori sú 
nesvojprávni a posratí od strachu... a nedokážu vedecky diskutovať v ich obore pôsobenia!! 
U všetkých súčasných „vysokoškolských pedagógov“ humanitných oborov navrhujem kriticky 
preveriť ich „reálne“ vedomosti! Či majú vôbec vedomosti na takej úrovni, aby mohli vzdelávať 
naše deti. Ja osobne by som bol rád „komisárom – hodnotiteľom“ týchto pedagógov, pretože si 
myslím, že mám na to výnimočné vedomosti (psychológia, filozofia .... matematika, fyzika...) 
určiť, kto z preverovaných pedagógov je „potentný“ a kto je len „príživník“. Ďalej navrhujem, že 
humanitné obory ako psychológia, filozofia, sociológia, politológia a ostatný tento obor „ničoho 
praktického“, budú môcť študovať len študenti, ktorí najskôr vyštudujú technickú alebo 
matematickú univerzitu (vysokú školu) – alebo preukážu nadpriemerné matematické vedomosti a
schopnosti! Pretože matematika je základ logického myslenia! 
Ešte stručne o športových tréneroch. Drvivá väčšina profesionálnych trénerov v súčasnosti vôbec 
nerozumie dôkladne športu, ktorý trénujú. Je to rovnaká povrchnosť a nevzdelanosť ako u 
humanitných oborov. Preto navrhujem študovať túto knihu aj pre teoretikov športových disciplín,
aby študovali teóriu „ducha“, pretože kvalita ducha priamo určuje aj športovú telesnú výkonnosť 
športovca!.... Ak má športové odvetvie nekvalitných trénerov, tak musí mať aj ekonomické 
problémy!
Viem, že Slováci-Sloveni sú „maloverní“ schopnostiam svojich rodných. Schopnostiam ich 
rodných bratov a sestier....... To máme „úmyselne kódované“ od Vatikánu a Západu....!Neverte 
Slováci (Sloveni) Západu a Vatikánu absolútne nič! Sú protislovenskí! Všade okolo seba vidím, 
aké nízke sebavedomie máme my Slováci. A prečo? Však sme my Slováci geneticky 
najschopnejší v priemere v     celej EU!.... 
Asi pred 4 rokmi, neviem presne, som počul v rádiu, že Slovensko sa zúčastnilo nejakej svetovej 
olympiády študentov vo fyzike (alebo matematike?, už neviem presne). Ale pamätám si, že bolo 
prihlásených 49 národných družstiev a Slovensko skončilo na 10. mieste!! Predstavte si, že len 5 
miliónové Slovensko (kde je asi 0,5 mil. Cigánov?) predbehlo štáty a národy, ktorých je 50 až 
100 miliónov a viac....! Toto je očividné, že my Slováci sme „geneticky“ schopnejší, ako iné 
národy. A naši „smrteľní“ nepriatelia Vatikán a Západ to vidia... Sú v šoku, aký je genetický 
duchovný potenciál haploskupiny R1a, teda aj Slovákov!!!!!!! Preto musíme mať tomu aj 
adekvátne sebavedomie  v tejto dobe sionistickej zločinnosti! Ale samozrejme nehovorím 
o Slovenskej nafúkanosti a hlúpej pýche, ale o prirodzenom a zdravom sebavedomí. Je potrebné 
vytvoriť špecializované programy na zvýšenie aj duchovnej vzdelanosti, teda prirodzeného 
sebavedomia, ktoré nebude nikoho obmedzovať, ale bude brániť toho duchovne schopnejšieho!! 
Myslím si, že pre každý obor činnosti to musí byť iný program. (A opäť ja sa cítim byť schopný 
takéto programy viesť a realizovať lepšie, ako ktokoľvek iný na Slovensku!!.... ha, ha.) To je tiež 
o ekonomike....

Pre vedeckých pracovníkov píšem absolútne dôležitú informáciu! Základné zákony 
existencie tohto vesmíru sú len dva – a je to „Dualita a Hierarchia“. Pričom Dualita je dvoch 
typov – to je veľmi dôležité! Týmto dvom zákonom podlieha vo všetkých svojich prejavoch celý 
vesmír a teda hmota aj duch. Teda nielen psychológia, viera v existenciu Boha, ekonómia, 
politika ....ale aj matematika, fyzika, chémia .... všetko!! Nič neexistuje v tomto vesmíre, aby čo 
len „jeden atóm“ odporoval týchto dvom základných zákonom!! Tieto dva zákony „Dualita a 
Hierarchia“ sú také „fundamentálne“ v tomto vesmíre, že napr. aj „zákon o zachovaní energie a 
hmoty“ je menej dôležitý a je len podmnožina týchto dvoch zákonov!! Predpokladám, že 
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„Slovenskí vedci“ ste prví, ktorí ste boli takto otvorene a jasne informovaní o týchto základných 
vesmírnych zákonoch! Preverte teórie a zákony .... Teórie a vzorce, ktoré nezodpovedajú týmto 
dvom zákonom, tak sú chybné! Ten fyzik, chemik, matematik ...., ktorý „vnútorne, duchovne“ sa 
stotožní a teda začne chápať existenciu tohto vesmíru, teda „cítiť funkciu“ týchto dvoch zákonov,
tak sa mu „otvoria oči“ v jeho vedeckom obore..... ! Proces je duchovný – len myslenie otvorí 
oči!! Musí to byť prirodzený proces myslenia - a musí trvať nejaký čas a daný vedec sa musí 
neustále snažiť myslieť a aj chápať moje prvotné myslenie. Píšem, že najdôležitejšia kapitola 
v knihe OS, aj všetkých mojich kníh, je Kap. č. 31!! Chápanie princípov, mnou objavených, 
ľuďom „odstráni klapky z očí“ a jednostranne zameraný duch začnete chápať súvislosti, čo je 
omyl a čo bude presnejšie..... pretože dokonalá pravda je len Boh ... a my ľudia sa mýlime vždy. 
Tieto zákony platia nielen na fyziku, chémiu, matematiku, biológiu – vedy o hmote, ale aj na 
vedy o duchu – ekonomika, psychológia, filozofia, politika, sociológia, vzdelávanie-školstvo, 
zdravie-zdravotníctvo, organizácia a riadenie, dejiny, budúcnosť .....Ešte pre súčasných 
pracovníkov Akadémie vied SR ako zdegenerovala veda za demokracie : Výdavky na vedu a 
výskum v r. 1989 za socializmu boli cca 4,5 % HDP. Výdavky teraz sú len asi 0,5 %?! Pozrite si 
napr. na : https://www.youtube.com/watch?v=uczi5y5QBaU&feature=related. 

Myslíte si, že posielať naše deti študovať a pracovať na Západ bude pre ne prospešné? Ja v tom 
vidím veľa rizík. Uvedomte si, že je to veľké psychické vypätie pre Vaše deti! Viem, že ich 
nechcete trápiť.....Chcete pre ne to najlepšie.... Ale v ťažkých podmienkach sa presadia len tí 
duševne silní a výrazne nadpriemerne schopní...... Musia mať „hrošiu kožu“! Chápete?.... 
Nepreceňujte svoje deti! Čím mysliteľsky talentovanejší, tým „geneticky ušľachtilejší“ a tým je 
aj zraniteľnejší....! Chápete túto zákonitosť duchovno-hmotnú? Je to citlivá téma a nechcem o 
tom veľa hovoriť. Množstvo Slovenských rodičov už stratilo svoje deti... Stratili sa im na 
Západe.... Duchovne. Už sa im ani nevrátili!!.... Slabé deti, teda duchovne slabý človek, pod 
vplyvom masmédií, internetu, okolia priemerných ľudí ..... sú dezorientovaní.... Slabí nie sú 
schopní sa brániť! Vy rodičia ich musíte chrániť, ak nie ste si istí, že sú „tak silní“, že vydržia aj 
tú všeobecnú „dekadenciu“ ktorá prebieha na Západe. Brániť, teda ich nepustiť na Západ!! Však 
ak chcú študovať, tak môžu od rána do večera študovať 3 vysoké školy na Slovensku a ešte 5 
seminárov.... Literatúry – voľne dostupnej - je stohy.... Žiaľ, ale duševne „neodolní“ sa Vám 
rodičom už asi na 90 % nevrátia. A ak sa vrátia zo Západu, tak s názormi, že ich nebudete 
poznávať. Vrátia sa s mylnými životnými návykmi a s chybným myslením. Nebudete im 
rozumieť. A Vaše deti „kozmopolitne nahuckané“ budú presvedčené, že Vy rodičia už 
nerozumiete.... Oni 25-roční budú Vám 50-ročným tvrdiť, že vedia viac o živote ako vy 
rodičia!.....Chápete? (Asi lepšie, ak sa vám už nikdy nevrátia – aby Vás potom duševne 
netyranizovali.) A v takýchto prípadoch Vy rodičia budete už pre svoje deti zo Západu 
definitívne nemoderní.......! Stratení...... Šťastie nie je v množstve peňazí ..... Len návrat ku 
koreňom Slovanskej/Slovenskej civilizácie je naše „existenčné“ riešenie. Toto je zásadné 
o     ekonomike štátu!!!! A naše deti, mládež a nová generácia je základ budúcej ekonomiky.

V knihe „Obroda Slovanov“ som v „Kapitole 4 – Kresťanstvo a islam a ich budúcnosť“ kritizoval
kresťanskú vieru a napísal som, že táto viera obsahuje 4 zásadné omyly, prečo je táto viera 
omylom a aj prečo islam zničí kresťanstvo. Doslova píšem : „Slepá viera. To je systém na 
ovládanie otrokov. Viera je opak myslenia.....! Chápete? Slepá náboženská a aj politická viera je
omyl. Len myslenie je cesta k poznaniu pravdy. Inde v knihe a ostatných mojich knihách dokazujem, že 
myslenie je základ existencie nielen človeka, ale celého tohto vesmíru. Preto slepá „náboženská“ viera je hlúposť 
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najvyššieho stupňa.“ A teraz si myslím, že som sa zasa zmýlil.... V októbri 2021 som na internete našiel 
článok o pokuse s krysou. Dali krysu do nádoby s vodou, ale hladina vody bola tak, aby krysa nemohla z nádoby 
vyjsť. Plávala v nádobe asi 15 minút a potom „to vzdala“ a začala sa topiť. Pred utopením ju  experimentátor 
vytiahol z nádoby. Vysušil ju, nechal trochu zotaviť a vrátil ju naspäť do tej nádoby s vodou. Čo si myslíte, koľko 
vydržala teraz plávať tá krysa? Bola unavená... vydržala 5 minút?, alebo 10 minút?........ Nie plávala 50 
minút!!!!!!!!! Šok..... Čo sa stalo? ... Krysa verila, že ju zasa zachránia......!!
Preto mi neverte! Čo ak sa zasa mýlim? Ja sám sebe neverím. Neustále pochybujem... Ale 
nedokážem mlčať o mojich názoroch.... Môže byť aj tak, že pre živočíchov, teda nielen pre 
zvieratá, ale aj pre ľudí duchovnej a genetickej úrovni zvieratá, bioroboti/zombí a démoni 
(klasifikácia podľa ruského analytika Pjakina, s ktorou ja súhlasím) je viera skutočne dôležitá 
a funkčná... A naopak pre ľudí, z poľa B (ako som aj ja), viera už nemá žiadny význam.....??

A na koniec ku koronavírusovému nezmyslu r. 2021. Samozrejme, že je isté, že ak má 
koronavírus v genome jasne identifikované sekvencie HIV vírusu (prvý to zistil a zverejnil 
nejaký indický vedec – r. 2019), tak je tento koronavírus umelo vytvorený. Len nevzdelanec 
môže tvrdiť opak! Ale teda okrem nich to bude samozrejme tvrdiť zločinec, ktorý na tomto 
zarába!!!! Čo je viac, nevzdelanec alebo zločinec ?..... Čo prebieha na pozadí koronavírusového 
chaosu? Krachuje ekonomika na Slovensku a aj v ďalších štátoch. V mojej knihe OS som jasne 
dokázal, že ekonomické krízy sa na Západe vyvolávajú umelo a úmyselne. Prečo? Pretože na 
kríze vždy obrovsky zbohatnú tí podvodníci, ktorí majú prístup k lacným peniazom. „Tí“ (v 
knihe OS, Kapitola 27 – Svetová vláda, Ilumináti)  majú také porekadlo : „Každá kríza sa musí 
využiť“. Za ten čas, ako sa štáty a lekári boria s touto chorobou a druhí pre túto chorobu – 
zarábajú – tak je už dosť dobrých vedomostí a liekov. Aj niektoré vakcíny ako ruský Sputnik, sú 
dobré. Len v žiadnom prípade neverím Západným mRNA experimentálnym vakcínam. Čo tieto 
vakcíny urobia za 5 rokov?
A ako ekonomika na Slovensku skrachuje, tak ľudia začnú predávať svoje majetky hlboko pod 
cenu. A tak sa na Slovensku nášho majetku zmocnia zločinci zo zahraničia!! Skúpia naše firmy, 
hotely,  reštaurácie, polia, lesy, pozemky.... lyžiarske vleky... nehnuteľnosti..... A odrazu tu 
budeme mať aj plno islamistov a cudzincov rôzneho rangu.... Ale treba vedieť, že to budú 
hlavne zločinci.... Prečo hlavne zločinci? Pretože práve zločinci majú psychiku „psychopata“, 
ktorý dokáže efektívne využívať príležitosť nešťastia iných a kradne a ... „využíva“ každý 
krach...
Charakteristické pre túto skupinu ľudí je, že oni nič nevyrobia, nič nevyvinú.... ich myslenie je 
založené len na zisku........ A takáto „duchovná zberba“ – slobodne tržne podnikajúca - sa nám na
Slovensko nasťahuje po krachu našej ekonomiky!! Ako „kobylky“... cudzopasníci...!

Na záver zaujímavé ekonomicko-ideologické informácie. 
Prvé Československo bolo povinné po vzniku r. 1918 uhradiť Francúzsku „poplatok“ vo výške 7 
miliárd Korún československých. Túto – na vtedajšiu dobu – astronomickú sumu - 
Československo hradilo v splátkach aj s úrokmi po dobu 20 rokov asi od r. 1918 do r. 1938! 
Neviete? Tie svine Západné si nechali zaplatiť za to, že umožnili vytvorenie Československa! 
Boli sme pre nich len kolónia! A samozrejme, keď sme Francúzom všetko zaplatili, tak nás 
zradili v Mníchovskej dohode a dali nás Hitlerovi!!!!!!! Určite boli Francúzi dohodnutí s USA 
a Veľkou Britániou! Ste nevzdelaní, ktorí veríte Západu. 
Všetky veľké banky, nadnárodné firmy, nadnárodné média, ložiská surovín, obchodné reťazce ....
vlastnia židia. Na jeseň r. 2021 na nejakom ekonomickom fóre ruský prezident Putin verejne 
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vyhlásil, že boľševici boli zločinci v Rusku a boľševici boli zodpovední za vraždenia v Rusku. 
Týmto sa Putin definitívne odhalil...... Jedine boľševici a so Stalinom boli jediná sila na tejto 
planéte, ktorí sa postavili proti týmto „židovským“ vlastníkom. Trockisti, od zavraždenia Stalina,
intenzívne likvidovali socialistický kolektivistický ekonomický systém Sovietskeho zväzu 
a ostatných štátov Varšavskej zmluvy. Zdá sa, že Putin je Trockiska a všetci tí oligarchovia 
v Rusku a v bývalých socialistických štátoch sú židia Trockisti. Je jedno, či sionisti alebo 
chasidi.... sú to Trockisti! Ruský mysliteľ Zaznobin to jasne pomenoval a analyticky dokázal, čo 
sú židia zač a ako sa židia odlišujú od nás Slovanov. Preto ho aj (myslím v r. 2019) zavraždili!  
My Slovania musíme vedieť, že Putin nie je Slovan a Putina nezaujímajú Slovania a že asi celé 
súčasné Ruské „židovské“ vedenie, ktoré presadzuje islam v Rusku, je nepriateľ nás všetkých 
Slovanov!

Text na zadnej obálke:
Tým hlúpostiam o „nirváne“ a nekonečnom šťastí so slobodnou tržnou ekonomikou veria už len 
nevzdelaní muži a duševne choré emancipované ženy.... OSN je úhlavný nepriateľ Slovanov!!! 
Súčasné princípy Západnej ekonomiky určite zničia túto planétu. Asi až 95 % ľudskej populácie 
(ale určite nie slovanská genetika haploskupina R1a...) sú podľa ruského analytika Pjakina 
duchovne len „zvieratá a bioroboti/zombí“. Súhlasím. A čo s tými Pjakinovými „ľudskými 
démonmi“ – materialistami a „tržnými“ podnikateľmi?  V mojej knihe OS ich ja označujem ako 
psychopatov...  Ako eliminovať a ekonomicky ovládnuť týchto až 95 % „zvierat, zombí a ich 
psychopatov“?? Ako zmeniť súčasnú „Západnú duševne chorú“ ekonomiku od živočíšneho 
primitivizmu – slobodnej tržnej (katastrofickej) ekonomiky – na ekonomiku „normálnu“? 
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